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CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

Protocolul Rick Simpson

„Începeți oamenii cu doze minuscule, de mărimea unei jumătăți de bob de orez uscat cu bob scurt. Deși uleiul
este inofensiv, mai puțin este mai bine decât mai mult pentru cei care încep tratamentul. La început, luați doar o
mică parte din această substanță uimitoare la fiecare opt ore, apoi creșteți doza la fiecare patru zile în mod
regulat și în curând toleranța va crește. Dacă persoana respectivă spune că nu a simțit efectele sale sau că le-a
simțit  doar  ușor,  aș  considera  aceasta  o  doză  bună  pentru  un  începător.  Vrei  doar  să  obții  un  pic  din
medicamentul din sistemul lor, astfel încât să poată începe să se obișnuiască cu el.

Nu știți niciodată exact cum va răspunde persoana respectivă, deci procedați încet și creșteți doza la fiecare
patru zile, până când pacientul poate ingera un total de un gram la fiecare 24 de ore. Cel mai bun mod de a
realiza acest lucru este să le faceți să ia doze egale cu aproximativ o treime de gram la fiecare opt ore, odată ce
sunt obișnuiți cu utilizarea acestuia. Totuși, aș dori să le reamintesc celor care întâmpină dificultăți că doza lor
poate fi crescută mai încet, dar pentru cele mai bune rezultate, ar trebui să fie ingerată cât mai repede posibil.

Acestea sunt instrucțiunile de dozare recomandate de Rick, dacă pacientul își poate dezvolta toleranța suficient
de repede. Dacă se respectă acest protocol, mulți pacienți pot lucra până la punctul în trei săptămâni în care pot
ingera o treime de gram la fiecare 8 ore. Dar, în medie, durează de obicei patru până la cinci săptămâni înainte
ca aceștia să poată ingera această cantitate pe doză, după care pot continua să ia un gram pe zi până când sunt
vindecați sau starea lor este controlată.

Lui Rick îi place să furnizeze acest medicament în seringi de plastic, care nu au ace, în schimb există doar o
mică deschidere prin care uleiul poate fi stors. El spune că furnizarea uleiului în acest mod facilitează măsurarea
dozelor de către pacient și împiedică contaminarea substanțelor străine cu medicamentele.

Cel mai simplu mod de a înțelege cantitatea pe care ar trebui să o ingereze este să-l compare cu ceva de genul
orezului cu cereale scurte. O doză pentru începători ar trebui să fie de aproximativ jumătate din mărimea unuia
dintre  aceste  boabe de orez sau de aproximativ  o optime de inch lungime,  această  cantitate  ar  fi  egală  cu
aproximativ un sfert de picătură. În unele cazuri, cei cu o toleranță foarte scăzută pot chiar să constate că acest
lucru ar putea fi prea mare pentru a se descurca confortabil la început, așa că, dacă este necesar, ar putea începe
cu chiar mai puțin.

Dozele de această dimensiune trebuie ingerate de trei ori pe zi, dimineața devreme, la jumătatea după-amiezii și
cu  aproximativ  o oră înainte  ca pacientul  să  se  culce.  Tot  ce  trebuie  să  facă un începător  este  să  stoarce
echivalentul a jumătate de bob de orez uscat din seringa de plastic și aceasta este doza lor. Chiar dacă vorbim
despre o cantitate foarte mică și nu va face rău pacientului, datorită potenței sale, această substanță trebuie
utilizată cu respect.

După patru zile la această doză, este apoi dublată la doze care sunt egale cu mărimea bobului de orez sau doze
care au o lungime de aproximativ un sfert de inch atunci când sunt stoarse din seringă. Apoi, patru zile mai
târziu,  doza este dublată  din nou și aceasta  continuă la fiecare patru zile  până când pacientul  poate ingera
echivalentul a șaisprezece boabe de orez per doză. Această cantitate este egală cu aproximativ opt până la nouă
picături de ulei pe doză, adică aproximativ o treime dintr-un gram.

Un ml este doar puțin mai mult de un gram în greutate, deci, dacă pacienții doresc, pot utiliza această măsurare
pentru a determina doza lor. În acel moment, pacienții continuă de obicei la această doză până când au atins
efectul dorit cu starea lor medicală. Vor exista pacienți care nu vor putea crește doza atât de rapid, dar Rick îi
îndeamnă să o ia cât mai repede posibil, astfel încât uleiul să le ușureze suferința. În plus, vor exista și cei care
pot  lua acest  medicament  mai  repede și  Rick  nu are nicio problemă cu asta,  atâta  timp cât  pacientul  este
confortabil să-l ia mai rapid, înseamnă pur și simplu că vor fi vindecați mai repede.

În realitate, Rick simte că pacienții ar trebui să rămână în propria zonă de confort atunci când vine vorba de
utilizarea acestui medicament. Însă el crede totuși că oricine are o afecțiune gravă nu ar trebui să joace jocuri cu
această substanță, deoarece dacă nu este luată corect, este posibil să nu poată depăși afecțiunea pe care a fost
intenționată să o trateze.
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Deoarece acest medicament este atât de sigur de utilizat, de obicei nu măsurăm dozele exact, dar pentru cei
cărora le plac măsurătorile exacte și propriile scale cu o precizie suficientă, începeți cu aproximativ 0,01 g (10
mg) sau mai puțin de trei ori pe zi pentru prima patru zile. Apoi, dacă puteți, dublați-l la 0,02 g (20 mg) timp de
patru zile, apoi la 0,04 g (40 mg) timp de patru zile, 0,08 g (80 mg) timp de patru zile, 0,16 g (160 mg) timp de
patru zile și apoi 0,32 dintr-un gram (320 mg). Acesta ar fi programul ideal de dozare pentru cei care pot ingera
rapid  această  substanță.  De asemenea,  este  bine  să știm că  dozele  de  1-5  mg sunt  de obicei  tolerate  fără
simptome.

Când puteți  obține tulpini  de înaltă calitate de muguri Indica pentru a lucra,  uleiul produs va fi extrem de
sedativ. Acesta este efectul pe care îl va avea uleiul dacă ați produs adevăratul „ulei Rick Simpson” și este puțin
de îngrijorat. Pacienții doar adorm și, în cele din urmă, se vor trezi. Unii s-ar putea să se simtă puțin pietrați la
început,  dar vor fi  nevătămați  și,  de obicei,  în decurs de o oră după ce s-au ridicat,  sentimentul  somnoros
dispare. Dacă uleiul este produs din soiuri de cânepă sativa, așteptați probleme și o energie sativa de lungă
durată. Nu doriți ca persoanele cu afecțiuni grave precum cancerul să încerce să ia ulei cu aceste efecte, iar
pacientul nu va primi beneficiile medicinale pe care le poate oferi o bună indica. Nu tuturor le place să fie înalți
și nu este important din punct de vedere medical să devii excesiv de lapidat pe această substanță.

Ideea este să introduceți medicamentul la pacient de trei ori pe zi. Pacientul poate pur și simplu să-l pună pe
deget și apoi să-l răzuiască pe dinți. Apoi, luați o băutură de apă rece sau ceai și ar trebui să fie ușor de înghițit.
Unele tulpini produc un extract care nu are un gust plăcut, dar este ușor de tratat. Pur și simplu puneți doza
pacienților pe o bucată mică de pâine și împăturiți-o, apoi introduceți-o în gură și dați-le de băut apă. La fel se
poate face și cu utilizarea bananelor sau a altor tipuri de fructe. Ideea este să introducă uleiul în pacient cât mai
repede posibil, dar lui Rick îi place să vadă că rămân în zona lor de confort.

Toată lumea este diferită, iar toleranța noastră pentru acest medicament va varia de la o persoană la alta, deci
asigurați-vă  că  pacientul  este  confortabil  cu  cantitatea  pe  care  o ingerează.  Cu multe  afecțiuni  grave,  este
important  ca pacienții  să ingereze  acest  medicament  rapid,  astfel  încât  ar  putea avea  șanse mai  mari  de a
supraviețui. După cum am menționat deja, chiar dacă uleiul este inofensiv, dacă se ia prea mult, de multe ori
pacienților  nu le  place  experiența.  Deci,  creșteți  doza lor  încet;  astfel  vor  deveni  confortabili  cu utilizarea
acestuia.

Totuși, așa cum ne place să spunem, bolile agresive ar trebui tratate agresiv, așa că, dacă aș avea ceva care pune
viața în pericol, aș ingera cât de mult extract aș putea lua în cea mai scurtă perioadă de timp posibil. Cred că
merită să fie pregătiți, astfel încât cei care pot ar trebui să înceapă să se obișnuiască cu efectele uleiului cât mai
curând posibil, pentru că atunci vor ști la ce să se aștepte, dacă ar trebui vreodată să ia doze mai mari.

Tratamentul standard pentru a vă reseta corpul la o stare bună de sănătate este de 60 de grame de ulei de înaltă
calitate ingerat într-o perioadă de trei luni. Pentru cei care au luat chimio și radiații, este o idee bună să ingerați
120 până la 180 de grame de ulei cât mai curând posibil. De obicei, 60 g pot vindeca un cancer grav, dar pentru
cei care au fost afectați de sistemul medical, de multe ori sunt necesare mai multe pentru a preveni revenirea
cancerului și pentru a anula daunele pe care aceste tratamente le-au lăsat în urmă.

Odată ce pacientul este din nou sănătos, puteți reduce doza înapoi la una sau două grame pe lună sau cât de mult
îi place pacientului să ingereze; din perspectiva noastră, cu cât mai mult, cu atât mai bine. Nu săriți dozele de
întreținere, deoarece acestea sunt importante pentru a vă menține sănătatea. Un gram pe lună sau o picătură pe
zi după muncă seara nu sună prea mult, dar, potrivit lui Rick, ar trebui să fie suficient pentru a vă menține
corpul sănătos.

În plus, îi place ca pacienții să folosească alte lucruri naturale, cum ar fi semințele de mere și iarba de grâu,
împreună cu  tratamentul  cu ulei.  Din experiența  mea,  aș  dori  ca  pacienții  să  mănânce  semințe  de cânepă,
deoarece uleiul pe care îl conțin este atât de hrănitor și bun pentru organism.

Rick crede, de asemenea, că pacienții ar trebui să încerce să-și mărească pH-ul corpului cât mai repede posibil,
prin ingerarea unor lucruri precum pepene verde sau suc de lămâie etc.
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Pacienții ar trebui, de asemenea, să înceapă să mănânce mai multe fructe și legume crude și să mănânce mai
puțină carne, în special soiurile procesate, care conțin mai multe toxine. Rick este un credincios puternic în
utilizarea  mașinilor  de  stoarcere  și  consideră  că  dozele  mari  de  vitamina  C pot  fi,  de  asemenea,  de mare
beneficiu.

Acesta este protocolul Rick Simpson și motivul pentru care numele său va fi cunoscut pentru eternitate. Este
probabil cea mai importantă descoperire din toate timpurile și nu poate fi exagerat efectul benefic al ceea ce ne-
a dat acest om. La ce bun medicina și tehnologia modernă atunci când nu funcționează? Dacă doriți să vedeți
rezultate, încercați metoda lui Rick de vindecare.

Am fost criticați pentru că numim acest ulei un remediu, dar ce altceva ai putea numi o substanță care poate fi
utilizată  cu succes  pentru a  trata  atâtea  probleme medicale?  Unii  par  să  creadă  că  cuvintele  vindecă  totul
înseamnă că acest ulei va oferi viață veșnică, dar asta nu a fost intenția lui Rick. Cu siguranță, acest medicament
vă poate prelungi  viața  și  este posibil  să trăiți  mult  mai  mult  cu utilizarea acestuia,  de aceea există  puține
îndoieli. Totuși, acest lucru nu înseamnă că va oferi viața veșnică.

Acest ulei nu este încă disponibil în mod legal pentru cei mai mulți și, prin urmare, va dura foarte mult timp
pentru a determina câți ani adăugați poate oferi. Deocamdată, nu privim acest medicament ca fiind un elixir al
nemuririi și credem cu tărie că nu te face rezistent la glonț. Totuși, așa cum spune Rick, dacă găsim vreodată
cheia nemuririi, el este sigur că cânepa va fi un ingredient major.

Vă rugăm să nu credeți  că, atunci când îl  utilizați,  nu puteți  contracta un virus. Este posibil  să prindeți  în
continuare lucruri precum gripa, dar efectele sale pot fi mult diminuate și vă veți recupera mult mai repede. În
cazul unei pandemii sau a unui astfel de lucru, dacă ingerați sau ingerați deja uleiul minunat pe care această
plantă îl poate oferi, șansele dvs. de supraviețuire ar fi cu siguranță crescute. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears:
The Rick Simpson Story

Informații despre dozare

Există un protocol pentru tratament?

„Există un protocol și trebuie urmat pentru a se asigura că tratamentul este eficient. Cantități mici de ulei pot fi
utilizate pentru tratarea locală a cancerului de piele și a altor afecțiuni sau pot fi vaporizate și inhalate pentru a
ajuta la tratarea afecțiunilor pulmonare. Uleiul poate fi, de asemenea, absorbit în organism dacă este utilizat sub
formă de supozitor sau, desigur, poate fi ingerat direct pe cale orală. Pentru tratarea cancerelor interne, pacientul
ar trebui să ingereze uleiul cât mai repede posibil. În general, doriți întotdeauna să duceți acest medicament în
zona care cauzează problema în modul cel mai sensibil. De exemplu, dacă ați trata cancerul intestinal, cel mai
eficient mijloc de tratament ar fi probabil să luați uleiul sub formă de supozitor.

Pacientul  mediu  poate  ingera  un  tratament  complet  de  cancer  de  60  de  grame în  aproximativ  90  de  zile.
Persoanele care au suferit daune cauzate de radiații și chimioterapie sau pacienții care au suferit ani de zile cu
SM și alte afecțiuni grave vor găsi în unele cazuri că problemele lor medicale pot dura destul de mult timp
pentru a se vindeca.

Cei care au suferit daune grave din sistemul medical și abia încep tratamentul trebuie să-și dea seama că acest
ulei natural nu produce o vindecare instantanee. Adesea, astfel de pacienți necesită mult mai mult ulei și va
trebui luat pe o perioadă mai lungă. Acești pacienți ar trebui să încerce să ingereze 120 până la 180 de grame pe
parcursul a șase luni pentru a anula daunele pe care le-a lăsat în urmă toate chimioterapia și radiațiile și pentru a
repara daunele cauzate de alte boli pe termen lung și ceea ce a fost folosit pentru a le trata. Odată ce pacientul
este vindecat și toate daunele au fost anulate sau starea a fost controlată, le recomand să continue să ia o doză de
întreținere de 1 până la 2 grame de ulei pe lună pentru a menține o sănătate bună. Pentru un adult, acest lucru ar
fi egal cu aproximativ o picătură pe zi și, odată ce sunt obișnuiți cu utilizarea acestuia, nici măcar nu simt
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efectele acestuia, așa că într-adevăr nu-mi pot imagina că acesta este un preț prea mare pentru a fi plătit pentru o
sănătate bună ”. Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

De ce sunt atât de importante dozele de întreținere?

„Toată lumea ar trebui să ia doze de întreținere pentru a-și menține corpul detoxificat și într-o stare de sănătate
bună. Tot ce este necesar este de 1 până la 2 grame de ulei  pe lună,  doar ingerând o picătură noaptea cu
aproximativ o oră înainte de culcare. Acest lucru vă va oferi un somn bun și va oferi chiar o oarecare protecție
împotriva radiațiilor emise din Japonia și din alte părți.

Uleiul funcționează împreună cu corpul dvs. pentru a vă menține sănătos și pentru a vă oferi protecție împotriva
unei varietăți  largi de probleme de sănătate.  Nici nu aș permite unui copil de-al meu să ia aceste vaccinuri
oribile și împușcături pe care oameni ca Bill Gates încearcă să ni le dea în gât. Dacă vreau să-mi protejez copiii
de lucruri precum gripa, îmi voi pune încrederea în uleiul de cânepă produs în mod corespunzător, deoarece știu
că este eficient și nu va cauza niciun rău.

Sugerez pacienților să înceapă cu trei doze pe zi, de dimensiunea unei jumătăți de bob de orez uscat cu bob
scurt. O astfel de doză ar fi egală cu aproximativ ¼ dintr-o picătură, astfel încât, după cum puteți vedea, în
majoritatea cazurilor începătorii ar trebui să înceapă cu doze foarte mici.

Singura  dată  când  aș  recomanda  ca  pacienții  să  înceapă  cu  doze  mai  mari  ar  fi  să-i  scoată  rapid  de  pe
medicamentele pentru durere dependente și periculoase sau dacă ar fi chiar la ușa morții. Când persoanele care
utilizează astfel de medicamente încep tratamentul cu ulei, de obicei își reduc medicamentele pentru durere în
jumătate. Obiectivul este de a ingera suficient ulei pentru a avea grijă de durere și pentru a ajuta pacientul să se
elibereze de utilizarea acestor medicamente periculoase dependente. Luarea uleiului face mult mai ușor pentru
pacient  să  îndeplinească  această  sarcină  și  vor  suferi  mai  puține  probleme  de  retragere,  deoarece  uleiul
funcționează minunat pentru a ajuta la spargerea dependențelor.

Pentru cei care se află în această situație, cred că prima lor doză ar trebui să fie aproximativ dublă față de cea pe
care ar ingera-o începătorul mediu. Apoi, ar trebui să-și mărească doza cât mai repede posibil până când ajung
la punctul în care nu au nevoie de alte medicamente pentru a controla durerea. Când luați oameni de pe lucruri
precum morfina, puteți întâmpina unele probleme. Uneori, când amestecați ulei și morfină, acesta poate face
efectele morfinei și mai pronunțate, iar pacientul poate începe să halucineze.

Acesta este doar un dezavantaj pe termen scurt, deoarece, deoarece aportul de morfină al pacientului este redus,
halucinațiile vor scădea până când nu vor mai avea loc. În majoritatea cazurilor, eliminarea pacienților de pe
aceste substanțe prezintă puține probleme, așa că nu vă așteptați să aveți prea multe probleme. Pe măsură ce
continuă să-și mărească doza, pacientul va dezvolta o toleranță mai mare și în curând nici nu va mai simți
efectele uleiului. Odată ce acest lucru se întâmplă, pot ingera orice cantitate de ulei care este necesară foarte
repede până când se vindecă.

După patru zile de administrare a unei doze pentru începători, majoritatea oamenilor pot crește cantitatea pe
care o ingerează.  Vă sugerez că acest  lucru ar trebui să aibă loc la fiecare patru zile,  deoarece acest lucru
permite pacientului timp pentru a-și construi toleranța față de această substanță. O persoană medie durează patru
până la cinci săptămâni pentru a ajunge la punctul în care poate ingera un gram pe zi. Acest lucru înseamnă că
pacientul ar fi ingerat 8 până la 9 picături de ulei de înaltă calitate la fiecare opt ore. Odată ce ating această
doză, pacientul poate continua cu acest ritm până când starea dispare sau este sub control.

Mulți pacienți dezvoltă o toleranță pentru acest medicament foarte repede și pot lua uleiul într-un ritm mult mai
rapid. Dacă se întâmplă să fii unul dintre acești oameni, te rog să nu eziți să ingerezi această substanță cât de
repede dorești, deoarece rezultatul final va fi că te vei vindeca mult mai repede. Îi avertizez întotdeauna pe
pacienți să rămână în propria zonă de confort cu utilizarea acestui medicament, dar dacă uleiul poate fi luat mai
repede, acesta îi oferă pacientului șanse mai mari de a supraviețui.
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Această  metodă  permite  corpului  să-și  construiască  toleranța  încet  și,  după patru  până  la  cinci  săptămâni,
majoritatea oamenilor nu au nicio problemă cu ingerarea unui gram pe zi sau chiar mai mult în unele cazuri.
Pentru o persoană obișnuită care își mărește doza la fiecare patru zile, de obicei se întâlnesc puține probleme.
De fapt, am rapoarte de la oameni care au luat ulei, care au declarat că nici măcar nu s-au ridicat niciodată în
timpul tratamentului. Cu toții avem toleranțe diferite pentru orice medicament, așa că consider că este mai bine
să permit pacientului să determine ce cantitate din această substanță este confortabilă să ia.

Mărimea și greutatea corporală nu au nimic de-a face cu toleranța față de uleiul de cânepă. Am văzut începători
care erau bărbați  foarte mari luând o picătură din acest  ulei și,  într-o oră, nici  măcar nu puteau ieși  de pe
Chesterfield. În timp ce soțiile lor, care erau mult mai mici, puteau lua aceeași doză și nu simțeau nimic. Deci,
după cum puteți vedea, dimensiunea nu este un factor important atunci când vine vorba de a determina cât de
mult poate lua pacientul, este cu adevărat mai mult despre pacientul însuși.

Rețineți, atunci când începeți tratamentul cu acest medicament, că vă va scădea tensiunea arterială. Dacă luați în
prezent medicamente pentru tensiunea arterială, verificați-vă frecvent presiunea, deoarece este foarte probabil să
nu mai aveți nevoie de altceva decât de ulei pentru a vă controla tensiunea arterială într-un timp foarte scurt. În
plus, dacă pacientul este diabetic, ar trebui să-și monitorizeze glicemia. În cele mai multe cazuri, nevoia lor de
insulină se va diminua și unele nu mai necesită deloc substanța.

Când oamenii iau ulei, îmi place să-i văd rămânând în zona lor de confort, dar adevărul este că cu cât îl pot lua
mai repede, cu atât sunt mai mari șansele de a supraviețui.

Am avut un bărbat cu o toleranță extrem de scăzută, durând șapte luni pentru a ingera tratamentul de 60 g. I-a
vindecat limfomul terminal, dar aș fi preferat-o dacă ar fi putut lua întregul tratament mai repede.

Din fericire, rareori mă întâlnesc cu pacienți care necesită atât de mult timp pentru a ingera tratamentul, dar se
întâmplă.  Am văzut  chiar  și  pacienți  care  au  luat  întregul  tratament  într-o  lună  și  au  putut  să-și  vindece
cancerele terminale. Prin urmare, rata în care uleiul poate fi ingerat depinde în mare parte de pacienți înșiși și de
cât de repede își pot construi toleranța.

La sfârșitul tratamentului, majoritatea oamenilor continuă să ia ulei, dar cu o rată mult redusă. Așa cum am
menționat anterior,  aproximativ una până la două grame pe lună, ceea ce echivalează cu o picătură de ulei
înainte de culcare în fiecare noapte, ar fi o doză bună de întreținere.

Nu-mi place să văd oameni supradozând cu ulei, dar o supradoză nu dăunează, așa că nu intrați în panică dacă
ar trebui să apară acest lucru. Principalul efect secundar al acestui medicament este somnul și odihna, care joacă
un rol important în procesul de vindecare. De obicei, în decurs de o oră după administrarea unei doze, uleiul vă
spune să vă așezați și să vă relaxați. Nu combate senzația de somn, pur și simplu fă-te confortabil și lasă uleiul
să-ți ofere odihna de care ai nevoie. În majoritatea cazurilor, în decurs de o lună, oboseala din timpul zilei
asociată acestui tratament dispare, dar pacientul continuă să doarmă foarte bine noaptea.

Le spun pacienților care mor de cancer că uleiul va face unul dintre cele două lucruri: fie le va vindeca cancerul
și vor continua să trăiască, fie, în cazurile în care este prea târziu să afecteze un tratament, uleiul se va ușura
ieșirea lor și cel puțin pot muri fără prea multe suferințe și își pot menține demnitatea.

Uleiul  de  cânepă  are  o  rată  de  succes  foarte  mare  în  tratamentul  cancerului  și  majoritatea  tind  să
supraviețuiască. Din păcate, mulți oameni care vin la mine au fost grav deteriorați de sistemul medical prin
chimioterapie și radiații etc. Deteriorarea acestor tratamente are un efect de durată, iar persoanele care au suferit
aceste așa-numite tratamente sunt cele mai greu de vindecat. Dar nu disperați, deoarece chiar dacă ați fost grav
deteriorat, acest ulei are încă o rată de succes de 70 până la 80%.

Dacă este produsă și utilizată în mod corespunzător, medicina de cânepă este cel mai mare vindecător natural de
pe această planetă. Indiferent de ce suferă o persoană, ar trebui să încerce uleiul și să vadă ce poate face pentru a
o ajuta. Dacă te-ai săturat cu adevărat de suferință, dă-ți o pauză și încearcă ceva care chiar funcționează. Odată
ce veți experimenta ce poate face acest medicament, veți înțelege de ce istoria și amândoi numim medicina de
cânepă un remediu. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

9



CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

Alte lucruri naturale pe care le poți face, care te-ar putea ajuta

„Când pacienții vin la mine pentru ulei pentru a-și trata cancerul, primul lucru pe care le spun să-l facă este să-și
schimbe  dieta.  Încercați  să  stați  departe  de  proteinele  animale  cât  mai  mult  posibil,  deoarece  acest  tip  de
proteine  favorizează creșterea cancerului. Ia-ți un aparat de suc și începe să mănânci cât mai multe fructe și
legume crude posibil, deoarece proteinele vegetale luptă împotriva creșterii cancerului. Nu mai folosiți zahăr și
înlocuiți-l cu îndulcitori naturali precum mierea crudă.

Creșteți pH-ul pacientului cât mai repede posibil, după ce ingerați lucruri precum pepene verde și suc de lămâie
etc.

Cu câteva decenii  în urmă,  cercetătorii  au avut  rezultate  excelente  în  tratarea  cancerului  cu mega doze de
vitamina C, care a fost injectată chiar în fluxul sanguin al pacientului, în același mod în care medicii injectează
chimio,  dar fără efectele secundare devastatoare care pot provoca moartea pacientului.  Prin urmare, cred că
doze mari de vitamine ar putea fi de un mare beneficiu pentru pacienții care suferă de afecțiuni grave precum
cancerul.

De asemenea, trebuie ca pacientul să înceapă să mănânce semințele din două mere în fiecare zi, ceea ce le va
oferi  o  doză  zilnică  bună  de  B17,  cunoscută  și  sub  numele  de  laetrile.  Cu  ani  în  urmă,  a  existat  multă
propagandă despre faptul că acest tratament nu este sigur, dar aceste afirmații s-au dovedit a fi false. În realitate,
B17 are un istoric destul de bun în tratamentul cancerului. Există, de asemenea, alte lucruri naturale, cum ar fi
iarba de grâu și algele verzi albastre, pe care le-ați putea găsi de asemenea beneficii. În urmă cu câțiva ani, un
medic din Italia vindeca chiar și unele tipuri de cancer cu ajutorul bicarbonatului de sodiu, așa că trebuie să ne
păstrăm mintea deschisă la toate posibilitățile.

Mulți oameni care au folosit uleiul pentru a-și trata cancerul nu au schimbat nimic, dar uleiul și-a lucrat magia și
au fost vindecați. Totuși, dacă aveți o afecțiune gravă precum cancerul, cred că este o idee bună să luați alte
lucruri naturale care pot ajuta uleiul să eradice cancerul și să vă ofere o șansă mai bună de a supraviețui.

Cel  mai  important  lucru este că oamenii  trebuie  să-și  dea seama că,  în  cea mai  mare parte,  ceea ce oferă
sistemul medical face mult mai mult rău decât bine. Acesta este motivul pentru care le spun oamenilor care mă
contactează că, dacă vor să supraviețuiască, cel mai bine este să stai cât mai departe de sistemul medical.

Aceasta este starea tristă în care se află sistemul medical pe care îl avem astăzi și nu se va schimba până când
oamenii care lucrează în acest sistem își dau seama în cele din urmă că substanțele chimice și otravă nu se
vindecă. În ceea ce mă privește, ceea ce practică majoritatea medicilor astăzi cu greu ar putea fi considerat
medicament. Ar fi mult mai exact să-l numim după numele său real, nebunie.

Din punctul meu de vedere, oricine cu cancer ar trebui să facă tot ce poate pentru a-și optimiza șansele de
supraviețuire. Deci, din toate punctele de vedere, luați ulei de cânepă pentru a vă trata cancerul, dar cred că cel
mai bine ar fi să includeți și alte tratamente benefice naturale. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală
plantă

Sfaturi suplimentare pentru pacienții cu cancer pulmonar

Î. Acesta a fost pe ulei de ceva timp și totuși a trebuit să folosească analgezice, așa că am căutat mai multe
modalități de a ajuta pacientul. 

A.1) Faceți un alt lot de ulei și încercați să-l amestecați cu cel pe care îl aveți, căutați uleiul cel mai sedativ
posibil, nu doriți să energizați pacientul.

10



CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

2) Încercați să produceți ulei din mai multe tulpini la un moment dat, dacă este posibil, de obicei are un efect de
covor mai bun în acest fel. Din nou, căutați puterea cea mai brutală și sedativă a materiei prime și a uleiului.

3) Ar fi mai bine dacă încetează să mai folosească uleiul în capsule.  Vrei o parte din ea în gură pentru o
absorbție sublinguală suplimentară (are un efect mai bun de calmare a durerii în acest fel)

4) Faceți 0.3-0.5g supozitoare cu unt de cacao și puneți-le să le folosească cel puțin de două ori pe zi, o poate
folosi analitic, precum și invers. 

5) Puneți-o să vaporizeze uleiul de mai multe ori pe zi - tuse este dorită, trebuie să tuse orice nu aparține
plămânilor, inclusiv acele tumori (acestea se vor micșora pur și simplu, apoi se vor destrăma și le va tuse).

6) Faceți o tinctură de ulei cu alcool (20-30-50%, în funcție de cantitatea de ulei pe care o aveți; 1-2ml din ulei
în 4ml de alcool 96-99%) și aplicați-l în locul pe care a fost operată. cu un picurator de picături sau cu picurător
- de obicei se vor face una sau două picături și puteți economisi mult ulei în acest fel. Desigur, puteți aplica și
ulei direct pe loc și acoperiți-l cu un bandaj și repetați-l la fiecare trei zile sau când bandajul cade.

7) Faceți o cremă cu unt de shea sau dizolvați ulei în ulei cald de semințe de cânepă sau ulei de măsline extra
virgin de înaltă calitate și frecați-l pe zonă de mai multe ori pe zi. Acest lucru ar trebui să ajute la eliminarea
durerii din coaste și o puteți folosi, de asemenea, pentru răni de pat și orice pe pielea ei.

8) Includeți semințe de cânepă, inimi de cânepă și ulei de semințe de cânepă în dieta ei - cel puțin o mână de
semințe / inimi, sau 1-3 linguri de ulei de semințe de cânepă. 

9) Creșteți pH-ul corpului cu pepene verde și suc de lămâie etc., puneți-o să mănânce semințe din două mere în
fiecare zi (B17). 

10) Încercați să înlocuiți analgezicele și plasturile cu ulei cât mai curând posibil. Dacă începeți să aplicați uleiul
local, ar trebui să vă ajute foarte mult. Supozitoarele fac, de asemenea, minuni pentru afecțiunile pulmonare. Cu
cât ingerează mai mult ulei și cu cât o face mai repede, cu atât mai bine. Ar trebui să stea pe un gram sau mai
mult pe zi până când va cuceri boala și apoi să rămână pe o doză de întreținere de 1-2g pe lună. Citiți și urmați
și toate celelalte instrucțiuni de pe site-ul nostru. Cele mai bune urări, JB și RS

Căi de administrare

Ce căi de administrare a uleiului recomandați și care sunt avantajele lor?

„Îi sugerez întotdeauna pacienților că ar trebui să ingereze ulei pe cale orală pentru condiții interne sau doar să-
și aducă corpul înapoi la o stare de sănătate bună. După câteva decenii de expunere la toxine în viața noastră de
zi cu zi, chiar și cei care se consideră sănătoși ar trebui să ia în considerare ingerarea unui tratament complet de
60 g pentru a-și detoxifica corpul înainte ca aceste substanțe să poată provoca probleme cu sănătatea lor.

Pentru a trata multe boli, cum ar fi hemoroizii sau cancerul intestinal etc., poate fi cel mai bine să folosiți uleiul
sub formă de supozitor. Majoritatea oamenilor nu își dau seama, dar luarea uleiului în corp în acest mod este
una dintre cele mai eficiente modalități de îndeplinire a sarcinii.

Cred că este de folos pentru pacient ca uleiul să fie administrat cât mai aproape de o tumoare sau orice altceva
este tratat. Prin urmare, dacă aveți probleme intestinale, supozitoarele ar funcționa cel mai bine, dar dacă aveți
ceva de genul cancerului de gât, aș ingera uleiul pe cale orală.

De ani de zile, medicii și cercetătorii injectează tumori la animale de laborator cu THC și au obținut rezultate
bune. Cu toate acestea, din păcate, nu vor face același lucru cu un bolnav de cancer pe moarte, așa că încă o dată
acest lucru evidențiază eșecul sistemului nostru medical de a face ceea ce este bine pentru pacient. Dacă medicii
ar  recunoaște  acest  medicament  uimitor  pentru  ceea  ce  este  și  ar  începe  să  funcționeze  corect  cu  această
substanță, mulți dintre cei care mor acum ar putea fi salvați.

Adesea,  pacienții  vin  la  mine  cu  cancer  pulmonar  și  alte  afecțiuni  pulmonare.  Pentru  astfel  de  persoane,
recomand utilizarea unui vaporizator pe lângă ingerarea uleiului. Vaporizarea acestui medicament împreună cu
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ingerarea acestuia pot avea un efect foarte benefic pentru cei care suferă de cancer pulmonar sau alte afecțiuni
pulmonare.  Tot  ce  trebuie  să  facă  un  pacient  este  să  ingereze  doza  obișnuită  și  apoi  să  încălzească  un
vaporizator și să inhaleze canabinoizii vaporizați în plămâni. Acest lucru ar putea fi făcut la fiecare opt ore,
atunci când își ingerează doza obișnuită și ar  necesita pacientul  să inhaleze canabinoizii  vaporizați  doar de
câteva ori la fiecare setare. Prin utilizarea acestei metode, cancerul pulmonar este atacat din ambele direcții și
acest lucru poate crește foarte mult eficacitatea tratamentului.

În majoritatea cazurilor,  tumorile pur și simplu dispar, dar am auzit că unii  pacienți  au tusit de fapt bucăți
moarte din tumorile cu care sufereau. Sunt sigur că aceasta nu este o experiență de care ne-am bucura, dar este
modul natural în care plămânii noștri scapă de lucruri care nu ar trebui să fie acolo.

În plus, știu pacienți care au trecut de tumori în timpul mișcărilor intestinale, dar, desigur, și acest lucru este
natural. În unele cazuri, este posibil ca aceste tumori moarte încapsulate să fie îndepărtate chirurgical, dacă sunt
prea mari pentru a trece prin mijloace naturale, așa că într-o situație ca aceasta, ar fi necesar un medic.

Judecând după cei pe care i-am furnizat ulei celor care sufereau de diferite forme de cancer, nu știu despre
niciun tip de cancer pe care acest ulei să nu-l poată trata eficient. Pentru mine, toate formele de cancer sunt
vindecabile, indiferent unde alege să se manifeste în corpul tău. Cu cât pacientul a primit mai puține daune din
sistemul medical,  cu atât  sunt mai  mari  șansele de recuperare,  așa că,  în opinia  mea, cei  care doresc să-și
vindece cancerul ar trebui să folosească această metodă naturală dovedită. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai
medicinală plantă

Utilizare topică

„Pentru  utilizare  topică,  uleiul  poate  fi  amestecat  cu creme pentru  piele,  loțiuni  de bronzare etc.  Cu toate
acestea,  pentru  afecțiuni  grave  ale  pielii,  vă  recomand  să  utilizați  doar  uleiul  în  forma  sa  cea  mai  pură.
Amestecarea  uleiului  cu orice va reduce potența  acestui  medicament.  Cu toate  acestea,  multe  dintre  aceste
forme slăbite de medicamente de cânepă pot fi destul de eficiente pentru a trata problemele pielii.

Adesea pentru persoanele cu afecțiuni ale pielii foarte proaste care sunt răspândite pe zone întinse ale corpului,
recomand o tinctură de canabis. O tinctură este pur și simplu ulei amestecat cu alcool sau un astfel de purtător.
Când se folosește un picurator pentru a aplica o tinctură pe o afecțiune a pielii, alcoolul determină răspândirea
unei picături pe o suprafață destul de mare. Alcoolul se evaporă în doar câteva secunde, lăsând zona acoperită
cu un strat subțire de ulei.

Tincturile sunt un mod rentabil de a administra uleiul pe suprafețe mari, iar pacienții înșiși pot ajusta puterea
unei astfel de tincturi pentru a se potrivi nevoilor lor. Dacă cineva dorește ca tinctura să fie mai puternică, pur și
simplu adăugați mai mult ulei; dacă vor să o slăbească, atunci adăugați mai mult alcool.

Crezi că tincturile de cânepă ar putea fi la fel de puternice ca uleiul tău de cânepă?

După volum, ar fi imposibil ca o tinctură de cânepă să fie la fel de puternică ca uleiul pur. Un pacient ar putea
ingera dozele amestecate cu alcool, dar la ce bun ar lua pacientul acest medicament cu alcool? Uleiul este
medicamentul și amestecarea acestuia cu alcool sau alte astfel de purtători, în opinia mea, nu prezintă niciun
beneficiu pentru uz intern.

În prezent, există o companie de droguri care vinde o tinctură pe bază de canabis, prea scumpă, numită Sativex,
care  este  pulverizată  sub limbă pentru  ameliorarea  durerii  etc.  în  continuare,  trebuie să cumpărați  Sativex,
deoarece au găsit uleiul pe care l-am furnizat pentru a fi mai eficient. Pentru condiții topice, o tinctură poate fi
utilizată pentru a face uleiul să meargă mai departe,  dar pentru o afecțiune gravă a pielii  sau o infecție, aș
prefera ca uleiul pur să fie utilizat în tratamentul său.
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Care sunt principalele utilizări pentru aplicare topică și ați asistat la reacții alergice la ulei?

Am găsit că tincturile sunt eficiente în tratarea multor afecțiuni ale pielii și utilizarea uleiului în acest mod poate
fi mult mai puțin risipitoare. Pentru persoanele care sunt îngrijorate de tenul lor, amestecarea pur și simplu a
uleiului cu crema de față preferată și oferirea de un aspect facial bun pot avea rezultate dramatice.

Herpesul, cancerul de piele,  negii,  alunițele  și alte afecțiuni ale pielii  pot fi tratate cu ulei  pur, fără reacții
alergice despre care știu. În realitate,  singura reacție la care am asistat când uleiul este utilizat  local a fost
cauzată de bandajele folosite pentru acoperirea acestuia. Când utilizați un bandaj pentru perioade lungi de timp,
acesta poate provoca iritarea zonei acoperite cu porțiunea lipicioasă a bandajului. Trebuie pur și simplu să nu
mai folosiți bandajele pentru o zi sau două și starea va dispărea.

Un alt  lucru pe care trebuie să-l menționez este că uleiul nu permite bandajelor să se lipească de rana sau
infecția care se vindecă. Poate că acest lucru nu pare prea important, dar dacă ați trecut vreodată prin agonia de
a îndepărta un bandaj care s-a lipit de o rană, veți înțelege la ce mă refer.

Când eram în Canada, amestecam deseori uleiuri din diferite soiuri, deoarece pot varia atât de mult în virtutile
lor medicale. Făcând acest lucru, am constatat că aceste uleiuri amestecate au avut un efect general mai bun de
vindecare  în  multe  condiții,  așa că,  dacă  intenționați  să  produceți  ulei  la  scară  mai  mare,  ați  putea  lua  în
considerare să faceți același lucru. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Puteți combina diferite tipuri de administrare a uleiului?

„Toate modalitățile diferite de administrare a uleiului pot fi combinate fără efecte secundare dăunătoare și, într-
adevăr, acest lucru poate fi de mare beneficiu în anumite situații. De exemplu, dacă aș avea cancer pulmonar, aș
putea combina ingerarea uleiului cu utilizarea supozitoarelor și aș vaporiza uleiul, astfel încât să poată fi inhalat
direct în plămâni. Atât ingestia orală, cât și supozitoarele funcționează bine pentru tratarea cancerului pulmonar,
iar vaporizarea uleiului poate fi, de asemenea, de folos pentru cei care suferă de această afecțiune.

Literatura științifică spune că organismul nu poate procesa THC decât dacă este dizolvat în grăsime 
animală. Nu ar fi mai eficient să folosiți uleiul în acest fel?

Nu prea am îngrijorare cu privire la ceea ce spune literatura științifică și nu cred că grăsimea animală este bună
pentru pacienții care suferă de afecțiuni precum cancerul. Din experiența mea, uleiul nu trebuie amestecat cu
nimic pentru a fi eficient. Din moment ce l-am luat de multe ori fără mâncare și am simțit în continuare efectele
sale, cred că există șanse mari ca ceea ce ni s-a spus să fie greșit. Dacă organismul nu poate procesa THC fără a
fi amestecat cu grăsime animală, de ce aș mai putea simți efectele uleiului? În plus, atunci când se fumează
canabis, nu există grăsime animală în articulație, deci cum se ridică oamenii?

Utilizând  procese  care  dizolvă  THC  în  grăsime  animală,  unt,  untură  de  porc  etc.,  simt  că  puterea
medicamentului este redusă. Uleiul este cel care face vindecarea, nu untul sau grăsimea animală, prin urmare
cred că acest medicament ar trebui utilizat în cea mai pură formă pentru a obține o eficacitate maximă. Dacă aș
lua o persoană care avea două tipuri de cancer de piele și aș trata una cu ulei pur și cealaltă cu un amestec de
grăsimi animale, nu mă îndoiesc că cancerul tratat cu ulei pur s-ar vindeca mult mai repede și mai eficient. ”
Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Fumatul de canabis
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Puteți compara valoarea medicală a fumatului și a consumului de cânepă?

„Când o persoană fumează o articulație, peste 90% din aspectele medicinale ale materialului vegetal tocmai au
fumat. Este ironic pentru mine să văd pacienți care au luat chimioterapie fumând cânepă pentru a-și reduce
greața, deoarece fumează chiar substanța care, dacă este luată corect, i-ar putea vindeca.

Pentru mine,  există o comparație mică sau deloc între fumatul de canabis și ingerarea uleiului esențial  din
această plantă pentru a trata o afecțiune. Dacă pur și simplu căutați puțină ușurare de la starea dumneavoastră,
fumatul de canabis poate avea un anumit beneficiu. Dar dacă doriți să tratați afecțiunea în mod corespunzător,
ingerarea uleiului este cel mai bun mod de a realiza acest lucru. Nu există nicio îndoială că chiar și fumatul de
canabis are unele beneficii medicinale, dar nu vă așteptați să vindecați o afecțiune gravă în acest mod.

Pentru ce este bună marijuana fumată din punct de vedere medical?

Din punct de vedere medical,  fumatul canepei de canabis are o valoare medicală  limitată în comparație  cu
ingerarea uleiului. Fumatul poate avea adesea un efect asupra nivelului de zahăr din sânge pentru cei cu diabet
zaharat și poate ajuta, de asemenea, la reducerea presiunii oculare a persoanelor care suferă de glaucom. Știm cu
toții capacitatea cânepei de a reduce greața și fumatul acestei substanțe va ajuta adesea la combaterea durerii
asociate cu multe afecțiuni medicale.

Chiar și simplul fumat al unei tulpini Indica bune are tendința de a face o persoană să se relaxeze, ceea ce în
sine poate fi destul de benefic. Fumatul poate ajuta la reducerea simptomelor multor afecțiuni, cum ar fi SM și
este adesea foarte benefic pentru cei cu afecțiuni spasmodice. Nu există lipsă de dovezi care să arate în mod clar
că chiar și fumatul de cânepă poate ajuta mult la bunăstarea a nenumărați oameni din întreaga lume. Dar, din
punctul meu de vedere, de ce să reducem simptomele atunci când poate fi posibilă o vindecare sau un control
mult mai bun pentru această problemă dacă medicamentul este luat corect sub formă de ulei?

Există puține comparații între fumatul de cânepă și ingerarea uleiului de cânepă. Fumatul este cea mai puțin
eficientă metodă de utilizare a cânepei ca medicament. Puterea vindecătoare a cânepei este mărită de multe ori
când  se  produce  uleiul  esențial  concentrat  al  plantei  de  cânepă.  Dacă  doriți  să  vedeți  adevărata  magie
medicinală  din această  plantă,  începeți  să ingerați  ulei  de cânepă de înaltă  calitate.  Când cineva începe să
ingereze THC brut, ars și canabinoizii asociați,  miracolele medicale sunt adesea rezultatul. " Rick Simpson,
Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Ce ar trebui să se concentreze cercetarea?

„În viitorul apropiat, cel mai important lucru de făcut este să creștem cele mai bune tulpini medicinale posibile,
astfel  încât să putem determina adevăratele lor virtuți  medicale.  Deoarece acest medicament  este inofensiv,
putem face orice cercetare este necesară în timp ce vindecăm oamenii.

Unele tulpini de cânepă sunt mult mai eficiente decât altele pentru diferite situații medicale. În scurt timp, ar
trebui să putem determina cele mai bune tulpini pentru a trata orice afecțiune dată și acest lucru va permite ca
aceste tulburări să fie tratate mai eficient. În plus, trebuie să punem în aplicare o formă de control al calității cât
mai repede posibil și să dezvoltăm standarde la care furnizorii trebuie să respecte. În prezent, pacienții nu au
nicio idee despre calitatea sau eficacitatea uleiurilor, pe care le cumpără de la alții. Într-adevăr, multe cercetări
sunt încă de făcut cu privire la calitățile medicinale ale acestei plante, dar dacă o facem în mod corespunzător,
într-un timp scurt cred că putem învăța multe. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

„Vechiul meu prieten de 28 de ani a fost operat astăzi pentru cancerul de sân, spun că cancerul este eliminat, dar
totuși vor să-i facă chimio. Am mai vorbit și i-am spus să refuze chimio și să ia RSO. Am dreptate în această
privință? Din ceea ce am citit  pe Phoenix Tears, aș crede că este corect,  dar aș dori ajutorul dvs. pentru a
răspunde la acest lucru. Mulțumiri." Justin
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-  Bravo,  Justin.  Fără chimio sau scanări.  Operația  a fost  inutilă.  Puneți-o să mănânce  120-180g de ulei  în
următoarele șase luni și urmați instrucțiunile de pe site-ul nostru. JB

„Imaginați-vă  că încercați  să  învățați  oamenii  cum să poarte  pantalonii  ...  Pare ușor.  Ce se întâmplă  dacă
oamenii îți trimiteau mesaje text în fiecare zi și te întrebau cum să-ți pui pantalonii? (agravant) Este ca ziua de
porc la sol! Dacă îmi pun pantalonii și se face bine, atunci așa voi arăta altcuiva. Aș putea râde de oamenii care
vor să încerce să-și pună pantalonii în spate și să spună: „Hei, se potrivesc bine, sigur, dar nu schimbă faptul că
sunt pe spate! (A funcționat pentru Khris Kross). "

JB ne spune pur și simplu ce funcționează și nu ne va spune altfel, deoarece nu este nevoie de alte moduri.
Urmați instrucțiunile sau mergeți cu pantalonii înapoi, dar nu vă supărați pe JB când vă dați seama că tocmai vă
arăta calea corectă de a o face! Nu încercăm să schimbăm textul dintr-o carte, ci doar căutăm alte cărți! ” Ciad

- Mulțumesc, Ciad, aceasta a fost o explicație excelentă și da, ai dreptate. Întreaga problemă a medicinei RSO
este atât de ofensator de simplă, încât de fapt o face mai complicată. Este prea simplu ca oamenii să o creadă, și
anume atunci când nu pot încerca singuri medicamentul și trebuie să citească numai despre el.

Și totul este că viața oamenilor este în joc. Vorbesc cu ei în persoană, văd durerea pe fețele lor, nu mă întreba ce
îmi face după toți acești ani. Pentru mine nu este prea mult loc pentru improvizație aici, nu este timp pentru
solo-uri lungi de bebop sau free jazz. Acesta este un blues solid cu douăsprezece bare și are o lungime de
douăsprezece bare. Rick ne-a dat instrucțiuni de urmat, dar toată lumea vrea să reinventeze roata din cauza unor
probleme de ego sau a ceea ce este.

Tot ce spun despre acest lucru este: „Stăpâniți mai întâi un aragaz de orez și un ventilator. RSO mai întâi, apoi
toate celelalte forme (mai puțin puternice) de medicamente pentru canabis. Pentru că potența contează. Cu cât
uleiul este mai puternic și sedativ, cu atât este mai bine pentru pacient. Nu trebuie să testați afecțiunile interne,
încercați-l mai întâi în afecțiunile pielii și urmăriți dacă se vindecă mai repede cu RSO real foarte puternic și
sedativ cu 95-98% THC sau cu orice altceva, care ar trebui să vă răspundă. Atunci știi că același lucru care se
întâmplă pe pielea ta se întâmplă în interiorul corpului tău atunci când ingeri acest medicament.

Odată ce ați făcut acest lucru, veți pierde practic interesul pentru forme mai puțin puternice de medicamente
pentru canabis. Nu pentru că nu pot ajuta în unele cazuri, ci pentru că de ce zburați în clasa a doua sau a treia
când puteți zbura clasa întâi pentru aceiași bani și vă puteți salva viața mai rapid și mai fiabil în același timp?

RSO este un medicament premium, iar modul în care îl privesc în rest nu este un medicament premium. Și
vreau medicament premium, de ce aș vrea medicament diluat în locul realului? Cu cât uleiul este mai calmant și
mai puternic, cu atât funcționează mai bine ca medicament - și acest lucru nu se va schimba niciodată. ”JB

„Cel mai bun RSO este 95-98% THC și extrem de puternic și sedativ. Orice altceva în afară de asta (canabis
brut, sucuri, produse comestibile, uleiuri cu conținut ridicat de CBD, BHO nedescarboxilat, tincturi, balsamuri,
preparate, macerate, îl numiți) este o formă mai puțin puternică de medicament pentru canabis. Toate formele
de medicamente pentru canabis sunt benefice într-o oarecare măsură, desigur, dar nu vă pariați viața pe forme
mai puțin puternice de medicamente pentru canabis. ” JB

Procesul Rick Simpson de producere a uleiului de cânepă

„De obicei  lucrez cu o lire  sau mai  multe muguri  de la cruci  foarte puternice de înaltă  calitate  sau indica
dominantă sativa. O uncie de muguri buni va produce de obicei 3 până la 4 grame de ulei de înaltă calitate, iar
cantitatea de ulei produsă va varia de la tulpină la tulpină. Nu sunteți niciodată sigur cât de mult ulei veți obține
până când nu ați prelucrat materialul cu care lucrați.  În medie, o kilogramă de muguri buni va produce, de
obicei, aproximativ 60 de grame de ulei de înaltă calitate și, uneori, puteți obține chiar mai mult din unele
soiuri.
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Mulți par să creadă că uleiul trebuie să fie de chihlimbar și că ar trebui să puteți vedea prin el. Adesea uleiurile
pe care le-am produs au prezentat aceste trăsături, dar nu întotdeauna. Culoarea și textura uleiului pe care îl
produceți depinde foarte mult de tulpina, metoda și solventul pe care îl utilizați pentru a produce uleiul. Nu vă
faceți griji dacă uleiul pe care îl produceți are o culoare mai închisă, acest lucru nu înseamnă că un astfel de ulei
nu este  un medicament  puternic.  Într-adevăr,  unele  dintre  cele  mai  puternice  uleiuri  pe care  le-am produs
vreodată erau de culoare închisă, dar aveau în continuare efectele medicinale dorite.

Cred că aceste instrucțiuni ar trebui să faciliteze producerea acestui ulei pentru oricine, dar înainte de a începe,
asigurați-vă că aveți tot ce veți avea nevoie pentru ao face corect. Tot ce trebuie este materialul de pornire,
solventul, o lungime de lemn, două găleți din plastic, câteva recipiente mici cu pâlnii și filtre de cafea, un aragaz
electric pentru orez, un ventilator, o ceașcă de măsurare din oțel inoxidabil, un încălzitor de cafea și seringi.

Procesul pe care urmează să-l descriu implică spălarea de două ori a materiei prime cu un solvent bun, cum ar fi
nafta  alifatică  ușoară  pură  sau  alcool  izopropilic  99% pentru  a  îndepărta  rășina  disponibilă  din  materialul
vegetal. Nafta ușoară sa dovedit a fi un solvent foarte bun pentru a produce uleiul, de asemenea, este destul de
ieftin de cumpărat în comparație cu costul altor solvenți. Se prezintă sub diferite forme și sub diferite nume, dar
solventul pe care l-am folosit se numește nafta ușoară în Canada, iar în Europa se numește adesea benzină (e).
Se vinde sub mai multe denumiri, dar dacă mergeți la un furnizor de combustibil, nu ar trebui să aveți prea
multe  probleme  la  depistarea  unora  dacă  solicitați  solvent  alifatic  ușor  hidrotratat  nafta  /  eter  de  petrol  /
benzină / solvent hidrocarbonat cu un punct de fierbere de 40 până la 100 ° C (140 - 212 ° F), numărul CAS
64742-49-0.

Nafta ușoară are multe utilizări industriale și este adesea utilizată pentru degresarea pieselor motorului sau a
vopselelor subțiri etc., așa că sunt sigur că ar trebui să aveți puține probleme în a găsi ceea ce aveți nevoie. Doar
pentru a  vă face o idee despre numeroasele  sale  utilizări,  este  aceeași  substanță  folosită  pentru a  alimenta
lămpile și sobele Coleman. Dar, din păcate, la combustibilul Coleman se adaugă inhibitori de rugină, așa că nu
recomand ca acest combustibil să fie folosit pentru a produce ulei. Există, de asemenea, nafta medicală (hexan)
disponibilă în multe țări din lume, dar este puțin mai scumpă și, de obicei, mai greu de obținut și nu am găsit
nicio diferență semnificativă între nafta ușoară pură și versiunea sa medicală .

Butanul poate produce ulei, dar nu recomand utilizarea acestuia ca solvent pentru a produce acest medicament,
deoarece este foarte volatil și ar necesita utilizarea unor echipamente scumpe pentru a neutraliza pericolul. În
plus, folosirea butanului pentru a produce uleiul nu decarboxilează produsul finit, astfel încât uleiurile produse
în acest mod ar fi mai puțin eficiente pentru uz medicinal, cu excepția cazului în care se ia timp suplimentar
pentru a le descarboxila în mod corespunzător.

Singurii  solvenți  cu care am experiență  directă  până acum sunt eterul,  nafta ușoară alifatică și  99% alcool
izopropilic. Eterul este favoritul meu personal și este un solvent foarte eficient, dar este scump și poate fi destul
de  greu  de  obținut.  Cred  că  utilizarea  eterului  este  mai  potrivită  pentru  dispozitivele  de  distilare  închise,
deoarece este foarte volatilă și fumurile sale îl fac periculos să lucrezi cu.

Atât eterul, cât și nafta ușoară sunt solvenți mai selectivi în natură, ceea ce înseamnă că alcoolul nu este la fel de
eficient ca un solvent, dar totuși funcționează bine. Alcoolul va dizolva mai multă clorofilă din materia primă și,
din această cauză, uleiurile produse cu alcool vor avea, de obicei, o culoare mai întunecată.

Pentru ca un solvent să fie eficient, ar trebui să fie 100% pur, iar alcoolul 100% pur este scump și poate fi destul
de greu de găsit. Pe de altă parte, nafta ușoară este destul de ieftină și de obicei nu este prea greu de localizat. Pe
lângă utilizarea eterului, nafta alifatică ușoară pură este solventul meu ales.

Toți acești solvenți, inclusiv alcoolul, sunt de natură otrăvitoare, dar dacă urmați aceste instrucțiuni, reziduurile
de solvent din uleiul finit nu reprezintă o problemă. După ce produsul finit se răcește la temperatura camerei,
este mai degrabă o substanță groasă asemănătoare grăsimii decât un ulei și este la fel de anti-otrăvitoare pe care
o puteți obține. Chiar dacă a mai rămas o mică urmă de reziduuri de solvent, uleiul în sine ar acționa asupra
acestuia pentru a neutraliza orice efect otrăvitor dăunător. În esență, tot ce faci este să speli rășinile medicinale
de pe materialul mugurilor. Apoi, după ce amestecul de ulei de solvent a fost filtrat și solventul a fost fiert,
rămâneți cu rășinile în forma lor cea mai medicinală.
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Pentru cele mai bune rezultate, materia primă trebuie să fie cât mai uscată posibil. Asigurați-vă că locul în care
lucrați este bine ventilat și nu există scântei, flăcări deschise sau elemente aprinse în zonă.

Așezați materialul de pornire într-un recipient de adâncime bună pentru a împiedica stropirea amestecului de
solvent cu ulei în timpul procesului de spălare. Apoi, umeziți mugurul cu solventul utilizat și materialul mugurii
este apoi zdrobit folosind o lungime de lemn, cum ar fi o bucată de 2 × 2.

După ce a fost  zdrobit,  adăugați  mai  mult  solvent până când materialul  este complet  scufundat în solvent.
Lucrați materialul mugurului timp de aproximativ trei minute cu lungimea lemnului pe care l-ați folosit pentru
a-l zdrobi. Apoi turnați încet amestecul de ulei de solvent într-un alt recipient curat, lăsând materia primă în
recipientul original, astfel încât să poată fi spălat pentru a doua oară.

Adăugați din nou solvent proaspăt la materialul de pornire până când este din nou scufundat în solvent și apoi
lucrați-l încă trei minute cu lungimea lemnului pe care l-ați folosit. Apoi, turnați amestecul de ulei de solvent în
același recipient care ține amestecul de ulei de solvent de la prima spălare pe care ați făcut-o.

Încercarea de a face o a treia spălare pe materialul vegetal produce foarte puțin ulei și ar avea un beneficiu mic
sau deloc ca medicament. Prima spălare dizolvă 70 până la 80% din rășina disponibilă din materialul de pornire;
a doua spălare îndepărtează apoi orice rășină care este utilă, care rămâne.

Uleiurile produse de la prima spălare sunt cele mai puternice din punct de vedere medical, dar dacă se utilizează
materii prime de calitate superioară, uleiul de la a doua spălare are și beneficii. Dacă, dintr-un anumit motiv,
trebuie să lucrați cu materiale care nu sunt atât de puternice pe cât ar trebui, ar fi bine să folosiți uleiul de la
prima spălare numai pentru uz intern și apoi să începeți să creșteți sau să căutați materialul de pornire care este
de calitate mai buna. Amintiți-vă, calitatea este mai importantă decât cantitatea și cu cât materialul de pornire
este mai bun, cu atât medicamentul este mai bun.

Utilizați ceva cum ar fi recipientele de apă curată cu o mică deschidere în partea de sus și introduceți pâlnii în
deschideri, apoi puneți filtre mari de cafea în pâlnii. Se toarnă amestecul de ulei de solvent din prima și a doua
spălare în filtrele de cafea și se lasă amestecul de ulei de solvent să se scurgă prin filtre pentru a îndepărta orice
material vegetal nedorit. Cu cât utilizați mai multe pâlnii și containere, cu atât va fi filtrat mai repede. Odată ce
amestecul de ulei de solvent a fost filtrat, acesta este acum gata să facă fierberea solventului.

Dacă nu dețineți deja unul, puteți achiziționa un aragaz de orez mai mare, ieftin, cu un blat deschis, care are
setări de căldură atât ridicate, cât și mici, pentru a fierbe solventul din ulei. Asigurați-vă că aragazul pentru orez
este instalat într-o zonă bine ventilată și așezați un ventilator în apropiere pentru a arunca vaporii pe măsură ce
solventul fierbe. Acest lucru va împiedica condensul de fum și să prezinte un pericol. Aragazele pentru orez
sunt concepute pentru a nu arde orezul în timp ce se gătește. Senzorii de temperatură încorporați vor reporni
automat aragazul la reglajul căldurii scăzute dacă temperatura din aragaz începe să crească prea mult.

Când  se  produce  ulei,  dacă  temperatura  devine  puțin  peste  300  °  F  (148  °  C),  va  începe  vaporizarea
canabinoizilor din ulei și, bineînțeles, nu doriți să se întâmple acest lucru. Dacă un aragaz de orez funcționează
corect, acesta se va dezactiva automat de la temperatura ridicată la aproximativ 230 ° F (110 ° C), care este
peste temperatura la care se spune că are loc decarboxilarea și este încă mult sub punctul în care THC și altele
canabinoizii se vor vaporiza. Acesta este motivul pentru care recomand cu tărie utilizarea unui aragaz de orez
celor care nu au mai produs ulei până acum, deoarece elimină orice pericol de a dăuna uleiului în cauză. În plus,
uleiul rezultat este decarboxilat, ceea ce este, de asemenea, important, astfel încât să-și poată atinge efectele
medicinale complete.

Sugerez ca oamenii să nu încerce să folosească vase și aparate similare pentru a produce ulei. Când am încercat
prima dată să produc ulei, am folosit o oală și, din moment ce nu știam cât de multă căldură pot genera aceste
dispozitive, uleiul s-a supraîncălzit și a fost distrus. Deci, cred că este logic ca un începător să înceapă folosind
un aragaz de orez și să urmeze cu atenție instrucțiunile noastre. Acest lucru le-ar putea salva multă durere.

Un dispozitiv de distilare poate fi, de asemenea, utilizat pentru a produce acest medicament și pentru a recupera
solventul  utilizat.  Această  metodă  are  într-adevăr  mai  mult  sens  decât  utilizarea  unui  aragaz  de  orez,  dar
fotografiile concepute pentru a fierbe în siguranță solvenții sunt scumpe și majoritatea oamenilor nu știu cum să
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funcționeze corect unul dintre aceste dispozitive. Dacă unul este disponibil, prefer să folosesc un alambic eu
însumi, dar, în unele țări,  deținerea unui alambic este împotriva legii.  Dacă cineva este serios și dorește să
producă cantități mari de ulei, uitați-vă la distilare și educați-vă în utilizarea corectă a acestui echipament.

Asigurați-vă întotdeauna că nu există scântei, flăcări deschise sau elemente aprinse în zonă în timp ce umpleți
aragazul de orez sau fierbeți solventul, deoarece fumurile produse din solvenți sunt foarte inflamabile și toxice.
Am folosit același proces de mii de ori și nu am avut niciodată o nenorocire, dar pentru propria siguranță, vă
rugăm să urmați instrucțiunile și să vă asigurați că zona este bine ventilată. De asemenea, vă avertizez să evitați
respirația fumului pe care îl produc solvenții, deoarece pot avea efecte neplăcute asupra oricui din apropiere.

Asigurați-vă că ventilatorul funcționează și produce suficient flux de aer pentru a arunca vaporii, apoi umpleți
aragazul  pentru  orez  până  când este  plin  de  aproximativ  trei  sferturi.  Acest  lucru permite  spațiului  pentru
amestecul de ulei solvent să fiarbă fără a se revărsa. Puneți aragazul pe orez la temperatura mare și începeți să
fierbeți solventul. Nu încercați niciodată să faceți acest lucru fără a utiliza un ventilator, deoarece fumurile se
pot condensa și, dacă intră în contact cu elementul de încălzire, ar putea provoca un incendiu.

Pe măsură ce nivelul din aragazul de orez scade, continuați să adăugați cu grijă amestecul de ulei de solvent
care vă rămâne, până nu vă mai rămâne nimic. Când nivelul din aragazul pentru orez scade pentru ultima dată și
a fost redus la aproximativ 2 inci de amestec de ulei de solvent rămas, adăugați aproximativ 10 până la 12
picături de apă în amestecul de ulei de solvent care rămâne. Această cantitate mică de apă permite solventului
rămas să fiarbă uleiul care rămâne în aragaz mai ușor.

Când rămâne foarte puțin în aragaz, de obicei îmi pun o pereche de mănuși și apoi ridic aragazul și încep să-i
învârt conținutul. Acest lucru se realizează cu fluxul de aer de la ventilator care elimină încă fumul și poate
accelera ușor procesul de finisare. În scurt timp, aragazul pornește automat setarea de căldură ridicată și apoi
merge la foc mic. Pe măsură ce ultimul solvent se fierbe, veți auzi un zgomot din uleiul rămas în aragaz și veți
vedea destul de puțină clocotire în uleiul rămas. De asemenea, veți observa ceea ce arată ca o cantitate mică de
fum sau abur care iese din uleiul din aragazul pentru orez, dar nu vă îngrijorați, deoarece acesta este în mare
parte doar abur produs din câteva picături de apă pe care le-ați adăugat. După ce aragazul de orez a trecut
automat la temperatura scăzută, De obicei, îl las să se răcească până când se poate trece din nou la reglajul
căldurii ridicate. După ce aragazul a trecut automat la reglajul căldurii scăzute pentru a doua oară, scot oala
interioară din aragaz și îi turn conținutul într-o ceașcă de măsurare din oțel inoxidabil.

În oală va rămâne o cantitate mică de ulei pe care o veți găsi aproape imposibil să o scoateți, cu excepția cazului
în care folosiți ceva de genul pâinii uscate pentru a absorbi uleiul, în timp ce este încă cald. Apoi, cantități mici
din această pâine pot fi consumate ca medicament, dar amintiți-vă că uneori poate dura o oră sau mai mult
înainte să simțiți efectele sale. Așadar, aveți grijă cât de multă pâine consumați, deoarece chiar și o cantitate
foarte mică vă poate adormi destul de multe ore la fel ca și uleiul brut. O altă modalitate bună de a curăța orice
ulei rămas în oală este de a spăla oala cu o cantitate mică de alcool pentru a produce o tinctură de ulei de
cânepă.

O tinctură ca aceasta poate fi foarte eficientă în tratamentul afecțiunilor pielii și doar puțin poate parcurge un
drum lung, ceea ce vă poate economisi bani. Întrucât îmi place adesea să amestec ulei din mai multe tulpini
oricum, de obicei las pur și simplu uleiul rămas în oală până data viitoare.  Amestecând uleiuri  din diferite
tulpini, veți primi beneficii medicinale de la toate aceste tipuri diferite de ulei și am găsit că astfel de uleiuri
sunt eficiente în tratamentul tuturor. Dacă aveți la dispoziție multe varietăți diferite de cânepă bună, cred că
amestecarea uleiurilor este o idee bună, dar dacă nu aveți, cred că uleiul dintr-o singură tulpină vă va satisface
probabil nevoile.

Luați uleiul pe care l-ați turnat în ceașca de măsurare din oțel inoxidabil și puneți-l pe un dispozitiv de încălzire
ușor, cum ar fi un încălzitor de cafea, pentru a se evapora orice apă rămâne în ulei. Destul de des, este nevoie
doar de puțin timp pentru a evapora apa rămasă, dar și unele tulpini produc mai multe terpene naturale decât
altele. Aceste terpene pot face ca uleiul pe care îl aveți acum pe încălzitorul de cafea să buleze destul de mult
timp și poate dura ceva timp până când aceste uleiuri încetează această activitate. Când uleiul de pe încălzitorul
de  cafea  a  încetat  să  mai  clocotească  și  există  puțină  sau  deloc  activitate  vizibilă,  scoateți  uleiul  de  pe
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încălzitorul de cafea și lăsați-l să se răcească puțin. O altă modalitate de a termina uleiul fără utilizarea unui
încălzitor de cafea este de a pune uleiul într-un cuptor setat la 130 ° C timp de aproximativ o oră. Acest lucru va
descarboxila uleiul finit și reziduurile de solvent nu ar trebui să fie o problemă.

Apoi,  folosind  aplicatoare  de  plastic  sau  seringi  fără  ace  care  sunt  disponibile  în  magazinul  dvs.  local  de
droguri, utilizați pistonul pentru a trage încet uleiul cald în seringi și a-l lăsa să se răcească. În scurt timp, rășina
va deveni o substanță groasă asemănătoare grăsimii.

Uneori rășina este atât de groasă încât poate fi greu să o forțezi să iasă din seringi când este răcită. Dacă se
întâmplă așa ceva, pur și simplu puneți seringa într-o ceașcă de apă fierbinte într-un timp scurt, pentru a vă
putea stoarce doza mai ușor. Uneori, un pacient va forța prea mult ulei, dar dacă se întâmplă acest lucru, trageți
înapoi pe pistonul seringii și excesul de ulei poate fi de obicei tras înapoi în seringă fără prea multe dificultăți.

În medie, o kilogramă uscată de material va necesita aproximativ 2 galoane (8-9 litri) de solvent pentru a face
cele două spălări necesare. Dacă intenționați să produceți ulei din mai mult sau mai puțin material de pornire,
pur și simplu faceți calculele pentru a determina aproximativ cât solvent aveți nevoie. De la început până la
sfârșit, durează de obicei trei până la patru ore pentru a realiza întregul proces, iar apoi medicamentul stă acolo
gata de utilizare.

De asemenea, trebuie menționat faptul că acest ulei are o durată de valabilitate extrem de lungă. Dar pentru
depozitarea pe termen lung, aș pune-o într-o sticlă întunecată,  cu un capac strâns sau un recipient din oțel
inoxidabil.  Dacă  este  păstrat  într-un loc răcoros  și  întunecat,  atunci  când este  depozitat,  își  poate  menține
potența medicinală ani de zile.

La început, poate părea descurajator pentru unii să încerce să își producă propriile medicamente, dar în realitate,
acest proces este extrem de simplu. Tot ce trebuie să faceți este să urmați cu atenție instrucțiunile și, după ce ați
produs acest medicament de câteva ori, veți constata că nu este mult mai greu de făcut decât o ceașcă de cafea.
Odată ce ți-ai produs propriul medicament, acesta elimină tot misterul medicinii și nu mai trebuie să te bazezi
pe medici în majoritatea cazurilor, deocamdată ai devenit propriul tău medic. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai
medicinală plantă
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Î. De ce măcinarea materialului uscat duce la pierderea THC? Există vreo explicație pentru asta?

A. Ați măcinat vreodată muguri cu adevărat puternici? Dacă ai făcut-o, ar trebui să știi de ce. Acea pulbere albă
care se află în jurul mesei după ce o măcinați este THC (sau tricomi) și este ceea ce ar fi trebuit să rămână în
ulei.  În  plus,  atunci  când este  măcinată,  este  prea fin  și  veți  dezlipi  o  mulțime de ceea  ce nu ați  vrut  să
dezbrăcați în ulei.

Procesați muguri întregi uscați din os după ce îi umeziți cu nafta sau solventul la alegere, dar nu-l atingeți prea
mult înainte de a-l prelucra, deoarece de fiecare dată când îl atingeți, veți pierde niște. Uleiurile produse din
materialul măcinat sunt semnificativ mai puțin puternice decât uleiul produs din muguri care au fost zdrobiți
după ce au fost umeziți.

Prima spălare  rapidă este  cea mai  puternică  și  benzi  aproximativ  70% din THC disponibile,  a  doua benzi
aproximativ 20% și a treia aproximativ 5%. Când îl măcinați, obțineți toate cele trei spălări (de fapt patru) în
ulei și nu doriți asta. Calitate peste cantitate. JB

„Bună, JB. Care este cel mai scurt timp în care puteți lăsa mugurul să se usuce dacă aveți nevoie urgentă de el?
Mulțumiri." Priscila

- Până când este uscat. Dar aș spune doar 5-7g de mugur uscat rapid, care vă va oferi aproximativ un gram de
ulei, suficient pentru a începe, și apoi îl puteți termina când este uscat corespunzător, într-o săptămână sau cam
așa ceva. Cu cât mânuiți mai puțin materialul de pornire înainte de prelucrare, cu atât veți pierde mai puțin
rășină. Deci, cel mai bine este să nu decarboxilați materia primă (așa cum fac GW fără niciun motiv, puteți
decarboxila  uleiul  cu  mai  puține  probleme încălzindu-l,  ceea  ce  trebuie  să  faceți  pentru  a  elimina  oricum
reziduul de solvent). Cel mai bun lucru de făcut este să puneți mugurul într-o găleată pentru prelucrare chiar în
camera de uscare, fără manipulare suplimentară, ori de câte ori este posibil. Cu cât atingi mai puțin mugurul, cu
atât mai bine. JB

1.) Am măcinat mugurii uscați cu oasele numai cu mâinile mele, nu s-a folosit nici o râșniță. Materialul de
început arăta ca niște muguri foarte mici de cca. 5-10 mm diametru, deci mai ales fără pulbere. Deoarece acum
am propria mea experiență de "gătit", sunt total de acord cu dvs. în toate punctele, cu excepția punctului C. Am
văzut uleiuri făcute cu alcool, care sunt de obicei mult mai întunecate pe măsură ce apa din alcool dizolvă
clorofilele. Mi-am făcut uleiul cu eter de petrol pur de laborator. Acest ulei are o culoare mult mai strălucitoare
(maro auriu) și are un gust picant excelent, delicios, în comparație cu alcoolul pe care am avut șansa să-l încerc.
Ideea mea este că eu cred că Nafta nu elimină atât de multe terpene și clorofile ca și alcoolul. De asemenea,
fierbe mult mai controlat și mai ușor de gestionat ca și alcoolul. Deci întrebarea mea aici este,

- Nu măcinați mai întâi materialul. Orice manipulare a materialului de muguri uscați vă va face să pierdeți THC
și alte canabinoide (praful fin de pe masă este ceea ce ar fi trebuit să rămână în găleată). Da, măcinarea și nafta
ar fi „mai bune” decât măcinarea și alcoolul - această combinație este un eșec aproape garantat, pur și simplu nu
puteți face ulei bun în acest fel.

Puneți mugurul într-o găleată, umeziți-l cu nafta, zdrobiți-l cu un băț timp de două până la trei minute, turnați
amestecul de ulei-solvent într-o găleată. Dacă lucrați cu material de bună calitate, faceți o a doua spălare și
turnați al doilea amestec în găleată cu prima spălare. Dacă nu utilizați un material bun, utilizați prima spălare
numai în scopuri interne (și continuați să căutați material bun).

Eterul produce uleiuri grozave (ne plac uleiurile de chihlimbar mai bine decât uleiurile întunecate, dar amintiți-
vă că unele tulpini produc uleiuri mai întunecate decât altele). De asemenea, ne plac uleiurile de chihlimbar din
motive practice - cine vrea să aibă dinți negri cu urme de clorofilă pe ei? Dar nu îl recomandăm prea mult în
acest moment, deoarece este destul de periculos să lucrezi cu eter, este greu de obținut în majoritatea părților
lumii și suntem foarte preocupați de siguranța celor care produc ulei. Poate exploda foarte ușor la temperaturi
relativ scăzute. Deci, pentru majoritatea oamenilor, nafta ușoară alifatică va funcționa foarte bine. De obicei
folosim nafta, dar eterul ar fi solventul ales de noi.

Lista  actuală  de  solvenți  pe  care  am folosi-o  personal  este:  1.  eter,  2.  nafta  ușoară  pură,  3.  99% alcool
izopropilic, 4. alcool alimentar - de preferință 99%, dar este de obicei greu de obținut și foarte scump. Când
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lucrați cu 96% alcool, restul de 4% este de obicei apă. 4% din 10 litri este 4dcl, aproape o halbă de apă pe care
va trebui să o fierbeți - și este nevoie de timp pentru a putea cheltui mai rezonabil.

2.) De asemenea,  am pus ultimul ulei  cald de 60 ° C timp de 1,5 ore sub vid pentru a elimina total  toate
reziduurile  de solvent.  După cum v-am scris, am decarboxilat  uleiul  35 de grame consumate mai târziu ...
Gustul uleiului  a fost  mult  mai picant  înainte  de decarboxilare,  nu aș spune mai  rău, dar aveți  dreptate  în
privința eructării.

- Așa cum am spus data trecută, eructarea a fost din resturi de apă. Și apa a fost acolo datorită temperaturii
scăzute „științifice” pe care ați folosit-o. Trebuie oricum să decarboxilați uleiul, astfel încât un aragaz de orez
care se va opri la 110 ° C funcționează foarte bine. Sau, desigur, cel mai bun lucru de utilizat ar fi un alambic -
dar, din nou, mulți oameni nu le dețin și nu știu cum să le opereze, iar riscul unei explozii este întotdeauna
prezent.  Când un explodează încă,  de obicei va demola întreaga casă. Când conținutul unui aragaz de orez
explodează, acesta va produce doar o flacără înaltă de doi sau trei metri, care este destul de ușor de tratat.

În ceea ce privește vidul - desigur, de ce nu. Dacă aveți echipamentul și dacă știți cum să îl utilizați corect, nu
este o idee rea să terminați uleiul din el, dacă doriți să fiți 100% sigur că nu există reziduuri de solvent în el sau
dacă doriți să închideți gura dintre cei care sunt împotriva solvenților petrochimici. Unii oameni îl folosesc cu
mare succes și eu nu sunt împotrivă. Dar, după cum știți, majoritatea oamenilor nu dețin acest echipament și
mulți dintre pacienții noștri nu își pot permite sau nu își permit nici măcar un aragaz de orez și un ventilator, așa
că nu recomandăm aspirarea ca necesitate.

Uită-te la cât de ușoară și simplă este metoda lui Rick și la câte întrebări mai avem de răspuns. Acum imaginați-
vă ce se va întâmpla când vom adăuga informații despre alte metode de producere a petrolului. Va provoca doar
o confuzie și va trebui să petrec zile și săptămâni încercând să răspund la întrebările persoanelor „confuze”, pe
care oricum nu le voi face mult mai mult.

3.) Vă rugăm să explicați  de ce sugerați  să ingerați  uleiul chiar din tub, direct în gură, fără capsule? Ceva
problemă de absorbție? Mananc cea mai mare parte a uleiului pe hârtie pentru țigări, dar rar folosesc câteva
capsule dacă trebuie să plec de acasă mai multe ore. În plus, nu-mi place să-l am peste toți dinții, deoarece este
foarte greu să cobor ...

-  Din mai multe motive.  Principala este că această metodă de ingestie s-a dovedit a fi cea mai eficientă și
benefică pentru pacienți. Îmbunătățește igiena gurii, deoarece, de asemenea, dezinfectează gura și apoi ajută la
orice afecțiune din tractul digestiv sau din gât etc. în gura mea cât o pot suporta. În majoritatea cazurilor, gripa
sau durerile în gât (sau simptomele acesteia) sunt îngrijite peste noapte.

După cum spuneți, un anumit ulei rămâne pe dinți și sub limbă, astfel încât această metodă de ingestie combină
de fapt procesarea sublinguală a uleiului (ala Sativex și alte spray-uri și tincturi sub limbă pe care oamenii le
folosesc) și procesarea în stomac și intestinelor. Principalul lucru este să obțineți uleiul în stomac. Deci, dacă
aveți ulei cu un gust nu prea bun, puteți pune într-o bucată de pâine sau banană etc. o pastilă și spălați-o cu apă
sau ceai sau orice doriți. Spălați-vă dinții cu ulei după zece minute sau cam așa, va ajuta și la igiena orală. Multe
uleiuri au un gust delicios (mai ales atunci când materia primă nu este măcinată și când alcoolul nu este utilizat
pentru a produce uleiul.

Capsule - a) trebuie să le cumpărați de la Big Pharma, prin care le susțineți cu banii dvs., b) unii oameni sunt
alergici la ei, c) unii se dizolvă în intestine și nu în stomac, d) dealerii pun adesea mai puțin ulei într-o capsulă
decât ar trebui să fie, e) nu funcționează atât de bine pentru atâtea condiții, f) este greu să scoți uleiul din ele
atunci când vrei să faci o articulație  sau să vaporizezi uleiul  pentru afecțiuni pulmonare sau când doriți  să
utilizați uleiul local. Nu spun că nu puteți folosi capsule, tot ce spun este că este mai bine să învățați să folosiți
uleiul direct din tub. După ce veți practica mai mult, veți învăța cum să utilizați uleiul fără niciun disconfort.
Personal îmi place să mănânc uleiul chiar de la aragazul pentru orez, doar îmi bag degetul în el și iau cât cred că
pot lua. Minte, acest lucru consumă foarte mult ulei și de obicei veți lua mai mult decât dintr-o seringă. Când
uleiul este bun, o „supradoză” doar te va adormi, mare lucru. Dar, desigur, o pot face datorită experienței și
toleranței  mele,  nu  aș  recomanda  și  nu  aș  recomanda  începătorilor  sau  celor  care  nu  au  la  fel  de  multă
experiență. Tot ce e mai bun pentru tine, Ștefan. Jindrich ”
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„Dacă sunteți îngrijorat de cost, este mult mai ieftin decât coplata pentru majoritatea medicamentelor împotriva
cancerului, iar unele medicamente pe care le luați acasă pentru cancer nu sunt acoperite de asigurare. Dacă
cineva din familia mea ar avea nevoie de acest ulei pentru cancer aș găsi o cale. Noroc!!!!" Lisa

-  „Sunt  de acord,  Lisa,  petrolul  este  un tratament  mult  mai  ieftin  atunci  când unul ia  în considerare toate
celelalte costuri și cheltuieli. În plus, este incomparabil mai sigur decât orice ar furniza sistemul medical, ca să
nu mai vorbim că funcționează mult mai eficient și mai sigur și este cu siguranță mai distractiv de luat decât
otravă sau radiații. "JB

Î. Știu că vă recomandați să faceți RSO singur, dar un dispensar are ceva local și mă întrebam care ar trebui să
fie un preț corect. 

A. Este nevoie de 4-7g de muguri de înaltă calitate pentru a produce un gram de ulei, deci acesta ar trebui să fie
„prețul corect”. Să nu discutăm despre prețurile ridicole ale cânepei, pentru mine prețul corect pentru o doză de
60g este de 50-100 USD (sau mai puțin, dacă ar fi crescut legal în aer liber pe scară largă). Nu spun că știu de
unde să-l obțin la acel preț în prezent, petrolul de calitate superioară costă ceea ce costă materialul de calitate
superioară acolo unde locuiți. JB

Alte forme de extracție

Ați găsit alte modalități de a face uleiul?

„Există multe modalități de a produce ulei și nu susțin că metoda mea este neapărat cea mai bună, dar din câte
știu eu este singura care a dovedit succes în mii de cazuri.

Într-adevăr, metoda pe care am arătat-o lumii ar fi considerată, în cel mai bun caz, brută, dar o formă foarte pură
a acestui medicament poate fi produsă în acest mod. Intenția mea a fost să prezint o metodă de producere a
uleiului  cu  echipamente  disponibile,  astfel  încât,  dacă  este  nevoie,  aproape  toată  lumea  ar  putea  produce
propriul medicament într-un mod simplu.

Până când am fost atacat în 2005, folosisem procedee de distilare pentru a produce medicamentul și pentru a
recupera  solvenții.  Această  metodă este  mult  mai  puțin periculoasă  și  este  mai  „prietenoasă  cu pământul”,
deoarece  solventul  nu este  risipit.  Dar  poliția  mi-a confiscat  echipamentul,  ceea  ce  m-a forțat  să  încep să
folosesc aragazele de orez pentru a îndeplini sarcina.

Ce alte forme de extracție pot fi folosite atunci?

Din nou, există o serie de metode de extracție și nu profesez că sunt expert în astfel de lucruri. Problema cu
metodele științifice precum extracțiile de gaze nobile etc. este că majoritatea oamenilor nu au echipamentul și
cunoștințele necesare pentru a efectua astfel de extracții. De aceea am arătat publicului cel mai simplu mod
posibil de a produce singuri acest medicament.

Există, de asemenea, metode de extracție a apei reci care pot fi utilizate pentru extragerea rășinilor. Am încercat
să fac acest tip de extracție doar de câteva ori și rezultatele nu au fost la fel de bune pe cât ne așteptam. Totuși,
știu despre oameni care spun că au produs ulei de înaltă calitate în acest mod. Evident, apa rece nu poate lua foc
sau exploda, astfel încât metodele de extracție a apei reci ar putea fi cu siguranță o opțiune, dar trebuie să vă
asigurați că uleiul este decarboxilat înainte de a fi dat pacientului.

Ce este decarboxilarea?

Decarboxilarea are loc atunci când moleculele din ulei au fost rotite în poziția delta 9 cu utilizarea căldurii,
astfel încât acestea să devină mai active din punct de vedere medical. Temperatura la care se produce acest
lucru este  discutabilă,  deoarece multe  rapoarte  pe care  le-am văzut  despre acest  subiect  nu sunt  de acord.
Făcând ceea  ce am sugerat,  uleiul  este  încălzit  la  temperaturi  mult  peste  cele  la  care  se  spune că are  loc
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decarboxilarea. Grupul carboxil este îndepărtat, ceea ce permite moleculelor să se încadreze în receptorii CB1 și
CB2 din sistemul nostru endocannabinoid și le permite să treacă bariera cerebrală.

Există o modalitate de a face uleiul mai puternic?

Există  mai  multe  modalități  de a crește  potența uleiului,  dar  din nou, multe  dintre  aceste  metode necesită
echipamente specializate și cunoștințe pe care persoana obișnuită nu le are. În trecut, am produs astfel de uleiuri
și le consider mai puternice și mai medicinale, dar cu legile în vigoare și echipamentele necesare, mi-a fost
imposibil să produc orice cantitate.

Pot face ceva când uleiul pe care l-am produs sau cumpărat nu este suficient de puternic?

Dacă se folosește o materie primă bună pentru producerea uleiului, această problemă nu trebuie întâlnită, dar
sunt sigur că vor exista și cei care o vor face. Când tratați o boală gravă, numai cei mai buni vor face, așa că,
dacă uleiul pe care îl aveți nu se ridică la nivelul sarcinii pe care o aveți, aș obține mai mult material pentru
muguri și l-aș produce corect. Cu viața cuiva suspendată, nu este momentul să te joci cu ulei de calitate scăzută.
Dacă tu ai fi cel care suferi, nu ți-ai dori cel mai bun medicament posibil? Așadar, vă rugăm să încercați să
oferiți același lucru și celorlalți. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Producerea de uleiuri de cea mai înaltă calitate posibilă

„În interesul de a permite omului obișnuit să producă uleiuri de cea mai înaltă calitate și cele mai medicinale
posibile, am descoperit o metodă simplă care va permite aproape tuturor să producă uleiuri cu valori medicinale
chiar mai eficiente decât am arătat publicului în trecut . Tot ce trebuie să faceți este să adăugați încă câțiva pași
la procesul pe care vi l-am arătat deja, dar după ce veți produce ulei în acest mod, cred că veți fi de acord că
acesta face o diferență extraordinară.

Dacă aveți un mugur medicinal de înaltă calitate cu care să lucrați, ar trebui să puteți fabrica uleiuri cu niveluri
foarte mari de canabinoizi, pur și simplu utilizând un solvent bun și un aragaz pentru orez. Uleiurile pe care le-
am produs în acest mod au prezentat, de obicei, niveluri de THC de 95% sau mai mult, împreună cu niveluri
variabile ale altor canabinoizi și ceruri vegetale. Puterea vindecătoare a acestor uleiuri este ceea ce a dat în cele
din urmă plantei  de cânepă de canabis recunoașterea medicală pe care o merită,  dar totuși  am constatat  că
puterea vindecătoare a acestei substanțe poate fi dusă la un nivel cu totul nou fără mari dificultăți.

Tot ce trebuie să faceți este să luați uleiul și să îl puneți într-o unitate de încălzire care poate prinde canabinoizii
pe măsură ce se vaporizează  și  acest  lucru va produce uleiuri  de calitate  și  puritate  mai  ridicate.  Deși  un
vaporizator  obișnuit  poate  îndeplini  această  sarcină,  în  realitate  nu  sunt  proiectate  corespunzător  pentru  a
îndeplini acest rol, deoarece ar dura atât de mult timp pentru a produce orice cantitate de medicamente, iar
majoritatea vaporizatorilor disponibili tind să se scurgă.

Pentru a produce ulei la scară mai mare, ar fi nevoie de o unitate de vaporizare mult mai mare, care să fie etanșă
la aer și ar necesita, de asemenea, utilizarea unei cupole de colectare mult mai mari, care este așezată pe unghi,
astfel încât odată ce canabinoizii au început să se adune, ar începe să alerga până la punctul cel mai de jos al
cupolei, unde ar putea fi colectate dintr-o mică gaură de scurgere sub forma unui ulei foarte purificat. Oricine
este înclinat mecanic nu ar trebui să aibă prea multe probleme la montarea unei unități pentru a îndeplini această
sarcină, dar va fi nevoie de puțin timp și efort pentru a asambla dispozitivul.

Cantitatea  de  ulei  care  poate  fi  colectată  după  ce  a  fost  vaporizată  depinde  de  procentul  în  greutate  de
canabinoizi pe care îl avea uleiul inițial inițial. Dacă uleiul pe care îl utilizați avea 99% canabinoizi în greutate,
atunci ar trebui să obțineți aproximativ acea cantitate înapoi după ce a fost vaporizată.
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Ar trebui, de asemenea, să menționez că aceasta este o modalitate excelentă de a îmbunătăți calitatea uleiurilor
de calitate inferioară, care au o mulțime de impurități, astfel încât acestea pot fi utilizate ca un medicament mai
puternic și mai eficient. Chiar și un ulei de pornire cu un conținut mult mai mic de canabinoizi poate produce un
medicament decent, dacă canabinoizii sunt vaporizați și impuritățile sunt lăsate în urmă în castron. S-ar putea să
nu ieșiți atât cât ați băgat, dar cel puțin veți ajunge cu un ulei mult mai medicinal decât cu ce ați început. Când
vine vorba de vindecare, puritatea și eficacitatea unui medicament înseamnă totul pentru pacient, așa că, dacă
doriți să produceți cele mai multe uleiuri medicinale posibile, cred că ar trebui să acordați o atenție serioasă
ceea ce spun.

Până în prezent, nu pot explica de ce uleiurile produse în acest mod sunt mult mai active din punct de vedere
medical decât chiar și cele mai bune uleiuri care au fost produse folosind alte metode. Deoarece uleiurile pe
care le-am vaporizat au fost decarboxilate înainte de a intra chiar în vaporizator, asta ar trebui să însemne că
sunt deja cât mai activi din punct de vedere medical posibil, așa că ne-am aștepta să vedem puține diferențe de
potențial după ce uleiul a fost colectat din vaporizator. Când canabinoizii sunt vaporizați din aceste uleiuri de
înaltă calitate, tot ce rămâne în vasul vaporizatorului sunt ceruri nedorite de plante și alți contaminanți. Lăsând
aceste substanțe nedorite în urmă în vas, uleiul pe care îl colectați va fi mult mai pur, dar din moment ce aceste
uleiuri aveau puține impurități înainte de a fi introduse chiar în vaporizator, acest lucru nu prea explică de ce
uleiul este acum mult mai puternic .

Cannabinoizii vaporizează uleiul între 300 și 400 de grade Fahrenheit și aceste temperaturi sunt mult mai mari
decât  cele  despre  care ni  s-a  spus  că sunt  necesare  pentru  a  realiza  decarboxilarea.  Fie  există  ceva  ce nu
înțelegem încă despre decarboxilare care provoacă această creștere uimitoare a potenței,  fie că toată această
căldură suplimentară necesară vaporizării canabinoizilor poate face ceva uleiului de care nu am fost niciodată
conștienți în trecut .

Am vorbit despre acest nou proces în ultimele câteva săptămâni când fac interviuri și acum sunt niște indivizi
care au început să fabrice uleiuri în acest mod și din ceea ce mi s-a spus că au fost șocați de diferența de potență.
Din experiența mea, nici uleiurile de cea mai înaltă calitate produse cu ajutorul echipamentului de distilare sau a
aragazului de orez nu pot fi comparate cu uleiurile care sunt colectate după ce canabinoizii au fost vaporizați.
Ar putea arăta oarecum la fel, dar cred că uleiurile vaporizate sunt de multe ori mai puternice și, într-adevăr,
acest lucru ar trebui să le facă și mai potrivite pentru a trata persoanele cu afecțiuni grave.

Unii oameni pur și simplu pun material vegetal într-un vaporizator și apoi colectează canabinoizii sub formă de
ulei  de pe cupola  vaporizatorului,  după ce materialul  vegetal  a fost  încălzit.  Prin utilizarea  materiei  prime
vegetale se poate produce un ulei decent, dar testarea a arătat că aceste uleiuri nu sunt egale cu potența uleiurilor
produse într-un aragaz de orez și acesta este motivul  pentru care îi  instruiesc pe oameni să producă uleiul
folosind metodele mele. Dacă puneți ulei de înaltă calitate într-un vaporizator, uleiul rezultat, care va fi produs
după ce canabinoizii s-au vaporizat, va fi mult mai puternic decât chiar și cele mai bune uleiuri care pot fi
vaporizate din materialul de muguri de înaltă calitate. Deci, dacă doriți să vedeți rezultate extraordinare, acestea
pot fi obținute pur și simplu prin vaporizarea celui mai bun ulei posibil și acest lucru vă va oferi un medicament,
despre care consider că nu se compară.

Indiferent dacă le place sau nu guvernelor, în viitorul apropiat mulți dintre noi vom produce propriile noastre
medicamente și, din moment ce aceste uleiuri sunt atât de eficiente pentru o gamă atât de mare de probleme
medicale, mă aștept să văd acest simplu medicament popular fabricat peste tot, de către cei care nu au bani să
joace jocuri cu companiile de droguri. În viitor, sunt sigur că companiile farmaceutice vor încerca să spună că
sunt singurele calificate  să producă acest medicament,  dar știm cu toții  că tot  ceea ce acești  criminali  sunt
dispuși să ofere ar avea un preț foarte ridicat; și întrucât aproape oricine poate produce această substanță, nu văd
nevoia ca companiile de medicamente să joace nici măcar un rol.

După ce vom face cercetarea  simplă  necesară,  vom putea  amesteca  diferitele  canabinoide  naturale  și  vom
produce uleiuri special concepute pentru a trata diferite boli, dar chiar dacă aceste uleiuri noi vor avea abilități
uimitoare de vindecare, uleiurile pe care noi înșine le putem produce vor fi întotdeauna au locul lor în dulapurile
noastre  pentru  medicamente.  Nu  am încercat  niciodată  să  brevetez  vreuna  dintre  metodele  pe  care  le-am
descoperit, deoarece consider că aceste cunoștințe ar trebui să fie disponibile oricui alege să le folosească și
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nimeni nu are dreptul să rețină nimic care poate salva viața cuiva și, de altfel, de fapt, cred că ar fi o lume mult
mai bună dacă nu am avea deloc brevete.

Deși cei care doresc să interzică utilizarea acestui medicament, precum companiile farmaceutice, au demonstrat
în trecut că sunt mai mult decât fericiți să ne otrăvească și să ne omoare cu gunoiul pe care l-au furnizat, sunt
sigur că vor încerca să ne spună că sunt singurii care pot produce acest medicament în mod corespunzător.
Folosind noua metodă pe care tocmai am descris-o, oricine poate produce medicamente la fel de pure precum
orice ar putea oferi o companie de medicamente. În plus, cred că medicamentele pe care le putem produce noi
înșine vor fi mult mai eficiente decât ceea ce ar oferi o companie de medicamente, pentru că, spre deosebire de
ele, nu suntem în acest scop pentru bani și scopul nostru este pur și simplu să ne vindecăm pe noi înșine.

Acum nu există niciun motiv rezonabil pentru care nu putem produce propriile noastre medicamente și atunci
când guvernele noastre cumpărate și plătite încearcă să ne împiedice să facem acest lucru, va fi doar un exemplu
în plus de ce trebuie să scăpăm de corupția lor și o dată și pentru toți, eliberați omenirea de ghearele lor. Până
acum ar trebui să fie mai mult decât evident că companiilor farmaceutice și guvernelor noastre le pasă puțin sau
nimic de sănătatea și bunăstarea noastră, așa că hai să le oferim bunului simț și Mamei Natura șansa de a vedea
ce pot face pentru a ne îmbunătăți starea generală de sănătate și o dată facem acest lucru, sunt sigur că nu vom
mai accepta ceea ce s-a întâmplat în trecut. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Cânepă sau Marijuana?

„De-a lungul istoriei, canabisul a fost întotdeauna cunoscut sub numele de cânepă de cei care de mii de ani au
cultivat-o  ca  cultură.  Prin  manipularea  din  partea  preocupărilor  cu  bani  mari  și  a  guvernelor  pe  care  le
controlează,  tulpinile  de  cânepă  cu  conținut  ridicat  de  rășini  au  fost  redenumite  marijuana  și  vilanizate
publicului larg. În epoca în care s-a întâmplat acest lucru, publicul larg, în cea mai mare parte, habar nu avea ce
este chiar marijuana. Tot ce li s-a spus a fost că marijuana este un drog periculos care creează dependență și
mortal.  Cu toții  am fost conduși să credem că fumatul  unei  articulații  a fost  doar cel  mai  autodistructiv  și
dăunător lucru pe care l-am putut face pentru noi înșine. Desigur, toate acestea erau pur și simplu doar un
pachet de minciuni, dar la acea vreme publicul nu avea mijloacele necesare pentru a afla altfel.

Dacă publicul ar fi știut când guvernele lor au încercat să scoată această uzină în afara legii că mulți dintre
părinții fondatori și președinții din trecut ai SUA au fumat cânepă destul de mult în timpul carierei lor, este
posibil să nu fi înghițit aceste noi restricții care erau forțate asupra lor atât de ușor. . Există un număr mare de
relatări documentate care descriu destul de viu practicile de fumat ale multor oameni de stat cunoscuți și chiar
modul în care președinții ca Abraham Lincoln se bucurau de timpul petrecut fumând cânepă în pipa așezat pe
veranda sa.

Judecând după unele dintre documente, liderii politici din acea epocă aduși la existență, precum Declarația de
independență și Constituția, cred că este sigur să spunem că, de fapt, au fost gânditori foarte clari. Se pare că
efectele  de  temut  ale  marijuanei  pe  care  o  fumau,  despre  care  publicul  era  informat  acum,  este  atât  de
dăunătoare, nu au avut niciun impact asupra acestor indivizi sau asupra capacității lor de a gândi rațional. Cu
toate acestea, zeci de ani mai târziu, când legile care restricționează utilizarea cânepei au fost puse în aplicare la
începutul anilor 1900, foarte puțini oameni aveau cunoștință despre astfel de lucruri.

Utilizarea medicinală a cânepei de-a lungul istoriei este legendară. A fost folosit pentru a trata practic toate
tipurile  de  boli  și  leziuni.  Abia  în  ultimele  decenii,  utilizarea  medicamentelor  de  cânepă  a  fost  refuzată
publicului. Pentru a recunoaște planta de cânepă pentru ceea ce este cu adevărat, tot ce trebuie să facem este să
separăm faptele de ficțiune.

Sistemul a dezvăluit cânepa publicului, redenumindu-l marijuana. Părinților și bunicilor noștri li s-a spus de
către știrile și presa media că planta de marijuana și / sau cânepă era un drog mortal, periculos și captivant.
Nimic nu ar fi putut fi mai departe de adevăr, dar în acea perioadă era aproape imposibil ca publicul să afle
singuri faptele.
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Cei care au produs această propagandă ridicolă sunt de mult morți, așa că de ce persistă minciunile și înșelările
despre cânepă?  Răspunsul  este  simplu -  bani.  Suferim și  murim pentru că companiile  farmaceutice  și  alte
interese mari în bani vor să își îmbunătățească marjele de profit. Pentru ca aceștia să continue să facă acest
lucru, trebuie să se asigure că cânepa este păstrată ilegal și departe de public, pentru uz medicinal și alte scopuri.

Dacă ne uităm la istoria din spatele tuturor acestor lucruri, vom descoperi că John D. Rockefeller și prietenii săi
bogați, împreună cu corupția care implică guverne din epoca trecută, ne-au oferit sistemul medical pe care îl
avem astăzi. În școlile medicale finanțate de cei bogați și puternici, medicii au fost învățați medicina alopată,
adică  medicina  din  substanțe  chimice  și  otrăvuri.  De-a  lungul  timpului,  minciunile  și  înșelăciunile  lor  au
convins nu numai medicii, ci și publicul larg că substanțele chimice și otrăvurile sunt benefice pentru afecțiunile
medicale. Cu alte cuvinte, aceste așa-numitele școli medicale au spălat creierul atât pe medici, cât și pe public,
în general, pentru a crede că negrul este alb. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Ce tulpină sau tulpini ar trebui să folosesc pentru a face uleiul?

„Aceasta este o întrebare destul de greu de răspuns, deoarece în realitate suntem cu toții la mila negustorilor de
semințe, pentru că ei sunt cei care au ultimul cuvânt în ceea ce cultivăm.

Problema este dacă ar fi să comandați o tulpină precum White Widow de la cinci furnizori diferiți de semințe,
atunci când le-ați crescut, probabil că veți ajunge să cultivați cinci tipuri complet diferite de plante. Tipul de
văduvă albă pe care îl cultivam în Canada a avut un efect sedativ foarte greu, ca un soi Indica bun și a fost unul
dintre cele mai bune analgezice pe care le-am întâlnit vreodată. Dar dacă aș încerca să comand aceleași semințe
de la compania de la care le-am cumpărat inițial,  astăzi probabil mi-ar trimite semințe cu valori medicinale
complet diferite.

Văduva Albă pe care am văzut-o în Europa este mult mai energizantă decât cea pe care o cultivam în Canada,
așa că se pare că semințele disponibile aici trebuie să fie mai dominante sativa. Din păcate, în cea mai mare
parte, nu avea valorile medicinale pe care le căutam pentru a produce efectul somnoros, cum ar fi văduva albă
pe care o cresceam în Canada.

Unele tulpini sunt mai bune pentru ameliorarea durerii, în timp ce altele vor fi mai eficiente pentru a controla
nivelul zahărului din sânge pentru diabetici sau pentru a reduce presiunea oculară pentru cei care suferă de
glaucom. Avem nevoie de o aprovizionare constantă constantă de semințe care au valori medicinale cunoscute,
astfel încât o persoană obișnuită să știe ce cultivă. Tot ce ne trebuie este libertatea de a crește cele mai multe
tulpini medicinale de pe pământ, apoi folosind un proces simplu de eliminare, am putea determina care tulpini
produc cel mai bun ulei pentru a trata diferite afecțiuni medicale.

După ce se face acest lucru, o aprovizionare stabilă a acestor semințe ar putea fi pusă la dispoziția publicului și
ar putea crește tulpini care să se potrivească nevoilor lor medicale. Dar până nu vine ziua aceea, nu pot să
recomand cu adevărat un anumit furnizor de tulpini sau semințe și să spun că „acesta este cel pentru tine” și are
„efecte garantate”.

Unele companii de semințe au informații disponibile cu privire la valorile medicinale ale tulpinilor pe care le
vând. Deci, ar fi o idee bună să examinați aceste informații înainte de a efectua achiziția.

Ce tulpini ar trebui să caute pacienții atunci?

În acest moment, tot ce pot să fac este să spun publicului să comande cruci puternice și foarte sedative de indica
sau sativa dominantă dominantă care au 20% THC sau mai mult pentru a-și produce uleiul. În plus, oamenii mă
întreabă mereu de unde pot obține semințe și aceasta poate fi o problemă reală pentru cei care locuiesc în unele
țări care nu le permit să fie vândute. Dacă intrați pe internet și veți găsi multe companii de semințe care vor
furniza semințe de canabis și unele nave la nivel mondial. (Sfat: Google cuvintele semințe de marijuana din
întreaga lume și veți vedea o selecție de magazine online care ar putea satisface nevoile dvs.).
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La ce trebuie să te uiți atunci când alegi sau cumperi plante pentru producerea petrolului?

Pentru persoanele care nu au experiență cu cânepă, trebuie să fie atenți, deoarece mulți cultivatori și dealeri vor
încerca pur și simplu să vă vândă orice au. Pentru cei care nu au fumat niciodată cânepă, le sugerez să ia pe
cineva cu experiență atunci când își cumpără.

Nu puteți merge întotdeauna după aspect și miros pentru a determina potența cânepei. Am văzut muguri care
străluceau cu rășină și miroseau frumos, dar le lipsea puterea de a produce medicamente bune. Deci, cel mai
bine este să aflați cât de puternic este materialul înainte de a cumpăra o cantitate mare.

Când cineva aduce un kilogram pentru a produce medicamentul, testez mai întâi efectele acestuia asupra mea.
Am tăiat un pic de mugur și rulez o îmbinare cu el. Dacă cânepa este bună, până când am fumat jumătate din
articulație, îi simt efectele. Ceea ce caut este o senzație grea de somn, care te face să vrei să mergi întins. Dacă
fumez o indica bună sau o cruce sativa dominantă, de obicei, astfel de soiuri vor prezenta aceste efecte.

Am constatat că practic toate soiurile de cânepă care produc această senzație grea și somnoroasă sunt foarte
medicinale. Acestea sunt soiurile pe care le-am folosit cu un succes atât de mare atunci când produc uleiuri
pentru tratarea cancerului și a altor probleme interne grave. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Cum să determinați ce material de pornire să cumpărați?

„Cel mai simplu mod de a determina ce trăsături are materialul mugurului în el este să fumezi pur și simplu și să
vezi  ce  efect  are  asupra  ta.  Când  oamenii  îmi  aduc  cânepă  pentru  a  produce  acest  medicament,  rulez  o
articulație. Până când am fumat aproximativ jumătate din el, știu dacă are efectul sedativ pe care îl caut și așa
selectez materialul pe care îl folosesc.

Dacă aveți de gând să cumpărați cânepă pentru a produce medicamente și nu o fumați singuri, luați pe cineva
care este fumător cu experiență și cereți-i să încerce o parte din materialul pe care vă gândiți să îl cumpărați.
Spuneți-le că sunteți în căutarea unui efect sedativ și că nu doriți să cumpărați  ceva care este înălțător sau
energizant.

De asemenea,  nu este o idee rea să aduceți  o lupă de buzunar,  astfel  încât să puteți  examina rășina de pe
mugurul pe care intenționați să îl achiziționați. Mugurul bun pare că este acoperit de îngheț, de cele mai multe
ori poate fi văzut chiar cu ochiul liber. Odată ce te obișnuiești cu producerea uleiului, poți de multe ori să ai o
idee destul de bună cât de mult ulei poate produce o tulpină pe kilogram, doar uitându-te la materialul mugurilor
cu o lupă. Rășina pe care o observați este medicamentul și, în general, cu cât este mai mult prezent pe materialul
mugurii, cu atât este mai mare cantitatea de ulei pe care o va produce.

De ce recomandați oamenilor să facă uleiul dintr-o lire sau mai mult din materia primă? Ar putea să-l 
producă din o uncie de cânepă uscată?

Da, desigur, uleiul poate fi produs și în cantități  mai mici.  O uncie de mugur uscat de cânepă ar trebui să
producă 3 până la 4 grame de ulei de calitate superioară și ar fi necesare doar aproximativ 16 uncii fluide de
solvent pentru a face cele două spălări.

Dar există motive pentru care sugerez ca pacienții să producă uleiul dintr-o lire sterline, dacă este posibil și
implică punerea pacientului în largul său cu utilizarea acestuia. Simt că și cei care sunt relativ sănătoși ar trebui
să ingereze un tratament complet de 60 de grame pentru a-și detoxifica corpul și a-i aduce înapoi la o stare de
sănătate bună. Pentru a produce atât de mult ulei este nevoie, de obicei, de aproximativ o kilogramă de muguri
și cred că este oarecum mai ușor pentru pacient dacă nu încearcă să producă uleiuri din mai multe soiuri diferite.

Fiecare  tulpină  produce uleiuri  cu  efecte  diferite,  deci  dacă  pacientul  trece  de la  o  tulpină  la  alta,  nu știe
niciodată la ce să se aștepte. Pentru cei care se simt confortabil cu utilizarea acestui medicament, schimbarea
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uleiurilor prezintă probleme mici sau deloc. Dar pentru pacienții care se confruntă cu efectele sale pentru prima
dată, cred că este mai bine dacă ingerează doar un singur tip de ulei.

Cât de puternice și de puternice sunt plantele pe care le folosiți pentru obținerea uleiului?

Pun întotdeauna medicamentul din cel mai puternic și mai sedativ material disponibil și adesea tulpinile cu care
lucrez produc și un efect euforic. Uleiurile produse din tulpini cu aceste trăsături au efecte foarte plăcute, iar
pacienții au tendința de a le lua.

La nivel local, mulți fumători de oală se plâng că cumpăr toată cânepa bună pentru medicamente și nu las nimic
pentru cei care doresc să fumeze.  Nu acord prea multă  atenție acestui lucru,  deoarece consider că salvarea
vieților este mult mai importantă decât nevoile recreative ale celor care nu sunt bolnavi.

Sunt  mereu  în  căutare  de  tulpini  care  prezintă  un  conținut  ridicat  de  rășină  și  valorile  medicamentoase
corespunzătoare. O mare parte din materialul pe care îl folosesc pentru a produce medicamentul provine din
soiuri, care se presupune că sunt în intervalul de 20% THC. Desigur, dacă aceste tulpini ar conține de fapt atât
de mult  THC, o lire ar  produce 90 până la  100 de grame de ulei.  Există  unii  care cultivă de fapt cânepă
medicinală de această calitate, dar ia-o de la mine, cânepa de acest fel poate fi foarte scumpă și greu de găsit.

Cea mai mare parte a materialului pentru muguri care îmi era disponibil ar produce aproximativ 60 de grame de
ulei de calitate superioară per kilogram uscat; deci, fără îndoială, calitatea ar fi putut fi mai bună. În realitate,
am avut foarte puține opțiuni în această privință. Pentru a salva viețile pacienților, trebuia să folosesc ceea ce
era disponibil. Ceea ce oamenii trebuie să știe cu adevărat este că fiecare tulpină va varia în cantitatea de ulei pe
care o produce și aceste uleiuri vor varia și în ceea ce privește valoarea medicamentoasă.

În plus,  metodele  folosite  pentru  creșterea  cânepei  au mult  de-a face  cu cât  de mult  THC este  prezent  în
materialul pentru muguri uscați. Tulpina cultivată poate fi capabilă să producă muguri care pot conține 20%
THC sau chiar mai mult, dar mulți cultivatori nu au abilitățile sau echipamentele necesare pentru a realiza acest
lucru. Am lucrat cu tulpini care au produs 90 de grame de ulei dintr-un kilogram uscat de muguri și uneori chiar
și mai mult. Din păcate, cânepa de această calitate este destul de rară, așa că, dacă puteți obține 60 de grame de
ulei bun dintr-un kilogram uscat de muguri de cânepă, fiți fericiți. Căutați întotdeauna cea mai puternică cânepă
posibilă atunci când cumpărați materialul de pornire; viața cuiva poate depinde de ea ”. Rick Simpson, Cânepă:
Cea mai medicinală plantă

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Care este principala diferență între canabis sativa și canabis indica în tratament?

„Nu-mi place să văd pe cineva care ingeră ulei sativa pentru a încerca să trateze cancerul și alte afecțiuni grave.
Există cu siguranță posibilitatea ca uleiul obținut dintr-o bună sativa să vindece cancerul, dar efectul energizant
al acestui ulei nu este favorabil vindecării. Cu siguranță, nu aș ezita să tratez cancerul de piele extern cu un
astfel de ulei, dar ingerarea de uleiuri din soiuri sativa poate afecta grav modelele de somn ale pacientului. De
asemenea, consider că astfel de uleiuri sunt foarte eficiente în tratamentul persoanelor care suferă de depresie.
În unele cazuri, cei care suferă de depresie ar putea beneficia dacă ar lua o doză mică din acest ulei când se vor
ridica din pat. Acest lucru i-ar energiza și le va ridica spiritul, dar dacă se ia prea mult, unele uleiuri sativa
puternice pot fi mult prea energizante și majorității oamenilor nu le place acest efect.

Deși uleiurile produse din sativas pot fi benefice în unele situații, în cea mai mare parte încerc să evit utilizarea
lor. Adesea aceste uleiuri sunt mult prea energizante și nu vreau să văd pe cineva cu cancer terminal sau alte
afecțiuni grave încercând să picteze hambarul. Unii pacienți nu gestionează bine efectele uleiurilor energizante,
ceea ce adesea le poate face foarte neliniștite. Din experiența mea, pacientul va răspunde mult mai bine dacă
uleiul este produs din tulpini sedative cu trăsături precum cele pe care le-am menționat.
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Somnul suplimentar pe care îl va experimenta pacientul este foarte răcoritor și logic, un pacient bine odihnit se
va vindeca mai bine decât cel care întâmpină dificultăți de somn. Pentru uz intern pentru tratarea majorității
afecțiunilor medicale,  sugerez cu tărie să se utilizeze tulpini  indica sau încrucișări  sativa dominante indica.
Indicas relaxează o persoană și îi oferă mai multă odihnă, somn și liniște sufletească.

De asemenea, am constatat că uleiurile produse din tulpini dominante indica sunt eficiente în tratarea depresiei
și a altor probleme legate de sănătate. Din perspectiva mea, uleiurile produse din tulpini indica bune sunt mai de
dorit din punct de vedere medical decât majoritatea uleiurilor produse din sativa.

Am încercat uleiuri din multe tulpini și combinații de tulpini. Îmi amintesc un ulei care aproape mi-a dat o 
nirvana. Cum ați descrie uleiul ideal care ar produce cea mai plăcută experiență pentru pacienți?

Nu este necesar să ajungeți la nirvana atunci când utilizați acest ulei pentru a vă vindeca în mod eficient corpul,
dar chiar dacă ați lua prea mult și ați obține această stare, nu ați fi rănit. De fapt, pentru cei care sunt aproape de
moarte din cauza unor lucruri precum cancerul, o supradoză mare de ulei de înaltă calitate le-ar crește șansele
de supraviețuire.

Pacientul ar putea face acest lucru acasă, dar dacă ar fi permis uleiul, cred că acest lucru ar putea fi realizat mult
mai bine într-un cadru spitalicesc.  Cu excepția cazului în care pacientul este aproape de moarte,  îi  spun să
urmeze instrucțiunile noastre de dozare, dar pentru cei cu viața în pericol le recomand să ia acest medicament
cât mai repede posibil.

Mulți care au fumat cânepă în trecut nu se tem de această substanță și am văzut câteva persoane cu cancer
terminal vindecându-și starea într-o lună. În realitate, depinde de pacientul însuși cât de repede este luat acest
medicament. Odată ce devine știință publică cât de sigur este să ingerăm, mă aștept că mai mulți vor încerca să-l
inghită într-un mod mai rapid.

Indica, Sativa sau Ruderalis?

Din fericire, se pare că, în cea mai mare parte, tulpinile bune de canabis indica sunt un tratament eficient pentru
toate tipurile de cancer. Acum există mii de diferite tipuri de cânepă care au apărut datorită crescătorilor care
traversează diferite tulpini. Cele trei soiuri principale ale acestei plante sunt canabis indica, canabis sativa și
canabis  ruderalis.  Indicele  pure  produc  un  medicament  foarte  sedativ,  care  este  eficient  în  tratamentul
majorității afecțiunilor medicale.

Tulpinile  indica  bune  care  au  fost  încrucișate  cu  sativa  sau  ruderalis  pot  avea,  de  asemenea,  acest  efect
medicinal sedativ greu. Cu toate acestea, depinde foarte mult de procentul de indica care este prezent în aceste
noi încrucișări cu privire la cât de eficiente vor fi ca medicamente. În general, cu cât conținutul de indica este
mai mare, cu atât aceste încrucișări vor fi mai sedative și mai eficiente ca medicament.

Sativa pură, pe de altă parte, produce un efect energetic, care nu favorizează vindecarea în majoritatea cazurilor
și poate interfera cu tiparele  de somn ale celor care încearcă să o utilizeze ca medicament.  Medicamentele
produse din cruci sativa sau sativa dominante indica sau ruderalis pot fi benefice în tratamentul cuiva care
suferă de depresie sau afecțiuni ale pielii care pot fi tratate local.

În scop de ingestie, uleiurile produse din cruci sativa și sativa dominante trebuie utilizate cu precauție. Astfel de
uleiuri pot fi incredibil de energizante atunci când sunt ingerate și acest efect, în opinia mea, nu promovează
procesul de vindecare.

În ultimii ani, canabisul ruderalis a câștigat multă atenție în lumea cânepei. După cum am înțeles, ruderalis este
încrucișat cu indicas și sativas pentru a face aceste tulpini mai rezistente și mai rezistente la mucegai. În plus,
soiurile de ruderalis au un conținut ridicat de CBD și unii cred că acest lucru ar putea avea o mare importanță,
dar încă nu a fost dovedit. Nu pot exprima o părere despre cât de eficiente ar fi medicamentele produse din acest
soi. Deoarece nu am experiență în lucrul cu soiuri Ruderalis, în acest moment nu mă simt calificat să-mi ofer
punctele de vedere.
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Totuși, pentru cele mai bune rezultate, aș folosi cruci indica sau sativa dominantă indica pentru a produce acest
medicament, deoarece s-au dovedit deja eficiente.

Din experiența mea, practic toate tulpinile dominante indica pot produce un medicament care este un tratament
eficient pentru multe afecțiuni medicale. Chiar și persoanele care suferă de depresie pot beneficia de efectele
uleiurilor  produse  din  indicii  bune.  Deci,  cel  mai  bine  este  să  stați  departe  de  sativas  pentru  a  produce
medicamente pentru cele mai multe scopuri interne. Totuși, dacă doriți să tratați local o afecțiune a pielii sau
cancer de piele, cred că veți găsi că uleiurile produse din soiuri sativa pot fi destul de eficiente în tratamentul
acestor lucruri. Nu există nicio îndoială că unele tulpini produc un medicament mult mai puternic decât altele
pentru diferite afecțiuni medicale. În viitor, acolo trebuie făcută cercetarea. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai
medicinală plantă
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Exterior versus interior

Există diferențe între uleiurile din plantele de interior și de exterior?

„Am produs ulei din cânepă care a fost cultivat atât în  interior, cât și în exterior, cu rezultate bune. Prefer să
lucrez cu cânepă care a fost cultivată în aer liber, deoarece în medie cânepa de înaltă calitate cultivată afară într-
un sezon bun de creștere poate fi mai puternică și adesea produce mai multă rășină. Acest lucru îl atribuiesc mai
ales soarelui, pentru că nu cred că majoritatea sistemelor de iluminare interioară pot concura cu această sursă de
lumină. De asemenea, există și alte stresuri și factori din natură care pot afecta potența tulpinii cultivate pe care
plantele cultivate în interior nu le întâlnesc.

Cânepa care se cultivă în interior, desigur, poate fi foarte puternică și va produce medicamente bune, dar există
multe dezavantaje legate de cultivarea în interior. Plantele care sunt cultivate în interior au, de obicei, o statură
mult mai mică decât cele cultivate în exterior. De asemenea, în cazul amenajărilor interioare, apar probleme
legate de miros, mișcarea aerului, infestări  și căldură.  Sistemele de creștere din interior produc de obicei o
cantitate  mare  de  căldură  în  exces  și  deseori  infestările  și  creșterea  plantelor  sunt  controlate  cu  utilizarea
substanțelor chimice.

Nu pot spune că am întâmpinat probleme la producerea de medicamente din culturi de interior; deci, dacă nu
aveți o alternativă, acesta este un mod bun de a vă aproviziona. Pentru cei care nu locuiesc într-un cadru rural,
le sugerez să construiască sau să cumpere un mic sistem de creștere în interior,  din care să poată satisface
nevoile medicinale ale întregii lor familii. În prezent, există multe tipuri diferite de camere de creștere interioare
disponibile sau, dacă doriți, vă puteți construi oricând propria. Totuși, din perspectiva mea, există o singură
modalitate de a crește cânepa în mod corespunzător și este în aer liber. Este nevoie de un teren deschis, cu un
drenaj bun și un pH adecvat. Acest lucru împreună cu mult soare, gunoi de grajd și cantități abundente de apă
pot produce o recoltă uimitoare.

Nu am observat nicio diferență în uleiul de cânepă produs din plante de interior sau de exterior, în afară de
faptul că plantele de interior par a fi puțin mai puternice. Dar ar putea exista mai multe motive pentru care acest
lucru a avut loc și, posibil, în condițiile adecvate, plantele de interior ar putea fi la fel de puternice ca cele
cultivate în aer liber.

Cele mai puternice uleiuri pe care le-am produs vreodată în Canada provin din plante în aer liber. Plantele de
interior pot produce uleiuri puțin mai puțin puternice, dar sunt încă foarte eficiente ca medicament. Deci, în
prezent, aș lucra cu cel mai puternic mugur sedativ pe care îl puteți obține, indiferent dacă provine din interior
sau din exterior. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Cu ce tip de lumină artificială obțineți cele mai bune rezultate?

„Am obținut cele mai bune rezultate în interior folosind o combinație de lumini de înaltă presiune. Am folosit o
sodiu de înaltă presiune de 1000 de wați și o halogenură metalică de 1000 de wați în aceeași cameră de creștere
pentru a produce cei mai mari muguri pe care i-am crescut vreodată în interior. Deși nu am folosit niciodată
sodiu de înaltă presiune de 600 de wați într-un sistem de creștere în interior, din câte pot aduna, astfel de becuri
sunt cele mai eficiente, deoarece sting cel mai mare lumen pe watt. Principala problemă a sistemelor de iluminat
de înaltă presiune este căldura pe care o produc și puterea pe care o consumă, așa că am analizat alte forme de
iluminat pentru a ajuta la rezolvarea acestor probleme.

Bulbii  fluorescenți  albi,  de 4 picioare,  standard vor crește cânepa destul  de frumos în stare vegetativă;  dar
pentru înmugurire aș recomanda mult mai multă intensitate a luminii. Astăzi există multe forme de LED-uri de
intensitate mare și corpuri fluorescente compacte disponibile, pe care cultivatorii mi-au spus că obțin rezultate
bune. Acest tip de iluminat produce foarte puțină căldură, are un consum redus de energie, iar aceste corpuri de
iluminat au o speranță de viață lungă.
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În ultimii ani, costul acestor diferite forme de iluminat a scăzut dramatic, astfel încât aceste corpuri de iluminat
se află acum într-o gamă de preț pe care mulți  cultivatori  și-o pot permite.  Pentru oricine este nou în arta
creșterii  în  interior,  cred  că  această  formă  de  iluminare,  împreună  cu  utilizarea  corpurilor  de  iluminat
fluorescente, este o modalitate bună de a începe și poate elimina multe dintre problemele asociate sistemelor de
iluminat de înaltă presiune.

Deși corpurile de iluminat cu LED-uri și fluorescente pot crește o cultură interioară plăcută, sursa de lumină de
care sunt cel mai încântat este iluminarea cu plasmă. Din câte am înțeles, este foarte eficient din punct de vedere
energetic, cu o putere de căldură redusă, iar cantitatea de lumină pe care o poate emite doar un bec de 1000 de
wați este aproape dincolo de înțelegere. Doar folosirea unui astfel de bec poate elimina necesitatea utilizării
multor  sodii  de  înaltă  presiune  de  1000  de  wați.  Pentru  cultivatorii  mai  mari,  acest  lucru  poate  ajuta  la
rezolvarea problemelor lor de căldură și la reducerea dramatică a costurilor de energie și cabluri. În prezent, o
astfel  de iluminare este destul de scumpă, dar, la fel ca corpurile de iluminat cu LED, prețul va scădea în
curând.

Cred că un dispozitiv de plasmă în același spectru de lumină ca soarele nostru în camera dvs. de creștere ar fi o
investiție bună pentru cei mai serioși cultivatori. În scurt timp, mă aștept să văd fluorescente compacte, LED-uri
și corpuri de plasmă care să schimbe fața creșterii în interior pentru totdeauna și să facă lucrurile mult mai puțin
complicate pentru toți cei implicați în cultivarea plantei de canepă de canabis. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea
mai medicinală plantă

Ce trebuie să știe pacienții pentru a crește cânepă?

„Pentru oricine care începe să crească în cânepă, este necesară o carte sau un videoclip bun pe această temă.
Mergeți la una dintre publicațiile de canabis online sau cumpărați una dintre aceste publicații la un magazin
local în care locuiți. De obicei, aceste reviste vă vor spune unde sunt disponibile cărți bune despre acest subiect.
Preferatul meu personal este „Biblia cultivatorului de medicamente în aer liber în interior” de Jorge Cervantes.
În plus, Ed Rosenthal și mulți alții au la dispoziție cărți excelente pe această temă.

Pentru cei care ar dori să afle mai multe despre cânepă și numeroasele sale utilizări,  le sugerez cu tărie să
citească cartea lui Jack Herer, „Împăratul nu poartă haine” sau să vizioneze videoclipul lui Jack „Împăratul de
cânepă”.

După călătoria de descoperire, această plantă m-a preluat, indiferent de problema ta medicală, simt dacă acest
medicament nu te va ajuta, atunci cred că este foarte puțin probabil să găsești ceva care să o ajute. Am motive
întemeiate să numesc această minune a naturii planta cu o mie de profiluri medicinale diferite. Odată ce veți
experimenta efectele medicale pe care le pot avea uleiurile produse din diferite tulpini, veți înțelege exact la ce
mă refer. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Î. Este afganul Kush un lucru adecvat pentru a face petrol? Am făcut niște ulei din lucruri de stradă și l-am
folosit în ultimele două săptămâni, deoarece am avut probleme cu somnul, acum dorm ca un copil și mă trezesc
bine odihnit dimineața. Problema este că este greu să obții lucruri bune la Londra, de aceea am comandat AK,
trebuie doar să-ți dai părerea acum. Mulțumesc mult.

A. Nu pot să merg cu numele tulpinei. Dacă este puternic și vă face somnoros, ar putea produce medicamente
bune. După cum știți, vă recomandăm cele mai puternice și mai sedative tulpini (de preferință cu 20% THC și
mai mult)  și cele mai bune uleiuri  sunt produse dintr-o combinație de mai multe tulpini foarte puternice și
sedative, așa că aș încerca să comand mai multe tulpini sedative, dacă este cazul posibil, ar fi ideal. Dar chiar și
uleiurile cu o singură tulpină pot face minuni, tot ce spun este că cele mai bune uleiuri sunt produse de obicei
dintr-o combinație de mai multe tulpini. Cele mai bune urări, JB
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„Bună ziua, am fost trimis la tine de prietenul meu Bobby ... Sunt îngrijitor / cultivator în RI și tocmai am aflat
că tatăl meu are cancer, așa că, în mod natural, a face ca uleiul Rick Simpson să devină o prioritate. Am o
întrebare rapidă despre materialul folosit pentru fabricarea uleiului ...

Trebuie să fie întotdeauna dominantă? Am acces la o mulțime de materiale A +, dar cea mai mare parte este
dominantă sativa, deoarece nu sunt un cap indy ... motorină de coasta de est,  chimdog d, chemdog 4, soră
chemdog, clonă de afine sativa, cookie-uri pentru fete, OG Kush etc. ... Toți înclinați mai mult spre spectrul
sativa ... Aș putea pune mâna pe mai multe materiale dominante indica dacă este nevoie ... Vă mulțumesc pentru
tot ce faceți ... „Sam

- Sam, vrei ca uleiul să fie produs din cel mai sedativ material, sativele vor energiza pacientul prea mult și nu au
efectele vindecătoare potrivite pe care le căutăm. Așa că selectați mugurii cei mai sedativi, faceți câteva grame
de ulei pentru ca acesta să poată începe tratamentul și continuați să căutați materialul de pornire potrivit. Cele
mai bune urări, JB
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Există tulpini care nu sunt eficiente împotriva cancerului?

„Din fericire pentru noi, dacă uleiul este produs în mod corespunzător din soiuri sedative, pare să funcționeze
foarte bine în tratamentul tuturor tipurilor de cancer. După cum am menționat deja, produc de obicei acest ulei
folosind soiuri indica puternice, dar încrucișările sativa dominante indica de multe ori și rezultate excelente. ”
Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

„După ce mi-am pierdut soția din cauza cancerului la 35 de ani și cu fratele meu în așteptarea unui transplant de
ficat în ultimii cinci ani din cauza cancerului, am căutat RSO în dispensare. Prețul variază între 100 $ / g până la
30 g în statul Washington. Unul dintre așa-numitele locuri RSO avea uleiul la un 7% THC impietos cu CBD
mai mari, merită chiar asta? Acesta a fost uleiul de 30 g. Uleiul de o sută de dolari gram era peste 90, cred că
92%. Care este echilibrul perfect al tuturor celor trei substanțe chimice psihoactive? ” Heath

- Heath, cel mai bun RSO este de aproximativ 95-98% THC, de obicei în jur de 1% CBD și extrem de puternic
și sedativ, cu accent pe cuvintele puternic și sedativ (blocarea canapelei, trebuie să vă facă să aveți somn și
relaxare atunci când este ingerat Dacă nu, încercați un alt lot și păstrați uleiul energizant pentru utilizare topică).

În ceea ce privește acele uleiuri „cu conținut ridicat de CBD” cu 7% THC, cel puțin acum știți de ce suntem
împotriva acestor uleiuri - majoritatea uleiurilor cu conținut ridicat de CBD care sunt furnizate în prezent sunt
sinonime pentru  ceea  ce numim gunoi,  deoarece  știm diferența  dintre  gradul  ridicat  petrol  și  practic  orice
altceva.

Cel mai bine este să-ți faci propriul ulei ori de câte ori este posibil. Luați mugurul din dispensare, cumpărați
cele mai bune pe care le au, apoi faceți uleiul, nu există cu adevărat nimic. Eu însumi nu aș cumpăra uleiul de la
nimeni, aș face mereu al meu. Vrei să fii propriul tău control al calității, nu vrei să depinzi de nimeni. Dacă
puteți face o ceașcă de cafea sau un mojito, puteți face și uleiul. JB

Depozitare

Cât timp poate fi păstrat uleiul?

„Din experiența mea, nu există„ cel mai bun termen înainte ”în ceea ce privește depozitarea medicamentelor de
cânepă. Există trei lucruri care pot afecta potența uleiului de cânepă: aerul, lumina și căldura. Le spun oamenilor
să păstreze acest medicament într-un loc răcoros și întunecat, dar nu necesită refrigerare. Aceasta are grijă de
orice probleme asociate cu lumina și căldura. În ceea ce privește aerul care provoacă dificultăți, uleiul este o
grăsime groasă, astfel încât aerul nu poate pătrunde în el, prin urmare uleiul poate fi depozitat timp de zeci de
ani și încă își poate menține puterea.

Din motive practice, de obicei furnizez ulei în seringi pentru a facilita măsurarea dozelor de către pacienți și
pentru a preveni contaminarea. Pentru a păstra uleiul pentru o perioadă lungă de timp, aș sugera un recipient din
oțel  inoxidabil  sau  o  sticlă  de  culoare  închisă,  cu  un  capac  strâns.  Dacă  uleiul  este  stocat  corespunzător,
îngrijorarea cu privire  la data fabricării  sale poate fi  trecută cu vederea foarte mult  timp. ” Rick Simpson,
Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Ar fi mai bine sau mai sigur să producem ulei folosind alcool 
alimentar?

„Adesea, oamenii îmi spun că ar prefera să producă uleiul folosind alcool din cereale. Din anumite motive, par
să creadă că alcoolul din cereale ar fi mai sigur de utilizat, dar în realitate este încă otravă la fel ca orice alt
solvent. Una dintre principalele probleme cu alcoolul din cereale este că este foarte greu să găsești alcool ca
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acesta, care este pur 99 sau 100%. În majoritatea cazurilor, este greu să găsești alcool care depășește 95% și de
obicei celelalte 5% vor fi apă. Deoarece această apă este prezentă, face ca alcoolul să fie mai puțin eficient ca
solvent și la sfârșitul procesului, va rămâne destul de puțină apă în ulei care trebuie evaporată.

Din experiența mea, nu consider că utilizarea alcoolului din cereale este mai sigură decât alcoolul izopropilic
sau nafta ușoară pentru a produce uleiul. Indiferent de modul în care îl priviți, alcoolul este otravă și atunci când
consumați  alcool,  acesta  produce  o  otravă  ridicată  care  vă  afectează  abilitățile  motorii  și  acest  lucru  este
cunoscut ca fiind beat. Nu spun că uleiul de înaltă calitate nu poate fi produs folosind alcool din cereale. Mai
degrabă spun că ar trebui să fiți conștienți de faptul că această substanță nu este mai bună sau mai sigură decât
alți solvenți pe care i-am folosit și, în anumite privințe, nu funcționează la fel de bine.

Adesea, sunt contactat de persoanele care doresc să extragă uleiul folosind lucruri precum untul sau uleiul de
măsline etc. Destul de frecvent, mă întreabă dacă o extracție făcută în acest mod ar produce un medicament cu o
potență similară cu cea pe care o produc eu folosind metoda mea. Raspunsul este nu. Consider că extracțiile
făcute în acest mod sunt pur și simplu forme de medicament de cânepă slăbit. După volum, nu există nicio
modalitate posibilă ca un medicament produs astfel să aibă aceeași potență ca medicamentul pe care îl produc
eu. Dacă ați avea un cancer grav, ați dori să-l tratați cu o formă de medicament de cânepă udat sau ați folosi mai
curând adevăratul lucru în tratamentul dumneavoastră?

Se poate folosi uleiul de cânepă împreună cu alcoolul?

Am văzut mulți oameni care se simțeau foarte puternici pe alcool calmându-se imediat după ce au fumat o
articulație. Nu există nicio îndoială că alcoolul este unul dintre cele mai distructive lucruri de pe această planetă,
dar oamenii vor fi oameni și multora le place băutura lor. Din experiența noastră, se pare că uleiul de cânepă nu
prezintă niciun pericol pentru un băutor și poate într-adevăr să scadă consumul de substanță dăunătoare. De
multe  ori,  băutorii  în  greutate  care  au  luat  tratamentul  cu  ulei  de  cânepă  pentru  problemele  lor  medicale
raportează că setea lor de alcool a fost mult diminuată, iar unii au renunțat chiar la băutură în totalitate. ” Rick
Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Solvenți și reziduuri de solvenți în ulei

„De-a lungul anilor, am fost contactat de un număr mare de oameni care erau îngrijorați de posibilitatea ca
resturile de solvent să poată fi lăsate în urmă în uleiul finit. Din experiența mea, simt că nu există niciun pericol
în consumul de ulei dacă se respectă instrucțiunile pe care le-am pus la dispoziție pentru a produce uleiul în
mod corespunzător. Ingerez eu însumi acest ulei de vreo zece ani fără efecte negative. În plus, am pus acest ulei
la dispoziția a mii de oameni și am primit foarte puține plângeri. Dacă cineva are o problemă cu gustul uleiului,
acesta nu este cauzat de reziduuri de solvent. În schimb, cauza este terpenele naturale, pe care le conține uleiul.
Unele uleiuri au un gust foarte mic, în timp ce altele pot avea o aromă neplăcută, dar, din câte știu eu, medicina
nu ar trebui să aibă un gust bun oricum, așa că am puțină îngrijorare pentru astfel de lucruri.

În testele de laborator efectuate pe uleiurile pe care le-am produs, nu s-a găsit niciun reziduu de solvent. Mi se
pare absurd că oricine și-ar face griji cu privire la reziduurile de solvent din ulei atunci când vă gândiți la ceea
ce  sistemul  medical  a  alimentat  publicul.  Substanțe  chimice  toxice  pentru  ficat,  otrăvuri,  chimio,  radiații,
vaccinuri etc. Mi se pare că oricine își face griji în legătură cu otrăvirea ar trebui să fie mult mai preocupat de
ceea ce furnizează sistemul medical, decât de reziduurile dintr-un solvent care a fost complet fierbut.

Dacă cineva are probleme cu luarea uleiului, aceasta se întâmplă, de obicei, deoarece sativa energizantă a fost
folosită pentru a produce substanța. În plus, pot apărea alte probleme dacă pacientul încearcă să ia medicamente
împreună cu tratamentul cu ulei sau dacă nu îl folosește în mod corect. Într-o situație ideală, alți membri ai
familiei ar putea lua uleiul împreună cu pacientul. Acest lucru i-ar ajuta să înțeleagă efectele uleiului și atunci
nu s-ar îngrijora atât de mult de efectul pe care îl are asupra pacientului. Din moment ce nu știu la ce să se
aștepte cu utilizarea uleiului, membrii familiei tind să reacționeze exagerat dacă pacientul ingerează prea mult.
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Dar efectele se vor epuiza într-un timp scurt și pacientul va rămâne nevătămat. Prin urmare, cred că și alți
membri ai familiei ar trebui să încerce uleiul în doze mici,

Uleiul de cânepă de înaltă calitate are capacitatea de a înlocui utilizarea majorității produselor farmaceutice, dar
atunci când un pacient încearcă să ia medicamente împreună cu uleiul, uneori pot apărea probleme din cauza
interacțiunilor. Multe dintre substanțele pe care medicii le oferă sunt otrăvitoare, iar uleiului nu îi place prezența
unor astfel  de lucruri  în  corpul  pacientului.  De obicei,  la  scurt  timp după ce pacientul  încetează  utilizarea
medicamentelor  farmaceutice,  orice probleme pe care le întâmpinau pur și simplu dispar.  ” Rick Simpson,
Cânepă: Cea mai medicinală plantă

"Nafta este denumirea comercială a petrolului, așa că încercați să căutați ca eterul pentru animale de companie
să aibă multe utilizări industriale, degresant pentru a dilua vopsele." Al

„REȚINEȚI că THC și CBD sunt nepolari ... și clorofila și H2O sunt polare ... Deci, cel mai bun ulei este făcut
cu solvent nepolar ... este curat ... fără clorofilă.” Michael

„Un prieten chimist al meu mi-a simplificat întreaga poveste și mi-a explicat de ce nafta ar putea fi mai bună
(deși crede că nu este semnificativ): nafta este un solvent nepolar, astfel încât extrage molecule nepolare mai
ușor și mai eficient (THC și CBD sunt în esență molecule nepolare) și lasă în afara moleculelor polare.

Alcoolul izopropilic (și eterul în acest sens) este un solvent polar slab, deci este foarte bun în acest scop, dar
poate puțin mai puțin decât nafta - deoarece JB spune că le-au testat pe amândouă și că acestea au fost mai
puternice. EDIT: Oh, da, aproape că am uitat: a mai spus că nu se teme să rămână nafta (sau iso) în produsul
final dacă urmați rețeta oferită de Rick Simpson (prietenul meu a spus să nu folosiți o găleată de plastic, totuși,
dar unul din sticlă sau oțel inoxidabil) și dacă nu sunteți sigur, faceți ceea ce JB spune întotdeauna să facă -
adăugați puțină apă și puneți-o în cuptor, astfel încât să se evapore complet. El ar folosi totuși alcool izopropilic,
pentru că ești sigur că este ceea ce ar trebui să fie ... ”Sandra

- Sandra,  metoda pe care Rick a arătat-o  că lumea este cea mai  simplă,  simplă și accesibilă.  Este aproape
infailibil atunci când cineva respectă instrucțiunile unui T. Sticla este bună, dar se rupe și nu vrei să se întâmple
asta, niciodată.  Inoxidabil este ok, desigur. 99,9% iso funcționează ok, dar totuși am folosi noi înșine nafta
ușoară alifatică, ori de câte ori este posibil. JB

„De asemenea,  vă recomand  să vă  răciți  cât  de mult  puteți  înainte  de extracție.  Majoritatea  pun alcoolul,
canabisul, recipientele, tot ceea ce implică extracția în congelator timp de 24-48 de ore. Veți obține un produs
mult mai curat în acest fel. Randamentele dvs. vor fi mai mici, dar nu veți avea nevoie de atât de mult. Îmi pare
rău pentru orice greșeli sau cuvinte care lipsesc, MS e de rahat și nu am medicamente, lol. A binecuvanta."
Chuck

- Chuck, congelarea este bună și bună, dar nu este necesar să faceți acest lucru atunci când lucrați cu solvenți de
calitate și material de pornire. În plus, nu ne place să ne răcim mâinile, temperatura camerei funcționează foarte
bine pentru noi și nu vom avea probleme cu artrita după câteva luni sau ani de înghețare a mugurelui. În plus,
adesea uleiul este fabricat în locații în care nu există congelatoare la sute de kilometri în jur. Deci, da, îl puteți
îngheța dacă doriți, dar nu am face-o noi înșine.

Nu-mi plac legumele congelate, evit să le mănânc ori de câte ori este posibil, așa că nu văd de ce ar trebui să fac
o excepție și să îngheț leguma care îmi place cel mai mult din toate. Dar da, vă poate ajuta atunci când trebuie
să folosiți alcool pentru a extrage uleiul, așa că nu sunt complet împotrivă.

Doar că nu folosim noi înșine alcoolul ca solvent (sau mai bine: nu este un solvent din prima noastră alegere),
nu văd niciun motiv pentru care ar trebui să plătesc statului o taxă suplimentară pentru un solvent care se va
evapora oricum (cu excepția cazului în care utilizați  un alambic,  ceea ce am face oricând este posibil).  Pot
cumpăra un litru de nafta ușoară pentru aproximativ 3-4 dolari, un litru de alcool 99% ar costa de cinci ori mai
mult și ar produce mai puțin ulei și probabil că uleiul nu va fi la fel de bun ca în cazul naftei ușoare sau 99,9 %
iso a fost utilizat. În plus, veți obține mai puțin ulei.
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Deci, unde este mai exact avantajul utilizării alcoolului ca solvent? Nu văd un singur motiv rațional pentru care
ar trebui preferat alcoolul decât nafta alifatică ușoară cu fierbere scăzută, și anume atunci când se consideră că
nu  există  reziduuri  de  solvent  în  ulei  de  care  ar  trebui  să  vă  faceți  griji  atunci  când  uleiul  este  produs
corespunzător. Când nu este produs în mod corespunzător, există sau ar putea exista reziduuri de solvent în ulei.
Dar  nu  ne  reproșați  pentru  uleiuri  care  nu  au  fost  produse  corect,  într-adevăr  nu  putem  fi  considerați
responsabili pentru lipsa de calitate a uleiurilor furnizate de alții. Este la fel de simplu ca asta. ”JB

„O explicație foarte simplă la o întrebare fără sfârșit ... Am folosit personal nafta ... alcool iso ... și butan pentru
a face ulei ... și de departe cel mai bun ... cel mai curat ... cel mai puternic ... și cel mai bun degustarea uleiului a
fost din nafta ...  Nu înțeleg ce nu le place oamenilor ...  Nu mai rămâne deloc combustibil  când este făcut
corect ... și nafta pare să dezlipească și mai mult plantele ... Face mult mai repede ... Ulei atât de curat ... (aur) ...
”Peter

„Nafta ușoară este fracția care fierbe între 30 ° C (86 ° F) și 90 ° C (194 ° F) și constă din molecule cu 5 - 6
atomi de carbon. Nafta grea fierbe între 90 ° C (194 ° F) și 200 ° C (392 ° F) și constă din molecule cu 6 - 12
atomi de carbon.

Nafta este utilizată în principal ca materie primă pentru producerea benzinei cu octanie ridicată (prin procesul
de reformare catalitică).  De asemenea,  este utilizat  în industria minieră a bitumului  ca diluant,  în industria
petrochimică pentru producerea de olefine în biscuiți cu aburi și în industria chimică pentru aplicații cu solvent
(curățare). Produsele obișnuite realizate cu acesta includ lichid de brichetă, combustibil pentru sobele de tabără
și câțiva solvenți de curățare. ”

„Nafta are formula chimică a CnH2n + 2. Nafta ușoară are 5 și / sau 6 atomi de carbon, care se reduce la C5H12
și C6H14, de asemenea, cunoscut sub numele de Pentan și Hexan. Deci, ceea ce căutați este un nafta care este
pur un amestec de pentan și hexan. ” Wouter

„Voiam doar să postez ceva despre solvenți. M-am dus la un prieten de-al meu care are mai mulți doctoranzi și
masteranzi în chimie și l-am întrebat ce aș putea face pentru a îndepărta complet nafta din ulei. El a spus: „Luați
5 ml de alcool izopropilic și amestecați-l după ce a încetat să mai clocotească pentru ultima dată. Se va evapora
și va lua nafta cu ea. Solventul toxic devine apoi solvent non-toxic. Acesta nu este numele meu real, este păcat
că nu-mi pot folosi contul real de teamă să nu fiu concediat sau angajat ca asistent medical ”. Bobbie

„Pentru a găsi Naphtha în Marea Britanie, căutați„ panou de ștergere ”sau„ panou de ștergere rapidă ”. Este un
produs  folosit  la  repararea  caroseriei  mașinii,  pentru  curățarea  metalului  și  pentru  a  nu  lăsa  reziduuri.
Dificultatea constă în găsirea unei liste detaliate a ingredientelor exacte,  deoarece acestea pot varia.  99,9%
izopropanol ar trebui să fie ușor de găsit. ” Em

„Rick Simpson, ți-am urmărit procesul folosind VM&P Naphtha și totul a decurs conform planului, cu excepția
primelor două extrageri de seringi care au ieșit puțin mai lichide decât ne așteptam. Am adăugat câteva picături
de apă și am încercat din nou și se pare că este bine. Singura mea preocupare / întrebare este gustul. Încă are
gust de solvent. Este ok sau trebuie să fac ceva mai mult? Destinatarul acestuia doarme aproximativ 12 ore de
fiecare dată când ia uleiul. Este corect până când el dezvoltă o toleranță? Orice ajutor este foarte apreciat. ”
Pamela

- VM&P nu pare a fi un bun solvent (deși unele MSDS spun că ar trebui să fie aceeași substanță cu ceea ce am
dori să folosim). Pare a fi nafta grea și nu pare să fiarbă complet și pare să necesite îngrijiri suplimentare.

Aș adăuga puțină apă și l-aș pune într-un cuptor electric setat la 130 ° Celsius (266 ° F) timp de câteva ore,
poate peste noapte, sau până când solventul dispare complet, unii spun că durează până la patru zile pentru a
elimina  reziduul  de  solvent  .  Nu  ar  trebui  să  existe  nicio  postgust  de  solvent  dacă  uleiul  este  produs
corespunzător și uleiul nu ar trebui să curgă, ar trebui să fie mai mult ca o grăsime. Asigurați-vă că uleiul este
într-adevăr filtrat corect, deoarece reziduurile de solvent tind să se lipească de materialele vegetale.

Pur și simplu faceți un test cu degetul cu solventul pe care doriți să îl utilizați. Scufundă degetul în el și vezi
dacă se evaporă complet în 30 de secunde sau mai repede. Cu cât se evaporă mai repede, fără a lăsa film, cu atât
mai bine.
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Dacă nu puteți obține nafta alifatică ușoară pură (numită și benzină în Europa, solicitați numărul CAS 64742-
49-0. Este vândut sub mai multe denumiri diferite. Nu este tipul folosit ca combustibil în mașini, ci tipul care
este folosit ca un solvent sau diluant de vopsea sau degresant), aș alege 99% sau chiar mai bine 99,9% alcool
izopropilic - care pare a fi posibil să se găsească aproape oriunde în lume.

În acest moment preferăm nafta ușoară alifatică (cu fierbere scăzută, hidrogenată), deși produce uleiuri mai
bune și mai puternice decât majoritatea celorlalți solvenți care sunt utilizați în prezent. Cu cât sunt mai puține
materiale vegetale și clorofilă în ulei, cu atât funcționează mai bine ca medicament, cu atât are un gust mai bun
și cu atât este mai puternic. Întregul truc constă în cât de puternic și sedativ este uleiul. Cu cât este mai puternic
și sedativ, cu atât mai bine. JB

„Nafta corectă NU este vândută în SUA Nu la Tractor Supply sau Home Depot sau Lowes sau chiar Sherwin
Williams.  Totuși,  este încă vândut  în Canada.  Am un prieten care îl  distilează la  100 ° F și  economisește
solventul care se desprinde, pentru a-l folosi pentru fabricarea uleiului. ” Steve

„Dacă locuiți în SUA, atunci nu veți obține nafta potrivită, nu va fi de încredere tot nafta fabricat în SUA din
cauza reglementării slabe a ingredientelor din acest tip de solvent. Nu veți obține niciodată nafta pură în SUA,
chiar și VM&P poate fi complet inconsistent de la o sticlă la alta și nici măcar nu este promovat ca pur. În
Canada produc nafta pură și este cel mai bun solvent de utilizat în comparație cu alcoolul ISO sau din cereale,
nu faceți o greșeală uriașă și pierdeți medicamente sau chiar mai rău faceți-vă pe voi sau pe altcineva chiar mai
bolnavi folosind solventul greșit. Fiți avertizat că nafta din SUA va produce chiar un ulei care arată complet așa
cum ar trebui, dar vă va îmbolnăvi foarte mult ”. urmarire

- Faptul că nafta alifatică pură nu pare să fie vândută peste tot în SUA nu înseamnă că nafta alifatică pură cu
numărul CAS 64742-49-0 și un punct de fierbere în jur de 60-80 ° C nu există sau că există să nu producă un
ulei mai bun decât majoritatea celorlalți solvenți, atunci când este utilizat corespunzător. Dacă nu puteți obține
nafta ușoară pură, 99% sau chiar mai bine 99,9% alcool izopropilic ar fi a doua noastră alegere.

Dar tot nu aș renunța - nafta ușoară (benzen) sau solvenți similari sunt folosiți pentru extragerea uleiurilor din
plante, așa că aș verifica la producătorii de ulei vegetal și aș vedea ce folosesc. Unde locuiesc în Europa, pot
cumpăra solventul practic în orice magazin de feronerie sau vopsele, este unul dintre cele mai comune lichide
tehnice pe care mi le amintesc din copilărie, l-am folosit pentru a degresa lanțurile de biciclete etc. și practic
toată lumea avea o sticlă de ea acasă. Așadar, toată această dezbatere nesfârșită despre solvenți mi se pare un pic
ridicolă.  Atunci  când  utilizați  nafta  ușoară  potrivită,  nu  există  reziduuri  de  solvent  care  ar  trebui  să  vă
îngrijoreze, poate câteva ppm, la fel ca în majoritatea uleiurilor vegetale ieftine care sunt adesea produse cu
aproape exact același solvent ca și ceea ce vă recomandăm. JB

„Nafta ușoară alifatică a funcționat excelent, a avut un gust extraordinar, nu a mai rămas nici un indiciu de
solvent în uleiul meu. Dacă urmați instrucțiunile lui Ricks la scrisoare, nu ar trebui să aveți nicio problemă. ”
Rick

„Există 2 categorii principale de nafta - ușoare și grele. Nafta ușoară NU conține benzen, ceea ce a însemnat
Raina (nu hexan). Deși nu aș recomanda chiar și nafta ușoară, cu excepția cazului în care extractul de canabis
poate fi testat după ce este produs pentru reziduuri de nafta, acesta poate fi utilizat dacă este tot ce puteți obține
pentru un solvent. Cheia este să vă asigurați că fierbeți extractul într-o stare de grăsime groasă - în acel moment
majoritatea naftei ar trebui să dispară. Folosirea echipamentului de distilare este modalitatea de a produce uleiul
cel mai pur, fără solvenți, dar dincolo de capacitatea majorității oamenilor obișnuiți. Sper că asta ajută. ” marcă

„Raina,  nu am de gând să mă cert  cu tine.  Din Wikipedia:  „Eterul  de petrol,  în ciuda sinonimului  său de
benzină, nu trebuie confundat cu benzen sau benzină și nici nu trebuie confundat cu benzina, deși multe limbi o
numesc așa cu un nume derivat din benzină, de exemplu„ benzină ”(germană) sau„ benzina ”(italiană). Eterul de
petrol este un amestec de alcani, de exemplu, pentan, hexan și heptan, în timp ce benzenul este o hidrocarbură
ciclică, aromatică, C6H6. La fel, eterul de petrol nu trebuie confundat cu clasa compușilor organici numiți eteri,
care conțin grupa funcțională RO-R '. Istoricul meu este microbiologia - în care am studiat chimia organică,
unele biochimie / unele chimie anorganică ... Cu siguranță nu știu totul, dar știu puțin. Nafta ușoară NU conține
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benzen - perioadă. Voi ignora comentariul dvs., „Ar fi în interesul tuturor dacă nu ați face afirmații în afara
datelor științifice.” marcă

„Ce ai vrea să-i oferi tatălui tău? Cel mai bun dintre cei mai buni sau ceva care arată similar, dar pur și simplu
nu are efectele potrivite? Când faceți medicamentul conform instrucțiunilor lui Rick, șansa de eșec în timpul
tratamentului este foarte mică. Când fabricați uleiul conform instrucțiunilor „experților și oamenilor de știință”,
faceți un produs diferit. Și pe baza experienței noastre, s-ar putea să nu funcționeze la fel de bine precum ceea
ce recomandăm.

Deci, ai vrea să tac și să le las să furnizeze gunoi de calitate inferioară? Sau ați prefera să învățați de la mine /
noi și să știți cum să o faceți corect, astfel încât să aveți aceleași rezultate despre care vorbesc pacienții noștri? ”
JB

„Folosesc 99% alcool izopropilic, acesta fiind cel mai ușor disponibil pentru mine. Folosesc cremă de muguri,
cultivată 100% organică și fără pesticide, bine îngrijită și uscată. O amestec cu mai multe tulpini indica. Am
tratat  un pacient cu limfom Hodgkin, era în stadiul 4 și în termen de 6 luni de la luarea uleiului  conform
indicațiilor, acum nu are cancer !! Mulțumesc Rick Simpson pentru sacrificiile pe care le-ai făcut pentru a pune
aceste informații la dispoziția tuturor! Recent, un alt pacient cu cancer în stadiul 4 m-a abordat pentru ajutor, are
o  tumoare  pe  unul  din  rinichi  care  este  inoperabilă.  Rugându-mă  să  obțin  două  cure  confirmate  la  rând.
Dumnezeu să vă binecuvânteze pe Rick Simpson și JB, continuați să răspândiți vestea și să educați oamenii
despre acest minunat ulei de cânepă vindecător. ” GrowGoddess

- Amestecarea mai multor tulpini este întotdeauna o idee bună. Uită-te pur și simplu, nu știi pentru ce anume
este bună o anumită tulpină, așa că atunci când amesteci mai multe tulpini, obții un efect de covor mult mai bun.
În plus, astfel  de uleiuri  te vor duce mult  mai sus - cei  care fumează oală „recreațional” vor ști  despre ce
vorbesc. Imaginează-ți că stai jos cu prietenii tăi și să-i prezinți pe fiecare cel mai bun mugur pe care îl au. În
câteva ore, nu veți  putea face prea multe.  Și acesta este efectul de care aveți  nevoie pentru cele mai bune
rezultate, așa că, din nou, amestecarea tulpinilor este calea de urmat. Cele mai bune urări și vă mulțumesc,
GrowGoddess, sunt întotdeauna fericit să aud despre oameni care pur și simplu urmează instrucțiunile și obțin
rezultatele despre care vorbim. JB

„Bună, JB, am o problemă cu aragazul electric pentru orez, tot ce am văzut coboară la 100 ° C, m-am uitat la
toate mărcile de pe piață și toate acestea au un termostat care se oprește când conținutul ajunge la temperatura.
Ce ai recomanda?" Cristina

- Cristina, care este exact problema? Puteți pune oricând uleiul într-un cuptor electric setat la 130 ° C, lăsați-l
acolo timp de aproximativ o oră și decarboxilați-l așa. JB

„Când temperatura ajunge la 100 ° C, aragazul electric pentru orez se oprește! Solventul nu ajunge la 110 ° C. ”
Cristina

- Solventul nu poate atinge cu adevărat această temperatură,  deoarece ar fierbe, cred. Continuați  să fierbeți
solventul până când aragazul se oprește pentru prima dată (adăugați câteva picături de apă la ultimul lot). Apoi
lăsați-l să se răcească și porniți-l din nou. Asta e tot ce facem. JB

„Se aprinde din nou și lasă să fiarbă până când se întoarce la? Apoi se oprește și uleiul este deja gata? ” Cristina

- Porniți aragazul pentru orez, fierbeți până se oprește pentru prima dată, apoi așteptați cinci minute până când
se răcește, porniți-l din nou și așteptați până se oprește pentru a doua oară. Apoi turnați uleiul într-o ceașcă din
oțel inoxidabil și puneți-l într-un cuptor setat la 130 ° C timp de o oră și uleiul dvs. este gata. JB

- Mulțumesc JB, mi-ai salvat viața. Cristina

„Respirați nafta în timp ce faceți uleiul. Respirați otrăvuri atunci când faceți acest lucru. Dacă îl poți mirosi, ești
deja  mort.  Am mirosit  combustibilul  pentru tabără Coleman,  combustibilul  brichetei  zippo și  nafta folosite
parțial de curățare și aplicații industriale de sute de ori în viața mea ... Nu sunt încă mort. Laugh out Loud.
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Serios ... Dacă utilizați un solvent pur (fără aditivi) și fierbeți solventul în mod corespunzător cu apă care are un
punct de fierbere mai mare adăugat la sfârșit, fie că este iso, alcool sau nafta, îl veți obține toți afară. Ingeri mult
mai multă nafta care îți pompează propriul gaz în mașină pe parcursul unui an, decât ai obține dintr-o viață de
utilizare a uleiului fabricat corespunzător. ” Matei

„Bună Rick (sau cei care citesc acest e-mail),  în primul rând vreau să vă spun că faceți  o treabă minunată
promovând această vrăjitoare pare a fi un medicament minunat pentru atât de mult! Locuiesc în Norvegia și am
diagnosticul bolii Crohn. Am, de asemenea, un prieten foarte apropiat, care are cancer, medicii au încetat să mai
trateze pentru că nu mai pot face nimic. Vreau să încerc uleiul în ambele condiții.

Am o întrebare despre fabricarea uleiului. Aici, în Norvegia, este foarte greu să găsești nafta pură (cel puțin
după experiența mea), așa că caut alternative bune. Cu câțiva ani în urmă, am cumpărat un „extractor de albine
de miere” (un cilindru pe care îl umpleți cu ierburi uscate și folosiți butan pentru a extrage uleiul). Este la fel de
bun ca prepararea uleiului cu nafta?

Și cum se folosește spiritul? Care conține peste 90% alcool? Am câțiva prieteni care își fac propriul spirit și nu
este o opțiune foarte scumpă pentru mine de a obține. Este mai bun decât butanul? Am fumat „extracția de
miere”  când  am făcut-o  ultima  dată  și  mă  întrebam dacă  medicamentul  său  bun  pentru  aceste  2  condiții
menționez dacă îl mănânc. Dacă nu butanul sau alcoolul este o opțiune bună - puteți recomanda alte opțiuni pe
care ați putea să le cunoașteți  că este ușor de obținut în Norvegia sau Suedia? Multumesc mult!  Aștept cu
nerăbdare să încerc uleiul pe boala mea. Cu drag, Henry ”

„Dragă Henry, nu am experiență cu extracțiile de albine, dar nu cred că această metodă ar fi la fel de eficientă
ca metodele pe care le folosesc. Producerea uleiului așa cum o fac eu încălzește uleiul la o temperatură care
decarboxilează produsul finit pentru a face uleiul cât mai puternic posibil.  Acest proces de încălzire rotește
moleculele  în  poziția  delta  9,  ceea  ce  face  ca  uleiul  să  fie  mai  puternic.  Dacă  aveți  probleme cu  găsirea
solventului potrivit, ați putea încerca acetonă. Nu am încercat niciodată acetonă să produc uleiul, dar nu văd
niciun  motiv  pentru  care  acetona  nu  ar  funcționa  la  fel  de  bine  ca  alcoolul  sau  nafta  pentru  a  produce
medicamentul. Ar trebui să puteți obține nafta alifatică ușoară din magazinele care furnizează vopsea, deoarece
acestea vând de obicei nafta ca diluant de vopsea.

Uleiul fabricat corect ar trebui să aibă grijă de problemele dvs. și, de asemenea, ar trebui să ofere prietenului tău
cu cancer  șansa de a supraviețui.  Alcoolul  care este de 90% va fi  un solvent  mai  puțin eficient,  deoarece
celelalte 10% sunt de obicei apă și în timpul procesului de finisare veți avea o cantitate mare de apă în exces
pentru a se evapora. Cele mai bune urări, Rick Simpson ”

„Decarboxilarea corectă este o parte foarte importantă în producția perfectă de ulei, deoarece planta brută nu
oferă mult delta9-THC pur și CBD, în schimb, are acizii înseamnă THCA și CBDA. Pentru a elimina grupa
carboxil, încălzirea este procedura. Faceți acest lucru cu mare atenție pentru a nu vă arde moleculele valoroase.
Am găsit într-un Journal of Chromatography o notă bună, care ar trebui să fie temperatura și timpul necesar
pentru  a  încălzi  uleiul,  deoarece,  în  funcție  de  aragazul  pentru  orez,  este  posibil  ca  temperatura  să  nu fie
suficientă. Deci, este o idee bună să vă încălziți uleiul timp de minimum 27 de minute la min. 122 de grade
Celsius. Verificați întotdeauna temperatura plăcii de încălzire cu un dispozitiv de măsurare digital pentru a evita
să nu vă supraîncălziți uleiul. În tabelul de mai jos vedeți punctele de fierbere ale canabinoizilor majori la care
nu  ar  trebui  să  ajungeți,  altfel  le  gătiți.  În  plus,  observ  că  este  corect  ceea  ce  Rick  a  spus  tot  timpul  în
videoclipurile  sale nu supraîncălzește  uleiul,  dar căldura este necesară pentru a face uleiul vindecător.  Este
necesară  o  temperatură  de  minim  106,2  grade  Celsius  pentru  procesul  corect  de  decarboxilare  în  timpul
specificat în diagramă în jur de o oră. Dacă uleiul dvs. are doar forma acidă de THCA și CBDA, nu este atât de
eficient, deoarece acizii nu se potrivesc foarte bine receptorilor CB1 și CB2. Deci, aveți grijă să o faceți în
modul corect, deoarece ceea ce a spus Rick este adevărat, doar uleiul cel mai bine făcut poate face treaba atunci
când depinde de viață. (...) Dacă uleiul dvs. are doar forma acidă de THCA și CBDA, nu este atât de eficient,
deoarece acizii nu se potrivesc foarte bine receptorilor CB1 și CB2. Deci, aveți grijă să o faceți în modul corect,
deoarece ceea ce a spus Rick este adevărat, doar uleiul cel mai bine făcut poate face treaba atunci când depinde
de viață. (...) Dacă uleiul dvs. are doar forma acidă de THCA și CBDA, nu este atât de eficient, deoarece acizii
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nu se potrivesc foarte bine receptorilor CB1 și CB2. Deci, aveți grijă să o faceți în modul corect, deoarece ceea
ce a spus Rick este adevărat, doar uleiul cel mai bine făcut poate face treaba atunci când depinde de viață. (...)

Da,  uitați-vă  și  interpretați  această  diagramă  științifică  pentru  a  înțelege  că  procesul  de  decarboxilare  se
desfășoară  tot  timpul  când  încălziți  amestecul  canabinoid  de  lichid  solvent  în  aragazul  pentru  orez.  Deci,
graficele arată că este foarte bine să aduci temperatura la 130 de grade Celsius suficient de mult timp pentru a
obține decarboxilarea maximă. Toate sunt o chestiune de temperatură și timp pentru a atinge cele mai bune
niveluri.

Dacă utilizați  un instrument digital  de măsurare a temperaturii  și îl  puneți pe fundul aragazului de orez pe
parcursul  întregului  proces  pentru  a  vaporiza  solventul,  vedeți  că  numai  în  faza  târzie  a  procesului  când
picăturile de apă intră în final în aragaz, temperatura ajunge în jur de 100-110 ° C. Dar timpul din această gamă
nu este în mare parte suficient de lung pentru întregul proces de decarboxilare. După aceasta, încălziți uleiul
într-o oală mică de oțel pe o placă de încălzire pentru mai mult timp. Atâta timp cât nu mai există activitate (nu
mai există bule de gaz) pe care le încălzești și aștepți. Controlați temperatura și cel mai bine să nu depășiți 130
de grade Celsius timp de aproximativ o jumătate de oră. Amintiți-vă că THC are un punct de fierbere de 157
grade C. Așadar, vă rog să nu vă riscați prin supraîncălzire, altfel canabinoizii doriți se vor vaporiza și vor
dispărea ...

În esență, nu este important să obțineți cantitatea maximă de decarboxilare, atât timp cât mai târziu veți obține
suficient ulei în corp. Interesantă este valoarea de UN gram pe zi sau mai mult pe care ar trebui să o luați.
Desigur, cât  de mult  ulei  aveți  nevoie depinde de cât delta9THC este într-adevăr în ulei - înseamnă cât de
eficientă a fost  decarboxilarea.  Dacă urmați  recomandarea Ricks și asigurați-vă că aveți  ulei suficient timp
încălzit la 130 ° C - totul va fi bine. Este independent ce solvent utilizați. ” Stephan

„Bună, JB, am găsit acest nafta în zona mea ... (link) Nu scrie nafta ușoară ... ar mai funcționa? Vă mulțumim
din nou pentru tot ajutorul și super-informațiile! ”

- Ar trebui să fie nafta alifatică ușoară - verificați MSDS pentru a vedea dacă este nafta ușoară pură fără aditivi),
satelit  în  Australia,  benzină  (tehnică  sau  industrială)  în  Europa (benzină,  nu benzen și  nu tipul  utilizat  ca
combustibil  în  mașini).  Este  vândut  sub  multe  nume  diferite.  Se  folosește  ca  diluant  de  vopsea,  solvent,
degresant, a fost un solvent de uz casnic foarte obișnuit sau degresant textil,  poate fi folosit și ca lichid de
brichetă etc. Punct de fierbere în jur de 60-80 ° C, cu cât este mai mic cu atât .

Ungeți-le pe o farfurie Petri curată sau înmuiați degetul în ea și dacă se evaporă în 30 de secunde și nu lasă
reziduuri uleioase, ar trebui să fie bine de utilizat. Există mulți furnizori, nu vă pot spune care este cel mai bun
sau ce v-am recomanda în acest moment, așa că oferim doar instrucțiuni generale.

Numărul CAS 64742-49-0, pur, distilat de petrol, fără aditivi, dacă este posibil, iar punctul de fierbere trebuie să
fie cât mai scăzut posibil. Majoritatea rafinăriilor îl produc, întreabă-i pur și simplu ce ar recomanda pentru
extracte din plante.

A doua opțiune  este  99% sau 99,99% alcool  izopropilic  sau foarte  scump 99% alcool  alimentar.  Alcoolul
izopropilic și alcoolul alimentar nu sunt la fel de eficiente ca solventul ca nafta și elimină mai multe materiale
vegetale și clorofilă în ulei, făcându-l mai puțin puternic și de bun gust, de aceea vă recomandăm să folosiți
întotdeauna nafta atunci când este posibil / disponibil. Cele mai bune urări, JB ”

Q. Rick, în Mexic „nafta” este doar una dintre mai multe denumiri de produse de tip nafta. Pentru a evita o
greșeală fatală, ați avea numele științific pentru „nafta” pe care o folosiți, vă rog?

A. Căutați nafta ușoară pură, fără ingrediente suplimentare. Este practic același combustibil Coleman pe care îl
puteți vedea în fotografia de mai jos, dar căutați nafta fără aditivi anti-rugină care se adaugă combustibilului
Coleman.

Dacă aflați  că nafta ușoară alifatică este interzisă în țara dvs. (cum a fost cazul în Honduras, de exemplu),
căutați 99% sau mai bine 99,9% alcool izopropilic, ar trebui să fie ușor de localizat. Alcoolul 99% este al treilea
solvent pe care l-am folosi, dar am face tot posibilul pentru a evita utilizarea acestuia, deoarece elimină prea
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multă clorofilă și alte materiale vegetale nedorite. Unora le place să înghețe solventul și materia primă atunci
când utilizează alcool izopropilic sau alcool ca solvent. Personal, nu folosim acești solvenți decât dacă trebuie și
nu ne place să scoatem mâinile înghețate, așa că nu promovăm de fapt congelarea acestuia, dar unii spun că
ajută la îmbunătățirea calității uleiului. Când utilizați nafta ușoară nepolară cu un punct de fierbere scăzut, nu
trebuie să înghețați nimic și veți obține în continuare un produs bun dacă urmați instrucțiunile. JB

„Hei JB, ce se întâmplă dacă există o alergie la utilizarea Naptha? Avem un membru al familiei care are reacții
alergice severe la ORICE lucru mic, în special la solvenți. Vrem să facem ulei pentru ea, dar trebuie să folosim
un solvent organic. Ne-am gândit să facem o „lună” organică care a fost distilată de mai multe ori pentru a
câștiga puritate, dar ce părere aveți despre asta? Care este recomandarea dvs. pentru cei alergici grav la atât de
mult? Nu poate lua deloc produse farmaceutice, deoarece este alergică la agenții de legare, suferă atât de mult
din cauza alergiilor sale la orice. Mulțumesc anticipat!" Sara

- Ei bine,  puteți  consuma 99% alcool,  nu am spus niciodată că nu puteți.  Doar că,  din experiența  noastră,
uleiurile produse cu solvenți nepolari sunt puțin mai puternici și conțin de obicei mai puține materiale vegetale.
Unii înghețează alcoolul și mugurii înainte de procesare pentru a obține ulei care este mai chihlimbar. Deci,
cred că așa trebuie să mergi, Sara.

High THC sau High CBD Oil?

„Sunt cam confuz. Prietenul meu are cancer la rinichi în stadiul 4 și cancer la plămâni. Este cel mai bine să dați
ulei bogat în CBD sau ulei de THC? Uleiul de CBD are doar o urmă de THC? I-am luat un tub de zece grame și
are 18% CBD și mai puțin de 1% THC. Mă duc greșit la asta? „Richard

Mikees: Da, nu-i așa, trebuie să obțineți RSO-ul real.

- 95-98% THC nu este 18% CBD, nu-i așa? Spune-i celui care ți l-a furnizat să nu o mai facă. Publicitatea
ridicată a marketingului CBD va ucide mulți pacienți nebănuitori, așa cum pare, este trist. De ce nu pot urma
pur și simplu instrucțiunile care funcționează cu adevărat? Utilizarea uleiurilor cu conținut ridicat de CBD este
foarte limitată, ele nu funcționează atât de bine chiar și în afecțiunile pielii, chiar nu înțeleg de ce toată lumea
este atât de gung-ho în legătură cu prostia asta cu CBD. Da, este și un medicament puternic, dar utilizările sale
sunt într-adevăr limitate doar în comparație cu RSO real.

95-98% THC, 1-2% CBD, extrem de puternic, sedativ și euforic; acesta este cel mai bun ulei al tău și asta va
funcționa cel mai bine. Încercați mai întâi acest lucru. Când faceți acest lucru, nu veți atinge sau apropia acei
ulei bogat în CBD și veți cunoaște diferența și nimeni nu vă va smulge. RSO mai întâi. JB

„Îmi place foarte mult această pagină și informațiile pe care le pot învăța de la ea. Cu toate acestea, este atât de
dezamăgitor să auziți alți canabinoizi, în afară de THC, ca secundari. Această fată și părinții ei nu văd CBD ca
fiind secundar. I-a dat viață. Nu THC-ul a făcut-o, a fost CBD. Nu mai rați peste tot, te rog. Descurajați oamenii
să încerce tulpini mari de CBD atunci când pot fi cu adevărat ajutați de aceasta. THC ridicat nu este răspunsul la
toate și de aceea există mai mult de un canabinoid în plantă. ” Tina

„JB a răspuns despre cancerul pulmonar, nu despre sindromul Dravet, nimeni nu se descurcă cu nimic. Pentru
cancer,  rapoartele pacienților și studiile științifice indică faptul că THC este cel care ucide cancerul.  Există
unele studii care spun că CBD este benefic pentru unele tipuri de cancer, dar puține în comparație cu studiile
efectuate cu THC. Acum, convulsiile și alte condiții cu CBD ridicat este ceea ce căutați. ” Kellin

- Kellin și Tina, uleiurile pe care le folosim lucrează și la convulsii. Și pacienții ar obține rezultate incomparabil
mai bune dacă ar folosi adevăratul și ar încerca să vindece cauza și nu doar simptomele.

Nu pun CBD în jos, este un medicament puternic de la sine și cred că este minunat în guma de mestecat pentru
copii etc., de exemplu. Dar dacă doriți puterea reală, aveți nevoie de RSO cel mai puternic și de mult THC.
Aceasta este perspectiva mea și nu se va schimba.
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Pur și simplu încercați-l în condițiile pielii și vedeți dacă o arsură sau o rană se va vindeca mai repede cu RSO
real sau cu o versiune CBD de înaltă calitate. L-am văzut cu ochii mei, nu trebuie să experimentez cu uleiuri cu
conținut ridicat de CBD. Îmi doresc binele atât pentru mine, cât și pentru pacienții mei.

Majoritatea uleiurilor cu conținut ridicat de CBD sunt de calitate secundară în comparație cu cele mai bune și
mai narcotice puternice și sedative RSO cu 95-98% THC.

Principala dvs. problemă este că ați cumpărat teoria canabinoidelor unice pe care Big Pharma o împinge, astfel
încât  să  poată  profita  de  medicamentele  pentru  canabis.  Nu  doriți  cu  adevărat  medicamente  pe  bază  de
canabinoizi unici, doriți cel mai brutal ulei puternic și sedativ pentru cele mai bune rezultate.

Și poți crește singur plantele și poți face și tu uleiul, chiar nu trebuie să-l cumperi de la companiile farmaceutice
mari care vor încerca să pună un preț enorm pe rășina de canabis decarboxilată fără alt motiv decât lăcomia lor .

Este posibil și cel mai probabil veți avea nevoie de kilograme de ulei într-o zi - pentru dumneavoastră sau
familia dvs. - cât doriți să plătiți pe gram? Un dolar este prea mult, dacă plantele au fost cultivate în aer liber și
pe scară largă. Deci nu există taxe speciale, nimic de genul asta. Legalizarea 100% este singura cale de urmat și
trebuie făcută acum, nu există niciun motiv pentru a lăsa sute de milioane de pacienți să sufere din întreaga
lume.

Simțiți-vă liber să vă certați; dar cam asta poți face oricum. Cele mai bune urări, JB

„Te rog să explici în continuare felul în care ai, eu unul iau notițe și învăț cât pot de la tine despre ce este bun
pentru ce și așa mai departe, vreau să fiu pregătit și pregătit cu cunoștințele potrivite pentru mine și a mea ...
Dacă nu mi-ai spune despre necesitatea unui THC ridicat, aș fi crezut că orice este în regulă, sunt recunoscător
pentru TOATE INFORMAȚIILE. ” Vicky

„Rick a susținut întotdeauna că este un THC ridicat, care este imperativ pentru a-ți oferi cele mai mari șanse, cu
asta evident a obținut cele mai bune rezultate. Există multe lucruri pentru care CBD ar putea fi mai bun, este de
obicei utilizat la copii pentru sindromul Dravet, ADHD și tulburarea obsesiv-compulsivă severă, deoarece mulți
oameni încă se tem să-și ridice copiii. THC este ceea ce te ridică. Am găsit unii oameni care folosesc ulei bogat
în THC pentru a trata majoritatea oamenilor, dar dacă pacientul nu răspunde așa cum sperau, au trecut la CBD
ridicat și acest lucru a funcționat mai bine.

Cred că toată lumea este diferită și fiecare cancer este diferit. Dar până când nu se permite efectuarea tuturor
cercetărilor necesare, cel mai bine este să rămânem la metoda lui Rick. THC ridicat, indica dominantă în urma
protocolului. Se spune că, dacă încep doze mici și dublează la fiecare 4 zile, pacientul poate crește o toleranță
rapid, iar somnolența severă va dispărea după puțin timp pe ulei. Uleiul lui Rick are 95-8% THC, dar efectele
psihoactive nu vă vor face rău.

Și  când  încerc  să  decid  a  cui  metodă  să  urmez,  nu  cred  că  cineva  a  avut  mai  multă  experiență  cu  acest
medicament decât Rick. Am văzut metoda olandeză și mă gândesc doar că dacă cineva moare de ce ați dilua
cura? ” Nick

„De când am auzit de uleiurile cu conținut ridicat de CBD care ajută la convulsii, am fost întotdeauna de gândul
că dacă acei părinți  ar da copilului lor un hibrid, dar ar domina uleiul indica, copilul s-ar vindeca.  Știu că
uleiurile de CBD controlează convulsiile și mă bucur atât de mult că Ceva poate ajuta copiii ca Charlotte, dar
imaginați-vă vindecarea care ar putea avea loc dacă s-ar da THC și celălalt spectru de canabinoizi din plantă.
Deci, copilul dvs. doarme mult din cauza THC, corpurile lor se vor adapta la doză. Cred că planta completă este
cea mai utilă, nu una dintre canabinoizi. ” Sara

„Mass-media continuă să se concentreze pe separarea canabinoizilor, dar s-a dovedit că atât THC cât și CBD
distrug cancerul  și  micșorează  tumorile.  Uleiul  Rick Simpson din Cannabis  Indica este  medicamentul  care
vindecă Landon și Brave Mykayla și mulți alții și oricine îl poate face. Nu lăsați mass-media să vă facă să
credeți  că trebuie să așteptați  acest  remediu sau să separați  CBD! THC funcționează și  cu sistemul  nostru
endocannabinoid. Aflați despre vindecarea pe care o poate face oricine. ” Hanan
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Este sigur să folosiți uleiul?

„Siguranța acestui medicament este de neegalat și, din ceea ce am asistat, nu este mai periculos decât să bei o
ceașcă de apă proaspătă. Chiar dacă o persoană supradozează grav, nu i se face niciun rău odată ce efectele
uleiului au dispărut. Cel mai frecvent efect secundar pe care l-am observat la persoanele care ingeră ulei de
cânepă pentru afecțiunile lor medicale este o mare odihnă și un zâmbet pe fețe.

La fel ca orice alt medicament puternic, dacă unele persoane ingeră prea mult, poate provoca reacții adverse
nedorite. Deși efectele pe care le poate produce acest ulei nu prezintă un pericol, există cei cărora nu le place să
devină  puternici  din  cauza  unui  supradozaj.  Chiar  dacă  acest  medicament  este  sigur  și  majoritatea  nu  au
probleme cu utilizarea acestuia, ar trebui, de asemenea, să se ia în considerare faptul că vor exista cei care vor
întâmpina dificultăți.

Acesta este motivul pentru care îi instruiesc pe toți să înceapă cu doze foarte mici, apoi să mărească cantitatea
pe care o ingerează la fiecare patru zile. Procedând astfel, oferă persoanei care ia această substanță posibilitatea
de a-și dezvolta toleranța și mulți pacienți au raportat că nici măcar nu au crescut în timpul tratamentului. Dacă
uleiul de cânepă este produs în mod corespunzător din tulpini sedative foarte puternice de canabis indica sau
adesea când este fabricat din unele tipuri de cruci sativa dominante indica, se va descoperi că efectele acestor
uleiuri vor favoriza somnolența și somnul, parte importantă a procesului de vindecare.

Pacienții trebuie să fie conștienți de faptul că acest ulei poate reduce și tensiunea arterială, presiunea oculară și
nivelul zahărului din sânge. Dacă indivizii iau medicamente pentru a trata aceste probleme, ar trebui să poată
reduce nevoia lor de utilizare a medicamentelor  pe care le utilizează în prezent  foarte rapid în majoritatea
cazurilor.  Trebuie să informez pacienții  care iau medicamente pentru tensiunea arterială  că,  odată ce încep
uleiul, adesea problemele lor de tensiune arterială nu vor mai necesita utilizarea produselor farmaceutice și acest
lucru este valabil și pentru diabetici și pentru cei care suferă de glaucom.

Vă rugăm să rețineți că, dacă se ingerează ulei pentru tratarea altor afecțiuni și se administrează împreună cu
medicamente  pentru  tensiunea  arterială,  în  unele  cazuri  poate  scădea  prea  scăzută  tensiunea  arterială  a
pacientului. Deși nu știu de nimeni care să fi experimentat acest lucru care a suferit vreun rău real, totuși simt că
ar trebui să încercăm să evităm această situație, dacă este posibil. Deci, verificați tensiunea arterială des și dacă
nu mai sunt necesare produse farmaceutice, nu le ingerați.

Unora li se poate părea de necrezut că pot întrerupe utilizarea acestor substanțe prescrise. Cu toate acestea,
odată ce cineva își dă seama de potențialul de vindecare al acestui medicament natural,  în curând ajung să
înțeleagă că acest ulei uimitor poate înlocui utilizarea practic a tuturor produselor farmaceutice.

Cum este tolerat uleiul de obicei?

Cu toții avem toleranțe diferite pentru medicamentele puternice, așa că îi încurajez pe pacienți să rămână în
propria zonă de confort atunci când stabilesc ce doză vor ingera. Toleranța majorității oamenilor se dezvoltă
foarte  repede  și,  în  medie,  o  persoană  normală  durează  de  obicei  aproximativ  90  de  zile  pentru  a  ingera
tratamentul de 60 de grame. 60 de grame de ulei produs corespunzător pare a fi capabil să vindece cele mai
multe tipuri de cancer, cu excepția cazului în care pacientul a fost grav afectat de sistemul medical prin chimio
și radiații etc.

Pacienții  care au suferit  efectele  chimio  și  radiației  necesită  mai  mult  ulei  pentru a  anula daunele  pe care
sistemul medical  le-a lăsat în urmă. În cea mai  mare parte,  odată ce o persoană se obișnuiește cu efectele
uleiurilor, pacienții par să se bucure să ia substanța. Dar, datorită naturii non-dependente a acestui medicament,
adesea cei care utilizează substanța vor uita să-și ia dozele în mod corespunzător. Nu este faptul că uleiul îi face
să uite, ci pur și simplu pentru că corpurile lor nu simt nevoia prezenței sale și acest lucru evidențiază doar
faptul că substanța este cu adevărat non-dependentă. Căci dacă nu ar fi, este puțin probabil ca pacientul să uite
să-și ia doza, pentru că, dacă ar crea dependență, după opt ore, corpurile lor ar striga pentru substanță.
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Există efecte secundare despre care ar trebui să fii îngrijorat?

Unii pacienți au raportat că au prezentat anxietate sau paranoia cu utilizarea acestui medicament. Modalitățile
de a face față acestui lucru vor fi discutate atunci când întrebarea va apărea puțin mai departe în această carte.

Principalele efecte secundare ale uleiului de cânepă care mi-au fost raportate sunt sănătatea bună, fericirea și
somnul de noapte bună, deci ce ar mai putea cere cineva de la un medicament pe care îl utilizează?

Mulți oameni ingeră un număr mare de produse farmaceutice în fiecare zi. Poate fi bine pentru corp?

Nu am idee de ce cei care văd efectele secundare periculoase ale medicamentelor alopate în reclame pentru
medicamente ar lua în considerare în continuare să ia aceste medicamente. Se pare că mulți indivizi vor face
ceea ce medicul comandă și un număr mare dintre aceiași oameni tind să respingă utilizarea medicamentelor de
cânepă. Pur și simplu din cauza minciunilor, li s-a spus de guvernele lor și de cei care stau în umbră în spatele
industriei farmaceutice. Nimeni nu moare din cauza utilizării medicamentului de cânepă și nu există niciun rău
cauzat. Aș vrea să pot spune același lucru pentru ceea ce medicii ne prescriu în fiecare zi, dar, din păcate, nu
este așa.

Uneori, diferitele interacțiuni pe care le provoacă așa-numitele medicamente sunt suficiente pentru a ne pune
într-un mormânt timpuriu. Dar chiar dacă nu avem probleme imediate, utilizarea lor prezintă în continuare un
pericol. În timp, substanțele chimice și otrăvurile pe care le conțin aceste medicamente se acumulează în corpul
nostru și acest lucru poate provoca, de asemenea, probleme grave cu sănătatea noastră, care pot duce adesea la
moarte. Chiar și lucrurile simple, cum ar fi comprimatele de aspirină, provoacă mii de decese în întreaga lume
în fiecare an. Deci, nu cred că niciunul dintre noi nu ar trebui să ne pună încrederea în industria farmaceutică
sau în ceea ce oferă. Dacă doriți să vedeți o putere de vindecare reală, întoarceți-vă la Mama Natură, pentru că
veți găsi foarte puțin într-o fabrică de pastile care va fi de mare folos.

Cum compară pacienții efectele secundare ale uleiului de cânepă cu cele de la medicamentele chimice?

Nu există o comparație reală între efectele secundare ale uleiului de cânepă și substanțele chimice otrăvitoare pe
care le oferă sistemul medical. Aceste substanțe pe care medicii le furnizează sunt ceva ce nu ar trebui să avem
în corpul nostru, deoarece sunt toxice pentru ficat.  Aceasta înseamnă că aceste așa-numite medicamente nu
trebuie ingerate, deoarece ne vor otrăvi ficatul și îi vor afecta funcția. În plus, utilizarea lor poate provoca o
serie întreagă de alte probleme de sănătate care ar putea fi evitate dacă ar fi folosit în schimb ulei de cânepă.

Odată cu utilizarea medicamentelor chimice, ne expunem adesea la efecte secundare care pot fi chiar mai grave
decât cele tratate inițial. Unii pacienți cu boli precum cancerul și diabetul etc. mi-au spus chiar că afecțiunile lor
au fost cauzate de medicamentele pe care medicii le-au furnizat. Deci, se pare că destul de des medicii înșiși
sunt cel puțin parțial responsabili de situația medicală actuală a pacientului.  Mulți pacienți mi-au descris în
detaliu efectele secundare oribile pe care le-au întâmpinat cauzate de medicamentele care li s-au prescris, așa că
aș încerca să evit utilizarea lor, dacă este posibil.

Deoarece chimia corpului nostru și toleranța noastră pentru multe alte substanțe variază foarte mult. Adesea,
medicii  habar  nu au ce efecte  poate  avea o acumulare  de diferite  medicamente chimice asupra sănătății  și
bunăstării noastre. Nu doi dintre noi suntem la fel, iar medicamentele diferite amestecate între ele nu sunt nimic
mai puțin decât un cocktail chimic otrăvitor, care, în unele cazuri, ar putea avea consecințe complet neașteptate
pentru sănătatea pacientului. Deci, cum ar putea un medic să ia în considerare toate necunoscutele pentru a
determina ce este sigur și ce este inacceptabil?

Cred sincer că afecțiuni precum Alzheimer și multe alte boli sunt adesea cauzate de amestecul de substanțe
chimice prescrise de medicii  lor.  Mulți  pacienți  mi-au spus despre problemele pe care le-au întâmpinat  cu
utilizarea produselor farmaceutice, dar odată ce au încetat să mai ia aceste substanțe și au început să inghită ulei,
problemele  au  dispărut.  În  concluzie,  dacă  medicamentele  de  cânepă  sunt  produse  în  mod  corespunzător,
acestea sunt extrem de sigure și inofensive de utilizat, dar ceea ce oferă profesioniștii din domeniul medical nu
este.
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Este posibil să se compare efectele medicinei alopate și empirice?

În ceea  ce  mă privește,  nu există  nicio comparație  între  medicina  alopată  și  medicina  empirică.  Medicina
alopată este în mare parte doar un amestec de substanțe chimice dăunătoare și otrăvuri pe care nimeni nu ar
trebui să le inghită. Medicina empirică (medicament din plante) a fost utilizată de mii de ani, iar medicamentele
produse din cânepă nu se compară atunci când vine vorba de siguranță. Natura eficientă din punct de vedere
medical și inofensivă a rășinilor de cânepă din care este produs uleiul face ca planta de cânepă să fie „Regina
tuturor medicinilor empirice”.

De-a lungul  anilor,  am fost  în contact  cu mulți  pacienți  care au luat  tot  ce era disponibil  pentru a-și  trata
afecțiunile și, după ce toate celelalte au eșuat, au venit la mine. Cred că pacienții care au utilizat atât medicina
alopată, cât și cea empirică sunt mai calificați să vorbească despre diferența dintre medicamentele chimice și
uleiul de cânepă în locul meu. Dar, din păcate, mulți încă se tem să se prezinte, așa că nu pot transmite decât
ceea ce au raportat.

Cei mai mulți dintre acești pacienți mi-au spus direct că vor folosi mult mai repede ulei de cânepă, mai degrabă
decât medicamentele oferite de medicii lor. Pur și simplu pentru că a funcționat mult mai bine, nu a avut efecte
secundare neplăcute și, în scurt timp, mulți ar putea reveni la o viață normală. Ei nu au experimentat aceste
efecte  vindecătoare  pronunțate  cu  utilizarea  medicamentelor  alopate  și  majoritatea  au  considerat  că  aceste
medicamente fac mult rău. Cred că acest lucru spune multe despre motivul pentru care acum nici nu aș lua în
considerare utilizarea medicamentelor alopate și, în viitorul apropiat, cred că mulți alții vor începe să se simtă la
fel.

Există vreun motiv să vă faceți griji cu privire la dependența de THC?

Extractele din planta de cânepă pot fi, de asemenea, utilizate pentru a facilita retragerea de la utilizarea celor
care sunt dependenți de substanțe periculoase. Sistemul ne spune că marijuana are un efect de poartă, ceea ce îi
va determina pe cei care o folosesc să-și arunce viața și să devină dependenți de drogurile dure. Declarații de
genul  acesta  sunt absurdități.  Cum poate un medicament  care este  util  pentru a sparge dependențele  poate
determina cineva să devină dependent de aceleași substanțe periculoase care cauzează problema?

Aș fi de acord că uleiul de cânepă este un drog de intrare, dar este o poartă de întoarcere pentru persoanele care
suferă de dependențe și nu îi ia pe cei care îl folosesc pe drumul spre distrugere, așa cum guvernele noastre ne
vor face să credem. Odată ce veți afla cu adevărat ce medicamente produse din această plantă pot face, veți
descoperi că utilizările sale medicinale sunt nelimitate.

Acum să aruncăm o privire asupra efectelor „devastatoare” ale unei supradoze foarte mari de ulei de cânepă.
Acest medicament provoacă o afecțiune semi-comatoasă numită somn și, atunci când este produsă din tulpinile
potrivite, este, de asemenea, un calmant mult mai eficient decât morfina. Dacă o persoană obișnuită ar lua mult
prea mult,  fără  îndoială,  ar  dormi destul  de mult  timp,  dar când s-ar  trezi,  ar  fi  nevătămat  și  nu ar  suferi
dependență.

Am oferit acest medicament multor pacienți, totuși nu știu de nicio afecțiune care să împiedice un pacient să
folosească această substanță în avantaj; totuși, în timp putem constata că sunt cei care nu pot. Tot ce spun este
că nu știu niciun medicament care să fie mai eficient și mai sigur de utilizat și sunt sigur că sistemul medical nu
folosește nimic despre care ei pot spune același lucru. Uită-te acum la efectele uleiului de cânepă și uită-te la
efectele a ceea ce oferă sistemul medical. Cred că veți fi de acord că eliminarea maximă a medicamentelor de
cânepă este doar cea mai simplă scuză cu care ar fi putut veni, atunci când luați în considerare natura dăunătoare
și periculoasă a substanțelor pe care le folosesc în prezent pentru a-i lua locul.

Acest medicament poate fi ingerat,  utilizat  local,  vaporizat sau, de asemenea,  îl puteți  utiliza sub formă de
supozitoare cu rezultate bune. Când începeți să ingerați uleiul, dozele mici, luate la aproximativ opt ore distanță,
sunt cele mai bune la început. Dacă suferiți de o afecțiune gravă și luați medicamente puternice pentru durere,
măriți doza cât mai repede posibil și încercați să întrerupeți utilizarea acestor substanțe periculoase.
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Pentru cei care consideră că au nevoie de îndrumare, întrucât medicul dumneavoastră a fost cel care v-a pus în
primul rând pe toate aceste substanțe chimice urât dependente, cereți-le sfatul lor despre cum să întrerupeți cel
mai bine utilizarea acestor substanțe. Dacă propriul medic nu dorește să vă ajute, consultați un medic naturist
sau  un  medic  homeopat  pentru  sfaturi.  În  multe  cazuri,  în  trecut,  am văzut  oameni  renunțând  singuri  la
medicamente inutile, fără sfatul nimănui.

La începerea tratamentului  cu ulei,  mulți  pacienți  care iau medicamente pe bază de opiacee își  pot  reduce
instantaneu utilizarea acestor substanțe periculoase la jumătate. În majoritatea cazurilor, în decurs de una până
la două săptămâni pacientul poate renunța complet la aceste medicamente și va suferi mai puține simptome de
sevraj.

Acest medicament  nu înseamnă cu adevărat  să vă ridice,  ci  să vă permiteți  să vă vindecați  de o substanță
naturală care nu dăunează. Acum, de ce ar trebui, ca oameni, să le permitem altora să ne nege în continuare
utilizarea  acestui  medicament?  Utilizarea  gratuită  a  medicamentului  de  cânepă  este  cea  mai  importantă
problemă a timpului nostru și, din moment ce atât de mulți mor inutil, toate celelalte preocupări palesc prin
comparație. Cânepa este un medicament pentru masele pe care practic oricine le poate crește și produce. Acum
nenumărate persoane din întreaga lume își produc propriile medicamente și obțin aceleași rezultate pe care le-
am descris în informațiile noastre. Timpul pentru schimbare este acum aproape, vă rugăm să vă alăturați cu noi
pentru a ajuta la sfârșitul suferinței atâtor oameni și pentru a aduce speranță într-o lume altfel lipsită de speranță.

Planta  de cânepă a  fost  pusă pe acest  pământ  pentru ca noi  toți  să  o  folosim liber  pentru alimente,  fibre,
medicamente, energie și o multitudine de alte aplicații. În cele din urmă, peste 50.000 de lucruri diferite pot fi
produse din această uimitoare plantă. Atunci când aceste restricții ilegale vor fi înlăturate, aceasta va readuce
oamenii  pe  terenul  unde  le  aparține.  Încă  o  dată,  vor  intra  în  contact  cu  natura  și  vor  deveni  mult  mai
autosuficienți.  Milioane  de  locuri  de  muncă  ar  fi  acolo  pentru  preluarea  unor  industrii  bazate  pe  cânepă
prietenoase cu pământul și, în scurt timp, am putea avea o economie bazată pe cânepă. ” Rick Simpson, Cânepă:
Cea mai medicinală plantă

„Când am început să iau uleiul, am avut efecte secundare„ oribile ”, trebuie să fi mâncat o jumătate de cutie de
gogoși !!! Ha Ha Ha !!! Mi-aș dori să mai am câteva, am dormit minunat! În fiecare zi așteptam cu nerăbdare
noaptea  ca  să  pot  dormi.  Aș  lua  niște  ulei  la  7:00  adorm la  aproximativ  9:30  și  aș  dormi  până  la  8:30.
Minunat!!!" Tom

„Ironic că auzim atât de multe povești despre oameni care iau concentrate de canabis, zilnic, fără povești de
groază,  fără  dependență,  fără  efecte  secundare  sau  decese  asociate,  dar  legiuitorii  locali  luptă  împotriva
cultivării, utilizării și vânzării marijuanei în interesul publicului preocupări de siguranță ”, care este o acoperire
pentru loialitatea  lor  față  de Big Pharma și„ mita  financiară  a  Booze-Baron pentru a  restricționa  creșterea
industriei canabisului în SUA ... ”Raphael

„Am început să-i dau ulei tatălui meu săptămâna aceasta. Cancer avansat de prostată care s-a răspândit în unele
pete de pe oase. Până acum doarme mult și și-a recăpătat pofta de mâncare. Nu mânca nimic din cauza durerilor
provocate de radiații în gât. De asemenea, o parte din anxietatea sa s-a transformat în apariții vesele aparent în
cap!

Încă primește medicamente pentru durere la spital, care sunt utile pentru durerea acută până când lucrurile sunt
sub  control.  Totuși,  documentele  nu  știu  despre  ulei.  Am  sugerat  chiar  ideea  de  a  combina  uleiul  cu
medicamente, dar medicii au revenit cu fabricații de efecte secundare monstruoase. Am vrut să le cerem să ne
arate studiile, dar nu doresc să pună în pericol eliberarea tatălui, având în vedere că am fost marcate ca fiind
„dificile” pentru a pune la îndoială nevoia de medicamente excesive care îl fac din ce în ce mai rău.

Nu mi-aș dori tratamentul împotriva spitalului pentru cel mai rău dușman al meu. Auzisem poveștile de groază,
dar cred că la un anumit nivel credeam că lucrurile vor fi diferite pentru tată. Sincer sper să nu fie târziu. ”
Edmund

- Edmund, au avut dreptate cu privire la posibilele efecte secundare, dar acestea ar fi cauzate de substanțele
chimice pe care i le dau, nu de petrol. Cu cât îl veți întoarce mai repede acasă și îl veți umple plin de ulei, cu
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atât șansa va fi mai bună. Nu este niciodată prea târziu pentru a începe cu uleiul, singura întrebare este dacă nu
este prea târziu pentru ca acesta să treacă înainte de boală. Dar acest lucru este direct legat de cât de mult petrol
vei reuși să obții în el și cât de repede.

Prin aceasta nu spun că nu trebuie să urmați protocolul sau că ar trebui să începeți cu doze uriașe. Du-l acasă,
urmează protocolul și lasă-ne să sperăm la cele mai bune. JB

„Bună, Jindrich, vreau să împărtășesc unele dintre„ efectele secundare ”ale petrolului. Mai întâi îmi fac propriile
mele de ceva vreme și cumpăr și eu la un dispensar (ca și al meu mai bine!), Nu am nicio afecțiune sau boală
specială, probabil că am ingerat aproape 30 ml din 2012, deci ...

* nu mai pot bea alcool ... un pahar de vin și sunt afară! Nu încercam să mă opresc din băutură, dar într-adevăr
corpul meu îl respinge complet și se simte foarte frumos să fiu clar!

* Irisul ochilor mei este complet verde ... nu mai există mici puncte maronii ici și colo (dacă știi iridologia acele
puncte mici sunt o indicație a defecțiunilor de organ sau chiar a deceselor), așa că ochii limpezi înseamnă o
sănătate excelentă! 

* Același efect pentru ochii mei limpezi de câine de cioban de 10 ani și multă energie! (A avut aproximativ 6
doze). Uleiul și toate efectele secundare neașteptate !! Vă mulțumesc și Rick pentru toate eforturile depuse
pentru a împărtăși acest medicament lumii. Multă dragoste, Estelle “

„Vă pot spune că fetița-mea (câine ciobanesc) a avut cancer al glandei laptelui, noduli mari. I-am dat zilnic 2
picături înainte de noapte. Peste 3 săptămâni ALL GONE !!! (Este ca și cancerul de sân la oameni și estrogeni
sensibili  !!!).  ȘI  i-a  salvat  viața  prietenei  mele,  ea  a  avut  cancer  de  vezică  urinară  -  A dispărut.  MULȚI
FERICIT să poți ajuta oamenii și animalele. ” Dolly

„Le dau tuturor celor trei câini câte o picătură de ulei zilnic ca prevenitor al cancerului după ce am pierdut
fiecare câine din trecut din cauza cancerului.” Roger

„Tocmai am scris săptămâna trecută despre vărsături pe ulei. În cele din urmă m-am oprit și încă mai folosesc
același lot de ulei. Acum mă simt grozav. Cred că am dezintoxicat toate medicamentele din sistemul meu. A
fost o experiență mizerabilă, dar detoxifierea nu este niciodată distractivă ”. Robin

„Nu știu sigur, dar presupun că ar fi luat prea mult prea repede. Există un lucru ca a ajunge prea sus și poate
provoca vărsături. Știu asta din experiența personală. (Tocmai mi-am dat seama că sună cam condescendent, nu
am vrut să spun asta.) ”Tina

”Tina, m-am gândit și la asta și am avut multe întrebări de ce eram atât de bolnav. Cred cu adevărat că a fost
dezintoxicare din cauza a ceea ce mi s-a întâmplat în decembrie anul trecut. Oncologul meu mi-a spus că mă
aflu în „etapele finale”, că am rămas fără ulei și am avut un IV de Zometa pentru a-mi întări oasele. Se pare că
uleiul funcționa ca o pastilă alergică și mă scutea de efectele Zometa. În afara uleiului, am devenit anorexică,
am suferit mult, deoarece Zometa intra în oasele mele și vărsa, avea frisoane și spitalizat.

De la acel incident, nici măcar nu am putut sta în stil indian, deoarece articulațiile și șoldurile mă dureau atât de
tare. Când am început să mă uit din nou la ulei, am fost bine la început, dar apoi m-am îmbolnăvit treptat. Apoi
m-am îmbolnăvit foarte mult și când am vărsat zile întregi și mizerabil, sa întâmplat ceva ciudat, mi s-au curățat
toate articulațiile și nu mai am dureri articulare după 6 luni. Sunt din nou flexibil. Pot doar să cred că uleiul mi-a
scos acea porcărie din articulații, care poate rămâne cu tine un an. ” Robin

„Este foarte important să intrați cât mai mult posibil într-un pacient terminal cât mai curând posibil. Majoritatea
pacienților  terminali  au suferit  chimioterapie /  radiații,  analgezice  etc.  Asigurați-vă că este  făcută corect  și
începeți să luați cât mai mult posibil cât mai curând posibil și nu aș înceta să o luați cel puțin până când cancerul
nu dispare complet! ” Bonny

„Când medicii tăi îți spun„ ești terminal ”, nu ai vrea să încerci orice este acolo? Gândește-te la asta ... După un
astfel de diagnostic, ce ai de pierdut? Am o nepoată care trăiește astăzi ... din cauza acestui ulei ... Trebuie să
spun mai multe? ” Carol

48



CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

„Sunt eu nepoata ei. Chiar a funcționat. ” Joanne

„Am făcut un semimaraton, am strâns 5000 de dolari pentru cercetarea cancerului. Puțin știam că există deja un
leac nenorocit și nu mi-l vor da. Mi-au dat de două ori chimioterapie foarte puternică. Mi-au stricat ficatul; mi-
au stricat rinichii. M-au trimis acasă să mor în aprilie anul trecut. Au spus că nu voi trăi șase săptămâni. Și iată-
mă astăzi, încă în viață, pentru că am aflat cum să-mi fac propriul medicament pentru a putea fi aici astăzi.

Trebuie  să  le  spunem tuturor  despre acest  leac.  Toată  lumea trebuie  să  știe:  există  produse medicinale  de
marijuana care te vor ajuta să trăiești și să-ți ajute prietenii să trăiască cu cancer. Toată lumea trebuie să știe:
nimeni nu trebuie să moară de cancer. Există un leac, a existat întotdeauna un leac. Ei doar ... Big Pharma nu ne
lasă să o avem. Cum îndrăznesc ?! Cercetarea împotriva cancerului este o industrie de miliarde de dolari ... Și ce
fac ei? Ucid oameni ca mine cu drogurile lor. E un rahat! Există un leac! Uleiul Phoenix Tears funcționează!
Spune-le tuturor. Vă rog!" Joanne

„Bună, am încredere în ulei și îl folosesc în prezent pentru mama mea care are cancer, dar am o întrebare,
spuneți că ar trebui consumat 2 uncii în trei luni, dar mama mea este foarte slabă din cauza bolii și luată doar ca
uncie și este pe cale să se întâlnească trei luni, dar încă o iau și vreau să știu dacă este același efect, pentru că ați
spus că ar trebui să fie în trei luni. Vă rog să-mi răspundeți la mesaj pentru că sunt îngrijorat. ” Esmeralda

„Nu vă faceți griji prea mult despre cât a luat până acum. Continuă să încerci să o faci să mănânce puțin mai
mult. Spune-i să mănânce o bucată mai mare decât a mai avut-o vreodată, când se va culca noaptea, încetul cu
încetul va putea mânca mai mult. Asigurați-vă că mănâncă o doză mai mare noaptea și își va construi o toleranță
mai repede. Tatăl meu a făcut același lucru în primele trei luni. A durat mult până a reușit să mănânce peste
jumătate de gram pe zi și cancerul dispărea chiar și când abia mânca 1/4 gram pe zi - (tumora devenea mai
mică). Acum are aproximativ un gram pe zi și a mâncat mai mult de o sută de grame în 10 luni. Noroc!" Jose

Înlocuirea medicamentelor

„Cu experiența mea cu uleiul, personal nu știu despre un singur medicament farmaceutic pe care aș fi dispus să
îl folosesc. Am mai multe motive, dar principalul este că nu sunt necesare. Corpul tău poate procesa doar ceea
ce strămoșii obișnuiau să mănânce; nu este pregătit să proceseze substanțe chimice de orice fel, iar consumul de
substanțe chimice va provoca în cele din urmă probleme. Acestea vă pot ajuta cu afecțiunea de care suferiți
acum, dar veți plăti prețul mai târziu. Uleiul rezonează cu ADN-ul uman și ajută la regenerarea și întinerirea
celulelor din întregul corp. Uleiul funcționează selectiv și atacă tot ceea ce este nesănătos în corpul tău. În plus,
uleiul nu produce efecte secundare dăunătoare. Într-o ușoară exagerare, ne place să spunem că singurele efecte
secundare  ale  utilizării  uleiului  sunt  somnul,  fericirea  și  sănătatea.  Nu  înseamnă  că  un  pacient  nu  va
experimenta stări neobișnuite ale corpului și minții, mai ales atunci când iau mai mult ulei decât obișnuiesc să
ia. Dar chiar dacă o fac, dacă folosesc ulei de cânepă de înaltă calitate, vor merge pur și simplu să facă un pui de
somn și să-l doarmă. Nu are rost să încerce să combată efectele petrolului, cel mai bine este să-l lași pur și
simplu să funcționeze și să curgă cu el. „JB

„Bine, așa că trebuie să împărtășesc asta. Am luat niște ulei de la un prieten din alt stat. Primele lucruri pe care
le-am luat au fost de la un dispensar și am avut sentimentul că nu este ceea ce ar trebui să fie. Luam o doză
destul de bună la fiecare câteva ore și nu părea să facă prea multe. Când ieri am primit lucrurile de la prietenul
meu, m-am gândit că aș putea lua aceeași sumă ca și cea din dispensar. Băiat, m-am înșelat! Nu glumeți când
spuneți că începeți încet! Când aveți lucrurile reale, este cu siguranță puternic! Din păcate, nu am avut deloc o
experiență  bună,  paranoia  majoră  și  incapabil  să  dorm toată  noaptea.  Fiul  meu a trebuit  să  vină și  să  mă
„îngrijească”! Sunt foarte obosit astăzi și încă simt efectele, așa că probabil nu voi lua niciunul astăzi și dacă o
voi face va fi mai puțin de jumătate de bob de orez! Cred că din partea bună nu am dureri în această dimineață.

- Casey, lol. Probabil că există unele sativa în noul lot, așa că încercați să obțineți altul. Uleiul produs din ceea
ce  vă  recomandăm  nu  face  acest  lucru.  Aș  încerca  un  lot  nou  sau  jumătate  din  ceea  ce  ați  luat.  Aceste
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sentimente neplăcute pot apărea uneori pentru cineva, dar odată ce ați învățat cum să faceți față, nu reprezintă o
problemă prea mare, așa cum probabil vă poate confirma babysitterul.

Dar, din nou, așa cum am spus, există probabil o sativa energizantă în ulei. Dar poate că are efecte mai bune de
calmare a durerii decât uleiul anterior. Încercați să luați mai puțin și să vedeți cum funcționează. Dacă nu-ți
place nici a doua oară, dă-i fiului tău în scopuri recreative sau folosește-l local (pentru frumusețe etc.) și cere-i
să-ți aducă ceva mai puternic și sedativ care să respecte cerințele specificate în "directii." Cele mai bune urări,
JB

„Funcționează pentru tot felul de boli și boli. Dacă îl luați, aveți grijă la nivelurile de potasiu, deoarece acestea
par să scadă la unii oameni. Pentru oricine cu probleme cu rinichii,  ficatul și inima, consultați suplimentele
glandulare în combinație cu RSO și q10 pentru efecte regenerative. ” Matei

„Doar canabinoizii reglează celulele.  Majoritatea unguentelor / substanțelor pentru răni sunt dezinfectanți  și
încearcă  doar  să  facă  o  situație  ideală  pentru  vindecarea  organismului.  Canabinoizii  sunt  antibacterieni  /
antifungici / antivirali etc. etc. și reglează celulele astfel încât celulele urâte deteriorate să fie reglate și să nu fie
reparate  și  copiate  pe  jumătate.  Cu alte  cuvinte,  este  mai  puțin  probabil  să  aveți  cicatrici  de  la  utilizarea
canabinoizilor pe răni, deoarece celulele sunt reglementate cu următoarea logică:

Sunt un pic deteriorat? - Da = Autofagie pentru reciclarea / repararea celulei. Sunt foarte deteriorat? - Da =
Moarte celulară programată (apoptoză)

Am trecut de data uzată? - Da = Moarte celulară programată (apoptoză)

Sunt  extrem  de  deteriorat?  Da  =  Necroză.  Când  daunele  sunt  atât  de  grave,  cu  excepția  cazului  în  care
canabinoizii sunt aplicați în zonă, canabinoizii endogeni din sânge nu vor reuși, de obicei, să ajungă la celule și
să le regleze și vor avea ca rezultat carne putredă / Necroză.

Cancerul rezultă de obicei dintr-o celulă deteriorată care rămâne nereglementată deoarece receptorii săi CB nu
funcționează din cauza deteriorării.

Substanțele despre care se știe că cauzează cancer sunt, de obicei, substanțe care ies lent din corp și provoacă
leziuni celulare constante pe parcursul călătoriei lor.

Cu cât celulele sunt mai des deteriorate, cu atât sunt mai mari șansele ca o celulă să existe fără receptori CB
funcționali. ” Scott

Vindecarea Racului cu ulei

Judecând din observațiile numărului de pacienți pe care i-ați tratat, este uleiul eficient pentru toate tipurile 
de cancer sau sunteți conștienți de orice tip de cancer cu care nu va ajuta?

„Uleiul este eficient în tratamentul tuturor tipurilor de cancer de piele și, din câte știu eu, același lucru este
valabil și pentru cancerele interne și alte afecțiuni medicale. După ani de experiență în tratarea pacienților care
sufereau de toate tipurile de probleme medicale. Pot spune sincer că nu cunosc nicio afecțiune pentru care uleiul
să nu fie un tratament eficient.

Uleiul de cânepă de înaltă calitate, atunci când este fabricat și utilizat conform instrucțiunilor mele, pare să
funcționeze pe toate tipurile de cancer și nu sunt conștient de niciun tip de cancer pe care nu ar fi eficient să îl
tratăm. Cu ceva timp în urmă, am auzit despre un studiu care susținea că THC poate provoca un anumit tip de
cancer, dar cred că aceasta a fost doar o propagandă care a fost aruncată pentru a împiedica publicul să afle
adevărul. Pot spune doar că acest studiu trebuie să fie defectuos și voi explica acum de ce am ajuns la această
concluzie.

Mai simplu spus, majoritatea cercetărilor ne spun că cancerul este doar celule mutante cărora li sa permis să se
înmulțească datorită unei probleme de bază prezente în corpul pacientului. THC ucide celulele mutante. Deci,
cum poate THC să producă chiar celulele pe care este atât de bun să le distrugă?
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Dacă sunteți în căutarea tratamentelor care pot provoca cancer, nu căutați mai departe de chimio și radiații.
Ambele așa-numite  „tratamente” sunt foarte  cancerigene,  deci,  cu alte  cuvinte,  pot  provoca și  pot provoca
cancer. Chiar și o scanare CT expune corpul la o doză masivă de radiații. Radiațiile determină mutarea celulelor
și asta ni s-a spus cu toții că este cancerul, celulele mutante. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală
plantă

Poate fi folosit uleiul împreună cu chimioterapia și radiațiile?

„Când pacienții îmi pun această întrebare, le spun că da, uleiul ar putea fi folosit împreună cu chimio și radiații.
Nu am nicio  îndoială  că  utilizarea  acestui  ulei  ar  fi  foarte  benefică  și  le-ar  oferi  o  șansă  mai  mare  de  a
supraviețui  efectelor  pe care le  provoacă astfel  de tratamente.  Totuși,  de ce ar  considera cineva cu mintea
dreaptă chiar să ia chimio și radiații?

Chimioterapia și radiațiile nu vindecă cancerul, îl provoacă și, în trecut, am refuzat să ofer ulei persoanelor care
intenționează să ia astfel de așa-numite tratamente. De ce ar trebui să risc să merg la închisoare pentru a produce
ulei pentru cineva care intenționează să ia astfel de tratamente din sistemul medical? Dacă o persoană alege să
ia chimioterapie sau radiații, din toate punctele de vedere, aceasta este alegerea lor. Dar, din perspectiva mea,
cred că ar fi o prostie din partea mea să ofer vindecarea, dacă acești indivizi sunt atât de intenționați să lase
sistemul medical  să-i  otrăvească.  Este  ca și cum ai furniza un antidot în timp ce pompezi venin în venele
pacientului.

În trecut, am oferit acest medicament pacienților care doresc un tratament eficient care să nu facă rău și să le
ofere o șansă foarte bună de a supraviețui. Dar consider că majoritatea ceea ce furnizează sistemul medical este
mai mult despre crimă decât despre medicină. Acesta este motivul pentru care le spun oamenilor cu afecțiuni
medicale grave să ia uleiul și să stea departe de sistemul medical și de medicii lor.

Cu excepția cazului în care profesioniștii din domeniul medical încep să se comporte rațional față de tratamentul
cancerului, cred că pacientul este mai bine să nu-și caute deloc sfatul. Ceea ce oferă sistemul medical în final
face de obicei mult mai mult rău decât bine și diminuează șansele de supraviețuire ale pacientului. Daunele
provocate și lăsate în urmă de chimioterapie și radiații vor duce în cele mai multe cazuri la moartea pacientului,
cu  excepția  cazului  în  care  vor  ingera  cantități  mari  de  ulei  pentru  a  se  detoxifica.  Marea  majoritate  a
persoanelor care iau chimio și radiații mor din cauza efectelor pe care le cauzează aceste tratamente și nu a
cancerului pentru care au fost tratați.

După cum am spus, din experiența mea, uleiul pare să funcționeze pe toate tipurile de cancer, dar am avut câțiva
oameni care au dobândit tratamentul și apoi au refuzat să-l ia. Nu pot să explic comportamentul lor decât să
spun că până la urmă se pare că nu au dorit să se rupă de sistemul medical. Au fost doar câțiva care au făcut
acest lucru și, din câte știu, până la urmă toți acești pacienți au murit. Mi-aș dori să pot explica de ce oamenii
fac lucrurile pe care le fac și de ce sunt atât de nesăbuite cu viața lor. Dar, cu excepția cazului în care sunt
dispuși să se educe cu privire la ceea ce sistemul medical le rezervă, mă aștept ca acest lucru să continue. ” Rick
Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Rata de succes pentru pacienții cu cancer?

„Când oamenii vin la mine cu un diagnostic de cancer și au refuzat să ia chimioterapie sau radiații, este aproape
un fapt faptul că pot fi vindecați, cu excepția cazului în care au așteptat până când sunt la ușa morții pentru a lua
tratamentul sau refuză să ingerați uleiul în mod corespunzător.

Cancerul poate fi chiar inversat la aproximativ 75% dintre cei care au fost grav deteriorați de sistemul medical
dacă iau tratamentul adecvat cu ulei.  Cu toate acestea, există aproximativ 1 din 4 care au fost atât  de grav
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deteriorați, încât cel mai bun lucru pe care îl poți spera este să le oferi o calitate a vieții mult mai bună în timp
ce sunt încă alături de noi. Dar pentru pacienții aflați în această situație, ingerarea uleiului are încă un sens,
deoarece le va ușura mult suferința și adesea vor trăi mult mai mult decât se aștepta.

Chiar dacă puteți vindeca cancerul, în cele din urmă daunele provocate de chimioterapie și radiații vor duce
adesea la moartea pacientului, cu excepția cazului în care prejudiciul cauzat poate fi reparat. Aceste persoane nu
mor de cancer; de fapt, ei mor din cauza așa-numitelor „tratamente medicale” pe care le-au primit de la sistemul
medical. După cum puteți vedea, uleiul de cânepă are o rată de succes uimitoare, mai ales atunci când nu sunt
implicați medici. Dar dacă sistemul medical ar începe să se comporte rațional și să folosească acest medicament
așa cum ar trebui, cred că ratele de supraviețuire ar putea crește și mai mult.

Câți oameni despre care știți s-au vindecat cu ulei?

Din 2003, am furnizat acest ulei către aproximativ 5.000 de persoane care sufereau de toate tipurile de probleme
medicale.  Mulți  dintre  acești  pacienți  au  avut  mai  multe  probleme medicale  care  au  necesitat  atenție,  dar
majoritatea au fost aduși sub control sau vindecați cu utilizarea acestui ulei. Datorită statutului ilegal al acestui
medicament, nu am ținut evidența, dar este sigur să spun că am văzut sute de oameni vindecați cu cancer extern
și intern, plus un număr mare de alte afecțiuni.

În plus, primesc un număr mare de e-mailuri în fiecare săptămână din întreaga lume, spunându-mi cât de mult
acest  ulei  a  ajutat  pacienții  din  țările  îndepărtate.  Când am pus  instrucțiunile  pe  site-ul  nostru  și  am scos
documentarul „Fugiți de la vindecare”, explicând persoanelor de pretutindeni cum se pot vindeca singuri, a atras
multă atenție și mulți au folosit aceste informații pentru a le oferi celor care au nevoie un medicament care a
funcționat. Deoarece acest ulei este atât de ușor de produs, un număr deja nespus de oameni din întreaga lume
și-au experimentat beneficiile și sper că în viitorul apropiat vom avea cu toții libertatea de a face același lucru. ”
Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Este vreodată prea târziu să începi să folosești uleiul?

„Nu este niciodată prea târziu să începi să folosești acest medicament uimitor. Chiar și persoanele care au fost
grav afectate de sistemul medical au încă șanse mari de a-și reveni. Aveam un domn cu cancer pulmonar care se
afla în spital și medicii îi acordaseră douăzeci și patru de ore de viață. În ciuda opoziției din partea sistemului
medical, fiul său i-a dat o doză mare de ulei și a părăsit spitalul chiar a doua zi. Aproximativ cincisprezece luni
mai târziu, acest veteran în vârstă de 83 de ani a murit, dar nu de cancer pulmonar, a murit din cauza unei
afecțiuni  cardiace  preexistente  de care suferise de ani de zile.  În lunile  suplimentare  pe care le-a  trăit,  s-a
bucurat de o bună calitate a vieții și a murit în somn fără durere. Nu este mai bine decât să mori într-un spital, să
te îneci în propriul lichid de cancer pulmonar?

Am avut rezultate excelente în tratamentul celor care au cancer în stadiul 4 și nu era de așteptat să trăiască.
Desigur, nu le-am putut salva pe toate, dar un lucru este sigur, am salvat mult mai multe decât ar putea sistemul
medical cu tratamentele lor nebunești și cu ratele de supraviețuire îngrozitoare. Așa cum am menționat mai
devreme, acest  ulei  este eficient în tratamentul tuturor tipurilor de cancer,  dar rezultatele la care am asistat
adesea la cei care suferă de cancer pulmonar și leucemie au fost cu adevărat uimitoare. Frecvent, aceste tipuri de
cancer răspund foarte dramatic la tratamentul cu ulei și nu este neobișnuit ca pacienții să vadă îmbunătățiri
zilnice în condițiile lor.

Îi încurajez întotdeauna pe cei care iau uleiul să-l introducă în sistemul lor cât mai repede posibil. Ideea este cu
cât pot ingera mai repede ulei încărcat cu THC în corpul lor, cu atât mai repede își pot vindeca cancerul și alte
afecțiuni. Acest lucru va asigura că pacientul are șanse mult mai mari de a supraviețui, dar totuși nu va fi rănit.

Le spun tuturor celor cu afecțiuni grave care pun viața în pericol: „Uleiul fie vă va salva viața, fie vă va ușura
ieșirea”. Chiar dacă pacientul trece, va face acest lucru cu demnitate și efectele tuturor acestor medicamente
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oribile pentru durere pot fi evitate. Scopul nostru este să economisim cât mai mulți dintre noi, dar pentru cei
care nu sunt ajutați, este încă plăcut să știm că nu vor trebui să treacă printr-o moarte dureroasă, ca și alții cu
aceleași condiții care trebuie să suporte în spitale. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Sunt unii oameni mai dificil de vindecat decât alții?

„Oamenii  care sunt cei  mai  greu de vindecat  sunt cei  care și-au permis  să fie  grav deteriorați  de sistemul
medical. Chimioterapia și radiațiile sunt ambele tratamente cancerigene, cu alte cuvinte cauzează cancer. Dacă
pacientul  poate supraviețui  acestor așa-numite  tratamente,  poate fi  martor la o reducere a dimensiunii  unei
tumori.  Dar, în cele din urmă, aceste tratamente otrăvesc corpul atât  de rău încât  nu rămân fără un sistem
imunitar care să le protejeze. Acest lucru, coroborat cu efectele cauzatoare de cancer ale tratamentelor în sine,
ajută la răspândirea cancerului în alte locuri ale corpului.

Deoarece pacientul nu mai are un sistem imunitar care funcționează corespunzător pentru a-i proteja, acum sunt
incapabili  să  se  apere  împotriva  multor  probleme  medicale  care  pot  duce  la  moartea  lor.  Orice  persoană
rațională  nu  ar  trebui  să  aibă  probleme  să  înțeleagă  de  ce  tratamentele  oferite  de  sistemul  medical  nu
funcționează.  Cu toate  acestea,  medicii  continuă  să ne spună că nu există  alte  forme de tratament  eficient
disponibile. Cred că acest lucru dovedește că dacă plătiți medicilor și altor profesioniști destui bani pentru a nu
înțelege ceva, în majoritatea cazurilor aceștia sunt mulțumiți să se conformeze.

Trebuie, de asemenea, să menționez faptul că destul de des pacienții iau deja medicamente care le blochează
receptorii canabinoizi sau interferează cu funcția sistemului endocannabinoid. Astfel de medicamente includ
Remonabant, Surinabant, Taranabant și Ibipenabant, pentru a numi doar câteva. Întrucât medicii au prescris
aceste substanțe în primul rând, consider că acest lucru ar trebui discutat cu ei. Acesta este unul dintre motivele
pentru  care  le  spun pacienților  să  renunțe  la  medicamentele  chimice  cât  mai  curând posibil.  Dacă  funcția
receptorilor canabinoizi este afectată, aceasta face ca acești oameni să fie mult mai dificili sau imposibil de
tratat.

Multe persoane de astăzi par să creadă că puterea minții noastre are mult de-a face cu recuperarea după boli
grave. De multe ori se simt siguri că o atitudine pozitivă și o credință puternică în tratamentul utilizat sunt foarte
importante atunci când vine vorba de vindecare. Dar majoritatea celor care au venit la mine nu au crezut când
au început tratamentul că acest ulei va avea vreun beneficiu. Așadar, deși sunt de acord că puterea gândirii
pozitive ar putea fi de ajutor, marea majoritate a celor pe care i-am tratat păreau să se poată vindeca destul de
frumos fără ea.

Tind să privesc vindecarea cu succes ca având mai mult de-a face cu medicația adecvată utilizată, mai degrabă
decât cu starea mintii unui pacient. Mă aștept ca mulți care cred în retorica acestei noi ere să tindă să nu fie de
acord, dar nu am motive să răsucesc faptele despre ceea ce am asistat. În plus, animalele noastre de companie și
alte animale au și receptori canabinoizi în corp, astfel încât și ei să poată beneficia de efectele acestui ulei. Am
tratat  multe animale și,  deși unele dintre aceste creaturi  erau destul de inteligente,  sunt sigur că miracolele
produse  de  acest  ulei  nu  aveau  nimic  de-a  face  cu  gândirea  pozitivă.  ”  Rick  Simpson,  Cânepă:  Cea  mai
medicinală plantă

Leucemie

„Dacă tratați  pe cineva care are leucemie cu ulei  de cânepă,  acesta produce adesea rezultate  foarte repede.
Leucemia, din experiența mea, este unul dintre cele mai ușor de tratat cancerul intern și am văzut rezultate
spectaculoase cu utilizarea acestui ulei. Primul loc în care THC trece după intrarea în corp este direct în fluxul
sanguin. Dacă cancerul este prezent în sânge, acesta nu va fi probabil mult timp. Am văzut numărul de celule
albe din sânge la cei care suferă de leucemie scade dramatic în două zile și, în opinia mea, consider că nu există
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un tratament mai bun pentru cei care suferă de această afecțiune. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală
plantă

Tratarea cancerului de piele

„Dacă uleiul este produs în mod corespunzător, va funcționa cu siguranță pentru vindecarea cancerului de piele
și, de obicei, este nevoie doar de o cantitate mică de ulei pentru a îndeplini sarcina. Aplicați uleiul în zona care
cauzează problema și acoperiți-l cu un bandaj, apoi aplicați din nou ulei proaspăt și un nou bandaj la fiecare trei
sau patru zile, iar cancerul ar trebui să dispară în curând.

Întotdeauna le spun pacienților să continue tratamentul până când cancerul dispare și apoi să continue să trateze
zona încă vreo două săptămâni, ca și cum cancerul ar fi fost încă acolo. Făcând acest lucru se va asigura că toate
celulele  canceroase sunt moarte  și nu am văzut  niciodată un cancer de piele  revenind dacă sunt respectate
instrucțiunile mele.

Dacă ați avut cancer de piele de ceva timp și cancerul este bine stabilit, poate dura ceva timp până la vindecare,
dar de obicei chiar și în cazuri destul de severe, cancerul de piele va dispărea în mai puțin de o lună. Într-un caz
extrem, poate dura mai mult, dar dacă da, continuați tratamentul până când este complet vindecat. Mulți oameni
își pot vindeca cancerul de piele în cel mai scurt timp, dar totul depinde de propria ta rată de vindecare și de cât
de adânc a încorporat cancerul.

Câți oameni au vindecat cancerul de piele folosind uleiul de cânepă?

Am furnizat ulei  sutelor de persoane cu cancer de piele.  De obicei în decurs de trei  săptămâni,  cancerul a
dispărut și nu mai rămâne decât o piele roz sănătoasă. Chiar nu vă pot oferi o estimare a numărului de pacienți
care au folosit  metoda mea de tratament  pentru a vindeca astfel  de tipuri  de cancer.  Cu toate  acestea,  din
moment ce acest lucru devine atât  de bine cunoscut, mă aștept până la acest moment sute de mii, dacă nu
milioane, din întreaga lume s-au vindecat de această stare în acest mod.

Puteți compara acest tratament cu procedurile standard?

Nu există nicio comparație între tratarea cancerelor de piele cu ulei de cânepă și ceea ce sistemul medical tinde
să numească  tratament  adecvat.  Destul  de des  se  efectuează  intervenții  chirurgicale  și  uneori  au succes  în
îndepărtarea tuturor celulelor canceroase care sunt prezente. Dar, judecând după cei pe care i-am întâlnit, care
au trebuit să se întoarcă iar și iar pentru a-l elimina, aș spune că acest lucru este destul de rar. În prea multe
cazuri, pacienții trebuie să se întoarcă la medicii lor pentru ca aceste operații să fie repetate din nou și din nou.

Chiar și atunci când aceste operații sunt efectuate de mai multe ori, sistemul medical nu reușește adesea să
eradice problema. Medicii folosesc și alte tratamente pentru cancerul de piele, cum ar fi azot lichid și creme
care conțin chimio. Aceste tratamente sunt de obicei dureroase și, în multe cazuri, cancerul continuă să revină și
tinde să se înrăutățească.

Când uleiul de cânepă este utilizat pentru tratarea cancerului de piele, acesta ucide doar celulele canceroase care
se mută și starea se vindecă de obicei rapid. Acest tratament eficient inofensiv nu cauzează daune celulelor
sănătoase și, din experiența mea, cred că este de departe cel mai sensibil mod de a trata această afecțiune.
Metodele utilizate de sistemul medical sunt cel puțin neplăcute în comparație și nu trebuie să vă faceți griji cu
privire  la  infecții  sau  alte  complicații  atunci  când  este  utilizat  uleiul.  ”  Rick  Simpson,  Cânepă:  Cea  mai
medicinală plantă
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Ulei versus chimioterapie

Care sunt principalele avantaje ale acestui tratament în comparație cu chimioterapia, radiațiile sau alte 
medicamente chimice?

„Uleiul de cânepă are trei avantaje principale față de așa-numitele tratamente convenționale. În primul rând,
uleiul de cânepă nu dăunează, al doilea, funcționează și, în al treilea rând, nu ucide pacientul. Chimioterapia,
radiațiile și alte medicamente chimice otrăvitoare aduc un prejudiciu considerabil organismului și, în prea multe
cazuri, ne reduc șansele de supraviețuire. În plus, pacienții care suportă astfel de tratamente ajung adesea cu alte
probleme medicale cauzate de aceștia.

Nu pot compara medicina de cânepă cu ceea ce asigură sistemul medical, deoarece nu consider că ceea ce ne
oferă este medicament. Medicamentele chimice sunt toxice pentru ficat. Ceea ce ar trebui să facă evident oricui
că astfel de substanțe chimice nu ar trebui să fie în corpul nostru, deoarece acestea sunt otrăvitoare și prezintă
un pericol pentru pacient.

Chimioterapia și  radiațiile sunt ambele cancerigene, ceea ce înseamnă că aceste tratamente nu sunt doar
otrăvitoare,  dar  pot  provoca  și  cancer.  Adesea,  dimensiunea  unei  tumori  poate  fi  redusă  prin  utilizarea
chimioterapiei sau a radiațiilor, dar într-un număr mare de cazuri, aceasta permite pur și simplu răspândirea
cancerului. Datorită efectelor cancerigene ale unor astfel de tratamente și naturii lor otrăvitoare, acestea îți
distrug  sistemul  imunitar  atunci  când  ai  cel  mai  mult  nevoie.  În  opinia  mea,  este  ridicol  să  numim
chimioterapie sau radiații  un tratament pentru cancer sau orice altă afecțiune, atunci când, evident, nu ar
trebui folosite deloc.

Utilizarea uleiului poate înlocui radioterapia?

Termenul de radioterapie sună destul de benign. Se pare că tot ce trebuie să facă un pacient este să asculte
muzică la radio și se va face bine. Desigur, deoarece majoritatea dintre noi știm deja că acest lucru este departe
de ceea ce are loc cu adevărat, așa că haideți să-i spunem cum este cu adevărat radioterapie.

Nu cred că radioterapia  este  mai  bună decât  chimioterapia,  deoarece  ambele  tratamente  sunt  otrăvitoare  și
cauzatoare de cancer. Medicamentul de cânepă ar trebui să fie prima linie de apărare împotriva cancerului și a
tuturor celorlalte boli, nu tratamente care ar putea duce la moartea noastră sau să ne înrăutățească condițiile.

Din câte văd, a permite sistemului medical să facă astfel de lucruri distructive corpurilor noastre este doar o
modalitate mai rapidă de a muri. Pentru unii, chimioterapia și radiațiile funcționează ca o tactică de întârziere,
dar în cele din urmă daunele pe care aceste tratamente le aduc corpului sunt oribile. Dacă sunteți cineva care a
trăit întâmplător astfel de tratamente și efectele lor de durată, numărați-vă stelele norocoase pentru că marea
majoritate nu sunt atât de norocoase. În plus, vreau să îi avertizez pe oameni că cel mai bine este să stai departe
de tomografii computerizate și de astfel de lucruri, deoarece expun și pacienții la o doză masivă de radiații care
din nou poate provoca cancer sau alte probleme de sănătate.

Uleiul de cânepă nu este toxic pentru organism și atunci când acest ulei este utilizat pentru tratarea cancerului
sau a oricărei alte boli, nu dăunează celulelor sănătoase. După ce a luat ulei de cânepă, acesta pune pacientul
într-o stare foarte relaxată, astfel încât să poată să se odihnească și să doarmă mai mult, ceea ce favorizează
vindecarea.

Din  punctul  meu  de  vedere,  nu  există  nicio  comparație  între  medicamentele  chimice  și  uleiul  de  cânepă.
Substanțele chimice și otrăvurile provoacă daune și vă afectează bunăstarea; pot avea,  de asemenea,  efecte
secundare  severe  și  pot  duce  chiar  la  moarte.  Uleiul  de  cânepă  este  inofensiv  și  încurajează  sănătatea  și
vindecarea rapidă. Îmi place să spun că această substanță promovează viața și, din experiența mea în ceea ce
privește utilizarea sa, pot să raportez că este așa.
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Ați descrie cum acționează THC asupra celulelor canceroase față de celulele sănătoase?

În primul rând, THC nu dăunează celulelor sănătoase, dar poate avea efecte devastatoare asupra celulelor care
au devenit canceroase. Majoritatea indivizilor au puține cunoștințe despre cum se comportă aceste celule, dar în
realitate  celulele  canceroase încearcă  să se sinucidă  și  acest  lucru este  un fapt  bine documentat.  Dar  dacă
sistemul nostru imunitar a devenit compromis, nu putem produce suficient canabinoizi naturali pentru a pune
capăt creșterii lor. Când celulele devin canceroase, ele produc de fapt mai mulți receptori canabinoizi, ceea ce
permite ca canabinoizii  naturali pe care corpul nostru să îi producă să intre mai ușor. Aceiași receptori vor
accepta, de asemenea, canabinoizi precum THC pe care îi produce planta de cânepă și acest lucru poate fi de
mare  beneficiu  pentru pacient.  Deci,  dacă corpul  dumneavoastră  nu produce  suficient  din aceste  substanțe
naturale pentru a opri creșterea cancerului,

Prin ingerarea uleiului de cânepă, acesta oferă canabinoizi din abundență și apoi boala poate fi controlată și
vindecată. Corpurile noastre produc celule canceroase în fiecare zi, deci, în esență, avem toți cancer, dar dacă
sistemul nostru imunitar funcționează corect, aceste celule prezintă un pericol mic sau deloc pentru bunăstarea
noastră. Când sistemul nostru imunitar se deteriorează, adesea atunci cancerul își va face cunoscută prezența.
Dar dacă o persoană este suficient de înțeleaptă pentru a ingera ulei de cânepă pentru a da un sistem imunitar un
impuls în loc să meargă la sistemul medical, prezența acestuia nu va fi simțită pentru mult timp.

Am studiat lucrări de cercetare pe această temă și vă voi oferi acum explicația științifică de ce THC este eficient
în  tratamentul  cancerului.  Când uleiul  de cânepă este  ingerat  ca medicament  pentru  cancer,  THC din ulei
provoacă acumularea unei molecule de grăsime numită ceramidă. Când ceramida intră în contact cu celulele
canceroase, aceasta determină moartea celulară programată, în timp ce nu dăunează celulelor sănătoase. Acesta
este modul în care a fost explicat în cercetarea științifică pe care am studiat-o, dar nu am încetat niciodată să
caut alte explicații.

Cu ajutorul unei minunate doamne pe nume Batya Stark, am dezvoltat o nouă teorie care implică glanda noastră
pineală și melatonina pe care o produce. Fluorul și multe dintre substanțele chimice pe care medicii le oferă,
plus alte lucruri cu care intrăm în contact, afectează adesea capacitatea glandei pineale de a produce melatonină.
Melatonina este cel mai mare antioxidant cunoscut de om și se deplasează către fiecare celulă din corpul nostru.
Glanda pineală și melatonina pe care o produce pot juca un rol foarte dramatic în menținerea unei sănătăți bune
și într-adevăr au mult de-a face cu sentimentul nostru general de bunăstare.

Cu funcția glandei pineale afectată, capacitatea sa de a produce melatonină este mult diminuată. S-a constatat
că, pe măsură ce îmbătrânim, nivelul melatoninei scade și cred că această reducere ar putea avea și un efect
asupra dezvoltării cancerului. S-a dovedit științific că doar fumatul de cânepă poate crește foarte mult nivelul
melatoninei. Poate că acesta este unul dintre motivele pentru care persoanele care fumează cânepă au rate de
cancer mai mici decât cele care nu. Acum, gândiți-vă doar la ce ar face ingerarea uleiului brut nepregătit pentru
nivelul de melatonină.

Din câte pot înțelege, canabinoizii din ulei determină intrarea excesivă a glandei pineale și, ulterior, nivelul
melatoninei crește brusc. Acest lucru, cel puțin parțial, este ceea ce credem că provoacă efectul minunat pe care
îl are acest medicament în atât de multe condiții, inclusiv cancerul. Dacă glanda pineală produce cantități mari
de  melatonină,  nu  dăunează  organismului,  dar  poate  avea  un  efect  devastator  asupra  bolii  de  care  suferă
pacientul. Când nivelurile de melatonină rămân ridicate, boala sau boala care a afectat pacientul poate fi adesea
controlată sau chiar vindecată complet. În realitate, nu sunt medic și nici nu am calificările necesare pentru a
deveni unul, dar simt totuși că ar trebui să ne lăsăm mintea deschisă pentru alte explicații. Dacă sunt corect
despre importanța melatoninei, atunci ne poate oferi un nou mod de a privi controlul bolilor și ar putea ajuta la
explicarea efectelor anti-îmbătrânire pe care le produce acest medicament. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai
medicinală plantă

Mărturii despre cancer
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Motto: Remisiunea spontană a cancerului pare să apară surprinzător de des în prezența uleiului de canabis

„Prietenul are cancer osos. Tocmai a început uleiul săptămâna trecută, durerea a dispărut, se simte mai bine.
Medicii oncologici sunt șocați ”. Joe

„Ieri niște vești grozave. Un bărbat pe care tocmai i-am dat un doctor și-a dat podeaua când s-a constatat câteva
săptămâni mai târziu că tumorile din plămâni i-au dispărut, precum și cea de pe ficat, care se micșorase până la
un punct. Un tub mic! Avem câțiva în mișcare și toți merg bine. Sper că lucrurile sunt bune. Phoenix Tears este
viu și sănătos. ” Chris

„Actualizare - Prietenul meu de 81 de ani a trecut 3 tumori laolaltă de pe fața sa (cancer de piele) carcinom cu
celule scuamoase. Nu au avut nicio șansă împotriva celor mai bune medicamente din lume. 5 săptămâni pe ulei
și se simte mai bine decât în 15 ani. Apetitul i-a revenit! El câștigă bătălia !!! Câștigăm bătălia! Jose

Steve: A ingerat uleiul și l-a folosit și local?
Jose: Ambele
Steve: Fantastic Nu este uimitor să știm că putem face o diferență în viața cuiva așa
Jose: A început să-și frece 68% ulei de THC amestecat cu ulei de măsline și ulei de cocos pe obraz timp de 2 
săptămâni înainte ca acesta să iasă la suprafață. De asemenea, îl ingerează fără ulei de măsline după ce îl freacă 
pe interiorul obrazului.
Jose: Doctorul său m-a sunat ieri și mi-a spus că are și cancer de piele și ar dori ca niște ulei să încerce singur.
Steve: Acum este o veste fantastică despre faptul că medicul dorește ajutor. Bravo prietenule !!!! Și mă bucur că
vechiul tău prieten de 81 de ani s-a întors să se bucure din nou de viață.
Jose: Da, chiar este uimitor! Dr. P îl vom numi, este un autor bine-cunoscut al unei cărți și un mare medic 
naturist și un medic. El mi-a trimis 5 dintre pacienții săi în ultimele 2 săptămâni. Toți pacienții cu cancer 
terminal. ”

„Acum două săptămâni i-am dat unui alt pacient / prieten cu cancer de piele / gât niște ulei de vindecare pe care
să-l ingereze și să-l folosească local, împreună cu un pic de ulei de cocos. Marți mi-a spus că pielea de pe obraz
i s-a deschis și tumora a fost expusă. I-am spus să continue să aplice uleiul, dar, fără uleiul de cocos, doar uleiul
curativ pur. El a pus direct uleiul de vindecare pe tumoarea expusă și a spus: „Umflătura care ieșea a dispărut a
doua zi. A început să se scurgă în câteva minute după ce l-a frecat. A răsuflat - uleiul a scos cancerul ca o
cremă. ” Tumora canceroasă era acolo, acum a dispărut ... Două săptămâni !!! ” Jose

„Un membru al familiei a avut tumori de dimensiuni ale mingii de golf cu cancer la gât în 48 de ore de când
uleiul arunca tumorile pe care le funcționează. Este documentat. Ajută și la problemele feminine. Nimănui nu-i
pasă să găsească remedii  sau ajutoare pentru acest lucru, care să dea doar hormoni sintetici  de cal, apoi se
întreabă de ce femeile înnebunesc ”. Debra

„Bună ziua Rick Simpson și Jindrich Bayer, am vrut să împărtășesc câteva știri foarte FERICITE. Scanările
mamei au arătat o scădere „măsurabilă” a mărimii ALL tumorilor din ficat și pancreas. De asemenea, tumora
din plămânul ei este acum COMPLET, 100% S-A APĂRAT !!!

Există atât de multe mulțumiri pentru a merge, dar persoana numărul unu care merită cea mai mare dragoste
este Rick pentru că a început să împărtășească atât de deschis aceste informații cu lumea.

Mulțumesc Jindrich pentru tot ceea ce faci, inclusiv bunătatea și instrucțiunile tale de susținere. Știu că mergem
încă pe coji de ou cu diagnosticul / prognosticul ei, dar dacă lucrurile continuă să se îmbunătățească (tumorile se
micșorează sau se „rezolvă” așa cum se numește fără alte metastaze). În cele din urmă, vă voi trimite-o înainte
și  după  rapoarte  medicale,  astfel  încât  să  vedeți  că  ați  contribuit  la  salvarea  vieții  unei  femei  incredibile,
iubitoare,  active,  care dăruiește,  care își plantează grădina de ierburi  în timp ce scriu. : o). Multă dragoste,
Barbara “

- Bună Barbara, mulțumesc, ne-ai făcut ziua cu e-mailul tău. Spuneți-i mamei dvs. pentru noi și asigurați-vă că
nu va căuta alte scanări, raze X sau alte prostii cancerigene. Fă-o să meargă după cum se simte, ar trebui să
mănânce 120-180g de ulei în șase luni sau mai puțin. Dacă aș fi ea, aș mânca uleiul în fiecare zi pentru tot restul
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vieții mele, cancerul are foarte puține șanse atunci când există ulei prezent în organism. Dozele de întreținere
sunt o parte extrem de importantă a acestei metode. Cele mai bune urări, Jindrich

„Mama mea și-a vindecat cancerul pulmonar cu celule mici în stadiul 3 cu ulei !! J Am menționat că nu are
cancer la doar patru luni după diagnostic? Ei bine, așa s-a întâmplat. J ”Zori

„Tatăl meu are, de asemenea, cancer pancreatic care s-a răspândit în ficat și plămâni în timpul chimioterapiei,
apoi s-a răspândit din nou, era foarte rău și se deteriora rapid. El a început uleiul în urmă cu 3 luni, ultima
scanare de luni arată că toate cele 7 pete au dispărut și cancerul de pancreas s-a micșorat, se simte 100% mai
bine și are o calitate a vieții înapoi. Uleiul este cu adevărat uimitor. ” Lisa

„Tatăl meu este, de asemenea, pe uleiul pentru cancerul de pancreas, care s-a răspândit în alte șapte pete, a fost
pe ulei de 5 luni, toate cele șapte pete care au apărut în timpul chimio-ului au dispărut de la începerea uleiului și
cancerul de pancreas s-a micșorat, uleiul a fost economisit. viata lui!" Lisa

„Bună, am vrut doar să te actualizez. Tatăl a mai făcut o scanare de când a început uleiul în urmă cu 5 luni
pentru cancer pancreatic. Ultima scanare a arătat că cancerul de la pancreas s-a micșorat, iar celelalte 7 pete care
apăruseră în timp ce era pe chimio dispăruseră de la începerea uleiului. Noile rezultate arată că cancerul din
pancreas s-a micșorat din nou și nu există alte pete, ceea ce este sângeros, având în vedere că motivul pentru
care cancerul pancreatic este atât de mortal din cauza ritmului de răspândire. Așadar, 8 luni de-a lungul a 5 din
acele luni folosind ulei tată se descurcă de minune, de fapt se simte mai bine acum decât atunci când a fost
diagnosticat pentru prima dată. Așadar, mulțumesc din nou Rick, JB și tuturor celor care ajută la obținerea
acestor informații dacă nu ar fi pentru ulei, nu l-aș avea pe tatăl meu! ” Lisa

„Tatăl meu era, de asemenea, în stadiul 4 de cancer pancreatic. De asemenea, a avut 10 pete pe ficat ... adică la
sfârșitul  lunii  noiembrie 2012. Acum are 1 pată pe ficat  (0,08) și 1 pată pe pancreas (8 mm). Bătem asta.
Medicii săi sunt șocați. Se îngrașă și, în general, se simte grozav. Uleiul infuzat cu canabis este, de asemenea,
bun. ” Angie

- Nu te juca cu medicamente diluate, Angie. Este bun pentru utilizare topică, dar nu doriți să dați uleiuri infuzate
cu  canabis  pacienților  cu  cancer  ca  singurul  lor  tratament.  Atacul  cu  spectru  complet  de  putere  completă
funcționează cel mai bine.

Mai ales pentru cei care „trebuie” să ia o scanare „să vadă și ei” cum se vindecă. Astfel de persoane ar trebui să
adauge în mod automat încă 60 g de ulei la protocol, deoarece tocmai au trecut în mod inutil printr-o procedură
extrem de cancerigenă „pentru a vedea” cum se simt. Curiozitatea costă bani, îmi pare rău pentru asta.

Felicitări și cele mai bune urări. Este minunat să vezi succesul oamenilor care gândesc diferit. JB

„Sunt dovada faptică că RSO are un efect direct asupra MPNST și NF1. Dosarele medicale, scanările RMN,
PET, CAT demonstrează o reducere semnificativă a dimensiunii și avidității tumorii. ” Kristyne

„Ok Peeps meu. Astăzi este ziua în care speram doar să se întâmple vreodată. Rezultatele biopsiei sunt înăuntru.
Corrie  Yelland  DOAR  A  PRIMIT  CONFIRMAREA  CANCERULUI  SĂ  ESTE  100%  COMPLET
PLECAT !!!! EU SUNT CANCER FREEEEEE !!!!! Nici măcar vreo displazie și să nu mai vorbim de marele
C.

Pentru prietenii  mei incredibili,  uimitori,  care în mod colectiv au fost  responsabili  ca eu să-mi pot permite
medicamentul = nu există absolut cuvinte care să descrie cât de recunoscător sunt pentru fiecare dintre voi.
Sunteți cu toții uimitori!

Pentru Heather care m-a trimis pentru prima oară RUN FROM THE CURE - Videoclipul acela mi-a schimbat
literalmente  viața.  Cine  ar  fi  aruncat-o,  hei?  Te  iubesc!  Rick  Simpson,  Jindřich  Bayer  din  suflet  ...
MULȚUMIM pentru cunoștințe și sprijin. Sunt în viață astăzi din cauza tuturor! Sunt cu adevărat binecuvântat
că am o familie și prieteni atât de uimitori. ” Corrie

Bună, Jindrich,  doar o notă rapidă pentru a vă anunța că am văzut medicul  meu astăzi.  Raportul spune că
cancerul (cancerul canalului anal) nu mai este detectabil. Toamna trecută mi s-a spus că am 2-4 luni dacă nu fac
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radiații. Am ales să nu fac radiații și să încerc RSO în schimb. Evident, a funcționat! Din suflet, vă mulțumesc,
vă mulțumesc, MULTUMESC lui Rick și vouă înșivă !!!! ” Corrie

„Ultima mea poveste de succes. Aceasta este o femeie de la sfârșitul anilor 50, care a fost diagnosticată cu
stadiul 3, dar foarte aproape de cancerul pulmonar în stadiul 4. Astăzi am primit acest lucru: „Ei bine, mama
mea a făcut o scanare CT acum o lună și și-a obținut rezultatele în urmă cu câteva zile. A dispărut complet!
Doctorul ei le-a citit și a spus că masa mai mare este clară și că nu mai rămâne nimic ...

Ea are BPOC încă, dar vom lucra la asta și la fumatul ei lol ... Vă mulțumesc foarte mult pentru toate sfaturile și
cunoștințele despre lucruri de care nu am fost niciodată conștienți. Totul s-a reunit dintr-un motiv și suntem atât
de fericiți. Dumnezeu sa te binecuvanteze pe tine si pe familia ta." Corrie

- Remisiunea spontană a cancerului pulmonar pare să apară surprinzător de des în prezența uleiului de canabis.
JB

„Bine, toți Peeps-urile mele minunate, va fi o lectură lungă, dar cred că i-am lovit ieri PAYDIRT. Nu mi-am
mai văzut medicul dentist din septembrie anul trecut. În acel moment, mă luptam pentru viața mea. Dentistului
meu i s-a spus în acel moment că am cancer. Am avut conversația obișnuită, în care i-am spus că nu fac radiații
și  că fac „un tratament  alternativ”.  La acea vreme, el  ma întrebat  ce fac.  Am ezitat  să-i  spun, întrucât  era
cunoscut pentru „rigiditatea” sa, dar i-am spus să urmărească Fuga din vindecare. De fapt, m-a sunat după ce l-a
urmărit. El a spus că, în calitate de profesionist medical, avea tendința de a fi în cutie, că avea un frate, (un
medic) și un alt frate, (un farmacolog) și cum uneori „nu au toate răspunsurile”.

Rapid spre ieri. A fost uimit să vadă cât de bine arătam și, momentan, mut, când i-am spus că uleiul de canabis a
funcționat. A început să pună tot felul de întrebări. Multe dintre ele „întrebări științifice” la care nu am putut
răspunde. El a întrebat despre studiile clinice, dif. condițiile bolii tratate cu canabis etc. El dorește să vorbească
cu fratele său despre mine, precum și despre canabis ca „leac” pentru cancer și vrea, de asemenea, ca fratele său
să cerceteze canabisul ca medicament. Ar fi ok dacă mi-ar lua numărul de telefon și adresa de e-mail?

Iată  unde  devine  mare.  Fratele  său,  dr.  Jake  Theissen,  a  fost  decan  și  a  fost  pionierul  programului  de
farmacologie de la Universitatea Waterloo. Acum este consultant pentru companiile medicamentoase și este
specializat  în  „Noile  abordări  în  tratamentul  cancerului”.  El  este  puternic  legat  de Societatea  Canadiană  a
Cancerului. (De asemenea, el este cel care a fost solicitat de guvern să conducă ancheta cu privire la scandalul
chimio  diluat.)  John spunea că fratele  său a  spus adesea că trebuie să existe  ceva mai  bun pentru tratarea
cancerului. Ceva natural, mai degrabă decât chimic. I-am spus să „nu caute mai departe”. Canabisul este „ceva
natural”.

Degetele mi-au traversat ochii. A avea pe cineva atât de influent pe „partea noastră” ar putea fi ciudat! Janet
Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh  Avery,  Rick  Simpson.  Știința
cannabisului, ați fi la bord pentru a mă ajuta la asta, dacă va fi nevoie, și ați fi în regulă dacă i-aș îndruma
dentistul sau fratele său către voi?

Vă  mulțumim  că  ați  citit  Peeps.  Continuați  să  răspândiți  cuvântul  ...  ULEIUL  DE  CANABĂ  omoară
CANCERUL! ” Corrie

Î. Ați văzut vreodată că RSO ajută la vindecarea cancerului de prostată? 

A. Desigur. Urmați  instrucțiunile  pentru cele mai bune rezultate.  Iată un exemplu de funcționare și Dennis
oferă,  de  asemenea,  câteva  explicații  științifice  despre  modul  în  care  funcționează  uleiul.  Totuși,  urmați
instrucțiunile lui Rick, mâncați uleiul conform instrucțiunilor (doze mici, cum ar fi cele pe care le-a folosit
Dennis s-ar putea să nu fie suficiente pentru alți pacienți) și utilizați și uleiul sub formă de supozitoare. Cele mai
bune urări, JB

„La începutul anului 2013 am fost diagnosticat cu cancer de prostată obținând un rating Gleason 9. Ca prima
mea  opțiune,  am luat  decizia  de  a  încerca  uleiul  de  canabis  al  lui  Rick  Simpson.  Cea  mai  mare  parte  a
cancerului a dispărut 90 de zile mai târziu, conform unei a doua biopsii, dar tumora era încă acolo. Am decis că
doza mea este prea mică, adică o zecime de gram pe zi, așa că am decis să o fac din nou pentru încă 90 de zile.
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De data aceasta am crescut doza la 3 zecimi gram pe zi în primele 60 de zile și 5 zecimi gram în ultimele
treizeci de zile, cu excepția ultimei zile în care am luat un gram complet. Următoarea biopsie a arătat că tumora
dispăruse. Și mai bine, cancerul meu a dispărut cu 99,9%! Îi mulțumesc lui Dumnezeu că m-a condus în directia
canabisului.

Înainte de cancer am fost foarte împotriva marijuanei sub orice formă, dar când te confrunți cu moartea cu
radiațiile și chimio-ul oribile, mi-am închipuit că nu am nimic de pierdut. Urologul meu a spus că nu a văzut
niciodată așa ceva, a fost complet dezactivat ”. William

„Tocmai am luat telefonul cu urologul. Soțul meu a avut multe probleme medicale după cancerul de prostată cu
ani în urmă. A fost trimis pentru o biopsie în urmă cu aproximativ 2 luni, dar din cauza problemelor din tub de
la rinichi la vezică nu au putut face o biopsie completă. Cu toate acestea, au obținut suficient țesut pentru a
vedea că cancerul de prostată s-a întors și acum erau celule canceroase pe pereții vezicii sale. Au trebuit să-l
trateze pentru alte probleme înainte de a se putea întoarce și a relua biopsia din cauza altor probleme medicale.
Cu mare dificultate, acest lucru a fost realizat astăzi. Tocmai am luat telefonul cu medicul și, deși are probleme
cu rinichii din cauza radiațiilor și poate pierde un rinichi, ea a fost mai nedumerită de absența celulei canceroase
pe care a detectat-o  cu 2 luni înainte. Nu există dovezi ale cancerului și pur și simplu nu-și poate da seama.
După prima biopsie, am făcut imediat lacrimi de Phoenix. Amândoi avem o toleranță destul de bună, așa că în
decurs de o săptămână până la 10 zile l-am luat la doza de 1 gram. O lună mai târziu, nu mai avem cancer! Sunt
uimit,  deși  nu  m-am  îndoit  niciodată  de  puterile  miraculoase  ale  buruienii  atotputernice.  Și  eu  am  boli
autoimune rare (la fel ca actorul Harold Ramis). Mă uimesc zilnic, deoarece sunt în remisiune de peste 3 ani,
ceea ce cred că este destul de neobișnuit. Nu știu de ce, dar poate că și consumul meu zilnic ar putea avea
legătură cu acest lucru. 2 dintre medicii mei sunt conștienți de tratamentele mele și susțin 100%. Deci, sunt
recunoscător domnului Simpson! Vă mulțumim că ați condus drumul! Am vrut doar să vă trimit mărturia mea
pentru că sunt atât de recunoscător. Voi dona pentru cauza ta odată ce va fi acasă și îl voi stabili.  Din nou
mulțumesc din suflet! Cu stimă, DKS ”

„Am aceeași boală pe care Harold Ramis a murit-o luna trecută ... vasculită. L-am avut de peste 15 ani, dar am
fost diagnosticat în cele din urmă cu aproximativ 4 ani în urmă, când simptomele erau atât de oribile încât nici
nu  puteam  merge.  Sunt  în  remisie  acum  de  3  ani  de  la  tratamentul  original  al  citoxanului  (chimio)  și
prednisonului. Apoi pe imuran pentru întreținere. Am vrut să renunț la toate medicamentele, deoarece pentru
mine efectele lor secundare erau mai grave decât boala. Medicul meu a spus că nu. Așa că am făcut ceea ce ar
face orice altă persoană dură și încăpățânată ... M-am dat jos de la ei cu propria mea permisiune !!! Hehe.
Steroizi până la 2 mg pe zi acum. Sunt greu de renunțat !!! Ultima vizită la medic, pentru că mă descurcam atât
de bine, medicul meu în cele din urmă m-a scos de la medicamentele pe care le-am renunțat anterior (ea nu a
știut niciodată că am renunțat cu ani înainte). Nu știu, dar sunt în remisiune de 3 ani.

Majoritatea persoanelor care suferă de această boală au atât de multe probleme tot timpul, dar mă simt ca o
persoană normală, cu doar câteva probleme pe care boala le-a creat la început, cum ar fi neuropatia în picioare
și  mâini.  În afară de asta,  sunt  bun. Antrenează-te  în  fiecare  zi  și  fugi.  Tot  ce știu este  că,  în  calitate  de
consumator zilnic de canabis, par a fi o persoană foarte norocoasă în comparație cu atât de mulți alții care au
această  boală și  care iau o mână de pastile  oribile  pentru a suprima sistemul  imunitar  și  a controla  boala.
Singurul lucru pe care îl știu sigur este că canabisul m-a ajutat să mă simt așa cum o fac astăzi. Am sprijin
100% de la 2 dintre numeroșii mei medici, unul fiind neurologul meu!

Este foarte ușor să-ți faci propriul RSO. La început am fost nervos, așa că am încercat să fac o cantitate mică
mai întâi. S-a dovedit minunat, așa că, cu aceste cunoștințe, am făcut mai multe. Tocmai am urmat rețeta lui
Rick cu puțin ajutor de la un prieten! Într-o postare recentă pe Facebook pe care am făcut-o (sunt afară despre
această plantă miraculoasă) am primit numeroase mesaje private despre succesul pe care l-a avut familia mea în
căutarea ajutorului! Sunt pe cale să-mi pun copiii adulți sănătoși în întreținere, astfel încât să aibă mai puține
șanse să devină ceva catastrofal. Îmi place asta!!! Multumesc mult domnule Simpson !!! Dedicația dvs. față de
toată lumea este foarte apreciată de această gală din California !!! ” Deborah

„Soțul meu a făcut programul Phoenix Tears când a avut cancer de vezică în stadiul 4. Raportul de cale după
operație (pe care NU l-ar fi avut dacă am fi avut mai multă încredere în program) nu a arătat absolut niciun
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cancer. Nu sunt dispus să pretind succes cu Alzheimer, dar pentru cancer nu există absolut o opțiune mai bună.
” Caren

„Bună ziua Rick! Sper ca acest e-mail vă găsește bine. Vă scriu astăzi să vă întreb cât timp ar trebui să rămână
un pacient pe ulei? Avem un pacient cu o tumoare imensă. El a început pe 15 martie și a trecut până la 40 de
grame până acum. A fost pe 1,5 grame sau mai mult / zi din ziua 2. Vă opriți la doza terapeutică de 60 de
grame?  Banii  sunt  un  factor  pentru  acest  pacient.  Până  acum nu a  plătit  nimic  pentru  medicamentul  său.
Îngrijitorul lor a donat primele 60 de grame de ulei, dar nu poate oferi medicamente gratuite pentru totdeauna.
Vă mulțumim pentru contribuție. Apreciez intelegerea ta. Cu stimă, Janet ”

„Draga Janet, spui că a consumat 1,5 grame sau mai mult pe zi din ziua a doua. Uleiul pe care îl produc este atât
de puternic încât, de obicei, durează o persoană medie aproximativ 5 săptămâni pentru a ajunge la punctul în
care poate ingera 1 gram pe zi. S-ar putea să existe o problemă cu tulpina care a fost utilizată pentru a produce
acest ulei tulpini de cânepă pot varia foarte mult în ceea ce privește capacitățile lor de vindecare, astfel încât
problema ar putea fi tulpina. De obicei, până când pacientul a ingerat 60 de grame de ulei, cancerul a dispărut.
Dar dacă nu este, aș continua să le dau uleiul până când este. Timpul necesar și cantitatea de ulei necesară pot
varia foarte mult de la persoană la persoană. Suntem cu toții diferiți și unii oameni se vindecă mult mai repede
decât alții. De obicei, persoanele care au fost grav afectate de chimio și radiații vor necesita un tratament mai
lung și mai mult ulei. Uleiul trebuie să anuleze toate daunele lăsate în urmă de așa-numitele tratamente. Sfatul
meu ar fi să încercați să produceți ulei dintr-o altă tulpină indica puternică, dar, prin toate mijloacele, păstrați-l
pe ulei, este singurul lucru pe care îl știu care îi poate salva viața. Cele mai bune urări, Rick Simpson ”

„Nu sunt sigur dacă acest lucru este un succes - Dar sigur îl socotesc ca unul! Doar în cazul în care cineva se
întreabă de ce am o voce bărbătească, nu pentru că am fumat țigări sau altceva - nu am fumat niciodată, ci
pentru  că  mi  s-a  îndepărtat  tiroida.  Am 51 de  ani  (și  jumătate!)  Și  am folosit  ulei  încă  de  la  20  de  ani.
Întotdeauna mi s-a părut plăcut să mă vaporizez. Acum câțiva ani - am început să am probleme cu înghițirea, iar
medicii mei au găsit noduri pe tiroida mea. Noduri pe tiroidă pe care trebuia să le fac pentru testarea cancerului.
Când fac asta, îți înfig doar un ac de fund mare în gât și intră în noduri pentru a fi testate. Nu vă oferă nimic -
fără anestezie - din cauza locației. Deci, faceți asta de câteva ori și vedeți dacă puteți sta liniștiți. Oricum - după
ce am fost înjunghiat de 6 ori - și tiroida mea a devenit atât de mare încât am avut probleme cu înghițirea și
respirația - mi s-a îndepărtat tiroida. Cu tot cancerul din familia mea - m-am gândit că aș fi înaintea jocului. Fără
Rac. Nici unul. Sunt singurul din familia mea care a scăpat de cancer până acum. Fac petrol din 20 de ani. Am
avut aproape fiecare test de cancer acolo din cauza istoricului familial - și nada până acum Slavă Domnului!
Faci calculele :-) ”Janet

„Bună Rick! Amy a murit în această dimineață. Amy a încetat să mai folosească uleiul când numărul ei a apărut
ciudat. Ai spus că ceva nu miroase bine - bine doctorii i-au șters rezultatele de laborator și au fost răi. Amy era
atât de obosită (23 de runde de radiații, 3 sau 4 de chimioterapie). Tocmai a renunțat. Nu glumesc. Trecuse atât
de mult înaintea noastră, încât a simțit  că i-a sosit timpul. Ea avea dreptate.  Fără ulei - s-a terminat.  Cu o
săptămână înainte arăta atât de grozav - jur! Voia să urce până la două grame pe zi și să dea cu piciorul într-
adevăr. Apoi, naibii teste s-au întors și a terminat. Am rugat-o să o ia în continuare. Cum te descurci cu asta?
Sunt devastat. Janet ”

„Dragă Janet, știu ce simți, dragă, am avut același lucru cu câteva persoane pe care le-am avut sub tratament și
nu este un sentiment bun. Cel puțin ne putem îndupleca în faptul că ceea ce făceam a ajutat și nu suntem cei
care au cauzat răul. Adesea este foarte greu să nu mă implic profund cu cei pe care îi tratăm și atunci când se
întâmplă așa ceva, mă face mereu să vreau să-i strâng pe cei care sunt responsabili. Nu-mi pasă cât de mult cred
acei medici idioți despre ei înșiși și despre profesia lor, crima este crimă și înainte ca aceasta să se termine,
publicul îi va vedea pe toți pentru ceea ce sunt. Mă uit așa Janet, nu putem salva pe toată lumea, dar ceea ce
facem, ușurează suferința a nenumărați oameni. Deci, tot ce putem face este să continuăm, până când putem
aduce această lume în simțul lor. Ești o femeie minunată, cu o inimă imensă și ceea ce faci, înseamnă atât de
mult  pentru masele care suferă.  Așadar,  încearcă să te concentrezi  pe tot  binele pe care l-ai  făcut și nu te
învinovăți  pentru incompetența altora.  Oamenii  ca noi fac diferența și oamenii  săi ca noi care vor schimba
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această lume, așa că vă rog să nu vă lăsați nimic să vă îndepărteze de calea pe care o parcurgem amândoi. Cele
mai bune urări, Rick Simpson ”

„Am împărtășit Phoenix Tears a lui Rick Simpson pe peretele meu de Facebook de multe ori ... apoi într-o zi, o
prietenă de-a mea se afla pe patul ei de moarte cu limfom. Când a văzut postările mele pe ulei, a început imediat
să ia uleiul și acum este CANCER GRATUIT! Medicii ei sunt uimiți că i-au spus că mai are trei luni de trăit ...
AU GRAȘ ”. Jamie

„Stimate domn Simpson, am un pacient în SUA care a început recent pe Phoenix Tears. Este legal în statul
nostru. El este la aproximativ o lună în program, dar a solicitat peste un gram pe zi din a doua săptămână. Mai
mult de un gram pe zi face bine? Am luat acest pacient gratuit și am senzația că mă joacă puțin. El a vrut un
gram pe zi din săptămâna a doua, apoi a vrut două grame pe zi - și acest lucru este extrem de puternic. Mă
buclez pe un sfert de gram. Folosim Buddha - 100% indica cu conținut de THC de peste 15%. Cum vă ocupați
de pacienții care doresc din ce în ce mai mult? Mulțumesc, George ”

„Draga Doctordoctor, îi încurajez pe toți cei cu o afecțiune gravă să ia uleiul cât mai repede posibil. Cu cât îl
pot lua mai repede, cu atât mai repede pot fi vindecați. Am văzut câțiva oameni ingerând întregul tratament de
60 de grame într-o lună și vindecându-le cancerul terminal. Dar oamenii de acest gen sunt rare și este mai mult
decât posibil ca tipul ăsta să te joace. Am avut câțiva oameni să încerce asta cu mine și le-am dat curs. Nu mă
deranjează să furnizez ulei celor care au nevoie de acesta din punct de vedere medical, dar nu îl voi furniza
proștilor care sunt afară să tragă o înșelătorie. Dacă simțiți că tipul acesta încearcă să înșele, spuneți-i că va
trebui să vină el însuși cu cânepa pentru a produce medicamentul. Dacă este pe bune, probabil că va încerca să
facă exact asta, dacă nu, probabil că nu veți mai auzi niciodată de el. Nu aveți o cantitate nesfârșită de ulei și
trebuie să meargă acolo unde va face cel mai bine. Continua cu munca buna. Cele mai bune urări, Rick Simpson
”

„Tratez  o  femeie  cu  cancer  TERMINAL,  cu  ulei  de  cânepă  RS  și  în  cele  din  urmă  se  îmbunătățește.
FUNCTIONEAZA!" voodootattooo

„Făcând același lucru acum. 25% THC SKYWALKER OG, ultimul ulei OG PSA-ul meu a fost de 160. După
100 de grame astăzi este de 7. ” Jimmy

„Bună Chris, Update ... cancerul dispare ... a primit un telefon de la oncologul ei confuz ieri dimineață. De
obicei avem o întâlnire față în față, dar el a sunat-o de data aceasta pentru a o sfătui cu privire la rezultatele
tuturor scanărilor făcute acum câteva săptămâni.

Ficatul - cancerul nu mai poate fi văzut. Cancerul pulmonar, un cancer pulmonar dispărut și celălalt cancer
pulmonar redus semnificativ. Sân - nu a comentat ... Nu a menționat gândul la sân ... așa că mama îl sună înapoi
pentru câteva întrebări  și să ne stabilească o întâlnire pentru ca noi să intrăm să vorbim cu el și să vedem
trecutul. și scanări recente. Mă tem că a fost un pic șocată când doctorul a început să vorbească despre dispariția
cancerului de ficat și de plămâni, că a uitat să întrebe despre zona sânilor.

Toate scanările au fost pentru o prescriere pentru o nouă pistă de terapie hormonală ... dar dr. Spune că nu mai
este candidată la studiul hormonal, deoarece pacientul trebuie să aibă creștere în zonele canceroase și toate
zonele ei NU cresc, ci moarte.

Suntem peste lună cu rezultatele petrolului !!! Când am vorbit cu Rick acum o lună sau ceva despre mama mea,
el i-a sugerat să meargă la un tratament de 90 de zile, așa că planificăm acest lucru la începutul lunii septembrie.
Între timp, o vom pune pe doza de întreținere.

Wow! Știa  de la  începutul  tratamentului  că uleiul  lucra  la  tumorile  ei,  le  simțea  cum se micșorează  și  se
îndepărtează. Suntem cu toții atât de recunoscători încât mi-ați făcut cunoștință cu ideea voastră documentară și
ați împărtășit acest tratament. Sunt acasă în seara asta dacă ai timp să conversezi. Forever Grateful, Cindy “

„Bună dragă Corrie ... Voiam doar să vă anunț că am dat uleiul pe care îl aveam de la mama mea unui prieten al
unui prieten care are cancer de sân ... A luat-o timp de o lună și este în remisie ... Unele celule canceroase sunt
moartă în tumoare ... Și doctorul a fost uimit și pozitiv și se pare că dacă va avea rezultate mai bune data
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viitoare, va începe să facă ceva în legătură cu uleiul. Sunt atât de fericită și îi mulțumesc lui Dumnezeu pentru
că m-a lăsat în măsură să dau acele informații despre uleiul de canabis acestei femei .. :)) Aș fi dorit ca mama
mea să fi putut lua uleiul în fiecare zi ... ”

„Bună Rick, am niște vești bune. Mama mea nu mai suporta psihic conștiința că are cancer la sân, așa că a
suferit o intervenție chirurgicală. Cu toate acestea, a mâncat 30g din doză și a băut niște ceaiuri de plante de la
un tip care are tot felul de plante medicinale și a pus și bandajele din aceste plante. Oricum, atunci când medicii
au scos cancerul, acesta nu depășea 7 mm și avea 100% țesut, doar 1% era activ, malign și în faza de moarte. 3
medici s-au uitat la asta și au spus că nu au văzut niciodată așa ceva ... Deci, dacă ar trece mai mult de 1 sau
două săptămâni fără operație, totul ar fi dispărut. Acum, ia în fiecare zi uleiul pentru 1 gram și jumătate și
înțelege acum că operația a fost complet inutilă.

Cu toate acestea, ea este mult mai liniștită acum, deoarece era înspăimântată, așa că nu am putut-o scoate din
operație ... dar acum totul este bun, iar ierburile și uleiul și-au făcut treaba. Oricum, medicii proști i-au dat 23 de
terapii radio, dar ea a spus că nu o va face și medicul a spus între rânduri că are dreptate. Este incredibil cât de
departe ajung acești medici. Toată lumea salută, Rick. Mulțumesc foarte mult pentru recomandare și mulțumesc
din nou lui Jindrich încă o dată. ” Sasa

„Rick ... unui prieten tocmai i s-a îndepărtat o tumoare pe creier din cap ... are pete pe plămâni ... ei vor ca el să
aibă chimio și radiații ... dacă luarea uleiului ar fi o risipă în timp ce este chemo și radiații? A vedea cum este el
după ce s-a îndepărtat tumora cerebrală este remarcabil, este cu 80% mai bun decât era săptămâna trecută, cu
chestia aia în cap ... Vreau să-i spun să nu facă chimio și radiații și să facă ulei, dar nu este alegerea mea ...
”Sharon

- Sharon, i-ar crește șansele de supraviețuire. Dar, de fapt, chimio-ul va provoca doar faptul că va trebui să
mănânce 120-180g de ulei după aceea doar pentru a anula daunele. Desigur, asta dacă supraviețuiește otrăvirii.
Cele mai bune urări, JB

„Pentru toți cei care credeți că Rick Simpson este o fraudă, trebuie să știți că Michelle Aldrich tocmai și-a
vindecat cancerul pulmonar în stadiul 3 cu ulei de canabis, furnizat de Valerie Corral și WAMM! De ce mass-
media și medicii nu pot începe să spună adevărul pentru o dată ?! Cannabisul vindecă cancerul, la naiba! Iar
oamenii iresponsabili sunt cei care încearcă să împiedice această realitate, nu oamenii ca mine și Tommy care
vor ca lumea să știe adevărul despre canabis și cancer. ” Steven

„Bună tuturor, am vești grozave. Soția a obținut rezultatul scanării PET luni. A avut cancer timp de 5 ani, după
6 runde de chimio și un transplant de celule stem, apoi a revenit. În urmă cu 6 luni, ea trebuia să facă un alt
transplant, dar a fost anulat deoarece nu au găsit niciun donator. Așa că a început să uleiul. Luni, medicul ne-a
spus că cancerul a dispărut. Mulțumesc pentru ulei, Rick. Tu ești omul, mulțumesc. ” Luc

- Mulțumesc, Luc. Documentația medicală ar fi mai mult decât binevenită. Ar trebui să rămână pe o doză de
întreținere, aș mânca cât mai mult ulei ori de câte ori este posibil. Fă-o să stea departe de mai multe scanări,
dacă este posibil. O mărturie video Youtube ar fi grozavă. Cele mai bune urări, JB

„Anul 2013 a dispărut și mă bucur că pot vedea 2014, pe care medicii nu au crezut că îl pot vedea anul 2013.
Dar aici sunt încă în viață și bine. Câțiva oameni pe care nu i-am mai văzut de câțiva ani au spus, uau, ești încă
în viață! Da, sunt încă în viață, pentru că am folosit medicamentul potrivit pe bază de plante (ulei de canabis)
pentru a-mi ucide incurabilul cancer de creier GBM.

Așadar, Mulțumesc Doamne pentru că mi-ai arătat calea spre vindecare. Și dr. Tiew Han pentru abilitățile tale
în craniotomie, de asemenea Rick Simpson pentru că ți-ai împărtășit cunoștințele despre acest ulei trimis de
Dumnezeu și soția mea Cinimin Mansur pentru că a avut grijă de mine, și îngerii mei pentru ajutorul tău umil și
prietenii  și  familia  mea pentru minunatul  lor  sprijin  și  dragoste.  Fără  voi  toți,  este  imposibil  să  mă revăd
sănătos. Mă simt atât de norocoasă și binecuvântată. Și da, cred în Îngeri.

Toată lumea pentru 2014, încearcă să nu te stresezi, să fii fericit și să fii sănătos. ” Elia
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„Mi-ar plăcea să mulțumesc (xxx) pentru uleiul care a fost donat pentru cancerul meu !! De acum, nu mai există
cancer în corpul meu !! Chiar funcționează oameni buni, dovada este în dosarele mele medicale! Mulțumesc
tuturor și recuzită mare Lacrimilor !!! ” Becky

„Cu Jindrich, avea dreptate în legătură cu aplicarea topică aplicată direct pe piele, mai degrabă decât pe bandaj.
Diferența era ca noaptea și ziua. ” Roland

--  Desigur.  Tincturile  cu  20-30-50%  ulei  funcționează,  de  asemenea,  excelent,  deoarece  ajung  ușor  sub
suprafață. În unele cazuri, uleiul de semințe de cânepă (sau untul de shea) și amestecurile de ulei de cânepă sunt,
de asemenea, foarte benefice. Dar, logic, cu cât obțineți mai mult ulei chiar pe rană, cu atât mai bine. JB

„Am scris  înainte  că am avut succes  în  tratarea  cancerului  de sân.  Acum medicii  i-au spus pacientului  că
rezultatele ei sunt atât de bune încât trebuie să meargă la muncă. Pacienta a spus MULȚUMIREA DOMNULUI
și doctorul a spus că trebuie să-i mulțumească nu lui Dumnezeu și eu întreb ce pentru el nu a făcut nimic, dar tot
îi spune că trebuie să ia chimio și radiații ... nebun doc .. .

Dar am dus-o la nivelul următor, vindecăm fața cuiva pentru că a fost distrusă cu pastile acum 5 ani. Această
persoană a avut mari probleme cu intestinul și cred că la început a fost cancer și i-au dat niște pastile puternice
care, mai degrabă, i-au distrus fața, era ca o broască. Apoi au spus că ar putea fi boala Crohn și așa mai departe
și așa mai departe.

Ideea mea este că această persoană a încercat să-i vindece fața timp de 5 ani, fără succes. Ea și-a pus ulei de
cânepă pe față de 5 ori și din nou nu ne vine să credem cum arată pielea ei acum. OMG, este atât de fericită
acum că poate fi din nou ea însăși.

Încerc să fac câteva fotografii, dar la fiecare 3 zile, dar pielea se vindeca atât de repede încât nu vă pot arăta
cum arăta fața ei înainte, dar cu permisiunea ei îi vom arăta în zilele următoare pozele vechi (doar pielea feței)
și unul nou, astfel încât să vedeți diferența ... ”Jasmin

„Sunt o femeie de 39 de ani, cu 2 ani și am întâlnit cancer de sân. Acest ulei este medicamentul și leacul meu.
Acești oameni atât de plini de lăcomie. Nu au nicio idee despre durerea și angoasa prin care trecem noi și
familiile noastre. Doar lăcomia egoistă. Karma. ” Sally

„Ei bine, două săptămâni ... Doctorul a spus că am o tumoră de 2-3 cm în vezică. Am vrut să mă duc direct la
OR. A făcut-o să dispară în mai puțin de 14 zile. Confirmat prin scanare CT. Diagnosticat la 2/15, scanare CT
efectuată la 2/29. ” Gersh

„Această scanare CT a fost făcută la 14 zile după ce a fost observată o tumoră de 2-3 cm, prin scop, în vezica
mea. În numai 14 zile,  folosind doar ulei  esențial  de canabis,  nu se observă nicio tumoare în vezică.  Doar
canabisul ... 14 zile ... dispărut. Parlamentarii vă rog să înțelegeți acest lucru. Nu-mi lua medicamentele. Acesta
nu este doar un alt mod de a te îmbăta. Acest medicament îmi salvează viața. ” Gersh

„OK ... Am primit raportul de patologie. Tumora din vezica mea s-a micșorat înainte să o scoată. Ultima dată
când medicul a văzut-o, a măsurat aproximativ 2,5 cm. Când l-au îndepărtat, s-a micșorat la 0,5 cm. Mă întreb
ce va spune acest medic despre asta. ” Gersh

„Dragă Rick,  Dumnezeu să te  binecuvânteze!  De-a lungul  anilor mi-am pierdut  mama,  bunica,  mătușile  și
unchii și prietenii iubiți de cancer. Dar cea care m-a lovit cel mai tare a fost sora mea superba, inteligenta,
minunata Kim. A fost diagnosticată cu cancer pulmonar în stadiul 4 în iulie 2010, la vârsta de 42 de ani, iar
până în februarie 2011 era moartă. Nu știu ce tratamente a folosit pentru că nu a spus nimănui din familie că a
murit până prea târziu, iar fostul ei soț junkie a intrat în grija ei și a blocat familia. Nu am aflat despre petrol
până în ultima lună și am cercetat din greu de atunci. La început am crezut că este ulei de șarpe, ca multe alte
lucruri, dar până acum am enumerat 27 de persoane care susțin că și-au vindecat sau și-au redus semnificativ
cancerul. 27 Oameni !!! Și asta doar pe YouTube și pe blogurile online! Mi-aș fi dorit să fi știut despre asta în
1997, când a fost diagnosticată mama, sau în 2000, când bunica a ieșit din remisie, sau în 2010, când sorei mele
i s-a spus să meargă acasă și să moară, sau anul trecut, când fratele meu -lega a fost diagnosticată cu cancer la
gură și gât și a trebuit să i se îndepărteze și să se reconstruiască jumătate din față. Dar acum o fac, datorită ție.
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Dumnezeu să vă binecuvânteze pe voi și pe tot ceea ce iubiți și vă mulțumesc că ați lucrat atât de mult pentru a
face acest medicament minunat disponibil tuturor. ” Denise și vă mulțumesc că ați lucrat atât de mult pentru a
face acest medicament minunat la dispoziția tuturor. ” Denise și vă mulțumesc că ați lucrat atât de mult pentru a
face acest medicament minunat la dispoziția tuturor. ” Denise

- Dragă Denise, ce să spun? Mi-au ucis mama cu chimioterapie din cauza cancerului pulmonar cu celule mici
timpurii, așa că știu exact ce simți. Nimic plăcut. Tot timpul, medicamentul ar fi trebuit să fie disponibil și nu a
fost doar pentru că cineva vrea să facă bani. C'est la vie, dar nu toată lumea o va înghiți la fel de pașnic ca mine.
Este o experiență foarte traumatică când aflați ce poate vindeca sau controla tot uleiul și ce a fost folosit în loc
de el.

Vă rog să-mi trimiteți lista acelor mărturii online, ar putea fi interesantă și utilă pentru alții care au fost la fel de
spălați pe creier ca mine înainte să-l întâlnesc pe Rick și să afle despre starea reală a lucrurilor în domeniul
„medicinei convenționale”.

Vă mulțumim pentru sprijin și ne ajutați să răspândim vestea despre acest medicament. După doi ani și jumătate
de lucru cu Rick, tot ce pot spune este că uleiul produs și utilizat corect face exact ceea ce spune el că face. JB

„Bună Corrie! Știri uimitoare încă o dată. Prietenul meu ***** ***** cu care ai vorbit și pe care l-ai trimis la
*** în Los Angeles, ei bine, a lucrat cu ulei de canabis de vreo 2 luni și a plecat să-și facă scanările medicale
astăzi și nu mai este CANCER in corpul lui !!!!!!! TOT CLEAR !!!!!!! El este dincolo de faptul că îți este
recunoscător pentru mine că i-ai spus despre tine și dincolo de faptul că i-ai spus despre **** !!!

MULTUMESC pentru totdeauna mai mult. Ești atât de bun să ajuti pe toți acești oameni pe care nici măcar nu îi
cunoști și să salvezi vieți în toată lumea! Voi pleca cu mașina în Los Angeles pentru a lucra cu **** și să încerc
să-mi opresc toată diareea și să mă scot de pe toaletă de 60-80 de ori pe zi. Ce zici de asta pentru încă un raport
uimitor? Ne place atât de mult !! ”

„Vreau să împărtășesc astăzi un comentariu de la doctorul meu. Am avut o infecție a vezicii urinare de mult
timp și doctorul a tratat infecția. Astăzi a aruncat o privire directă cu un aparat de fotografiat (nu prea distractiv)
ȘI se pare că am rămășițele unei mase ale vezicii urinare (tumoare) care a MURIT pe loc (cuvintele sale nu ale
mele) și care provoacă infecția să persiste.

DIN NOU! CUVINTELE LUI NU MINE; Dr. a spus: „Practic medicină de peste 40 de ani și nu am văzut
niciodată o tumoare murind în loc fără un fel de intervenție din exterior”. Îmi iau ulei din martie, dar de când
mi-a venit recolta, am dozat dublu ulei de aproximativ 6 săptămâni. Voi avea o mică operație de curățare pe 8
octombrie pentru a mă asigura că masa a dispărut (dacă nu o trec înainte). AM AVUT o oarecare îndoială cu
privire la ulei, dar FOLKS, NU AM MAI DUBIT.

Am suficient material pentru muguri pentru a compune aproximativ 5 sau 6 uncii de ulei. Materialul utilizat este
Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Nu vă pot spune cât de fericit sunt cu rezultatele de până acum. Încă
nu i-am spus nimic doctorului meu, deoarece în FLa unii Dr. vor refuza apoi să vă trateze. Așa că deocamdată
nu știe nimic ”. Ioan

- Dar știi mai mult decât suficient, John. Felicitări. Aș continua să iau uleiul și aș părăsi operația pentru mai
târziu. Gata cu scanările, dacă este posibil. Și aș lua, de asemenea, uleiul sub formă de supozitoare, întotdeauna
vrei să ajungi uleiul cât mai aproape posibil de locul dureros. De asemenea, încercați să faceți uleiul din mai
multe tulpini pentru cele mai bune rezultate, dacă puteți. Cele mai bune urări, JB

„Acord deplin acolo JB. Și subliniază întârzierea intervenției chirurgicale. Orice activitate invazivă a corpului
permite  infecții  în  sistemul  dumneavoastră.  Prin  obiceiuri  slabe  și  o  lipsă  de  respect  totală  a  propriilor
medicamente minune, acum avem bacterii rezistente la antibiotice care mănâncă carne, răspândite în majoritatea
spitalelor. RSO o va remedia, dar cum rămâne cu o „operație” chirurgicală? Run From the Cure spune totul. ”
Tielman

„Acum 3 zile am tratat carcinomul bazocelular al unui prieten cu RSO. Am verificat-o astăzi și aproape că
dispăruse. Am reaplicat RSO și am acoperit cu un bandaj. O vom verifica în alte 3 zile și ne așteptăm să dispară
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judecând după rezultatul de 3 zile anterioare. Acesta este pe mâna dreaptă. Cancerele anterioare pe care le-am
vindecat erau pe mâna stângă. Ura, funcționează. ” marcă

- Da, da. Nu am face ceea ce facem dacă nu ar face-o. JB

„Numele meu este George și aș vrea să vă dau mărturia mea. La vârsta de 82 de ani, 22 decembrie 2010, am
fost diagnosticat cu cancer esofagian. Mi s-a spus că aș avea de trăit 6 luni până la 2 ani și, eventual, ar putea fi
nevoie de o perioadă de timp plasată în gât la un moment dat după tratamentul cu radiații pentru a ajuta la
înghițire.

Înainte de diagnosticul meu, aveam probleme cu respirația și înghițirea alimentelor, aveam umflături la ambele
picioare și am obosit cu activitate ușoară. Am fost supus unui tratament cu radiații la începutul anului 2011.
Până în septembrie 2011, îmi era greu să înghit și să mestec mâncare solidă. Simțeam că mă sufoc. Mâncarea
mea trebuia tăiată în bucăți mici. Am preferat să mănânc mâncare moale și, în schimb, shake-uri Boost. De
asemenea, experimentam gaze severe în stomac. Gazul mi-a străpuns stomacul ca tunetul și fulgerul. Începusem
să am episoade amețite cu dificultăți de respirație, dificultăți de respirație și transpirație. Echilibrul meu era slab
și nu am reușit să mă descurc foarte bine. A fost dificil să duc alimente la apartamentul meu fără respirație
scurtă și transpirație.

Mai târziu, un episod sever de amețeală m-a trimis la spital  și medicul m-a pus pe o a doua pastilă pentru
tensiunea arterială. La scurt timp după șederea în spital, un necunoscut s-a apropiat de mine și mi-a oferit niște
ulei  de  cânepă  pentru  a-mi  trata  cancerul  și  m-a  îndrumat  către  site-ul  Phoenix  Tears  pentru  mai  multe
informații. La început am fost neliniștit și îngrozit de consumul de ulei de cânepă, am crezut întotdeauna că
canabisul este un medicament de intrare care ar provoca o dependență și m-ar conduce la alte droguri dure.
După ce am cercetat uleiul de cânepă al lui Rick Simpson, am decis că voi lua tratamentul. Mi-am dat seama în
timpul și după tratament că uleiul de cânepă / canabis este „poarta” către o sănătate mai bună.

După prima mea doză -1/2 boabe de orez de ulei de cânepă, am observat că funcționează imediat în corpul meu.
 Am simțit că îmi curge prin corp de la degete până la degete. 
 Am experimentat un sentiment de relaxare, fericire și o îmbunătățire a umorului meu. 
 Picioarele mele se simțeau cauciucate, care după 6 ore s-au estompat. 
 Respirația era mai liniștită în timp ce odihnea și, de asemenea, în timp ce dormea
 După zile / săptămâni:
 Mormanele / hemoroizii mei au dispărut.
 Durerea la umăr diminuată
 Respirația a scăzut. 
 Din a doua zi,  acumularea de gaze și disconfort  stomacal  a fost calmată și a devenit  mai regulată  și a

continuat tratamentul. 
 Am redus și am încetat să-mi iau pastilele pentru tensiunea arterială, deoarece tensiunea mea a fost citită

prea scăzută. Odată ce am scăpat de pastilele pentru tensiunea arterială, tensiunea mi s-a normalizat
 Umflarea ambelor picioare și glezne a fost considerabil redusă. 
 Mi-am redus pofta de mâncare și mi-am reglat greutatea - până acum am slăbit 26 de kilograme. 
 Culoarea pielii s-a îmbunătățit
 Amețeala a dispărut
 Bătăile inimii par mai regulate și nu atât de deranjante, considerat că am o bătăi neregulate ale inimii de la

naștere 
 Mișcările intestinului au devenit mai regulate
 A experimentat un somn mai bun, mai odihnitor. 
 Echilibrul și coordonarea s-au îmbunătățit
 Capabil să se deplaseze mai bine fără dificultăți de respirație. 
 A devenit mai articulat în conversații
 Mi-am schimbat perspectiva asupra lucrurilor și mi-am ridicat starea de spirit
 Mi-am schimbat punctul de vedere asupra Marijuanei
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În general, toate simptomele pe care le experimentam înainte de a lua tratamentul cu ulei de cânepă, au dispărut.

Mi-au trebuit 3 luni și jumătate pentru a finaliza tratamentul. Această experiență nu a fost atât de neplăcută. A
fost totuși o ajustare, când am crescut dozele, dar după o zi sau două totul a fost ajustat. Am urmat mai mult sau
mai puțin creșterile de doză sugerate de Rick Simpson.

După 2 luni de tratament, vizita mea la medicul oncolog a fost surprinzătoare. El a declarat că culoarea pielii
mele arăta bine, tensiunea arterială și bătăile inimii erau normale și, pentru că nu aveam probleme la înghițire,
nu era nevoie de o perioadă. De asemenea, el a declarat că radiografia de la o programare prealabilă arăta bine și
că nu trebuia să mă întorc timp de cel puțin 6 luni. În mod normal, am fost programat să văd medicul oncolog la
fiecare 3 luni ...

Cred că uleiul de cânepă mi-a ucis Racul. Toate celelalte îmbunătățiri de sănătate pe care le-am experimentat
din uleiul de cânepă mă fac să mă simt ca un om nou. Sunt total uimit de miracolul uleiului de cânepă. Sunt atât
de recunoscător că am decis să iau ulei de cânepă.

Uleiul de cânepă mi-a reînnoit sănătatea și mi-a prelungit viața. Îți mulțumesc Rick Simpson, Dumnezeu să te
binecuvânteze!  Continuă  lucrările  bune!  Sunt  complet  convins  că  uleiul  de  cânepă  poate  salva  vieți.
Mulțumesc." George

„Mini-actualizare pentru George ... Până în prezent a slăbit +31 de lire sterline, acum, cu puțin timp în urmă, a
trebuit să-și viziteze medicul stomatolog, din cauza pierderii în greutate (a fost ceva de genul 280 lire sterline).
El a învățat că ar putea să se îngrașe destul de ușor dacă ar dori acum, totuși alege o greutate și un stil de viață
mai scăzute mai sănătoase), a trebuit să-și așeze dinții / reglarea protezelor. Stomatologul său a remarcat cât de
bine arăta și că și culoarea lui era mai bună.

Trebuie să menționez că George a spus că a avut încă o respirație bună și că nu mai are probleme cu sufocarea
până în prezent,  a avut o friptură, cartofi  și legume la cină la începutul acestei  săptămâni,  iar mâncarea sa
coboară mult,  mult mai ușor decât oricând obișnuit înainte de „tratamentul” său. El ne spune că și-a vizitat
medicul (medic obișnuit) la începutul acestei săptămâni ... Doctorul său a exclamat „WOW !, ești sigur că ești
același George pe care l-am văzut înainte?” De asemenea, doctorul său a spus că culoarea sa s-a îmbunătățit.
George  îmi  spune că  i-a  arătat  mai  târziu  medicului  său  cât  de  mult  lichid  a  pierdut  în  ambele  picioare,
spunându-i că crede că a dispărut ... Apoi doctorul a spus: „George, nu mai ai edem”.

El a achiziționat niște hârtii de informații medicale vechi și i s-a spus (acum) că ar trebui / ar putea încerca să
obțină o imagine veche cu raze X plus CT (pe un disc) de la oncologul său la următoarea sa întâlnire (iunie).
Încearcă să intre în programul său oncolog mai devreme acum ... cu ajutorul medicului său de familie acum. La
acea vizită, el va cere un RMN. El a parcurs multe drumuri acum ... totuși singura sa problemă reală în prezent
(în caz contrar spune că ar fi grozav !!) este că a avut bătăi neregulate ale inimii de la naștere și, în ultimul timp,
a crescut puțin mai mult decât de obicei. Nu știu dacă pierderea în greutate îi declanșează bătăile neregulate ale
inimii sau entuziasmul de la acest eveniment care schimbă viața sau ce face acest lucru cu siguranță, știu doar că
vreau acest lucru prea reparat pentru el. Acum are o recomandare pentru a vedea un cardiolog cu privire la
bătăile  inimii  etc.  De asemenea,  recent culoarea sa s-a îmbunătățit  și  mai  mult,  are o față mai roșie /  roz,
circulația sa pare și mai bună. Ei bine, asta e tot ce am putut obține pentru moment ... Peace 1 ”Freedom

„Ei bine, Rick și Jindrich, munca mea și dedicarea mea pentru RSO au dat în sfârșit rezultatele. Am urmărit
lacrimile lui Rick și Phoenix din 2004 și am fost un credincios instantaneu în capacitățile de vindecare ale
uleiului. Am răspândit vestea și am stat în spatele ei 100% chiar și atunci când oamenii râdeau și mă numeau
nebun. Acum am vindecat 3 persoane cu cancer terminal și cel mai recent pacient al meu căruia îi datorez foarte
mult pentru faptul că a trecut efectiv prin sistemul medical și a refuzat tot tratamentul existent și a documentat
că el folosea RSO pentru a-și vindeca cancerul ... ambii plămâni erau plini de cancer și i-au dat 3 luni de viață
când a fost diagnosticat pentru prima dată ... acum 5 luni. Astăzi este oficial lipsit de cancer și a câștigat de fapt
27 de lire sterline. Medicii bolnavi de cancer sunt uimiți de recuperarea sa miraculoasă în doar 5 luni, cu abia
ajutor de la ei și spun de fapt că este mai sănătos decât sunt acum. Lol, mânca uleiul în fața medicilor de la
spital și transporta o revistă mondială Weed, cu un articol din Phoenix, care îl arăta tuturor celorlalți pacienți și
răspândea vestea despre RSO. În curând voi avea copii ale tuturor documentelor spitalului că RSO i-a vindecat
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cancerul ... se spune chiar în documentele sale că a folosit ulei de cânepă pentru tratament. Voi pune laolaltă o
poveste cât mai curând posibil pentru a ajuta la răspândirea vestii cât de mult pot, știu și despre alte 25 de
persoane care au văzut miracolul RSO funcționând pentru multe boli diferite și acum lucrează la vindecarea
lor. .. cuvantul a iesit !!!! : ) În numele celor vindecați și care urmează să fie mulți alții din zona mea, aș dori să
vă mulțumesc băieților pentru munca voastră continuă și dedicarea pentru redescoperirea panaceului ...  Voi
sunteți salvatori ... Literal !! PACE ȘI IUBIRE de la PA ”Steve

„Bună, trebuie să vă spun o poveste despre un miracol care s-a întâmplat ieri. Am un prieten și se numește
Shannon O'Brien. Este o supraviețuitoare a cancerului de creier de 17 ani. Are o tumoare inoperabilă în creștere
de aproximativ un an. Crescuse până la aproape întreaga dimensiune a creierului ei. I-am împărtășit RSO, iar
ieri rezultatele RMN au arătat că tumora s-a micșorat cu aproape jumătate. O ia de la 14 februarie. Trebuie să
înțelegeți că a fost o Ave Maria. Sunt atât de recunoscător că spiritul meu a găsit povestea ta și am putut să o
transmit mai departe. ” Nadine

„Prietenul meu a fost complet vindecat de cancerul intestinal, în 4 săptămâni de când a luat ulei de canabis.
Doctorii  se  scarpină  în  cap,  nu-și  dau seama.  Acest  bărbat  urma să fie  supus unei  intervenții  chirurgicale
radicale pe 12 octombrie, avea 10% șanse să iasă din operație. Pe 1 noiembrie, medicii săi i-au dat o stare de
sănătate curată. Aceștia sunt aceiași medici care i-au spus că nu va fi în viață pentru a vedea Crăciunul. Aleluia.
Lăudați-l pe domn pentru că a pus această plantă extrem de vindecătoare pe acest pământ, pentru a-i vindeca pe
toți cei care au suficientă credință ca să o folosească. FUNCTIONEAZA." Sherrie

„Ei bine, mă simt mai bine. Am fost în RSO de aproximativ 30 de zile pentru tumoare cerebrală și diabet.
Glicemia mea scade. Am oprit insulina acum 2 zile, deoarece zahărul din sânge scădea prea mult. ” Jeff

„De  asemenea,  a  eliminat  stadiul  de  cancer  mamar  al  unui  alt  prieten  1.  Am trecut  de  la  o  tumoare  de
dimensiune a mingii de golf la mai mică decât o mazăre în două săptămâni. 0,4g de două ori pe zi, ulei brut. Un
alt prieten cu cancer de piele l-a eliminat cu o soluție topică frecată direct pe piele.

Pe mine am scăpat de infecție și umflături într-un dinte rău, mi-am curățat plămânii după o criză de astm și am
îndepărtat două pete funky de pe pielea mea care ar fi putut sau nu să fie cancer ... nu am fost niciodată verificat
și a dispărut ... oops. Fără chimio, fără radiații, fără efecte secundare, fără probleme. ” Bruce

„Am folosit ulei pe care l-am făcut folosind instrucțiunile video ale lui Rick și m-am vindecat de Limfomul cu
celule„ B ”mari difuzate în etapa 4, un cancer folicular presupus„ incurabil ”în doar 58 de zile !! De atunci am
continuat să fac ulei pentru mine și pentru alții și am văzut peste 10 cazuri confirmate de plămân, sân, prostată,
creier, colon, leucemie, pancreas, pacienții se vindecă folosind uleiuri de culoare verde închis !! Produc ulei
folosind AMBE frunze și flori datorită compușilor antiinflamatori speciali găsiți DOAR în frunzele verzi! Mi-
am  pierdut  întregul  intestin  gros  în  1992.  Am  avut  o  „pungă”  făcută  din  intestinul  meu  subțire,  care
funcționează ca o instalație sanitară normală timp de 20 de ani, care ar fi trebuit să se răcească acum 7 ani!
Potrivit gastroenterologului meu de la PAMF; el atribuie consumul greu de canabinoizi la o „pungă” sănătoasă
„într-o formă mai bună decât acum 20 de ani în ziua în care a fost introdusă prima dată. „A auzit aceleași
rezultate de la mulți alți pacienți care utilizează canabinoizi și acum le recomandă pacienților săi!” Craig

„Whoot Whoot, Rick Simpson Oil este UMINANT !! Vă mulțumim că ați împărtășit lumii cum să faceți acest
leac minunat tuturor. Am făcut-o pe prietena mea Carmen să ia uleiul când a fost diagnosticată cu cancer la
limfom Hodgkin. De acum un an este GRATUITĂ CANCER !!! Și boala mea Addison a dispărut fără urmă și
medicii nu pot explica cum sau de ce, așa cum nu s-a întâmplat niciodată. DAR pot și fac !!! CURĂRI DE
CANabis !!! ” Amy

„Bună ziua,  m-am gândit  doar  să  vă împărtășesc  vești  bune.  Pacientul  cu cancer  despre care  v-am vorbit
anterior a trecut recent printr-o scanare CAT. Nu sunt prezente tumori !!! Pe pieptul său era o tumoare care avea
aproximativ dimensiunea unui baseball. Ea și celelalte tumori au dispărut complet! Singurul lucru care rămâne
este niște țesut cicatricial. El și cu mine laudăm pe Dumnezeu pentru acest medicament minunat. Canabisul, o
plantă minunată, un dar pe care ni l-a dat tuturor de la Dumnezeu. Cu toții ar trebui să îi mulțumim lui Rick
Simpson și sacrificiilor pe care le-a făcut pentru a-i face pe oameni conștienți de ceea ce poate face planta lui
Dumnezeu. Pacientul a câștigat înapoi cele 40 de kilograme pe care le-a pierdut. Arată mai sănătos și mai bun
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decât am văzut vreodată. Sunt 100% încrezător și cred cu adevărat că uleiul Rick Simpson, atunci când este
fabricat și utilizat corect, poate vindeca cancerul. Acum, după 12 ani de luptă cu această boală, acest pacient nu
are cancer. Putem doar să-i dăm slava noastră lui Dumnezeu pentru aceasta.

Mulțumesc din nou Rick, pentru că ai fost un tip standup care a făcut sacrificii foarte mari pentru oameni. De un
an de zile,  răspândesc vestea a ceea ce poate face RSO. Acum sunt 100% încrezător  că tot  ce s-a spus în
videoclipurile tale este albastru adevărat. Îmi iau un alt pacient cu cancer în stadiul 4 și sunt foarte încrezător că
va deveni fără cancer în mai puțin de un an. Voi continua să răspândesc vestea cât pot de bine. De asemenea,
voi ajuta cât mai mulți oameni pot. Adevărul va prevala. Vă mulțumesc pentru tot ceea ce ați făcut și faceți încă.
Cu stimă, crește zeița ”

„Acest leac este o realitate ACUM. I-au spus mamei că este în stadiul 4 de cancer pulmonar în decembrie anul
trecut. 14 luni mai târziu, arată și se simte mai bine decât în ultimii ani! Vă mulțumim că aveți bilele care să vă
țină de convingerile voastre. ” CK

„Dr. Rondeau mi-a spus înainte de Crăciun că această pată neagră de pe spatele meu era melanom. M-am dus la
el după ce a început să sângereze. Am venit acasă și am început să-mi pun ulei de muguri pe spate și am început
să mănânc ulei constant. A durat mai puțin de 2 săptămâni și locul de pe spatele meu s-a lămurit și am continuat
să mănânc aproximativ 2 uncii de ulei. Abia o urmă pe spate și mă simt fantastic.

De asemenea, Philip a avut un control de un an și este lipsit de cancer de peste un an. Deci, ei numesc asta
cancer.  Nu  are  nevoie  să  vadă  un  medic  de  cel  puțin  3  ani.  NU A LUAT NICIO CHEMO ȘI  NICI  O
RADIAȚIE, A LUAT DESPRE 4 UNCURI DE ULEI DE CANNABIS ȘI ÎNCĂ MÂNCĂ UN MIC PICI
ZIUAȚI  ZIUAȚI  ZIU.  NU  MULȚI  OAMENI  BĂTĂ  CANCERUL  CU  COPII.  RICK  ESTE  EROUL
NOSTRU. ” Lemn de flaut

„Iubitul meu și cu mine v-am făcut recent uleiul și l-am oferit unui prieten bun, care avea un melanom cu aspect
rău pe picior. V-am explicat cum să folosiți uleiul dvs. și chiar ieri a sunat pentru a-și exclama surpriza că a
dispărut complet! Cu o nouă creștere a pielii proaspete dedesubt. ” Gwendolyn

„Este greu de crezut oamenilor care nu au avut șansa de a fi educați cu privire la puterea vindecătoare a uleiului
de canabis ... Locuiesc în zona de unde este Rick Simpson și am văzut puterea vindecătoare de 10 ani. Vindecă
cancerul, diabetul, tulburările musculare, durerile dinților, în special un remediu miraculos pentru arsuri (trebuie
să-l vezi ca să-l crezi).

Până acum nu am văzut nimic pe care să nu funcționeze, dacă este luat corect și regulat. Este deosebit de bun
pentru cancerul de piele, greață, crampe în stomac și orice aveți nevoie. Un somn bun. Nu există nimic care
ameliorează uleiul de canabis din viața stresului, iar majoritatea problemelor noastre interne sunt cauzate de
stres. Deci iată-te. Mult succes tuturor. Chiar funcționează, trebuie doar să ai încredere în ea. Pune-ți încrederea
în Dumnezeu și Rick Simpson. ” Terry

„Tot ce știu este că eram gata să plec, nu mai puteam să o mai suport, mi-am pus povestea aici, iar îngerul meu
a intensificat  și m-a agățat  de uleiul RSO. Încetasem să mănânc și, cu doar câteva mărimi de ulei de orez,
simțeam schimbarea în mine. Înainte de asta, viața mea era pe canapea cu tampon de încălzire, băuturi ținute
jos. Dar, în a doua zi, eram sus, în gheața, căutând ceva de mâncare, făceam duș. Pentru unii asta nu este mare
lucru, până când vine momentul în care nu poți sta suficient de mult pentru un duș. Am rămas pe el, m-am
îngrășat, am început să trăiesc din nou, recuperându-mi viața cu adevărat. Doar regret că nu știam despre asta
înainte de a fi operat. 56, femeie albă, victima cancerului la sân, Kathleen ”

„Mama prietenului meu a avut cancer de sân de 3 ori. A folosit marijuana în mod regulat, dar medicul ei i-a
spus să nu o folosească când trecea prin chimioterapie. Ea și-a ascultat  medicul și a întrerupt consumul de
marijuana,  dar nu s-a  îmbunătățit  niciodată.  A treia  oară când s-a întors,  a ignorat-o pe medic  și  a folosit
marijuana  pe  tot  parcursul  tratamentelor  și  continuă  să  o  folosească  prin  ulei  Rick  Simpson  și  produse
alimentare. Nu mai are cancer de 5 ani și nu are semne că se va întoarce! ” Duane

„Trebuie doar să vă împărtășesc această veste excelentă cu dvs. și cu cei care vă urmează ... Prietenul de lucru al
soției mele i-a spus acum câteva luni că cancerul pancreatic al soțului ei s-a întors pentru a doua oară, soția mea
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și cu mine știam deja de RSO dvs. pune-i pe site-ul tău pentru a afla mai multe despre el etc. dar ceea ce s-a
întâmplat de fapt când s-au uitat la rezultate este că cancerul devenise cu siguranță mult mai mic decât era când
au observat pentru prima dată că a revenit, aproape că a dispărut de fapt. Au fost nedumeriți cu privire la modul
în care ar fi putut să se micșoreze (ar trebui să afle despre toate tipurile de medicamente, atunci nu, doar despre
cele otrăvitoare). Au spus că vor să înlăture ce a mai rămas, dar l-am sfătuit să continue cu aceleași doze pe care
le făcea înainte, întrucât, evident, a avut un efect pozitiv și să nu se deranjeze să-i lase pe acei măcelari oriunde
în apropierea sa. Totuși, am fost atât de fericit să aud știrile și abia aștept să vă anunț. :)" Marcă

- Bravo, Mark, treci cum se simte pacientul, scanările nu sunt necesare în majoritatea cazurilor. Dacă mănâncă
120-180g în șase luni, se pare că nu are prea multe de ce să-și facă griji. JB

„Există mii de dovezi documentate că vindecă într-adevăr cancerul la persoanele care au refuzat să aibă legătură
cu medicii, doar cu uleiul. Am avut cancer în stadiul 4. Am avut de trăit doar 3 luni și asta a fost acum 14 luni. ”
Tom

„Doar pentru a vă anunța, iată o actualizare a unchiului meu Tom. Noul său nivel de PSA este 0,1 și stabil. Vă
mulțumim că ne-ați dat cunoștințele pentru a-i salva viața. El era în stadiul 4 de cancer de prostată. Căutăm să
facem o mărturie. Dumnezeu sa te binecuvanteze." Sherri

„De când mi-am revenit din colita ulcerativă și cancerul, gastroenterologul meu are acum TOȚI pacienții săi pe
produse de canabis, deoarece acestea sunt cele mai puternice antiinflamatoare pe care le știe ... și funcționează
mai bine decât orice medicament pe care îl poate prescrie !!!” Craig

„Știu că vindecă cancerul ... Am vindecat-o pe mama mea de 3 ori și acum nu are cancer.” Mc Jay

„Dragă Lara, am vrut doar să-ți trimit un mesaj foarte rapid pentru a-ți mulțumi pentru tot ceea ce faci. Vă
urmăresc pagina de aproximativ 6 luni acum. (Îmi pare rău că este prima dată când vorbim. Cred că nu prea
vorbesc prea mult.) Deși foarte rar spun ceva pe pagina dvs., am apreciat foarte mult cercetările pe care le-ați
făcut pentru că mi-au condus făcându-mi propriile cercetări. Unul dintre lucrurile despre care am aflat când am
început să vă urmăresc postările, a fost modul în care canabisul poate vindeca cancerul. Acest lucru a lovit acasă
pentru mine, deoarece mama mea este foarte bolnavă de cancer pancreatic de aproximativ un an. A fost foarte
proastă pentru o vreme și am fost foarte îngroziți că nu va trece. Într-o zi am citit postarea ta despre uleiul de
canabis și am decis să o întreb pe mama dacă o va încerca. Nu consumase niciodată canabis înainte, dar în acest
moment era dispusă să încerce orice. Din moment ce locuim în sudul Californiei,  am reușit să îi comand o
livrare de 3 luni de ulei de canabis de la un distribuitor local. Ne-am gândit că vom tăia chimio-ul timp de
câteva  luni  pentru a  vedea dacă canabisul  funcționează  singur.  În mod uimitor,  ai  putut  să  o vezi  cum se
îmbunătățește imediat. S-a simțit mai bine, a putut să mănânce mai bine, avea mai multă energie, dar a reușit să
doarmă bine, fără să se trezească constant .. A putut chiar să meargă prin cameră fără asistența unui ambulant
pentru prima dată în luni. Cu doar câteva zile în urmă am dus-o la specialist pentru a vedea cât de mult s-a
micșorat cancerul. A luat acest ulei de 2 luni și 2 săptămâni începând de astăzi și sunt încântat să vă anunț că
cancerul ei a dispărut aproape complet. Doctorul a spus că are doar 5 procente dimensiunea pe care o avea
odinioară. Când i-am spus cum s-a întâmplat, doctorului nu i-a venit să creadă. Chiar cred că m-ai ajutat să-mi
salvezi viața mamelor. Lupta nu s-a terminat încă, dar aproape s-a terminat și acum este total câștigabilă. Acest
mesaj este de la mine și toată familia mea ... Mulțumesc pentru ceea ce faci Lara. Vă mulțumim din suflet. ♥
”Dean

„Dragă CureYourOwnCancer.com, cu ceva timp în urmă, am citit  despre Rick Simpson Oil și am decis să
încerc să fac ceva. Cultiv marijuana de foarte mult timp. Am folosit unii dintre cei mai buni muguri ai mei și am
făcut din ulei de cânepă premium. Am încercat-o și nu mi-a venit să cred. A fost atât de puternic încât a fost ca
nimic pe care nu l-am avut vreodată.

După ce am încercat-o, am știut de un pacient care se lupta cu cancerul (limfomul Hodgkin) de aproximativ 11
ani în acel moment. Mi-am oferit să fiu îngrijitorul său medical de marijuana și să-i aprovizionez cu ulei fără
niciun cost pentru el, atâta timp cât ar lua uleiul conform recomandărilor. La acea vreme, era mai mult decât
mai  puțin  străin  pentru  mine.  L-am  cunoscut  cu  aproximativ  un  an  înainte  la  o  întâlnire  a  clubului  de
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compasiune și am aflat atunci că are cancer. Mi-am dorit foarte mult să văd dacă uleiul poate vindeca cancerul,
așa cum se menționează în „Run From the Cure” al lui Rick Simpson.

Deci, după ce am contactat acest pacient și i-am prezentat oferta, am depus documentele corespunzătoare la
statul nostru și am început tratamentul. Am stabilit-o acolo unde va fi în posesia plantelor, așa că, în cele din
urmă, va fi capabil să-și asigure singur uleiul. Aceasta a făcut, de asemenea, parte din acord, că el a învățat cum
să se ajute  singur.  Am început  tratamentul.  La început  a  fost  dificil  pentru  el,  deoarece  uleiul  era  atât  de
puternic, iar administrarea acestuia de trei ori pe zi poate fi destul de dificilă.

După trei luni, o tumoare de pe pieptul superior a început să se micșoreze. După cinci luni, tumora dispăruse
complet. Apoi a intrat pentru o scanare CAT. Rezultatele au revenit că nu are cancer! Medicii încearcă să-i
vindece cancerul de cel puțin 11 ani. Chemo, transplanturi de măduvă osoasă și așa mai departe. Tot ce a luat a
fost de aproximativ o kilogramă de muguri premium transformați în ulei de cânepă. El are rezultatele scanării
CAT înainte și după CAT pe disc (ne vor fi furnizate în curând). El a venit și a vorbit public oamenilor. De fapt,
el este acum un îngrijitor care ajută alți pacienți cu ulei de cânepă vindecător!

Această poveste este adevărata afacere, nu BS Am două videoclipuri (ambele în dreapta) care au fost făcute
într-o tabără locală de canabis. Un videoclip este doar pacientul meu. Celălalt videoclip este pacientul meu și
mărturiile celuilalt pacient. Pacientul meu și cu el îi dăm slava lui Dumnezeu pentru această minune. Cu stimă,
GrowGoddess ”

„În urmă cu un an,  oncologul  meu ne-a spus să contactăm curând hospice,  cancerul  de colon a revenit  în
plămâni și colon, a fost eliminat din colon în 09 și ficat în 11. Soțul meu a insistat să mai încerce o rundă de
chimio, în același timp de când am descoperit uleiul de canabis, am început să iau ulei în aceeași zi cu chimio.
Markerul meu tumoral a fost de 17,6. După un tratament (și 2 săptămâni de ulei), markerul meu tumoral a fost
de 10,6. Vinerea trecută, după 2 tratamente și 5 săptămâni de ulei, markerul meu tumoral este de 4,8. Asistenta
mea mi-a spus că nu știe ce fac, dar chimio nu trebuia să producă aceste rezultate. Mă simt mai bine decât m-am
simțit în foarte mult timp. ” Diane

„Am încercat, am avut cancer de colon, cancerul a dispărut !!!” Jean

„Dragă Rick,  deși  nu te  cunosc în  persoană,  simt aproape că ai  fi  membru al  familiei  mele pentru cât  de
important a fost rolul tău deja pentru viața mea și pentru familia mea!

Nu voi avea niciodată cuvinte suficiente pentru a vă mulțumi pentru angajamentul dvs. de a ajuta întreaga
umanitate într-un scop total altruist. Locuiesc în Slovenia și am auzit că vei fi aici la sfârșitul lunii și nu voi rata
ocazia să-ți mulțumesc personal pentru a da mâna eroului meu!

Mama iubitei mele a fost diagnosticată în urmă cu aproape 3 luni cu cancer pulmonar cu celule mici în 4 etape
(o tumoare  mare  ca  mingea  de tenis  în  plămânul  drept,  cu 2 metastaze  la  nivelul  ficatului  și  ganglionilor
limfatici). Cu doar câteva luni înainte am avut norocul să vă dau peste videoclipul dvs. „Fugiți de la vindecare”
și chiar dacă știam de numeroasele beneficii ale marijuanei medicale, am fost șocat de revelația făcută în filmul
dvs. și îmi amintesc că m-am gândit „dacă mi se întâmplă să am un cancer, cu siguranță voi merge pentru ulei. ”
Atunci nu mi s-a întâmplat mie, ci mamei iubitei mele, o persoană cu adevărat specială pe care am iubit-o
întotdeauna pe lângă faptul că este mama mea iubită!

Deci,  decidem să luăm măsuri  imediat  și  am avut  norocul  să  găsesc  toată  materia  primă pentru a  pregăti
medicamentul! Deși a fost deschisă ideii de a lua ulei, a început și cu chimioterapie, deoarece în acel moment
era atât de speriată că va face orice pentru a scăpa de această boală de rahat.

Așa că la început a început cu chimio și de a doua zi a început și cu ulei. A putut vedea efectul anti-chimio
extraordinar  după doar 1 oră după ce a luat  prima doză de ulei.  A fost  incredibil,  deși  știam că uleiul  va
funcționa probabil, nu ne așteptam la o îmbunătățire atât de rapidă! După 24 de ore de vărsături continue și
senzația că ar fi murit, a început să se simtă mai bine din orice punct de vedere (fără greață, fără gust prost în
gură, apetit mare, somn extraordinar etc.) și a continuat să se îmbunătățească și mai bine până la următoarea
chimio.
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După  3  runde  de  chimio  și  35  ml  de  ulei,  a  făcut  prima  scanare  CT  și  rezultatele  au  fost  cu  adevărat
încurajatoare,  tumora mare de pe plămân era acum jumătate din ceea ce era la CT-ul anterior și din cele 2
metastaze au existat a rămas doar unul și a fost mai mic!

În această  perioadă  am început,  de asemenea,  să  fac multe  cercetări  asupra sistemului  endocannabinoid  și
asupra proprietăților  canabinoizilor.  Și este incredibil  să vezi câte  cercetări,  studii  și  experimente există  pe
această temă și se pare că toată știința susține ceea ce ai descoperit aproape întâmplător. În ultima vreme, chiar
Institutul  Național  al  Cancerului  (din America)  a  deschis  o secțiune  pe site-ul  lor  web numită  „canabis  și
canabinoizi” și în urmă cu doar o lună a fost actualizată cu o mulțime de documentații despre THC și cancer.

Acum, motivul pentru care aș dori să vă întâlnesc personal (pe lângă faptul că trebuie să vă mulțumesc așa cum
meritați) este pentru că am nevoie de ajutor pentru a o convinge pe mama iubitei mele să renunțe la această
chimioterapie fără sens, chiar dacă se vindecă de la cancer, o dăunează enorm!

Am calculat că pe 15 din această lună va fi finalizat tratamentul de 60 ml, dar pe 27 ar trebui să meargă pentru a
5-a rundă de chimio (care va fi urmată chiar de o 6!).

Deci, după cum puteți înțelege, vreau să o evit să meargă la o chimioterapie atunci când ar putea fi deja fără
cancer! Problema este că se știe că cancerul pulmonar cu celule mici răspunde bine la începutul chimioterapiei
(sau cel puțin așa spun medicii), așa că i-au spus că nu este chiar atât de surprinzător rezultatele bune pe care le-
a avut la ultima sa tomografie ...

Ce i-am sugerat este să mai facă o scanare computerizată înainte de a merge la cea de-a cincea chimioterapie
pentru a fi sigură că nu va face o chimioterapie pe un corp curat. A fost de acord, dar încă știu că este speriată să
meargă împotriva a ceea ce spun medicii ...

Mă întrebam dacă poate ar fi posibil să aveți o întâlnire privată cu voi înainte de congres și înainte de a cincea
rundă de chimio. Sunt sigur că va fi entuziastă să vă cunoască și probabil că veți putea găsi argumentația corectă
și să-i oferiți stimulentul potrivit pentru a renunța la chimio!

Îmi imaginez că probabil sunteți supraîncărcat cu tot felul de cereri de ajutor, așa că aș înțelege complet dacă nu
aveți timp și energie sau chiar doriți să vă implicați în fiecare poveste tristă personală pe care o întâlniți în calea
voastră ... Și independent de disponibilitatea dvs. să mă întâlnesc personal voi fi mereu recunoscător la nesfârșit
pentru ceea ce ai făcut pentru mine și pentru întreaga lume!

Mulțumesc din suflet. Vă doresc tot binele pentru viața voastră și sper că într-o zi veți putea, de asemenea, să vă
întoarceți la o viață normală într-o lume normală! Respect, xxx

PS Dacă doriți să postați această mărturie, nu ezitați să o faceți, dar vă rog să nu etichetați sau să nu folosiți
numele meu, deoarece încă folosim petrolul și trăim încă într-o țară prohibiționistă, așa că nu-mi pot permite
riscul de a fi prins. Oricum vă voi ține la curent cu dezvoltarea tratamentului și aș fi bucuros să vă ofer o
poveste completă de bun sfârșit.

„Xxx, ar trebui să mănânce 120-180g de ulei de calitate superioară timp de șase luni sau mai repede, dacă poate.
Nu mai există chimio, nu mai sunt scanate CT dacă este posibil  - ambele sunt cancerigene și vor răspândi
cancerul și mai mult. Faceți supozitoare cu 0,2-3g de ulei în ele (topiți untul de cacao, adăugați ulei, amestecați,
turnați în forme, lăsați-le să se răcească la temperatura camerei) și puneți-le să le folosească de două sau trei ori
pe zi, în plus față de uleiul pe care îl va mânca ( dacă poate să o ia, dacă nu, reduceți ușor doza orală). De
asemenea, ar trebui să vaporizeze uleiul de mai multe ori pe zi - tusea va ajuta la curățarea plămânilor și mai
târziu va tuse și tumorile.

În ceea ce privește întâlnirea cu dvs. personal, vom fi mai mult decât fericiți, dar de obicei facem un proces
foarte scurt cu cei care doresc să ia chimio, nu ne mai pierdem timpul convingându-i, decizia depinde de ei. Din
punctul nostru de vedere, toate informațiile de care au nevoie sunt pe site-ul nostru și în cărțile lui Rick. Dacă
cineva ar veni și a spus că vrea să ia uleiul cu chimio, nici măcar nu i-am furniza ulei, altcineva va fi mai mult
decât fericit să-l mănânce fără chimio-ul mortal. Orice persoană rațională trebuie să știe că a lua otravă nu este
un lucru bun de făcut. Uleiul va face o treabă mult mai bună fără chimio.
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Apoi, oricum, cu cât va lua mai multă chimio, cu atât va trebui să mănânce mai mult ulei pentru a anula daunele
- dacă supraviețuiește chimio,  desigur, pe care nu o știi niciodată în prealabil  și fiecare injecție ar putea fi
ultima. Îmi pare rău să spun asta, dar așa este.

Deci, așa cum o privesc, ar trebui să bată uleiul din ea și să stea departe de medici și tratamentele lor cât de mult
poate.  Ar trebui să-și mărească pH-ul corpului,  să mănânce semințe din două mere în fiecare zi și apoi să
mănânce  uleiul,  să-l  ia în supozitoare,  să vaporizeze uleiul  și  poate  să-l  folosească local  și  pe piept  într-o
tinctură de alcool sau într-un amestec cu semințe de cânepă. ulei sau similar. Pur și simplu urmați instrucțiunile
de pe site-ul nostru și din cartea lui Rick pentru cele mai bune rezultate. Verificați și videoclipurile lui Youtube
ale lui Rick - veți auzi cam aceleași propoziții pe care le-ați auzi personal de la el sau de la noi, mesajul rămâne
același - și este „Rămâneți departe de chimio și radiații” cât de mult puteți. Cele mai bune urări, Jindrich Bayer
”

„Ca cineva care a trecut prin chimio în adolescență, vă pot spune că nu este o plimbare în parc !!! Simțind acest
lucru, vă pot spune că încercăm să găsim un leac și de ce nu încercăm tot ce putem pentru a-l găsi în moduri mai
puțin dureroase. A da otravă pentru a ucide otrava nu este întotdeauna răspunsul, încercați un remediu natural și
vedeți ce se întâmplă. ” Constance

„Trebuie să vedem unele schimbări reale ... și părinții nu ar trebui să fie obligați să injecteze otravă în copilul
lor (chimio)! Dacă oamenii ar ști de fapt ce este chimioterapia, ar presupune că ar fi pompat-o în corpul lor. Ca
să nu mai vorbim dacă ești norocos și învingi cancerul, efectele secundare ale chimioterapiei! Este dezgustator!
E timpul să trezim America și lumea! ” 46/7 Lupta pentru o vindecare

„Bună Jindrich, ieri am terminat de citit cartea lui Rick. Lucruri minunate! Sincer, nu mai am nevoie de nicio
dovadă despre puterea magică a uleiului!

Am făcut și câteva experimente și în fiecare zi descopăr ceva nou pe care acest medicament îl poate face!
Uimitor! Din păcate, chiar dacă sunt convinsă și chiar dacă iubita mea este convinsă, mama ei nu este cumva
capabilă să „dea drumul” complet ... și totuși nu este sigură dacă renunță la chimioterapie ...

Încerc constant să aduc argumente bune, dar nu mă pot hotărî pentru ea! Ea este cea cu cancer și este singura
care poate decide ce să facă cu viața ei.

Știu că oricum se va vindeca la sfârșit, pentru că vom pune în ea atât de mult ulei încât va fi imposibil să moară.
Dar totuși simt că este atât de prost și atât de periculos să te joci cu aceste nenorocite de substanțe chimice, mai
ales când ai acces la medicamente naturale care s-au dovedit a vindeca cancerul!

Am citit despre experiența ta cu cancerul și sistemul medical ... Îmi pare rău pentru pierderea ta ... și acum
înțeleg mai bine atitudinea ta față de așa-numita tradițională „medicament”! ” Luigi

- Bună Luigi, îți mulțumesc pentru cuvintele tale frumoase despre carte și este păcat că trebuie să treci. Este
alegerea ei ce tratament alege, dar nu m-aș apropia de chimio - citește doar povestea mamei pentru ea, poate va
înțelege că a lua otravă nu este niciodată o idee bună, mai ales atunci când nu este justificată și nici nu este
necesară. Șansele ei de a supraviețui doar chimio se vor îmbunătăți foarte mult dacă ia ulei, dar din nou, de ce să
provoace și mai multe daune corpului ei bolnav? Nu are deloc sens. Cele mai bune urări, Jindrich

„Un prieten m-a așezat să mă uit la Run From the Cure acum vreo doi ani și jumătate, gândindu-mă că îmi poate
ajuta psoriazisul. Am făcut uleiul împreună - prima dată pentru amândoi - în trei săptămâni, psoriazisul meu în
plăci dispăruse. De atunci produc uleiul și îl inger. Dacă ingerez în fiecare zi și aplic uleiul local noaptea pe
locurile  individuale care apar la întâmplare,  psoriazisul este foarte controlat  și aproape invizibil.  Din cauza
acestei  experiențe,  am sărit  cu două picioare și  dețin  acum prima afacere medicală  de marijuana medicală
complet licențiată de stat din Colorado. La un an de la afacerea mea, tatălui meu i s-a diagnosticat melanom în
stadiul IV - i s-a răspândit în plămâni și ficat. Oncologul său i-a dat 3 până la 12 luni și i-a spus să fie pregătit
pentru  îngrijirea  hospice.  L-am început  imediat  cu  un  regim RSO și  cinci  luni  mai  târziu,  cancerul  său a
dispărut. Plecat. Cel mai ușor lucru din lume! Mulțumesc Rick, că ai reintrodus acest medicament uimitor în
lume! :-) ”Erica
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„Uleiul de canabis vindecă cancerul. Sunt un pacient cu cancer de sân în stadiul 3 și folosesc uleiul pentru a mă
vindeca. ” Adele

„Fără chimio, fără radiații ... RSO și schimbarea dietei ... RSO mi-a vindecat cancerul de stomac fără niciun fel
de rahat ...” Dale

„Am reușit,  l-am administrat  fiului meu în vârstă de 18 ani ... Niciun semn de cancer acum. Îți datorez un
mulțumire  masivă Rick Simpson.  Fiul  meu a fost  diagnosticat  în  octombrie  cu sarcom sinovial  după ce a
îndepărtat o tumoare înainte de a se face o biopsie ... I s-a spus că cancerul ar fi în continuare acolo și s-ar fi
putut răspândi în plămâni datorită tipului agresiv de cancer care este ... Cel mai recent rezultatele testelor, ei nu
pot găsi nici o urmă pentru uimirea lor ... Uleiul de canabis a fost unul dintre multele lucruri pe care l-am
început aproape imediat după diagnostice. ” Amanda

„Unui prieten apropiat i s-a administrat morfină pentru durerea tumorilor cerebrale. Morfina în sine a provocat
dependență,  retrageri  și a înrăutățit  lucrurile  doar în timpul utilizării  sale.  Cannabisul însuși a fost singurul
medicament care a oferit ameliorare pentru simptomele de sevraj, depresie, durere și cancerul în sine. Mesajul
tău este ceea ce mi-a salvat prietenul. ” Jasp

„Sunt atât de încântat de ulei. Ultima lună a fost prima dată când am citit sau am auzit despre asta. Sunt încântat
... Domnule Simpson, mulți dintre noi vă mulțumim pentru munca altruistă și iubitoare pe care ați făcut-o pentru
întreaga omenire. Ești definiția mea de umanitar !!! M-am oferit voluntar la Hospice din 1998, am văzut mulți
suferind și trecând chiar și în brațele mele. A crede că atât de mult din această suferință ar fi putut fi atenuată
este literalmente năucitor ... ”Cindy

- Cu siguranță este, mai ales atunci când se consideră că toate informațiile despre „puterile miraculoase de
vindecare” ale uleiului Rick Simpson sunt adevărate. Uleiul produs și utilizat corect poate vindeca cu adevărat
cancerul, diabetul și alte mii de afecțiuni. Poate ajuta cu dureri pe care morfina nu le va atinge. Cu adevărat
întinerește corpul și regenerește mușchii. Cred că cuvântul minte nu îl descrie pe deplin, cred. JB

"NU-MI VINE SĂ CRED. Tocmai am aflat de la cineva căruia îi dau lacrimi Phoenix care a avut și vreau să
spun că a avut cancer la rinichi. După ce ați luat uleiul timp de 90 de zile, cea mai nouă scanare PET arată că
tumorile au dispărut. Asta este incredibil. L-am văzut pe Phoenix Tears vindecându-i pe mulți de când lucrez cu
el. Îți mulțumesc că m-ai ajutat să-i ajut pe alții să se vindece. ”

-  Felicitări  și  mulțumesc  că  i-ai  ajutat  pe  ceilalți,  Gregg.  Gata  cu  scanările,  doar  cu  uleiul.  Scanarea  este
cancerigenă, ar putea determina revenirea cancerului și cine vrea asta? JB

„Bună dragă dragă Rick Simpson și Jindrich Bayer, sper că sunteți amândoi bine și fericiți. Având în vedere
cantitățile de e-mail pe care trebuie să le primiți, sunt sigur că nu vă amintiți de mine de acum câteva luni, așa
că am inclus corespondențele noastre anterioare.

Mama este vie și foarte sănătoasă! A spune că suntem atât de recunoscători este o subevaluare.

La diagnosticul din februarie 2012 (adenocarcinom pancreatic în stadiul 4 cu metastazare la ficat și plămân)
prognosticul ei a fost de 3 până la 6 luni, cu scăderea severă anticipată a stării de sănătate în acest interval de
timp. În schimb, ea este vie, fericită și bine 10 luni mai târziu.

Știu că vă opuneți amândouă chimio-ului, la fel și noi ... Dar când au spus 3 luni, am aruncat TOTUL, inclusiv
chimio, împreună cu lansarea RSO imediat. Ni s-a spus că nimeni nu rămâne la fel de sănătos ca mama pe
aceeași chimioterapie Gemzar pe care a primit-o. RSO trebuia să o fi menținut sănătoasă în acel timp.

Chemo s-a oprit în urmă cu 6 săptămâni, când a decis că poate simți începuturile daunelor chimio. Acum nu mai
are chimio de 6 săptămâni și se simte grozav.

De la diagnosticul ei din februarie 2012, după acumularea inițială, a luat un RSO gram pe zi (aproximativ 300
grame în total până acum).

Cea mai recentă scanare efectuată luni 12-17-12 a arătat o mai mică contracție a tumorii, inclusiv documentația
că unele dintre tumori erau prea mici pentru a fi vizualizate prin scanare CT. Au fost vești incredibile! Apoi,
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marți, am obținut rezultatele din munca ei de laborator. După ce am primit știri de scanare atât de bune, am fost
șocați să auzim că testul markerului tumoral (CA19-9) a crescut de la 285 până la 2100. Ați mai văzut vreodată
acest lucru? Aveți vreo explicație cu privire la de ce sau cum au crescut markerii? Ai vreo idee? Orice sugestii?
Această întrebare a fost adresată mai multor producători de RSO, dar până acum nu a existat niciun răspuns
definitiv.

Iată rezultatele sale CA19-9 până în prezent. Nivelul normal este MAI MICI DE 37. A fost efectuat un test non-
marker tumoral la diagnosticul inițial în februarie. 30-04-12 ... 23.568; 5-30-12 ... 5.240; 18-06-12 ... 4.458; 8-
8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Ultima chimio a fost 10-29-12); 12-12-12 ... 2.100. Orice contribuție pe care o
puteți avea va fi prețuită de familia mea! Multă dragoste, B ”

- Dragă B, CT-urile dau o doză masivă de radiații și asta ar fi putut să o provoace, plus că chimio-ul a fost total
inutil. Aș vrea să mănânce 180g de ulei de cea mai bună calitate cât mai repede posibil. Gata cu scanarea CT
sau orice altă prostie cancerigenă, doar uleiul și cât poate lua. Mai întâi trebuie să anulați daunele provocate de
chimio și radiații și va dura ceva timp, doar că a făcut treaba mai grea pentru petrol. Ca și cum ai da un antidot
în timp ce îi pompești venin în vene, nu are niciun sens pentru mine. Cele mai bune urări, Jindrich Bayer

„Am fost abordată de o femeie cu cancer de sân în urmă cu aproximativ 4 săptămâni și am reușit să o îndrept în
direcția corectă. Are o tumoare destul de semnificativă (cred că ar putea avea mai mult de una) și este capabilă
să o simtă. Au trecut doar 3 săptămâni de când a început uleiul și deja tumora se înmoaie cu siguranță. Nu e rău
timp de 3 săptămâni! Mă simt foarte încurajat pentru ea și STIU doar că această doamnă va fi o altă poveste de
succes. Iubire pentru toți." Corrie

„Tatăl meu are 89 de ani, are cancer de piele pe față. De trei ori l-am dus la spital pentru a avea o decupare, ceea
ce îl deschide la infecții, ca să nu mai vorbim de luarea din casa de bătrâni și înapoi, este greu pentru el. Am
început cu ulei de canabis acum câteva săptămâni. Unele dintre acestea sunt de mărimea degetului copilului
meu până la degetul mare. Au fost 11 pe care i-am tratat acum sunt 4 cel de dimensiunea degetului mare al
degetului bebelușului. Pur și simplu mor și cad de pe pielea vindecată. Sunt uimit la fel ca toate asistentele și
medicul. ” Steve

„Aș vrea doar să spun că sunt extrem de fericit să anunț că scanarea socrului meu pentru cancerul său a ieșit
complet curată pentru a doua oară după prima care prezintă pete pe plămâni. L-am pornit pe ulei imediat după
ce primul a arătat pete. Canabisul i-a luat plămânii și i-a curățat! I s-a spus că are nevoie de Chemo. Am fost
împotriva lui și l-am pus pe ulei în schimb. Canabisul vindecă cancerul !!! De asemenea, am început micul meu
pomeranian  pe  ulei,  deoarece  are  o  trahee  prăbușită  și  insuficiență  cardiacă  congenitală.  El  nu  a  urmat
medicamentele obișnuite din vară și nu a tusit abia deloc pentru prima dată din vară (a tusit în mod constant și
și-a mascat chiar și produsele farmaceutice date de medic). Are mai multă energie și se descurcă mai bine decât
o făcea când era pe medicamente. ” Karen

„Vindecă și cancerul de col uterin! Nu mi-am putut permite tratamentele (nici măcar UNUL ...) și am mers un
an fără niciun fel de ajutor medicinal ... dar am fumat aproape în fiecare zi ... apoi un an mai târziu la examenul
meu anual, medicul și asistentele medicale au fost uimiți ... nu au putut găsi altceva decât o ușoară cicatrizare în
cazul  în  care fusese cancerul  ...  Sunt  100% fără cancer  acum ...  datorită  Marijuanei  ...  nu medicilor  ...  nu
„medicamentului” ”... nu tratamente ... ci din cauza unei plante pure, pe bază de plante, NATURALE ... Sunt
dovada vie ...

Medicii au spus că ar fi trebuit să fiu la un nivel de cancer 5, să nu fiu fără niciun tratament ... dar totuși a
FUNCȚIONAT ... FĂRĂ ajutor de la ei ... au fost atât de uimiți încât m-au trimis la SPITALUL DE STAT în
LITTLE  ROCK  (UAMS)  pentru  mai  multe  teste  ...  și  UAMS  nu  a  găsit  nimic  altceva  decât  o  ușoară
cicatrizare ... au spus că a fost un miracol ... Cred că a fost doar Marijuana ... Legalizează-l deja. .. ajuta oamenii
... nu despre asta a folosit Omenirea? ” Monica

„Sunt foarte recunoscător că David Triplett și-a pus videoclipul acolo ... mi-a plăcut videoclipul și a fost una
dintre poveștile care m-a determinat să încerc ulei de canabis pe un cancer de piele cu carcinom bazocelular pe
frunte ... care acum a dispărut! ... Nu încetați să răspândiți adevărul! ” Dee
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„Am folosit ulei de canabis pentru a trata carcinomul bazocelular pe gât și pe față. CU SUCCES. Acesta este un
cancer ideal pentru a face cercetări. Este clar vizibil cu ochiul liber și orice schimbări care au loc sunt ușor de
văzut. Am încercat să generez interes pentru acest lucru aici, în SUA, dar federalii au pe oricine și se pare că toți
oamenii au murit. Vedeți ce puteți face. ” Joseph Siler (Prima postare pe CANNABIS CURES CANCERS!
Facebook Group administrat de Kane Slater, 7 ianuarie 2010)

„Am un nod în coapsă, era greu, aproape 2 cm, acum are mai puțin de jumătate din dimensiune și devine mai
moale (4 săptămâni).” Katri

„Tocmai am aflat că nu am cancer după ce am fost pe ulei timp de 5 luni consecutive !!” Mimi

Î.JB, aveți ceva despre vindecarea anumitor tipuri de tumori numite „hemangioblastoame”? Urmăresc postările
tale, precum și altele. Niciodată nu am văzut un tratament al acestui tip de tumoare, altul decât excizia. Am o
grămadă de ei. Graeme

A. Nu personal, cu siguranță nu am avut ocazia să tratăm personal toate diagnosticele cunoscute de om, însă,
judecând din ceea ce am citit despre el acum, nu văd niciun motiv pentru care uleiul să nu ajute. Din câte știu, ei
îl pot diagnostica numai folosind scanări CT, iar modul în care îl privesc, toți cei care fac o tomografie ar trebui
să mănânce cel puțin 60g de ulei după aceea. Și dacă mănâncă 60g înainte de operație, în majoritatea cazurilor
sunt sigur că operația nu va fi necesară, deoarece tumorile nu vor fi acolo. Deci, cu siguranță aș încerca chiar eu
uleiul. Toate urările, JB

„Însăși placebo-ul vindecă unii oameni este un motiv pentru a arunca medicina pentru totdeauna și a studia arta
placebo-ului. După ce ați spus că nu faceți niciodată un studiu placebo atunci când aveți un tratament eficient,
aveți dreptate, ceea ce ar ucide jumătate dintre pacienți, bolnavi și cruzi. ” Christopher

- Ar fi într-adevăr bolnav și crud și de aceea eu personal nu o voi face. Alții pot, dacă doresc, dar eu nu. Vreau
ca sistemul medical să înceapă să folosească uleiul ca placebo - dacă dovedesc că orice vor să folosească este
mai sigur și mai eficient decât uleiul (și mai distractiv / mai plăcut pentru pacient), atunci pot continua și îl pot
vinde . Dacă nu, atunci nu. Este destul de simplu și foarte rațional, cred. Și așa va fi în viitor oricum, așa că de
ce să aștepți? JB

„Nu este niciodată prea târziu să acceptăm faptul că canabisul este pur și simplu medicament. În același timp,
nu este niciodată prea târziu să începeți să utilizați uleiul ca medicament, indiferent de starea dumneavoastră sau
de cât de severă este. Odată cu utilizarea uleiului, există de obicei o șansă pentru pacient sau uleiul le va oferi o
calitate a vieții maximă până la sfârșit. Și asta este și foarte mult. „JB

„Când pacienții care au luat chimioterapie încep să folosească uleiul, primul lucru pe care trebuie să îl facă
uleiul este să detoxifieze organismul. Deci, uneori este nevoie de 120-150g de ulei înainte de a începe să atace
cancerul în sine. Nu este o idee bună să luați chimio, mai ales atunci când este absolut inutil, având în vedere că
sistemul medical știe despre canabis ca leac pentru cancer de zeci de ani. „JB

Î. Pacienții cu cancer „terminal”: îi începeți agresiv pe 1 gram pe zi sau îi rezolvați până la o săptămână cam
așa? Sfaturi din experiențe?

A. Nu, întotdeauna începem cu doze mici și urmăm destul de mult instrucțiunile. Desigur, dacă au experiență
anterioară cu canabisul și știu că nu trebuie să vă fie frică, uneori puteți începe cu o doză mai mare. Dar nu știți
niciodată cum va reacționa pacientul la ulei, plus că sunt de obicei pe o combinație de diferite medicamente, așa
că s-ar putea să doriți să fiți atenți și să urmăriți tensiunea arterială a pacientului etc. Recomandarea generală
este să urmați instrucțiunile, cel mai puțin formal este - urmați-vă instinctul și judecata și atunci când pacientul
nu are „nimic de pierdut”,

Nu aș ezita să le dau o doză mare atunci când este necesar (dureri acute de spate etc.). Un gram de ulei de înaltă
calitate poate face ca un utilizator neexperimentat să fie foarte foarte mare. Uneori, această virgulă indusă de
cânepă ar fi benefică și sunt sigur că va fi utilizată în acest fel pentru anestezie înainte de operație, mai devreme
sau mai târziu, oricum, dar chiar acum vrem să vedem pacienții să rămână în zona lor de confort cât mai mult
posibil. Sper că am explicat-o bine. Cele mai bune urări, JB ”
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„Corrie, prietene, m-ai ajutat cu ***. I-am dat medicamente pentru tumorile sale neuroendocrine. A fost pe
medic de 1 lună și începe să se micșoreze. A fost atât de mare încât îi împingea stomacul, dar acum a ajuns până
la punctul în care poate mânca din nou, iar medicul său a spus că nu a văzut niciodată o tumoare ca aceea să se
micșoreze atât de RAPID. L-a speriat și toate lucrările de sânge au revenit la normal, așa că altul pe cale de a fi
vindecat și este minunat. Și tu ești MINUNAT și Dumnezeu este minunat ”.

„Am un prieten care are cancer la creier și am Cml. Uleiul funcționează pentru amândoi !!! Prietenul meu este o
dovadă directă în ochii mei că acest ulei este un miracol ... Am avut îndoielile mele înainte, dar nu acum! Luați
uleiul, FUNCȚIONEAZĂ! ” Tyler

„Am fost întrebată anul trecut de prietena mamei mele dacă pot face un curs de 6 luni de ulei de cânepă pentru
mama ei,  din canabis de cea mai înaltă  calitate.  Avea cancer la gât. I-am făcut uleiul urmând sfatul de pe
YouTube, apoi l-am postat în Rusia. A folosit primul curs de 6 luni cu rezultate uimitoare și a cerut încă o doză
de 6 luni, i-am trimis o altă sarcină, iar acum 14 luni mai târziu, ea are o stare bună de sănătate. Faci o muncă
uimitoare, Rick. Mulțumesc." Gareth

„Bună ziua, mă numesc Alysa Erwin și am 16 ani. În 2011 am fost diagnosticat cu astrocitom anaplastic în
stadiul 3. Noi (familia mea și cu mine) am luat decizia de a folosi un concentrat de canabis. Universitatea din
Michigan ne-a spus că probabil nu supraviețuiesc mai mult de câțiva ani și că cancerul în sine era inoperabil,
deoarece se afla într-o formațiune de păianjen. În ianuarie anul trecut am mers la RMN obișnuit la Universitatea
din Michigan. Toate tumorile au dispărut. ”

„Am fost diagnosticat din nou cu cancer. A treia oară. Etapa a 4-a os și ficat mets, de la cancer de sân. Povestea
mea despre cancer a început acum aproape 7 ani, sunt unul dintre norocoșii care au supraviețuit cantității de
chimio la care mi-am supus corpul, ca să nu mai vorbim de radiații. Acest al treilea diagnostic m-a convins că
am terminat; Adică cine supraviețuiește acestui tip de diagnostic ??

Așa că am căutat minuni și l-am găsit pe Rick Simpson. Eram sigur că nu exista nici un fel ca acest tip să spună
adevărul, așa că m-am uitat mai adânc. Am început să mă conectez cu oamenii din Michigan și am aflat mai
multe despre Rick Simpson Oil sau uleiul de canabis și rezultatul pe care l-au experimentat oamenii ca mine,
care a fost supraviețuirea, remisiunea, vindecarea !!

În acest moment nu am nimic de pierdut, așa că am întins mâna și am cerut ajutor. Am început să inger un gram
pe zi de medicament, lucrând încet până la doza respectivă. Odihna a devenit o parte importantă a zilei mele,
exact de ce avea nevoie corpul meu de luptă. Singurul efect secundar pe care l-am experimentat a fost cantitatea
și calitatea minunată a somnului pe care îl primeam. Asta plus reglarea tensiunii arteriale și durerea mea este
acum sub control.

În urmă cu mai puțin de un an, am fost diagnosticat cu cancer de os și ficat în stadiul 4 cu nenumărate tumori
(atât  de multe au renunțat la numărare),  mi s-a spus să-mi pun lucrurile în ordine. (Asta îmi ia respirația.)
Înainte până azi și sunt la câțiva centimetri distanță de remisiune. Scanarea mea PET de săptămâna trecută a fost
negativă ... Negativă! Nu am mai avut niciodată unul dintre acestea. Înseamnă că nu există cancer. Singurul
motiv pentru care nu sunt în remisiune completă este pentru că există câteva umbre pe oasele mele în scanarea
pisicilor, dar îmi contin tratamentul și și acestea vor dispărea în curând. Acest lucru nu este altceva decât un
miracol, nenumărate tumori la câteva umbre care nici măcar nu apar pe o scanare PET.

Oamenii pot spune că aveți grijă de cuvântul vindecare ... Dar, adică, este ceea ce este. Sunt aici și mă simt mai
sănătos în fiecare zi, iar John m-a ajutat să ajung acolo. M-a primit când l-am sunat și i-am cerut ajutor. El și
grupul său și-au luat timp să se așeze cu mine pentru a se asigura că sunt educat cu privire la seriozitatea acestui
medicament și la angajamentul pe care îl ia toate părțile noastre pentru a face acest lucru posibil. Pentru mine și
pentru tine aceasta este o chestiune de viață și de moarte. Sper că toată lumea o ia atât  de în serios! Vom
depinde de acest medicament pentru tot restul vieții.

Michigan Cannabis Club a avut grijă de nevoile mele medicinale și de nevoile mele educaționale. Acesta este
un grup serios și au nevoie de sprijin serios, să vă binecuvânteze John Roberts, sacrificiile tale m-au ținut în
viață. Vă rugăm să îi ajutați acum, astfel încât să poată ajuta în continuare atât de mulți. Mulțumesc!!"
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- Această actualizare a fost postată acum câteva luni și acum este în plină remisiune. Michigan Cancerproject

„Sunt un bărbat în vârstă de 68 de ani, care trăia în ceea ce am considerat o viață sănătoasă normală, fără
probleme majore și m-am întreținut cu o vacă de gripă anuală și controale. Funcțiile corpului meu erau în regulă
și toate păreau ok până m-am trezit într-o dimineață cu dureri de stomac îngrozitoare.

Gândindu-mă  că  este  apendice  sau  hernie,  soția  mea  m-a  repezit  la  urgență.  Am  fost  operat  de  urgență
aproximativ  2  ore  mai  târziu,  15  august  2012,  și  a  existat  o  tumoare  masivă  pe  colonul  meu  care  a  fost
îndepărtată împreună cu 14 ganglioni limfatici. O săptămână mai târziu, interiorul meu s-a deschis și m-a otrăvit
și asta a dus la o a doua intervenție chirurgicală.

Începând să mă simt mai  bine 4 zile  mai  târziu,  eram în picioare  și  mi-am revenit  încet  și  am început  să
sângerez. Înapoi pentru operația numărul 3 și o zi mai târziu a avut un atac de cord ușor.

La scurt timp după aceea -33 de zile în terapie intensivă- am fost externat și am luat un sac de ostomie. Geanta a
fost la mine 8 luni și s-a făcut o intervenție chirurgicală de inversare fără complicații.  Chirurgul a spus că
cancerul nu s-a răspândit dincolo de noduri.

În  ciuda  acestui  fapt,  m-au dus  la  Clinica  Cancerului  și  au început  să discute despre chimio  și  radiații  ca
„urmărire”. Au spus protocolul standard. BULLSHIT a spus că eu! Nu va exista nici o radiație a corpului meu
sau o otrăvire mai mult cu Chemo sau Radiation. Oncologul de la Clinica Cancerului nu s-a certat și a subliniat
urmăririle la fiecare 3 luni timp de un an, ceea ce a presupus o tomografie computerizată și prelucrarea sângelui.

Am obținut materialul așa cum este subliniat de Rick Simpson și am produs RSO. Urmând toate instrucțiunile
pentru procesul de extracție și folosind nafta ca solvent, am avut uleiul finit în seringi și am început să îl inger
de două ori pe zi, o cantitate mică de fiecare dată.

Am finalizat a 4-a monitorizare la Clinica Cancerului și au declarat că scanarea CT nu arată nimic care ar indica
prezența CANCERULUI. Analiza sângelui a arătat nivelul CEA la 1,4, dar ce naiba, toată lumea are o celulă
canceroasă sau două în ele. Ei consideră că orice lucru peste 5 ani poate cauza îngrijorare. Acum pregătesc un
alt lot și voi ingera zilnic ca măsură preventivă.

Pentru oricine suferă acum de cancer, vă sugerez să faceți același lucru. Nu avem nimic de pierdut și totul de
câștigat. ” Gerry

„Este prea târziu pentru a salva pe cineva care are etapa a 4-a și care este deja piele și oase și care abia mai
poate merge de la pierderea puterii?” Rostogoli

"Niciodată nu e prea târziu. Multe minuni au fost văzute cu utilizarea acestui ulei. Dacă nu le poate salva, cel
mai puțin va face este să le ușureze suferința fără efectele secundare dure ale produselor farmaceutice. Rețineți
că, dacă încep cu doze mari, va dormi mult până când se va crește toleranța. Este foarte puternic. ” Nick

„Sunt o luptătoare de două ori împotriva cancerului de sân. Aș vrea să fiu dovada vie că uleiul tău funcționează
pentru a ajuta la salvarea de vieți. ” Michelle

„Și eu, fără cancer la tiroidă !!” Michelle

„Dawn: Spune ce vrei despre mine, dezamăgește-mă, judecă-mă ... Argumentul tău este invalid! Aceasta este
ultima scanare pe care o va primi vreodată mama !!! CANNABISUL omoară CANCERUL!

Stacy: Ce etapă a fost mama ta? Știu că l-ați postat odată, dar uit. Acesta este un raport fabulos imediat !!
Dawn: Stacy, a fost carcinomul cu celule mici al stadiului 3 al plămânului. 5 tumori cu mets mici la nivelul 
sistemului limfatic superior.
Debbie: E atât de fenomenal! Nu am auzit niciodată de cineva care să vindece celule mici, chiar și cu toate 
protocoalele obișnuite. Acest lucru este remarcabil! Nu numai că ai salvat viața mamei tale, dar asta va salva și 
alte vieți, deoarece este dovada faptului că canabisul funcționează. Vă mulțumesc mult pentru că ați distribuit 
acest lucru!
Dawn: Debbie, a făcut totul, ulei de canabis - chimioterapie DAR a fost vindecată înainte ca tratamentele sale 
de chimioterapie și radiații să fie făcute, așa că a refuzat tratamentul rămas și a rămas cu uleiul ... Ceea ce ia și 
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va lua în fiecare zi pentru restul vieții ei!
Steve: spune „acest lucru este cel mai compatibil cu modificările post-radiații”. A avut radioterapie?
Dawn: Steve, da, dar nu a terminat niciodată ... Dr. are podea! ”

„Pacient: Linda V., Data serviciului: 16.11.2013, Procedură: CT PIEȚ CU CONTRAST

S-a efectuat o CT a pieptului ... Compararea se face cu CT toracică anterioară din 08.07.2013

INDICAȚIE: Aceasta este o femeie în vârstă de 64 de ani, cu antecedente de cancer pulmonar ...

CONSTATĂRI:  Există  o  schimbare  interstițială  crescută  și  îngroșarea  septului  interlobulară  ...  care  este
îmbunătățită în comparație cu examenul anterior ... Nu se demonstrează noduli mediatinali ai țesuturilor moi sau
adenopatie mediastinală. Nu există dovezi certe de limfadenopatie axilară sau limfadenopatie hillară. În afară de
modificările  post-radiații  ale  aspectului  medial  al  lobului  superior  drept,  nu  sunt  demonstrate  opacități
pulmonare parenchimatoase suplimentare sau noduli pulmonari suspecți. Traheea și bronhiile principale sunt
brevetate.  Nu există revărsat pleural.  Mărimea inimii este normală. Nu există revărsat pericardic.  Porțiunile
vizualizate ale abdomenului superior nu sunt remarcabile. Nu există leziune osoasă lucentă sau sclerotică focal
agresivă.

IMPRESIE: Îmbunătățirea modificărilor post-radiații în hillumul drept și aspectul medial al lobului superior
drept. Nu există dovezi certe de boală recurentă sau reziduală. "

„Petrolul a inversat toate daunele provocate de radiații  și s-a vindecat dincolo de orice credință ...  Medical
Marijuana m-a SALVAT și mă ține departe de 5 farme. Mi-am pierdut rinichiul drept la chimioterapie și începe
să se prindă de locul unde mă doare să am pielea pe mine ... și în câteva minute după ce am consumat uleiurile
într-o tinctură pe care le fac să se oprească convulsiile și să stau departe luni întregi ... Uimitor și acesta este
doar unul dintre uleiurile care mi-au inversat leziunile nervoase din ochii mei cauzate de chimioterapie la locul
unde am fost diagnosticat cu glaucom și la ultima mea vizită în urmă cu doar 6 luni nu arată deloc semne de
glaucom și vederea mea este mai bună atunci când medicez ... ”Teresa

„Mătușa mea, cu glioblastom în stadiul 4, a trecut de la scaun cu rotile la mers după doar trei doze! Partea
stângă a fost paralizată timp de peste o lună. Dar acum pe deplin funcțional !! Atât de entuziasmat!" Nicolette

„Am lucrat la un colectiv și de mai mulți ani și am avut cancer de piele pe brațul stâng din cauza agățării lui pe
fereastră în timp ce conduceam. Acum știu că nimeni nu trebuie să mă creadă, dar am început să pun ulei RSO
pe el în fiecare zi și jur că a dispărut. A durat câteva luni, dar a plecat într-adevăr acolo unde a fost de ani de
zile. ” Randy

„Acest lucru mi-a schimbat viața după ce am fost diagnosticat cu LMC (leucemie mielogenă cronică) în urmă
cu aproape un an și am urmărit videoclipul Run From the Cure despre cum uleiul de canabis vindeca pacienții
cu cancer  terminal.  Ei  bine,  eu sunt dovada vie  că funcționează.  Mi-a schimbat  nivelul  de cancer.  Nu s-a
vindecat încă, dar sper că într-o bună zi, în curând, pot spune că sunt un supraviețuitor, așa că, dacă nu ați
parcurs un kilometru în pantofii oricărui pacient bolnav de cancer, nu începeți să scăpați de ceva despre care nu
știți nimic. ” Denise

"Eu cred. Prietenul meu a fost diagnosticat cu 3 tipuri de cancer. I s-au dat 3 săptămâni de trăit. Acum 2 ani mai
târziu, el este la fel de bun și face bine. ” Sandra

„Fratele meu avea limfom, stomac, metastizat la coloana vertebrală. Drogurile pe care i le-au dat l-au ținut treaz
toată noaptea în fiecare noapte și zi și nu au ajuns niciodată să doarmă sau să mănânce săptămâni întregi. Un
gram de pastilă de ulei și ajunge să doarmă 18 ore și să mănânce după pofta inimii. O săptămână mai târziu, el
este 78% fără cancer. Doctorul a fost nedumerit. Nu i-am spus pentru că se afla într-o stare non-medicală, dar
canabisul i-a salvat viața și pe a noastră. Acum un an mai târziu, FRATUL MEU BATE LIMFOMUL! Nimeni
nu face asta ... fără canabis. ” Errl

„În prezent am cancer în stadiul 4. Am avut ablație și rezecție hepatică, precum și chimio folfox. Am folosit
markeri pentru ulei și tumori, au trecut de la 1200 la 3. Toată echipa medicală a spus NSD. Fără semne de
boală. ” Jim
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„Am scăpat de 5 dintre tumorile mele folosind ulei de canabis ... a fost interesant să văd cum se confruntă
medicii când nu a putut găsi cele 5 dintre tumorile originale ... unde s-au dus? Conteaza? Mulțumim ulei de
canabis. ” Kelly

„Am avut un flacon mare cu el, cu ceva timp în urmă. Aș lua o picătură pe zi. Persoana care mi l-a dat mi-a
cerut-o înapoi. A ajuns să o dea unei femei care dispărea de cancer. Nu putea să mănânce, să bea, să nu mai
vorbim de viață. A cântărit mai puțin de 70 de kilograme. Prietenul meu i-a dat uleiul ... voila! A început să
mănânce, să bea și să-și continue lupta ... cu succes. Credincios ferm al proprietăților curative ale canabisului. ”
Tara

„Astăzi am aflat despre un bărbat căruia i-am donat o sumă mare. Avea o tumoare de cancer în gât. A fost
complet alimentat cu tuburi de la începutul lunii aprilie 2013. Soția omului bolnav îi sună pe toți în lacrimi.
După 4 săptămâni de a lua ulei de 2 ori pe zi a dispărut. Complet dispărut ... A mâncat alimente solide ... Fără
tratamente noi sau medicamente noi, doar RSO. Împărtășiți cunoștințele, salvați o viață. ” Jared

„Dean: Mătușa mea a folosit chimioterapie. Aceleași rezultate. MORT.

Stephen: Îmi pare rău pentru pierderea ta. Am văzut ulei de cânepă scoțând cancerul de piele de la nașa mea.
Cred că tot trebuie să o prinzi devreme. Sunt sigur că canabisul a ajutat. ”

„Tocmai am aflat că pacientul meu în vârstă de 16 ani care a avut limfom non-Hodgkins este CLEAR! Tumorile
au dispărut, laboratoarele normale. ” Janet

„Am primit un apel de la un pacient bolnav în fază terminală. Ea se tratează cu RSO de câteva luni. Cancerul
intestinal. Dr. Ted a avut de trăit luni întregi. Jindřich Bayer, sunt bucuros să vă raportez că, la ultimul doctor
Appt, i-a dat cel mai bun cadou de Crăciun vreodată.  El i-a spus, nu găsesc niciun cancer și s-ar putea să
trăiești !!!! Acesta este un cadou de Crăciun. Multumesc Iisus!!!! Nu spune niciodată niciodată ... ”Raymond

„Am avut  doi  prieteni  care  au  supraviețuit  cancerului  făcând  celebrul  Simpsons  Oil!  Unul  a  avut  cancer
pulmonar și i s-a dat 6 luni de viață, el este în viață de 7 ani și celălalt a trecut prin cancer de două ori, ultimul a
fost cancerul ovarian și sunt încântat să spun că de acum 2 săptămâni, nu mai există cancer! De ambele ori a
folosit uleiul de canabis !! ” Vicki-Jane

„Am urmărit pagina lui Rick acum aproximativ un an, de când mama a primit diagnosticul de cancer pulmonar
cu  celule  mici.  A  fost  diagnosticată  în  martie  anul  trecut  și  a  început  chimio  la  scurt  timp.  A  suportat
radioterapia și chimioterapia pe parcursul verii și s-a îmbolnăvit  foarte mult,  deoarece radioul i-a ars gâtul,
astfel încât să nu poată înghiți / mânca etc. A fost internată timp de aproape două luni. Apoi, a avut niște radiații
cerebrale (preventive, bleh: /) în tot acest timp cercetam din timp și începusem călătoria noastră de a obține totul
împreună pentru a produce propriul nostru ulei de la zero. Ceea ce am reușit să facem - da!

Așadar, după primele două zile de radiații ale creierului, s-a îmbolnăvit foarte tare, așa că am luat decizia că va
începe petrolul (octombrie). De la prima doză, nu s-a uitat niciodată înapoi !!!! A navigat prin restul creierului și
a uimit medicii că nu a avut migrene, vărsături severe sau pierderi de memorie etc. etc! Zbura!

Așadar, după controlul ei din octombrie, a arătat o reducere semnificativă a tumorii pulmonare, dar a fost încă
acolo. Au vrut să o revadă în ianuarie pentru a decide pașii următori.  Așa că am arat până în noiembrie și
decembrie administrându-i doar ulei și niciun alt tratament. La Crăciun, a avut o mică înfrângere și a devenit
deprimată și vărsată timp de două săptămâni, dar am pus-o înapoi pe smoothie-urile ei vegane crude și pe iarba
de grâu și s-a îndrăgostit cu adevărat și arată strălucitoare. Marele ei control după ultimele sale scanări a fost ieri
și ghici ce ... Mama mea este CANCER FREE !!!! A disparut !!!! Ce uimitor este asta !!!! ” prin Janet

„Cu aproximativ 6 luni în urmă mamei mele i s-a diagnosticat melanom metastatic cu cancer terminal, cu 6
tumori pe ambii plămâni. Medicii ne-au spus că chimioterapia și radiațiile nu vor face nimic și au spus că au un
nou tratament pe care l-au avut, reușind să oprească dezvoltarea tumorilor și poate să-și extindă viața încă câțiva
ani.  Am început  noul  tratament  și  efectele  secundare  au  fost  oribile,  așa  că  ne-am  oprit.  Aproximativ  o
săptămână mai târziu, un prieten de-al meu a menționat documentarul tău pe Youtube, Run From the Cure.
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După ce am urmărit acest lucru, m-am hotărât ce rău ar putea proveni din încercări? Hei, dacă nu funcționează,
ea va muri oricum. Pentru a face o poveste lungă, mama a ingerat ulei de aproximativ 3 luni și a făcut scanări în
urmă cu 2 zile și 5 din cele 6 tumori au dispărut COMPLET, iar ultima are jumătate din dimensiunea ei.

Nu pot să exprim în cuvinte recunoștința pe care o am pentru informațiile dvs. și pentru salvarea vieții mamei
mele. Este oribil să te gândești la toți oamenii și copiii din lume care suferă și mor atunci când o plantă simplă
poate rezolva toate acestea. Acum sunt hotărât să răspândesc vestea și poate să-mi cresc și să creez ulei pentru
oamenii pe care știu că au nevoie de ajutor. Mulțumesc din nou și mult succes în viitor cu tot. ” prin Janet

„Cancer ovarian, 5,5“ tumoră, 90 de zile de trăit, răspândit în stomac ... Ingerat 90 de grame în 38 de zile. Fără
cancer.  Aveți  toată  documentația  pe  care  ar  trebui  să  o  credeți,  dar  totuși  oamenii  nu!  Dumnezeu  să  vă
binecuvânteze pe Sf. Simpson pentru că ne-a ajutat să ne păstrăm mami !!! ” Larry

„Am niște știri destul de grozave. Unul dintre ochii mei din est a dat unul, numărați-l ... UN tub de ulei unui
prieten care avea o tumoare masivă înfășurată în jurul arterei sale carotide. El doar l-a ignorat, și-a crescut părul
lung pentru a-l ascunde pe măsură ce creșteau din ce în ce mai mari. Fratele său, medic, nu avea ce să facă,
deoarece pacientul refuza chimio / radiații.  În imposibilitatea de a-l ignora, acum 2 zile l-au dus în sala de
operație pentru ceea ce urma să fie o operație masivă. Au fost prezenți mai mulți specialiști / chirurgi, deoarece
aceasta urma să fie o operație extrem de periculoasă, lungă și complicată. Vor încerca să îndepărteze cât mai
mult posibil tumoarea și vor trebui să ia o venă din picior și să-i transplanteze la gât. I-au deschis gâtul, iar
VOILA tumora a fost complet încapsulată și desprinsă de carotidă. Au ajuns literalmente și l-au scos! Doctorii
sunt uimiți și vor un raport detaliat despre tot ce a făcut. Nu va fi o listă lungă de oameni buni. Doar suc și UN
tub de ulei. ” Corrie

„Uleiul este uimitor !! O prietenă a mea a avut chisturi ovariene ... a suferit o intervenție chirurgicală pentru a
îndepărta unul și o lună mai târziu a revenit doar pentru a descoperi că are mai multe! A trecut o lună și s-a
dublat ca mărime și i s-a spus dacă se va întoarce ceva și vor face o intervenție chirurgicală de urgență! Tipul ei
i-a făcut niște ulei ... a luat-o timp de 3 săptămâni ... spre uimirea ei când s-a dus la următoarea ecografie,
aproape că a dispărut !!! ” Jolie

„Acum un an, cineva foarte apropiat de mine mi-a spus că are cancer terminal. I s-a spus că mai are 8 luni de
trăit. În termen de 5 zile i-am dat niște ulei de canabis pe care să-l ingereze, consumând jumătate dintr-un pic de
ulei din mărimea bobului de orez. În decurs de 6 săptămâni a existat o reducere a dimensiunii tumorii sale și nu
a existat niciun semn al răspândirii ei, așa cum s-a spus.

Mă bucur să spun că tumoarea era de mărimea unui grapefruit mare și astăzi de mărimea unei ghinde. Uleiul de
canabis  i-a salvat viața.  El va continua să mănânce uleiul  până când va dispărea.  Nu numai că îi  vindecă
cancerul terminal, dar a avut și un efect uimitor asupra sănătății sale. Era pre-diabetic și obez și acum este la
greutatea perfectă și este fericit ca niciodată!

Îi încurajez pe toți să se uite la terapia cu ulei de canabis. Vă rugăm să urmăriți -> Video RICK SIMPSON
„RUN FROM THE CURE” pe Youtube ... S-ar putea să vă salveze viața sau pe cineva pe care îl cunoașteți. Dă-
le darul vieții! ” Jose

Dovezi

„Rick Simpson Oil are deplină credibilitate științifică dacă vă deranjați  să citiți  literatura științifică” Robert
Melamede, alias Dr. Bob

Inhibarea căii de supraviețuire a celulelor duce la defosforilarea Bad și translocarea acestei proteine  Bcl-2 în
mitocondrii și ulterior la apoptoză. Ummmm, termenii Layman vă rog ??? ” Şansă

- Asta se traduce prin: „Cannabisul ucide celulele canceroase”, Chance. JB

Î. De ce ar trebui să mă aștept ca medicii să susțină afirmația că canabisul vindecă cancerul? 

81



CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

A. Ei bine, pentru că vindecă cancerul și asta e tot ce trebuie. THC provoacă apoptoză, deci în mod surprinzător
provoacă apoptoză în toate tipurile de cancer. De ce? Ei bine, pentru că uleiul decarboxilat intră cumva în toate
celulele corpului dacă este ingerat în cantități potrivite. Sistemul endocannabinoid reglează sistemul imunitar,
astfel încât, atunci când sistemul imunitar funcționează corect, poate lupta și împotriva cancerului. Nu prea mult
la asta, într-adevăr, este într-adevăr ofensator de simplu.

Uleiul de înaltă calitate produs corect este cea mai bună șansă pe care pacientul o are oricum (poate fi necesară
o intervenție chirurgicală în câteva cazuri care pun viața în pericol). Și dacă știți o opțiune de tratament mai
sigură, mai eficientă și mai distractivă pentru pacient decât uleiul, spuneți-ne. Nu există.

Uită-te la ceea ce spun Mechoulam și Pacher: „Inflamarea / leziunea țesuturilor declanșează creșteri rapide ale
nivelurilor endocannabinoide locale, care la rândul lor reglează răspunsurile de semnalizare în celulele imune și
alte  celule  care  își  modulează  funcțiile  critice.  Modificări  ale  nivelurilor  endocannabinoide  și  /  sau  ale
expresiilor  receptorilor  CB2 au fost  raportate  în  aproape toate  bolile  care  afectează  oamenii,  variind  de la
afecțiuni cardiovasculare,  gastrointestinale,  hepatice,  renale,  neurodegenerative,  psihiatrice,  osoase,  cutanate,
autoimune, tulburări pulmonare până la durere și cancer și CB2 modulant. activitatea receptorilor deține un
potențial terapeutic teribil în aceste patologii. ” http: //www.ncbi.nlm.nih. gov / pubmed / 21295074

Și cum faci toate acestea? Ei bine, cu ulei. Echilibrați nivelurile sau le puneți într-un overdrive, atunci când este
necesar. Puteți mânca uleiul, îl frecați, îl vaporizați și îl puteți lua în supozitoare, iar între aceste patru metode
puteți găsi o modalitate de a ajuta fiecare pacient de pe această planetă. Mai târziu, medicii vor injecta tumorile
cu ulei și le vor micșora în timp record în acest fel (nu este recomandat acasă).

Și de ce am sugerat cancer de piele (sau ulcere sau arsuri diabetice)? Ei bine, pentru că puteți  vedea ce se
întâmplă acolo și,  de obicei,  nu durează mult  să le vindecați  cu ulei,  câteva săptămâni  max în majoritatea
cazurilor. Atunci realizează pur și simplu că același lucru care se întâmplă după aplicarea topică pe piele se
întâmplă în interiorul corpului tău atunci când ingerezi ulei.  Din nou, ofensiv de simplu, dar aceasta este o
explicație  foarte  precisă în cele  din urmă.  Și apoi întoarce-te  la  ceea ce a scris  Mechoulam: „Modificările
nivelurilor endocannabinoidelor și / sau ale expresiilor receptorilor CB2 au fost raportate în aproape toate bolile
care afectează omul, variind de la cele cardiovasculare, gastrointestinale, hepatice, renale, neurodegenerative,
psihiatrice, osoase, cutanate, autoimune, tulburările pulmonare ale durerii și cancerului și modularea activității
receptorului CB2 dețin un potențial terapeutic teribil în aceste patologii. ”

- Știind toate acestea, voi continua să-mi modulez activitatea receptorului CB2 imediat. JB

"M-a vindecat de cancer ... Etapa 4 creier ... Deci da." Cristal

A spune că vindecă cancerul este o supraestimare destul de periculoasă și iluzorie a unui punct altfel valid care
merită mai multe cercetări. Dar nu, nu, nu. Canabisul nu vindecă cancerul. În prezent, nu există un tratament
definitiv și real pentru cancer și doar o serie de eforturi îngâmfate din punct de vedere medical, alimentar și
psihologic pot ajuta la reducerea riscului de deces prin cancer.  Canabisul nu vindecă cancerul,  iar pacienții
trebuie să știe acest lucru ”. Davide

„RSO ucide cancerul, prietene ... Fumându-l, nu, dar RSO da”. Kevin

„Vrei să mă ajuți aici, te rog, prietene ...?” Jeff

„În primul rând,„ cancerul ”este orice, de la un chist la neuroblastom, deci„ vindecă cancerul ”este generic,
iluziv, nespecific. Apoi, canabisul are un efect foarte bun asupra duplicării celulare, ceea ce ajută cu siguranță,
dar nu vindecă sistematic tumorile. Din nou, fiecare tip de cancer este diferit, iar canabisul a arătat un răspuns
cumva pozitiv la cancerele de sân, care sunt un carcinom de tip o, tratate pe scară largă și foarte eficient și prin
medicina convențională. Acestea fiind spuse, sunt TOTAL pentru legalizarea canabisului, dar, deși sunt foarte
deschis la terapii alternative, trebuie să mă simt în dezacord cu această afirmație pompoasă ". Davide

„Jindrich Bayer, ajută, te rog !!!” Kevin

„A spune că canabisul arată un răspuns pozitiv în combaterea anumitor tipuri de tumori este o afirmație pe care
o pot accepta.” Davide
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- Davide, acceptă orice vrei, e în regulă cu mine. Da, sunt foarte puține date disponibile despre uleiul Rick
Simpson, dar asta se datorează doar corupției sistemului medical și a stăpânilor lor de bani. Acest lucru se va
schimba foarte curând când Colorado și Washington vor începe să furnizeze datele  lor.  În plus,  Israelul  și
Olanda încep să testeze petrolul acum, Republica Cehă probabil că se va alătura foarte curând.

Din câte știm, și din experiența noastră practică cu mii de pacienți, uleiul pare să funcționeze pe toate tipurile de
cancer mult mai bine decât orice este furnizat în prezent de sistemul medical. Dacă doriți dovezi, faceți ulei și
găsiți pe cineva cu cancer de piele și urmăriți ce se întâmplă când uleiul este aplicat pe acesta. Cele mai bune
urări, JB

„Fă-o singur, l-am întrebat pe Rick de unde îl putem obține și după un timp ne-am dat seama, deoarece trăim
departe de America și nu putem călători undeva pentru a-l obține din cauza limitărilor financiare, am urmărit
videoclipul de 100 de ori , practic a memorat-o, a găsit canabis de la un furnizor local, a cumpărat aragazul
pentru orez, alcoolul, chiar și un termometru pentru a fi sigur de temperatură. A fost mai ușor decât am crezut,
L-AM FĂCUT, iubitul meu o ia de 4 zile acum ... Vom aștepta și vom vedea. Am citit jurnale medicale și am
urmărit multe documentare, toate constatările lor sunt aceleași (studii clinice efectuate la UCLA, Harvard ...) -
uleiul ucide celulele canceroase! Așa că am decis să o facem pentru că până la urmă nu poți niciodată acum
până nu o încerci! ” Ioanna

„Însăși placebo-ul vindecă unii oameni este un motiv pentru a arunca medicina pentru totdeauna și a studia arta
placebo-ului. După ce ați spus că nu faceți niciodată un studiu placebo atunci când aveți un tratament eficient,
aveți dreptate, ceea ce ar ucide jumătate dintre pacienți, bolnavi și cruzi. ” Christopher

- Ar fi într-adevăr bolnav și crud, Christopher, și de aceea personal nu o voi face. Alții pot, dacă doresc, dar eu
nu. Vreau ca sistemul medical  să înceapă să folosească uleiul  ca placebo -  dacă dovedesc că orice vor să
folosească este mai sigur și mai eficient decât uleiul (și mai distractiv / mai plăcut pentru pacient), atunci pot
continua și îl pot vinde . Dacă nu, atunci nu. Este destul de simplu și foarte rațional, cred. Și așa va fi în viitor
oricum, așa că de ce să aștepți? JB

„Hei Kim, te provoc să demonstrezi că canabisul ca medicament non-toxic pentru salvarea vieții este„ retorică
”. Noroc cu asta. AM FOLOSIT să sun la fel ca tu. Apoi am decis că voi sufla găuri prin această „retorică”,
deoarece acest lucru trebuie să fie BULLSHIT ... băiatul m-am înșelat.  Vreau să spun MORȚI GREȘI. Nu
puteți nega faptele științifice 100% îmbrăcate în fier. Nu aș putea să o fac și nici tu nu o vei face. FAPTELE
sunt FAPTELE și acesta este un FACT, Kim. AMA și Big Pharma sunt CRIMINALI. Ei au permis cu bună
știință acest demon minunat de la Dumnezeu să fie demonizat și mințit pentru PROFITE PURE! Au permis
membrilor familiei tale să sufere și să moară, Kim. Dacă credeți că aceste produse chimice Petro pe care le
tranzacționează sunt medicamente, cel mai bine vă gândiți din nou. Vrei să descoperi niște „retorică”, mergi să
vorbești  cu  doctorul  tău,  mergi  să  vorbești  cu  Societatea  Americană  a  Cancerului,  du-te  să  vorbești  cu
producătorii  de  pastile  otrăvitoare.  Vă  rugăm  să  rețineți,  Kim,  FIECARE  pastilă  care  pretinde  că  este
„SIGURĂ” NU este! Găsește-mi unul care să nu fie TOXIC, doar UNUL! Totuși, aici avem o LEGUMĂ NON
TOXICĂ care produce CEL MAI puternic medicament de pe PĂMÂNT, Dovedit pentru vindecarea bolilor și
„profesioniștii noștri din sănătate”, iar Guvernul a considerat potrivit să ne nege această legumă salvatoare de
vieți, permițându-ne să suferim și să murim ȘI să fim puși în închisoare pentru a face lucrurile și mai sigure în
societate  ...  Vrei  să  vorbești  despre  „RETORIC”  ???  Sper  că  această  postare  vă  va  deschide  ochii  spre
ADEVĂR. Dacă nu, RIP Kim, nu există nicio speranță pentru tine și pentru genul tău, ai „Deficiențe clinice
endocannabinoide”. Căutați-l, este adevărat. ” Dan Totuși, aici avem o LEGUMĂ NON TOXICĂ care produce
CEL MAI puternic medicament de pe PĂMÂNT, Dovedit pentru vindecarea bolilor și „profesioniștii noștri din
sănătate”, iar Guvernul a considerat potrivit să ne nege această legumă salvatoare de vieți, permițându-ne să
suferim și să murim ȘI să fim puși în închisoare pentru a face lucrurile și mai sigure în societate ... Vrei să
vorbești despre „RETORIC” ??? Sper că această postare vă va deschide ochii spre ADEVĂR. Dacă nu, RIP
Kim, nu există nicio speranță pentru tine și pentru genul tău, ai „Deficiențe clinice endocannabinoide”. Căutați-
l,  este  adevărat.  ”  Dan  Totuși,  aici  avem  o  LEGUMĂ  NON  TOXICĂ  care  produce  CEL  MAI  puternic
medicament  de  pe  PĂMÂNT,  Dovedit  pentru  vindecarea  bolilor  și  „profesioniștii  noștri  din  sănătate”,  iar
Guvernul a considerat potrivit să ne nege această legumă salvatoare de vieți, permițându-ne să suferim și să
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murim ȘI să fim puși în închisoare pentru a face lucrurile și mai sigure în societate ... Vrei să vorbești despre
„RETORIC” ??? Sper că această postare vă va deschide ochii spre ADEVĂR. Dacă nu, RIP Kim, nu există
nicio speranță pentru tine și pentru genul tău, ai „Deficiențe clinice endocannabinoide”. Căutați-l, este adevărat.
” Dan Vrei să vorbești despre „RETORIC” ??? Sper că această postare vă va deschide ochii spre ADEVĂR.
Dacă  nu,  RIP  Kim,  nu  există  nicio  speranță  pentru  tine  și  pentru  genul  tău,  ai  „Deficiențe  clinice
endocannabinoide”. Căutați-l, este adevărat. ” Dan Vrei să vorbești despre „RETORIC” ??? Sper că această
postare vă va deschide ochii spre ADEVĂR. Dacă nu, RIP Kim, nu există nicio speranță pentru tine și pentru
genul tău, ai „Deficiențe clinice endocannabinoide”. Căutați-l, este adevărat. ” Dan

„Soțul meu are dreptate. Am 4 scanări PET care o demonstrează.  Când eram greu cu uleiul, tumorile mele
dispăreau ca o nebunie. Când a trebuit să-mi reduc doza, sunt mai stabile decât în scădere. Am dovezi vizibile
că lucrurile funcționează. ” Maria

„Sună ca o farsă pentru a câștiga bani. Chiar crezi că legea mă va lăsa să cresc cânepă pentru a face niște ulei?
Ia-ți omuleț adevărat. Am leucemie și nu cred un cuvânt din ceea ce spui tu. Voi, înșelătorii, care vă rugați pe
bolnavi, trebuie să fiți închiși. Dacă sunteți atât de sigur că funcționează, atunci faceți câteva studii clinice reale.
O mulțime de țări vă vor permite să le faceți, nu folosiți o scuză Lame Ass FDA! ”Steven

- Steven, cu cât ajungi mai repede cu ulei cu atât mai bine pentru tine. Nu mă învinui pentru lipsa de studii
științifice despre petrol, într-adevăr. Dacă sistemul medical ar fi făcut cu adevărat ceea ce ar trebui să facă, doar
aceste optzeci de mărturii ar fi fost tot ce ar trebui să vadă pentru a desfășura toate acele zeci sau sute de mii de
studii care vor trebui efectuate.

Eu și Rick nu ne putem permite să conducem toate aceste studii, depășește cu mult bugetul nostru, plus că nu le
putem desfășura în mod legal și așa cum vrem să le desfășurăm, așa că depinde cu adevărat de ceilalți să își facă
treaba acum. Din câte știu, există state în care este permisă marijuana medicală, nu știu de ce nu au efectuat încă
un studiu. De exemplu, pentru cancerul de piele, acest lucru se va face în câteva luni, numai cu utilizarea topică
a uleiului. Dar nu pare să se întâmple sau nu știu despre astfel de studii.

Dar există dovezi științifice care să susțină tot ceea ce spunem, doar faceți-vă cercetările, verificați PubMed și
conectați punctele pentru dvs.

Sper că vă va satisface nevoile științifice și sper că veți obține ulei înainte ca medicii dvs. să aibă șansa de a vă
ucide cu otravă chimică,  ceea ce nu ar fi fost permis niciodată dacă ar fi  testat  într-un studiu medical  etic
adecvat. JB

„Cercetătorii  au  concluzionat:„  Datele  raportate  aici  sunt  primele  dintre  care  suntem  conștienți  pentru  a
demonstra rolul critic al receptorilor CB1 (canabinoizi) și al endocanabinoizilor în etiologia PTSD la om. Ca
atare, ele oferă o bază pe care să dezvolte și să valideze biomarkeri informativi ai vulnerabilității PTSD, precum
și să ghideze dezvoltarea rațională a următoarei generații de tratamente bazate pe dovezi pentru PTSD. ”

Dar  nu  vă  așteptați  ca  oficialii  federali  să  contribuie  la  avansarea  acestui  proces.  În  2011,  administratorii
federali au blocat anchetatorii de la Universitatea Arizona din Phoenix să efectueze un studiu clinic aprobat de
FDA,  controlat  cu  placebo,  pentru  a  evalua  consumul  de  canabis  la  50  de  pacienți  cu  PTSD.  Integritate
științifică? Nu când vine vorba de marijuana. Nu de la distanță. "

- Vă rugăm să nu ne învinuiți pentru lipsa studiilor medicale despre uleiul de canabis. Cu cât veți realiza mai
devreme că da, există un grup de oameni care controlează cu adevărat această lume și că pur și simplu vor face
orice pentru a întârzia revenirea canabisului, cu atât mai bine pentru voi. Nu înseamnă că nu vom împinge
medicina de canabis, ci doar că va dura mai mult decât este necesar sau așteptat. JB

„Sunt un credincios ferm în petrol. Fiul soțului meu a avut leucemie, medicii i-au dat 4 luni. A trăit timp de 2,5
ANI,  din  cauza  uleiului  pe  care  l-a  ingerat  în  mere.  Mulțumesc  lui  Rick  Simpson  !!!  Dumnezeu  sa  te
binecuvanteze." Terri
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„4 zile fără să obțin un nou loc de muncă. Fără efecte secundare, retrageri și fără a mușca capul oamenilor! Uite
cercetările tale, lol. Imprastie vestea! Avem nevoie de asta. Îi datorăm omenirii să facem din lume un loc mai
bun. Acesta este începutul :) ”Christina

„În aprilie anul trecut, după 5 ani de cancer de sân, am fost diagnosticat din nou. De data aceasta a fost etapa 4,
terminală cu mets la coloana vertebrală, coaste, ganglioni limfatici, stern și sân. Practic mi s-au oferit îngrijiri
paliative și mi s-a spus că vor încerca să mă ferească de prea multă durere ... să mă duc acasă și să-mi aranjez
treburile. Am suferit mult și mi-au prescris tot mai multe analgezice toxice, cu efecte secundare FOARTE urâte
(Percocet, hidromorfonă și deximetazonă). Nu aș putea funcționa pe acestea.

Soțul meu a început să citească aceste lucruri pe internet și eu, cel puțin, eram sceptic, dar mi-am dat seama că
literalmente nu aveam nimic de pierdut încercând. Mestecând o cantitate foarte mică de White Widow de 3 ori
pe zi. Săptămâna trecută am primit vestea că mi s-au dus complet oasele. Astăzi mi s-a spus că RMN arată o
contracție SIGNIFICATIVĂ a tumorilor țesuturilor moi. Nu mai sceptic acum și mă simt grozav, fără durere ”.
Julia

„Vindecă cancerul, sunt dovada vie. Etapa 4, osul și ficatul s-au întâlnit cu nenumărate tumori, au folosit uleiul
și acum sunt fără cancer. ” Laura

„Bună Jindrich, ieri am terminat de citit cartea lui Rick. Lucruri minunate! Sincer, nu mai am nevoie de nicio
dovadă despre puterea magică a uleiului! Am făcut și câteva experimente și în fiecare zi descopăr ceva nou pe
care acest medicament îl poate face! Uimitor!

Din păcate, chiar dacă sunt convinsă și chiar dacă iubita mea este convinsă, mama ei nu este cumva capabilă să
„dea drumul” complet ... și totuși nu este sigură dacă renunță la chimioterapie ...

Încerc constant să aduc argumente bune, dar nu mă pot hotărî pentru ea! Ea este cea cu cancer și este singura
care poate decide ce să facă cu viața ei.

Știu că oricum se va vindeca la sfârșit, pentru că vom pune în ea atât de mult ulei încât va fi imposibil să moară.
Dar totuși, simt că este atât de prost și atât de periculos să te joci cu aceste nenorocite de substanțe chimice, mai
ales când ai acces la medicamente naturale care s-au dovedit a vindeca cancerul!

Am citit despre experiența ta cu cancerul și sistemul medical ... Îmi pare rău pentru pierderea ta ... și acum
înțeleg mai bine atitudinea ta față de așa-numita tradițională „medicament”! ” Luigi

- Bună Luigi, îți mulțumesc pentru cuvintele tale frumoase despre carte și este păcat că trebuie să treci. Este
alegerea ei ce tratament alege, dar nu m-aș apropia de chimio - citește doar povestea mamei pentru ea, poate va
înțelege că a lua otravă nu este niciodată o idee bună, mai ales atunci când nu este justificată și nici nu este
necesară. Șansele ei de a supraviețui doar chimio se vor îmbunătăți foarte mult dacă ia ulei, dar din nou, de ce să
provoace și mai multe daune corpului ei bolnav? Nu are deloc sens. Cele mai bune urări, Jindrich

„Aceasta este bătălia cu care trebuie să se confrunte mulți oameni buni, un doctor ignorant care crede că știe
mai multe, fără să meargă niciodată mai departe cu privire la informațiile noi în evoluție și existente despre
canabis,  canabinoizii  săi  și  capacitatea  de  a  ucide  cancerul  fără  a  dăuna  pacientului.  Cât  de  nebuni  din
perspectiva noastră că ar cere otravă pentru ceva atât de sigur, de ce? Este ignoranță sau aleargă speriați?

Am văzut un doctor O dată la 5 ani de când am aflat despre acest ulei pentru IBS și era pentru ceva ce nu
puteam face eu însumi. Un pinkie dislocat și am folosit uleiul pentru a nu mă infecta niciodată, am îndepărtat
cusăturile fără suferință și de fiecare dată când l-am aplicat, durerea a dispărut instantaneu din cauza eliminării
inflamației. A fost complet vindecat în 2 1/2 până la 3 luni în loc de fizioterapie și aproximativ 9 luni până la un
an pentru vindecare. Am văzut cu ochii mei mereu și nimeni nu-mi poate lua asta ”. Stol

„Medicii NU sunt oameni de știință și nici nu practică știința. Dacă ar face acest lucru, ar cere guvernului să le
permită accesul la marijuana. Motivul este că o parte a corpului acum dovedită, sistemul endocannabinoid, a
fost complet ignorată de societatea medicală americană. În timp ce alte țări fac tot mai multe cercetări privind
marijuana  și,  în  special,  tratamentul  cancerului,  unitatea  medicală  americană  este  condusă de  Big Pharma,
asigurări mari și bani mari. Medicii au acordat controlul asupra ambarcațiunii lor non-medici și politicienilor
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care se bazează pe frică. Aceștia vor petrece ani încercând să găsească alternative sub controlul avocaților în
domeniul brevetelor, amenințând în același timp potențiale remedii.

Dacă marijuana ar fi ascunsă într-o junglă adâncă, controlată de un trib analfabet, Big Pharma ar fi primul care
își controlează producția, brevetează 64 de compuși canabinoizi diferiți, apoi se adresează medicilor pentru a o
„prescrie”. Dar cel mai mare trib din SUA începe deja să strige adevărul. Păcat pentru Big Pharma că acest trib
nu este de vânzare ”. Bryan

„Aceste dovezi sunt la noi. Și o împărtășim. Se expune grupul medical [care nu mai trebuie tratat cu respect] al
persoanelor  care  provoacă  droguri,  care  lucrează  pentru  stimulente.  Se  zvârcolesc  în  portofele  lor.  Sunt
conștienți de ceea ce se întâmplă și colegul lor de joacă FDA coboară cu ei. Nu diferă de orice formă de tiranie
pe care am întâlnit-o înainte de a accepta de această dată că este internă. Facem asta pentru noi înșine. Există un
remediu pentru cancer,  nu există  NICIO CURĂ pentru modul  în care MEDICINA ne este  forțată  în acest
moment, dacă nu votăm cu buzunarele și buletinele de vot! ” Thielman

„Am urmărit rudele, prietenii, declinul și moartea atât de repede după ce am fost forțat să cheltuiesc zeci de mii
de dolari pentru a fi ucis încet când vindecarea crește chiar din Mama Pământ. Haide acum, trezește-te și mirosi
prostii. Nu săriți pe stereotipuri și faceți o cercetare REALĂ ”. Amy Jane

„Știu că aș prefera RSO decât chimio / rad ... Amuzant cum unii oameni pot apela RSO atunci când efectele
secundare ale oricărui altceva vă pot lăsa cu foarte puțină calitate a vieții.” Kerry

„Trebuie să fie ușor de obținut. TREBUIE să fie disponibil „Cu cât citesc mai mult, cu atât sunt mai fascinat.”
Shelley

„Toate tipurile de cancer sunt celule nereglementate. Celula trebuie doar reglată. Dacă corpul său nu poate regla
celulele canceroase, atunci celulele canceroase ar putea avea receptori CB sparte / deteriorate. Când un fito-
canabinoizi (fito = pe bază de plante) intră în contact cu o celulă nereglementată, acesta poate semnaliza celula
canceroasă prin mai multe porți decât doar receptorii CB 1/2. Acesta este modul în care un fito-canabinoid
reușește atunci când un canabinoid endogen eșuează.

Iată câteva note cu privire la modul în care canabinoizii reglează celulele canceroase: Cancer

1) Cancerul este o celulă nereglementată. 
2) Inducerea apoptozei Reglează celula canceroasă. 
3) Canabinoizii induc apoptoza în celule. 

Cancerul  este  definit  ca  „un  grup  larg  de  diferite  boli,  toate  implicând  creșterea  celulară  neregulată”.
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Î:  Cum reglăm celulele?  A:  Prin  apoptoză.  Apoptoza:  http://en.wikipedia.org/  wiki  /  Apoptoza  #  Procesul
„Apoptoza (pron .: / ˌæpəˈtoʊsɪs / de asemenea pron .: / ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs /) [2] [3] este procesul morții celulare
programate  (PCD)  care  poate  apărea  la  organismele  multicelulare.  [4]  Evenimentele  biochimice  duc  la
modificări celulare caracteristice (morfologie) și la moarte. ”

Procesul de apoptoza este controlat de o gama diversa de semnale celulare, care pot proveni fie extracelular
(inductori  extrinseci)  sau intracelular  (inductori  intrinseci).  Semnalele  extracelulare pot include toxine,  [13]
hormoni, factori de creștere, oxid nitric [14] sau citokine, care trebuie fie să traverseze membrana plasmatică,
fie să transducă pentru a efectua un răspuns. Aceste semnale pot afecta pozitiv (adică declanșează) sau negativ
(adică reprima, inhiba sau amortiza) apoptoza. ”

Cum facem ca o celulă canceroasă să treacă prin apoptoză?

Avem nevoie de canabinoizi  / endocannabinoizi pentru a semnaliza receptorilor canabinoizi (CB1R, CB2R)
pentru a induce apoptoza (se suspectează mult timp că există mai mult de 2 receptori):

Ce este un CBR? (Receptor canabinoid):
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„Receptorii  canabinoizi  sunt activați  de trei  grupuri majore de liganzi,  endocannabinoizi  (produși de corpul
mamiferelor), canabinoizii din plante (cum ar fi THC, produși de planta canabisului) și canabinoizii sintetici
(cum ar fi HU-210). Toți endocanabinoizii și canabinoizii  din plante sunt compuși lipofili,  adică solubili  în
grăsimi. ” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Canabinoizii pot semnaliza un CBR pentru a induce apoptoza?

Studiile efectuate pe aceste modele de boală, împreună cu multe experimente in vitro, arată că canabinoizii își
exercită  proprietățile  imunosupresoare  în  patru  moduri  principale:  (1)  inducerea  apoptozei,
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548 /

Autofagie - Dacă sunt incorect, vă rog să mă corectați, dar din ceea ce înțeleg:

Autofagia este un proces în care o celulă poate fi reparată sau reciclată.  De obicei,  cu celulele canceroase,
acestea sunt doar programate să moară, însă Autofagia poate juca un rol în acest proces.

Este ca și cum ai avea un container de reciclare și un container de gunoi și ai colecta diverse deșeuri și le
organizezi în cele 2 containere. Uneori trebuie să reciclezi, alteori trebuie doar să elimini ceva. ” Scott

„În noul studiu, Chen și echipa sa au descoperit că tratamentul cu Δ9-THC a determinat o creștere a nivelului
unei enzime numite ciclooxigenază-2 (COX-2) în hipocampul șoarecelui, o regiune a creierului implicată în
învățare și memorie. Medicamentele sau tehnicile genetice care au redus nivelul COX-2 la șoareci au prevenit
problemele de memorie și anomaliile neuronale cauzate de expunerea repetată la Δ9-THC. Deoarece COX-2
este inhibat de analgezice fără prescripție medicală,  cum ar fi  ibuprofenul, rezultatele sugerează o strategie
ușoară pentru a preveni efectele secundare ale marijuanei.

Cercetătorii au descoperit, de asemenea, că tratamentul cu Δ9-THC a redus leziunile neuronale la un model de
șoarece al bolii Alzheimer și acest efect benefic a persistat atunci când animalele au fost tratate simultan cu un
inhibitor COX-2. „Nu există medicamente eficiente disponibile în prezent pentru prevenirea și tratarea bolii
Alzheimer sau stoparea progresiei  bolii”,  spune Chen. „Rezultatele  noastre sugerează că efectele  secundare
nedorite ale canabisului ar putea fi eliminate sau reduse, păstrându-și în același timp efectele benefice, prin
administrarea unui inhibitor COX-2 împreună cu Δ9-THC pentru tratamentul afecțiunilor medicale intratabile,
cum ar fi boala Alzheimer.” http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

„Un nou studiu cu privire la canabis / cancer finanțat de guvern șocurile comunității științifice ...

THC, principalul  ingredient  psihoactiv  al  canabisului,  poate  modifica  codul  genetic  uman pentru a  preveni
cancerul și bolile inflamatorii. Ce?!!!! Ce ce!!!????

Rick Simpson și elful său șef, activistul ceh Jindřich Bayer, spun asta de mai multe luni și am fost politicos, dar
am luat în derâdere în secret ideea, pentru că mi s-a părut o grămadă de hocus-pocus (și din cauza altor tehnici
minore dezacorduri  pe care le-am avut cu perspectiva lor). . . Medicamentele nu pot schimba ADN-ul, nu?
GREȘIT, se pare! SFANT [BLEEP]! ” Alan Gordon

„Context:  canabinoizii  induc celule  puternice  supresoare derivate  din mieloide (MDSC) in vivo.  Rezultate:
MDSC funcțional indus de THC prezintă un model distinct de expresie miARN. Concluzie: miARN specific
poate  juca  roluri  importante  în  dezvoltarea  și  funcționarea  MDSC prin  reglarea  genelor  țintă  implicate  în
diferențierea celulelor mieloide. Semnificație: selectarea miARN ar putea fi ținte moleculare importante pentru
a  manipula  activitatea  MDSC  în  cancer  și  bolile  inflamatorii.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- OK, orice ar însemna asta, acest lucru depășește sfera mea de expertiză. Probabil spune că ceva de genul
canabinoizilor poate vindeca cancerul și o fac cumva prin modificarea genelor. Și că este nevoie de mai multe
cercetări, ca întotdeauna.

Tot ce spun este că însăși gândul la o problemă este cea mai mică particulă a materiei, iar petrolul poate rezolva
și gândurile. Genele sunt încă prea mari. Cercetarea ar trebui să se concentreze asupra a ceea ce fac canabinoizii
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cu cele mai mici particule din corpul nostru, atomi, quark, șiruri etc. De aici încep problemele, în cele mai mici
particule, asta trebuie să remediați dacă doriți să remediați cu adevărat problemele. JB

Informații despre vindecarea altor boli Afecțiuni ale pielii

„Din experiența mea cu produsele cosmetice de cânepă interzise în prezent, în care am folosit ulei din 
muguri industriali de cânepă, care este mult mai slab în comparație cu uleiul pe care îl faceți, am 
constatat că cânepa este practic un remediu, deoarece poate fi folosit pe aproape orice condiție. Puteți 
confirma acest lucru?

Istoria numește cânepa un panaceu, ceea ce înseamnă vindecarea tuturor și în trecut a fost folosită pentru a trata
o gamă largă de probleme medicale.  Din experiența mea în a vedea uleiul de cânepă folosit pentru diferite
afecțiuni medicale, eu numesc și cânepa un remediu. Cânepa este utilă în tratamentul practic al oricărei boli sau
afecțiuni;  promovează  vindecarea întregului  corp fără  a face rău.  Deci,  pentru mine și  mulți  alții,  acesta  a
devenit medicamentul suprem și cred cu tărie că nu este nimic mai bun.

În lumea în care trăim astăzi, mulți chiar se tem să iasă la soare, dar acest medicament se amestecă bine cu
lucruri precum creme de piele și loțiune de bronzare, așa că de ce să ne ascundem în întuneric? Nu ar fi frumos
să ieși din nou la soare și să te bucuri de viață fără să-ți faci griji pentru lucruri precum cancerul de piele? Pariați
că  ar  fi  și  acum  această  substanță  minunată  poate  face  totul  posibil  ”.  Rick  Simpson,  Cânepă:  Cea  mai
medicinală plantă

Arsuri

„Știu din experiența personală că nu există un tratament mai bun pentru arsurile severe decât uleiul de cânepă.
Dacă uleiul este aplicat pe o arsură, îndepărtează durerea în câteva minute și accelerează foarte mult procesul de
vindecare. Dacă spitalele ar folosi ulei de cânepă în unitățile lor de ardere, suferința umană ar putea fi mult
redusă.

Când am început să produc ulei,  am ingerat multe medicamente dăunătoare prescrise de medici care mi-au
afectat capacitățile de raționament, așa că gândirea mea nu era foarte clară. Această stare modificată a făcut să
fiu oarecum neglijent și acest lucru a dus la o explozie și un incendiu, care mi-a lăsat mâna dreaptă cu arsuri
severe de gradul III.

Când spun sever, vreau să spun sever, trei sferturi din mâna mea dreaptă se topiseră literalmente și acum atârnau
în gobii. Iubita mea Leah a coborât și, după ce s-a uitat la ars, a luat o foarfecă și a tăiat toată carnea moartă.
Știu că sună groaznic, dar ceea ce a eliminat a fost mort, așa că, în realitate, nu am simțit nimic.

În unsprezece zile, mâna mea s-a vindecat complet, fără să lase cicatrici. Singurul mod în care îți dădeai seama
că am suferit chiar o vătămare a fost prezența noii piele roz care era vizibilă și chiar și foliculii de păr au crescut
înapoi.

Uite acum ce se întâmplă în aceste unități de ardere pe care le oferă sistemul nostru medical. Copiii și adulții
care au suferit arsuri severe vor descoperi că unitățile de arsuri sunt puțin mai mult decât camere de tortură, care
par să nu ofere niciun sfârșit suferinței. Acești pacienți sunt supuși infecțiilor, numeroase operații dureroase care
implică grefe de piele și, în cele din urmă, sunt de obicei încă grav cicatrici.

Uleiul esențial al plantei de cânepă este un anestezic natural și un anti-biotic natural. Când puneți uleiul din
planta de cânepă chiar pe o arsură, în 5 minute durerea dispare și începe vindecarea. Judecând din ceea ce am
văzut această substanță făcând pentru a vindeca arsurile pe care le-am suferit și pe alții care au suferit leziuni
similare, cred cu tărie că acest medicament uimitor ar putea recrește fața sau alte părți ale corpului pentru cei
care au suferit o afecțiune severă. a arde.
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Dacă uleiul îmi poate recrește mâna și nu lasă cicatrici, atunci de ce nu un picior sau chiar o față? Deci, dacă cei
care conduc unități de ardere ar dori cu adevărat să-și ajute pacienții și să le ușureze suferința, poate că este doar
timpul să înceapă să folosească ceva care funcționează. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

„Am primit  arsuri  de  ulei  de  fierbere  de  gradul  3  pe  degete  duminică  dimineață.  Blistere  mari  și  foarte
dureroase. Mi-am amintit că am citit că RSO este uimitor pentru vindecarea arsurilor, așa că am încercat-o.
Oameni buni, arderea a dispărut în doar 40 de ore. Nici urmă. Am aplicat o cantitate mai bună de RSO pe
blistere,  un file  de Aloe Vera proaspăt  și  un bandaj.  Repetat  12 ore mai  târziu.  Nu este nevoie de a  treia
aplicație. ” Bobbi

„Nora mea prăjea cotletele de porc și practic și-a scufundat degetele în uleiul fierbinte până la prima articulație
și au devenit albe ca puiul gătit. Le-am pus RSO și durerea a dispărut în aproximativ un minut sau cam așa, ea
le-a acoperit de 2 ori pe zi cu RSO. S-au vindecat foarte repede în doar câteva zile și nu a existat deloc pierderea
pielii sau cicatrici. Este uimitor că acum păstrăm puțin în frigiderul din bucătărie, așa că, dacă cineva arde (în
special copiii), vom aplica RSO imediat, nu este nevoie să simțim acest tip de durere atunci când avem o plantă
naturală care se va ocupa de ea . ” Debra

„L-am folosit pentru arsuri solare severe. A funcționat grozav, am văzut că vindecă o rană de cuțit în mai puțin
de o săptămână. Vindecă și halitoza. O folosesc de șase luni și cam așa și am scos complet medicamentele
pentru sechestru. Când am ieșit, am avut o criză minoră. Sunt norocos că pot obține medicamente de acest fel,
îți recomand și pentru durerea nervilor. ” Jack

„Folosesc un aragaz cu lemne pentru căldură, astfel încât arsurile la încheietura mâinii m-au însoțit de multe
luni mai reci. Am făcut o opărire profundă în toamna trecută, nu am rămas treaz încă. Mi s-a dat ulei RSO
înainte, așa că am aplicat un tampon, am acoperit arsura și în două zile zona a fost un plasture roz, curat, fără
blister sau ars deloc! Sunt vândut 100%! ” Janine

Cicatrici

„Am văzut arsuri vindecate prin utilizarea acestui ulei care ar fi trebuit să lase în urmă cicatrici oribile. Dar după
aceea, nu a mai rămas decât o piele roz sănătoasă și, conform sistemului medical, astfel de lucruri nu ar trebui
să fie posibile.  De-a lungul istoriei,  cânepa a avut întotdeauna reputația de a avea capacitatea de a vindeca
rănile, lăsând în schimb puține sau deloc cicatrici după aceea.

Am furnizat  acest  ulei  multor  oameni  care  aveau  tenuri  proaste  și  probleme  cu  cicatricile  pe  fețe.  După
tratamentul cu ulei, îmbunătățirea tenului lor a fost uluitoare. Chiar și cicatricile care au fost acolo de ani de zile
pot fi complet sau în cea mai mare parte îndepărtate pur și simplu prin tratarea zonei afectate cu ulei.

Acest lucru poate fi realizat în același mod în care s-ar trata un cancer de piele: pur și simplu aplicați uleiul pe
cicatrice și acoperiți cu un bandaj. Repetați acest lucru până când cicatricea dispare și în timp, zona care a fost
tratată se va amesteca cu țesutul din jur.

Am intrat în contact cu un bărbat din Republica Cehă care avea o cicatrice oribilă pe față, care părea că ar fi fost
cauzată de o sabie. După ce a tratat zona cu ulei, mi-a fost foarte greu să spun chiar unde fusese cicatricea. Din
perspectiva mea, cei care au fost desfigurați de frică pot fi ajutați și tratamentul este nedureros, așa că, dacă
aveți o cicatrice urâtă, acum știți cum să faceți față acesteia. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală
plantă

Ulcere, negi, alunițe
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„Ulcerele din corp pot fi vindecate prin ingerarea uleiului. Ulcerele, verucile și alunițele nesănătoase de pe corp
pot fi îndepărtate prin simpla aplicare de ulei și acoperirea acestora cu un bandaj. Uleiul merge după celule
nesănătoase sau mutante și le distruge nedureros în majoritatea cazurilor. Destul de des, negii și alunițele pot
deveni nesănătoase, moment în care de obicei se vor întuneca și vor începe să crească. Dacă aveți de-a face cu
așa ceva, medicii pot elimina deseori problema, dar în multe cazuri, aceasta revine. Pentru a scăpa corpul de
astfel de lucruri într-un mod sensibil, încercați acest medicament.

În trecut, am tratat chiar și persoanele care sufereau cu negi plantare pe picioare și acest tip de negi dezvoltă
rădăcini, care de obicei nu pot fi eradicate decât printr-o operație extinsă. În loc să lăsați sistemul medical să vă
taie picioarele pe panglici, pur și simplu aplicați o picătură de ulei pe capul negilor și acoperiți cu un bandaj.
Încercați să păstrați bandajul în loc timp de aproximativ trei zile, apoi aplicați din nou uleiul și un alt bandaj. De
obicei, după ce a făcut acest lucru de trei până la patru ori, rădăcinile negii au fost distruse, iar capul negii
tocmai cade. Când uleiul este utilizat pentru a trata această afecțiune, toate acestea au loc fără durere, așa că,
dacă suferiți de verucile plantatorului, de ce să treceți prin tortura pe care sistemul medical o are în vedere
pentru voi, vindecați-vă într-un mod sensibil. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

„Articulațiile îmi apar în degete și voilă, mă frământ cu ulei, durerea dispare. M-am ars pe butoiul de arsură
săptămâna trecută, 3 centimetri de piele neagră și clocotită pe interiorul încheieturii mele. Cantitate mică de
ulei,  bandaj, două zile mai târziu, piele roz uimitoare. Aplicat din nou, la fel, două zile mai târziu și a fost
vindecat ... UP of Mi. ~ Mulțumesc !!!!! ” Janine

„Am folosit ulei stil RSO pe o negi vrăjitoare pe față. 2 aplicații acoperite cu un asistent de bandă și aproape că
a dispărut! ” Leslie

„Am folosit ulei de măsline infuzat cu canabis pe arsuri și tăieturi și se vindecă în câteva zile. Nu am văzut
niciodată așa ceva. Știu că RSO ar fi chiar mai bun. Cannabisul a fost folosit pentru a trata totul înainte ca
guvernul nostru să devină lacom. ” David

„M-am ars pe o țeavă de eșapament destul de bine și am pus niște ulei de canabis infuzat cu extract de semințe
de struguri și s-a vindecat în mai puțin de o săptămână și aproape fără durere sau iritare și FĂRĂ CICATURI!”
Daniel

„Am o mulțime de sperieturi din cauza unei afecțiuni a pielii că am primit medicamente îngrozitoare timp de
aproape 6 luni. O surpriză! La câteva săptămâni după tratament, pielea mea este din nou rea. Este bine de știut.
Eram îngrozit de medicamentele mele, cu piele stâncoasă, uscată, transpirată, zeul meu a fost groaznic. Nu voi
mai vedea doctorul. ” Nikki

„Stimate domn, sunt un bătrân hippy din anii '60 și locuiesc în No. California. Am hibridizat o varietate de
Train Wreck și White Widow de 8-9 ani cu rezultate excelente. Am văzut că Rick a folosit și White Widow.

În prezent asist un pacient Hospice în convalescență, cine a fost / este? murind de ultimele etape ale MRSA,
îndrumate de vechiul meu doctor dr. Ronald Sand ... L-am început cu tincturi pe care le-am făcut și ofer cookie-
uri atât din apă până la extracția de muguri și doar extracții de unt acum patru luni.

Un alt prieten frate cultivator cu care particip la Biserica Unity m-a transformat pe site-ul tău acum doar trei
săptămâni. Au început Jason pe „JOY GREASE“ și a trecut prin primul său tub și acum este pe al doilea. Cu
puțin peste o lună în urmă, bilele sale aveau mărimea unui pepene galben foarte mare,  mai mare decât un
softball ... De când mi-a mâncat produsele coapte și acum direct din „Grăsimea magică”, el se îmbunătățește în
fiecare zi, iar Gonad-urile sale aproape au dispărut. înapoi la dimensiunea normală ... Se spune că nu există nici
un remediu pentru MRSA ???

Jason a avut răni mari de pat foarte mari pe spate, deoarece nu se poate întinde pe lateral sau pe stomac. Acum
îmi spune că se potolesc și când medicul nostru a apărut cu o altă echipă, nu au putut înțelege de ce nu a murit
sau de ce se îmbunătățește.  Nu i-am spus medicului încă despre tratamentul meu cu ulei  de cânepă,  dar în
curând în orice zi ... Îmi doresc cu adevărat permisiunea medicului să-i trateze ulcerele acum cu ulei local, nu
ești de acord ??? Dacă putem opri MRSA la un pacient care avea doar câteva luni de trăit, gândiți-vă la ce ar
putea sau ar trebui să spun acest lucru ar trebui să spună comunității medicale. Pace și respect, Craig ”
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„Soțul meu a avut o cicatrice de 30 de ani de la o arsură care a necesitat o grefă de piele ... Așa că m-am gândit,
aha, un alt loc unde să experimentez acest produs uimitor. Ei bine, el credea mai puțin de zero că va face
orice ... După câteva aplicații se transformă, acum are pigment acolo unde nu fusese niciuna. Creșterea părului
acolo unde niciunul nu a crescut în 30 de ani. ” Rebecca

„Am avut arsuri de gradul doi pe toată fața și brațele de la un incendiu al casei. Am pus RSO amestecat cu unt
de  cacao peste  tot  timp de o lună  și  abia  poți  spune că am fost  ars  vreodată.  Este  uimitor  cât  de repede
funcționează și este cel mai bun analgezic pe care l-am avut vreodată. ” Amerikanisch

„Am avut o aluniță pe scalp care a început să mă mâncărească recent. Am aplicat un tampon o dată pe zi timp
de câteva zile și alunița a început să se micșoreze! Vorbește despre uimitor. ” Amanda

"Sunt un credincios ... remediază guta ... trebuie să aducă yin-yang-ul în echilibru pentru că am crezut că sunt
fericit înainte, dar în ultima vreme găsesc un sentiment de fericire care emană din adâncul ... Mulțumesc Rick
Simpson." Irving

„De la vârsta de 11 ani (acum am aproape 30 de ani) am dezvoltat un fel de ciupercă pe piele, mai ales în jurul
pieptului și al spatelui gâtului. Aceste pete rotunde roșii apar pe pielea mea în fiecare an și am luat tot ce trebuie
pentru a-mi trata starea pielii. Medicamentele prescrise de dermatologi durează 5-6 zile pentru a elimina aceste
pete și încă 5 zile pentru a le elimina complet.

Zilele trecute am observat că aceste spoturi încep să apară din nou, DAR de data asta am decis să pun niște ulei
de canabis pe el ... și a fost cu adevărat magic !!! Am aplicat-o doar de 2 ori și petele au dispărut. Nu-mi venea
să cred ochilor mei! Gata cu pastilele și cremele și șampoanele speciale pentru mine! Acum am făcut ulei de
cocos infuzat cu ulei de canabis și voi continua să îl aplic încă o săptămână sau cam așa pentru a mă asigura că
petele nu vor reapărea. Vă mulțumesc mult RS & JB pentru tot ajutorul și informațiile, voi fi recunoscător
pentru totdeauna. ” Ioanna

„În 2002 am avut un accident oribil. Am avut lacerații peste tot și am pierdut o parte a unui os în braț. După
grefe de piele și oase am fost aproape vindecat și am avut o infecție în braț. Sa dovedit a fi o infecție osoasă și a
trebuit  să o ia de la capăt. Din acest motiv,  oricând primesc tăieturi  /  arsuri (sunt sudor), ei se vor infecta
întotdeauna. Anul trecut am primit o arsură oribilă de la o linie de aburi la locul de muncă pe stomac. Păstrându-
l curat și folosind uleiul, a fost vindecat cu o simplă atingere peste o SĂPTĂMÂNĂ! Micile mele arsuri de
sudură ar putea dura 4-6 săptămâni. Nu mai cu uleiul meu. Șurub Neosporin, eu folosesc ULEI! ” Chris

„Iedera otrăvitoare pe brațul meu ... Erupție și arsuri dispărute în 5 minute ... Fără umflături, fără erupție, fără
durere ... Am folosit un bob de RSO cu puțin ulei de nucă de cocos ... A SUNT în cinci minute !!!” Estelle

„Am stejar otrăvit pe față, după a doua zi a fost de la frunte până la gât, pete mari cu mâncărime, crude și unele
sângerări de la zgârieturi. Am amestecat niște ulei cu un pic de ulei de nucă de cocos pentru a ușura răspândirea.
L-am îmbrăcat și am ușurat instantaneu mâncărimea și durerea, în decurs de o oră cruditatea și inflamația au
dispărut, până a doua zi dimineață nu era vizibil decât dacă te uitai cu adevărat. Cu siguranță a ridicat câteva
sprâncene și, în cele din urmă, unii sceptici au ajuns să vadă despre ce vorbesc mereu. Puterea vindecătoare a
canabisului! ” Cindy-lee

„Psoriazisul artritic în mai puțin de o lună ... J” Giulliana

„Psoriazisul meu a dispărut după ce am început să mănânc uleiul ... Doar utilizarea uleiului local nu a ajutat-o 
pe a mea atât de mult - nu a dispărut complet până când nu am început să-l folosesc oral. Nu s-a întors încă. Am
o doză de întreținere acum, așa că Sper că este suficient pentru a menține psoriazisul departe. Nu am mai avut
semne de asta de aproape 4 luni. Medicii mi-au spus că nu va dispărea niciodată complet și că singura dată când
se va „lămuri” a fost când eram cu adevărat bolnav și sistemul imunitar avea alte lucruri de luptat. Ei bine ... nu
mi se face rău, iar porcarii au SĂRMAT! ” Lindsay

„De asemenea, vindecarea tendinitei în câteva zile. Chiar și o accidentare în vârstă de 7 luni. Frecați puțin unt
de oală sau RSO pe zona dureroasă o dată  pe zi.  Rahat uimitor.  Am folosit  RSO la o arsură de gradul 3

91



CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

duminica-marți trecută, fără semne de arsură după 40 de ore de tratament. Sigur aș fi dorit să-l folosesc în a
doua oară când sa întâmplat. M-ar fi salvat ore întregi de dureri mari și ținând gheață pe ea ”. Bobbi

„Ce nu poate ajuta? Prin studiile mele posibilitățile sunt nelimitate. Am un chist pe partea dreaptă a obrazului pe
față. Cinci zile de la luarea uleiului (ingerare) chistul s-a micșorat rapid. Uleiul era făcut din frunze geroase și
muguri mici, care erau înmuiați în totdeauna limpezi. Amestecul a stat 2 săptămâni. În prima noapte a uleiului,
chistul meu a avut o senzație de furnicături. Cinci zile mai târziu plecat. Uleiul funcționează. Există prea multe
dovezi  și  știința  din  spatele  tuturor  este  uimitoare.  Există  compuși  chimici  acolo  care  răspund  tuturor
receptorilor noștri din sistemul nervos este o lucrare a naturii. Partea uimitoare este că se găsește într-o singură
plantă. CANABI. Este timpul să vedem cât de departe pot ajunge oamenii.  E timpul să evoluăm. Dr. Dank
”Jeremy

„Prima dată când am făcut uleiul (infuzat în ulei de cocos) a fost pentru tratamentul local al spatei unui vecin în
vârstă. Avea răni peste tot care mâncărim grav. Bug-urile de pat sunt excluse, la fel și scabia, fugile, scutecele și
altele, deoarece nu a fost afectată nicăieri altundeva decât spatele ei și nu există semne de activitate de critter pe
patul ei. Știi ce a făcut fiul ei ??? A stropit puternic salteaua cu substanțe chimice pentru a scăpa de bug-uri care
nu existau. I-am dat o nouă saltea cu instrucțiunile explicite că NU trebuie pulverizată. A trebuit să meargă la
spital  pentru ulcerarea sângerării  și,  în timp ce era acolo, și-a exprimat problema spatei  și știi  ce i-au spus
medicii să facă ??? Spală-i părul și corpul pentru păduchi, nu are păduchi. Deci, cine crezi că voi asculta pentru
a o ajuta? Doctorii? NU. Am făcut uleiul, am tratat-o  cu spatele cu ea și există îmbunătățiri și vindecări.  ”
Michele

„Morning Scot, a vorbit cu sora mea aseară și spune că este vindecată !!!!! Medicamentul i-a vindecat zona
zoster :) Spune că se simte minunat. Voiam doar să fiu 100% sigură înainte să te scriu. Mulțumesc mult pentru
ajutor. ”

„Fetei cu șindrilă i s-a întâmplat altceva și nu a spus niciodată familiei ce nu este în regulă. Iată-l, tocmai mi l-a
trimis:

„Bună din nou, tocmai am aflat ieri că sora mea a crescut tiroida acum un an, dar nu i-a spus familiei noastre. Se
pare că medicul i-a spus că o vor supraveghea și, dacă va crește, atunci vor opera. Nu a fost suficient de mare
pentru a obține o biopsie a acesteia. Oricum, ea a avut programarea medicului ei săptămâna trecută și a aflat că
tumoarea  a  încetat  să  crească.  Ea crede  că medicamentul  a  oprit  creșterea.  Nu este  o veste  minunată?  Ea
continuă să o ia în speranța că următoarea sa întâlnire va dovedi că uleiul ucide tumorile. Vă voi anunța mai
multe când se va întâmpla asta. ” Scot

„Ieri am început să încep o femeie cu medicamentul. Acesta este raportul ei din prima zi. Pur și simplu uimitor!
Iată raportul meu din prima zi:

M-am trezit cu eczeme pe buze ieri dimineață și am pus niște ulei pe ea. Stinging s-a oprit în aproximativ 10
minute. Durerea a dispărut în 30 de minute. Umflarea a scăzut în câteva ore. Blisterele de pe buzele mele au
dispărut astăzi pe jumătate - în mod normal durează 2 săptămâni până se vindecă. Respirându-mi vaporii din
ulei pe buze. Am observat durerea care a fost în sinusul meu drept de câteva săptămâni s-a oprit Și nasul meu a
încetat să curgă. Am strănut o singură dată de ieri Am observat că oboseala mea nu era atât de profundă ca de
obicei. Am observat că mă simțeam relaxat și că marginea anxioasă dispăruse. Am observat scăderea durerii
corporale seara - În mod normal, am atât de multă durere corporală până seara încât nu pot sta liniștită (durerea
nervului și gleznei, durerea genunchiului / umărului / cotului / încheieturilor mâinii / degetului mare a scăzut
semnificativ).

De asemenea, am o strălucire foarte ușoară cu fiecare doză. Nu am dificultăți de lucru sau de concentrare și nu
aș ezita să conduc. Sunt foarte clar, chiar dacă am uitat să iau Citicoline în această dimineață. Pun echivalentul a
aproximativ jumătate de bob de ulei pe un Craisen și îl iau așa ”.

Î. Bună, JB! Am vrut să te întreb ceva, mă întrebam dacă RSO va ajuta arsurile mamei prin radiații? A decis să
meargă mai departe cu tratamentul „convențional”, iar acum are pieptul, în lipsa altor cuvinte, futut. Doare doar
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să te uiți la el. Îmi amintesc că ori tu sau Rick ai fost odată arși, cred că în timp ce pregăteam RSO și ai arătat
imagini despre cum funcționează uleiul și pe arsuri. Deci, ar face bine pentru ea?

A. Bună Enrique, desigur, freci uleiul sau o cremă de cânepă pe piept și pe spate. Desigur, ea ar trebui să
mănânce uleiul și să stea departe de medici și de toate celelalte forme de daune inutile. JB

„Mama mea (72 de ani) are pielea crăpată dureroasă pe majoritatea vârfurilor degetelor de aproximativ 2 ani
acum ... foarte dureroasă. Doctorul spune: „Da, asta vine odată cu vârsta”. Dufuss !!! Am amestecat o cantitate
foarte mică de ulei cu acvaforă ... un tratament, peste noapte ... plecat! Fisurile ei dureroase sunt vindecate și
continuă să fie bune de peste o săptămână acum! UIMITOR!" Dolly

„Am folosit uleiul pe o plagă proaspătă deschisă. În septembrie 2012, mi s-au eliminat de pe față 2 tumori de
carcinom bazocelular. Una dintre ele era mare și era tumoarea alimentatoare care o răspândea. De asemenea, o
tumoare internă în obrazul meu a fost răzuită pentru o biopsie. Când am ajuns acasă și mi-am dezvăluit rana,
aveam un crater în față.

În primele 4 zile am amestecat unt de karité și ulei și l-am aplicat. Am trecut apoi la ulei drept și nu m-am oprit.
Când m-am dus la  programarea  postoperatorie,  doctorul  care credea  că voi avea  o intervenție  chirurgicală
plastică a fost uimit de vindecarea mea. Am decis să-i spun adevărul, că nu folosisem rețeta, că o vindecasem cu
ulei de canabis. Auzise de Rick Simpson și Phoenix Tears, nu m-a judecat și a spus să continue lucrurile bune.

Într-o lună, mă duc la a doua intervenție chirurgicală, plan de acțiune pentru a vindeca această rană ...

Ulei de canabis. Îi voi spune acestui chirurg? La întâlnirea mea Post op! În dragoste și lumină. " Patti-Jo

- Patti, nu va fi necesară nicio intervenție chirurgicală dacă vei continua cu uleiul. Sau amânați cu încă 60g dacă
este necesar, dar stați departe de operație și de medici, dacă este posibil. Este o premisă tristă pentru succesul
tratamentului în multe cazuri. JB

„RSO mi-a făcut psoriazisul aproape inexistent. Am ingerat o doză de întreținere de trei ani acum, iar pielea
mea este limpede, mintea mea este limpede și nu am fost niciodată mai sănătos. ” Erica

„Am văzut pe cineva apropiat folosind uleiul lui Rick pe o arsură proastă care ar fi lăsat o cicatrice urâtă și în
decurs de o săptămână de la aplicarea uleiului a dispărut și nu avea niciun semn de cicatrice sau că ar fi fost
arsă”. Janice

„Acum o avem pe fiica mea pe ulei. Are psoriazis pe ambele coate, antebrațe și un genunchi. Am luat poze la
început. Până acum zonele uscate solzoase au dispărut. Pielea este roșie, dar netedă în loc să fie ridicată și
inflamată. Zonele mai mici din exterior s-au defrișat complet. Suntem convinși că acest lucru va funcționa.
Luăm poze în fiecare zi sau când există o îmbunătățire vizibilă. Toate acestea în mai puțin de o săptămână
folosind uleiul local. Vă mulțumesc mult pentru că ați adus conștientizare asupra acestui medicament care va
vindeca în cele din urmă națiunile Rick și JB. Împărtășesc postări în fiecare zi și le spun oricui va asculta.
Începe să se scufunde. ” Ron

Î. Aceste amestecuri funcționează pentru acnee? 

A. Jennifer, uleiul funcționează pentru „tot felul de afecțiuni ale pielii”. Asta înseamnă includerea acneei. Cele
mai bune urări, JB

„(Am aflat despre ulei) acum 3 luni căutând pe internet un remediu pentru acnee și rozacee. A clarificat asta
instantaneu! Eu adaug ulei iso la uleiul de cocos pentru a-l folosi pe față și pe gât o dată pe zi. Soțul meu spune
că arăt cu 15 ani mai tânăr! Vă mulțumesc mult pentru schimbul de informații. Dumnezeu să vă binecuvânteze
pe toți. Continua cu munca buna." Toni

„Funcționează și pentru firele de păr încarnate. L-am folosit pe fiul meu de 23 de ani, cu succes în 2 aplicații.
IUBIRE PENTRU TOȚI." Patti-Jo

„Charlie merge. Fără medicamente pentru durere. Stă înalt. Pașii lui sunt drepți și largi. Poate alerga să sară și
să se joace. Gâtul său este aproape 90% vindecat. Nu a arătat așa de doi ani. A mâncat ieri o banană, pizza, o
jumătate de sandviș, orez prăjit, iaurt și multe altele. NICIODATĂ nu a mâncat atât de mult. (...)
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Genunchiul drept al lui Charlie a fost cel mai rău. Este cu aproximativ 50% mai bună. Cea stângă este aproape
vindecată  complet,  cu  excepția  faptului  că  a  mâncărit-o  noaptea  trecută  și  i-a  aruncat  blisterul.  Dar  nimic
important ...  Cea mai mare schimbare este rana de pe gât și de sub axile sale. Gâtul este aproape complet
vindecat la fel de bine ca și axilele sale.

Folosesc o picătură mică de ulei în tubul său g înainte de baie. De asemenea, a ajutat la durerile de genunchi.
Dacă îi doare genunchii, primește acea picătură. Nu adaug niciun tip de tirol sau ibuprofen. Face trucul. Îmi fac
și eu unguent. Am o mașină de apă care filtrează apa și separă apa alcalină de cea acidă. Deoarece apa acidă
oxigenată este atât de bună pentru piele și este, de asemenea,  antibacteriană,  iau apă acidă și o amestec cu
metoceluloza pentru a crea un unguent.

Am adăugat concentratul pentru a face o unguent care este ca consistența vaselinei. Îi ung pansamentul cu asta
și  îl  folosesc  pe  rănile  lui.  Numai  ACEST  lucru  face  o  diferență  incredibilă  cu  durerea,  mâncărimea  și
vindecarea. Îți voi trimite poze în curând. Le-am luat fiecare schimbare. Cred că petrolul va rezista încă o lună,
dar din moment ce este prima dată când fac asta, nu sunt sigur. Sunt incantat. Apetitul lui nu a fost niciodată atât
de bun. A mâncat ieri mai multă mâncare decât a mâncat tot anul. ” Trisha

„Hei Rick și prieteni, am un prieten care a avut această durere (aprox. 2 inci pe 4 inci în diametru) pe omoplatul
stâng de 4 ani acum, infecție eeeking, fără crustă la fața locului, doar o pură deschidere brută, sub suprafață,
puteai simți o bucată tare de dimensiuni de baseball sensibilă la atingere.

El a aplicat local uleiul de 8 ori în 7 luni, cu aproximativ 2 weekenduri și pentru uz intern.

Scorpionarea și cicatricea au dispărut, rana deschisă a fost cicatrizată și prietenul meu se simte binecuvântat că a
avut șansa de a folosi uleiul. ” Rebecca

„Ieri am tăiat degetul pe un blender la serviciu. La ora 3 dimineața m-am trezit cu un deget bătătorit că am
încercat gheață, peroxid, neosporină. Nimic nu a funcționat. Era încă palpitant. Mi-am amintit atunci că auzul
uleiului ar ajuta la regenerarea celulară și a oprit durerea și a vindecat cicatricile și problemele pielii, așa că de
ce să nu-l încerc. Așa că am luat o picătură și am întins-o pe toată vârful degetului.  În decurs de 1 minut,
durerea a dispărut cu 80%. În termen de 30 de minute. Am reușit să-mi bat degetul doar cu puțină durere, dar
fără durere reală. Sunt vândut. La 12 ore mai târziu am reaplicat și de atunci nu mai am dureri. ” Rebecca

„Hei Rick, aș vrea să-mi păstrez numele confidențial dacă se întâmplă să postezi acest lucru (ceea ce nu mă
deranjează).  Iubita  mea  a  avut  o  educație  foarte  dură  și  a  recurs  la  tăierea  încheieturilor  când  a  devenit
deprimată, această problemă este cu ani și ani în urmă, dar rămân câteva cicatrici destul de urâte pe încheietura
mâinii. Acolo este extrem de vizibil și se extinde destul de puțin, este primul lucru pe care mulți îl observă
atunci când o întâlnesc pentru prima dată, nu ar vrea nimic altceva decât să scape de ei.

Deci întrebarea mea este dacă uleiul ar ajuta să scape de cicatrici? Sau cel puțin ajută-i să le facă mai puțin
vizibile? Îmi place ceea ce faci și mi-aș dori să știu despre petrol când bunicul meu s-a îmbolnăvit de cancer,
ești un erou pentru toate viețile pe care le-ai ajutat să salvezi! ”

- Dragă XXX, începe să aplici uleiul local pe cicatrici, cel mai probabil vor dispărea în câteva săptămâni sau
luni. De asemenea, aș lua-o cu ulei, va ajuta cu PTSD-ul ei din toate acele amintiri din ceea ce a trecut, va
îmbunătăți și calitatea somnului. Faceți fotografii și videoclipuri dacă nu vă deranjează, cicatricea va dispărea
cu adevărat - fie complet, fie vor fi greu vizibile. Cele mai bune urări, Jindrich Bayer

„Hei Rand, am aceeași problemă cu rănile la picioare. Mai întâi pentru că eram pre-diabetic. Dar am aflat că
sunt extrem de sensibilă la mușcăturile de insecte și țânțari. Am pus uleiul pe ele și am pus un banderol peste
noapte și mușcăturile sunt vindecate. ” Michelle

- Ce poate face uleiul pentru mușcăturile de țânțari sau căpușe este pur și simplu uimitor. Încercați și veți vedea
de ce spunem că nimeni nu ar trebui să-și părăsească casa decât dacă are uleiul pe ele. Uleiul are atât de multe
utilizări încât este iresponsabil să încerci să trăiești fără el. JB

„Mănâncă uleiul ... Îmi iau uleiul de două luni, psoriazisul meu este aproape 80% limpede și nu trebuie să
folosesc deloc medicamente ... Și mi-am luat și artrita ...” Giuliana
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„Am folosit  un amestec de ulei  de măsline de canabis și într-o săptămână psoriazisul meu a început să se
elimine. Din păcate, am avut doar puțin și nu am avut suficient pentru a-l lua mai mult atât intern cât și extern.
OBSERVA, nici măcar nu aveam RSO adevărat, ci un ulei de canabis pe bază de ulei de măsline. ” Teemu

- Să sperăm că vei mai obține un pic de ulei în curând, Teemu. Cel mai bine este să-l utilizați local pentru a
controla simptomele și, de asemenea, pentru a mânca ulei, doriți să eliminați și cauza principală a problemei.
Cele mai bune urări, JB

„Funcționează  bine  și  la  mușcăturile  de  țânțari  și  la  durerile  de  dinți.  Fiica  mea  a  fost  mușcată,  fără  să
glumească, de cel puțin 50 de ori de țânțari în 15 minute cu OFF! Spray pentru insectele Deep Woods. Am
încercat  o coajă  de banană,  deodorant,  aloe vera,  dermaplast  și  hidrocortizon.  Niciunul dintre acestea nu a
scăzut umflarea (este alergică la mușcăturile de țânțari și se umflă grav) sau i-a oferit ușurare. Disperat, am scos
rășina dintr-un vaporizator, am amestecat-o cu puțin ulei de cocos, astfel încât să se răspândească mai ușor și să-
i „ung” picioarele cu ea. În aproximativ o jumătate de oră toată umflătura a scăzut și, în timp ce ea avea încă
puncte roșii în care mușcăturile nu o deranjau, am evitat să îi dau Benedryl.

Am avut un abces în gură și am împachetat rășina din vape în jurul dintelui afectat și din nou în aproximativ o
jumătate de oră umflătura a scăzut și am putut să-l vindec, fără probleme cu el de atunci. Am făcut-o la pachet
două zile, pentru a fi sigur. Acum pot spune că împachetarea rășinii (dacă aveți un Vapir No2 în interiorul
conului în care schimbați ecranul colectează hash aproape pur, concentrat de asemenea.) În jurul dintelui meu
am devenit incredibil de ridicat, probabil mai mare decât am fost vreodată în viața mea .

Chiar  i-am trimis  un mesaj  soțului  meu din  sufragerie  pentru  a-i  cere ajutor  pentru  a  ajunge în  dormitor.
Medicamentele sub-lingvistice funcționează mai bine, de aceea, în caz de urgență, dacă suspectează un atac de
cord, vă pulverizează nitro sub limbă. Totul este în regulă acum, totuși, nu am murit din cauza unei supradoze,
nu m-am trezit îngrozitor de mahmureală și cel mai bun dintre toate ... Nu a trebuit să iau cantități mari de
Tylenol sau Advil și să le fac chiar mai multe daune stomac și ficat.

Știu că rășina nu este cel mai eficient mod și nici măcar nu eram sigură dacă va funcționa, dar cu ce trebuia să
lucrez, de când trăiesc într-un stat ilegal. M-am gândit că totuși nu poate strica. Abia aștept să trăiesc într-o stare
în care îmi pot cultiva în mod liber propria materie primă organică de cea mai înaltă calitate posibilă, să-mi fac
propriul ulei și să mă vindec pe mine și întreaga mea familie ... inclusiv fiica mea de aproape 2 ani care a fost
trecând prin iad anul trecut pentru că nimeni nu-și poate da seama ce este în neregulă cu ea.

Ei cred că acum are o tulburare de proteine, dar acesta este doar un alt lucru pe care îl aruncă, deoarece nu au
nici o idee despre ceea ce este de fapt greșit. A-l aduce pe ulei s-ar putea să-i salveze viața.

În timp ce mi-ar plăcea să am un diagnostic precis, așa că știu ce tratez, dar concluzia este că îmi doresc ca
bebelușul meu să se simtă mai bine și dacă asta înseamnă să învârtesc societatea convențională, atunci asta voi
face. ” Sara

„Mulțumesc nu este suficient pentru ceea ce ai făcut. Stau aici cu ulei pe stejarul meu otrăvitor. NICIODATĂ n-
aș fi încercat fără tine. A durat peste 2 luni atingându-mi aproape 100% din corpul meu anul trecut din cauza
faptului că cineva a început un foc de foc, așa că acum îl voi obține peste tot și, mai rău, spun că pentru că nu le
creăm imunități.

Cu o zi în urmă a apărut. Deci, uleiul de aseară, nu a oprit deloc mâncărimea. Cu toate acestea, îl văd vindecând
cicatrici zilnic, așa că am credință. În această dimineață, la 24 de ore după prima aplicare, văd că a funcționat și
vindecă orice piele rănită de la zgârieturi. Deci, cu niște pastă de oxid de zinc peste ulei, cred că tocmai am găsit
ajutorul 1 # pentru stejar otrăvitor.

De fapt, abia aștept până în sezonul viitor pentru a vedea dacă poate uleiul se vindecă pentru a repara această
problemă pe viață. O să vă anunț. Nu ar fi grozav? Din nou, vă mulțumim pentru tot ceea ce faceți. ” Rebecca

- Uleiul poate rezolva și asta. Este un remediu sau un control pentru toate problemele medicale. Cu cât se aplică
mai repede, cu atât mai repede se va repara ceea ce trebuie reparat, cam asta e tot. JB
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„Vreau ca oamenii să știe că RSO a lămurit un blister imens pe care soțul meu l-a luat pe călcâi în timp ce zăcea
în pat atât de mult timp de a fi atât de bolnav. Am pus uleiul pe el și într-o săptămână a dispărut. Mă temeam
total că se va dezvolta în ceva mult mai serios. Îi acoperea tot călcâiul. Mulțumesc Rick Simpson pentru tot ceea
ce faci. ” Susan

„Fiind un mecanic, am folosit uleiul pe niște tăieturi destul de proaste și ești 100% corect ... Vindecă pielea mult
mai repede decât orice altceva.” Cory

„Mi-am vindecat HPV-ul în două săptămâni cu doar trei aplicații topice.” Mile

„Sunt în proces acum de a trata o aluniță urâtă care s-a înnegrit. În fiecare dimineață aplic o cantitate generoasă
chiar pe aluniță, apoi o acoper cu o bandă. În 3 săptămâni văd vizual că alunița se micșorează. Functioneaza. De
asemenea,  mănânc  puțin  zilnic  ...  ce  diferență  de  nivel  de  energie.  FERICIREA  MEDICINALĂ  PRIN
CANNABIS !!!!!!! ” Beau

„Recunosc ... sunt neîndemânatic ... Am un obicei prost să-mi lipesc din picioruțele furculiței pitch. RSO direct
pe loc, acoperă cu bandă, durere dispărută în câteva secunde, vindecată în 3 zile. ” Heather

„Am văzut o versiune mult mai puțin puternică de ulei de balsam care distruge psoriazisul în câteva zile, reduce
umflarea ovarelor în prima zi a perioadei în 20 de minute și previne cicatricile și durerea atunci când este
aplicată imediat la arsuri minore. Cu adevărat mă face să mă întreb ce ar putea face petrolul ... ”Beres

„Am avut unul dintre cele mai grave cazuri de picior de atlet când aveam 10 ani, mi-aș dori să am uleiul. Dar o
am acum. Totul este bine 47 de ani mai târziu. Vindecă aproape tot. ” Donald

„Nora mea prăjea cotletele de porc și practic și-a scufundat degetele în uleiul fierbinte până la prima articulație
și au devenit albe ca puiul gătit.

Le-am pus RSO și durerea a dispărut în aproximativ un minut sau cam așa, ea le-a acoperit de 2 ori pe zi cu
RSO. S-au vindecat foarte repede în doar câteva zile și nu a existat deloc pierderea pielii sau cicatrici.

Este uimitor că acum păstrăm puțin în frigiderul din bucătărie, așa că, dacă cineva arde (în special copiii), vom
aplica RSO imediat, nu este nevoie să simțim acest tip de durere atunci când avem o plantă naturală care se va
ocupa de ea . ” Debra

„Am avut un mic lot de bulgări pe cot, i-am tratat cu ulei ... O săptămână mai târziu, cotul meu este neted și nu
are umflături ... Cred că erau negi, dar pentru că nu cred în medici, nu aș putea ' Nu-ți spun sigur. ” Carla

- Indiferent ce nu este în regulă cu pielea, pur și simplu aplicați uleiul, acoperiți-l cu un banderol și reaplicați
uleiul în fiecare zi sau două sau când cearceaful cade. Arsuri, negi, eczeme, psoriazis - uleiului nu-i pasă ce este
și îl va remedia, doar dă-i timp și ulei. JB

„Prietenul meu avea un chist pe față și, după ce a luat uleiul pentru câteva zile, a dispărut. Și el a ingerat-o, fără
să o folosească local. ” Jonathan

„Nu este bolnav de cancer, dar am avut o infecție pe călcâi care nu ar răspunde la tratament. Am avut chiar și o
lucrare tehnică de îngrijire a plăgii ... a primit infecția să nu se mai răspândească, dar tot nu s-ar vindeca. Am
pătat uleiul pe el și într-o zi roșeața a fost mai mică. Ziua a doua și roșeața dispărută. Ziua a treia și infecția
arată din nou ca pielea! Minunat ulei vindecător! ” Tammie

„Am lucrat pentru o companie de piscină și spa ... Sunt blând, afară toată ziua. Aveam niște pete nebune care
apăreau pe față, cap și braț, care erau întotdeauna pe fereastra șoferului. Uleiul a eliminat acele pete chiar în
câteva săptămâni! Acum inghit 5 grame de THC pur în fiecare zi pentru a ajuta la lupta împotriva oricărei boli
și pentru a menține sistemul imunitar puternic. BTW niciodată vaccin împotriva gripei! Fără gripă de când eram
copil. ” Jay

„Știu că băieții de aici spun întotdeauna că folosesc RSO pur și sunt un mare fan al acestor lucruri. Cu toate
acestea, vreau doar să anunț oamenii că o infuzie de ulei de cocos făcută cu frunze de zahăr a înlocuit complet
neosporina pentru noi, nu am fost nevoită să cumpăr acele lucruri de 2 ani. Funcționează mai bine și mai repede
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și pot să-l împrăștie peste mâinile și fața oamenilor și nu trebuie să-mi fac griji că se îmbolnăvesc dacă mănâncă
din greșeală ”. Tina

- Tina, nimic nu funcționează mai bine și mai repede decât RSO pur, dar știu ce încerci să spui. Bineînțeles că
formele mai puțin puternice de medicamente pentru canabis pot face, de asemenea, minuni. Problema este că
succesul nu este la fel de fiabil ca și cel mai puternic RSO nediluat.

Produsele cosmetice de canabis vor înlocui în curând cele mai multe produse cosmetice disponibile în prezent,
și anume după ce femeile vor afla ce poate face uleiul pentru frumusețea lor. Uleiul de semințe de cânepă, uleiul
de cocos și untul de shea sunt purtătorii mei preferați, dar se poate folosi tot ceea ce este popular la nivel local
în care locuiesc și se poate adăuga uleiul la el. 20-30% RSO în creme face minuni, dar 0,01-1% poate fi, de
asemenea, de mare beneficiu pentru condiții mai puțin grave și pentru întreținerea zilnică. JB

„Prietena mea este extrem de alergică la mușcăturile de țânțari și aseară a avut una pe tâmplă ... a fost imens,
oricum am sugerat să obțin o bandă și să pun RSO pe care l-am făcut din frunze de canabis pe mușcătură. În
această dimineață, când ne-am trezit, umflătura dispăruse complet ”.

- Mulțumesc, Jimmy. Sunt sigur că această informație va ajuta mulți oameni. Sezonul țânțarilor este aici. Și
uleiul  funcționează  și  ca un agent  de respingere,  încercați.  Este  întotdeauna mai  bine  să preveniți  apariția
problemelor, chiar dacă este atât de ușor să le remediați cu uleiul. Uleiul poate fi utilizat local pe orice lucru
care mănâncă, arde sau doare. Cu cât aplicați mai repede uleiul, cu atât mai repede problemele pot dispărea.
Ține minte asta. JB

Î.  Cât  poate  dura  uleiul?  Pentru  totdeauna?  Care  este  cel  mai  bun  depozit,  frigider,  congelator,  cămară?
Mulțumiri.

A. Într-o seringă și dacă este păstrat într-un loc rece și întunecat, uleiul va rezista ani de zile, mai ales dacă
reușiți să protejați uleiul împotriva vizitatorilor și a familiei, și anume a femeilor, deoarece parcă le place să
ingereze uleiul chiar mai mult decât bărbații. 

În momentul în care femeile din familia dvs. află despre efectele de întinerire ale uleiului și ce face cu ridurile,
nu va trebui să vă faceți griji cu privire la cât timp va dura uleiul, acesta va fi întotdeauna mâncat sau utilizat
local foarte repede. Dacă doriți să vă păstrați aportul de ulei, nu le spuneți femeilor că produsele cosmetice cu
20-30% din ulei vor face minuni pentru tenul lor și le vor face să pară cât mai tinere posibil din punct de vedere
fizic, altfel le vor lua pur și simplu de la dvs. indiferent ce veți încerca să spuneți sau să faceți și nu va trebui să
vă faceți griji cu privire la cât timp va rezista uleiul.

Acesta nu este (menit ca) un comentariu sexist, informez doar despre ceea ce am văzut că se întâmplă de multe
ori, este doar o observație și o încercare de a atrage atenția asupra a ceea ce poate face uleiul pentru tenul tău,
indiferent de sex. JB

„Dacă femeile ar ști că inversează pielea îmbătrânită și repară pielea deteriorată (ca în cazul acestei persoane),
sprijinul  pentru  legalizarea  canabisului  ar  trece  prin  acoperiș!  Întreaga  economie  a  prosperat  din  cauza
suprimării acestui medicament natural uimitor și vom urmări cu toții cum se prăbușește împreună pe măsură ce
tot mai mulți oameni se informează și încep pur și simplu să se îngrijească singuri. ” Gil

Î. Îl aplicați pe față pentru tratamentul ridurilor> sau îl luați pe cale orală sau ambele? ” Toni

A. Ambele pentru cele mai bune rezultate, dar și aplicațiile topice pot face multe. JB

„Am citit riduri? Ajută RIDURILE? : 0 ”Margie

Durere cronică

„Dacă aveți soiurile adecvate din care să faceți uleiul, nu este nimic mai bun pentru ameliorarea durerii cronice
decât  uleiul  de cânepă.  Uleiurile  din multe tipuri  de cânepă sunt un calmant  natural  minunat,  care nu este
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captivant  sau  dăunător.  Sistemul  medical  oferă  persoanelor  care  suferă  de  dureri  cronice  medicamente
periculoase, dependente și dăunătoare pentru a le controla durerea. Recunosc că astfel de medicamente sunt
oarecum eficiente, dar în esență tot ceea ce fac este să mascheze durerea în timp ce nu oferă niciun efect de
vindecare. Când luați ulei de cânepă pentru dureri cronice, acesta nu numai că reduce durerea, ci chiar merge la
lucru încercând să vă vindece cauza suferinței. Pentru oricine suferă de dureri cronice, uleiul de cânepă este de
departe cel mai bun tratament, deoarece nu este dependent și nu dăunează restului corpului.

Am văzut oameni cu cancer osos în agonie când morfina și toate celelalte medicamente pentru durere pe care le
folosește sistemul medical nu le-ar putea ucide durerea. Dar uleiul de cânepă l-a adus sub control în câteva ore
și au reușit să scape de aceste substanțe dăunătoare foarte repede, cu puține simptome de sevraj. De asemenea,
am oferit acest medicament multor pacienți  cu durere cronică, iar unele dintre rezultate au fost cu adevărat
uimitoare. Nu mi-a fost neobișnuit să primesc rapoarte de la oameni chiar a doua zi, spunându-mi că nu mai
suferă.

După cum am spus, uleiul de cânepă are capacitatea de a elimina durerea, dar funcționează și vindecând cauza.
Din nou, ideea este să renunțați la aceste medicamente farmaceutice periculoase dependente cât mai repede
posibil și să le înlocuiți  cu utilizarea acestui ulei.  În mod realist,  nu există nicio comparație între uleiul de
cânepă  și  produsele  farmaceutice.  Majoritatea  medicamentelor  pentru  durere  furnizate  de  sistemul  nostru
medical sunt periculoase, captivante și mortale, în timp ce uleiul de cânepă nu prezintă dependență sau pericol
pentru pacient.

Dacă un pacient ia morfină sau alte opiacee pentru a-și controla durerea, vă sugerez să înceapă cu doze de
aproximativ dimensiunea unei bucăți de orez uscat cu bob scurt. Apoi creșteți cantitatea pe care o ingerați cât
mai repede posibil, reducând în același timp aportul de aceste substanțe până când nu mai aveți deloc nevoie de
produse farmaceutice. Există un număr mare de oameni care au luat medicamente pe care medicii le-au prescris
de ani de zile și au făcut puțin sau nimic pentru a ajuta. Dacă doriți să știți cum este să vă simțiți bine din nou,
încercați  uleiul și lăsați  nebunia sistemului medical în urmă. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală
plantă

Dureri de spate, scolioză

Ați avut pacienți care au suferit ameliorări de dureri de spate sau scolioză?

„Producătorul documentarului nostru„ Fugi de la vindecare ”Christian Laurette suferise de scolioză de ani de
zile. În urmă cu aproximativ treisprezece ani, sistemul medical s-a oferit să facă o operație, dar ei i-ar oferi lui
Christian doar 50/50 șanse să meargă din nou. Cu cote de acest fel, el a simțit că singura sa alternativă era să
trăiască cu durerea. Aproape zilnic, se prăbușea în agonie din cauza scoliozei și se convinsese mai mult sau mai
puțin că nimic nu ar putea ajuta. I-am oferit niște ulei de cânepă și în câteva ore mi-a spus că nu a mai suferit de
dureri de spate.

I-am explicat  că și-a trăit  viața  cu o afecțiune  care nu-i  permite  să  exercite  așa cum ar trebui  o persoană
normală, prin urmare mușchii spatelui erau foarte slabi. După cum era de așteptat, după ce a luat uleiul conform
instrucțiunilor, Christian funcționează acum în mod normal, fără durere, mușchii spatelui s-au întărit și acum
poate rămâne fără ulei pentru perioade lungi de timp. Christian este doar unul dintre mulți cu probleme de spate
care  au  găsit  un  remediu  sau  un  control  eficient  prin  utilizarea  acestui  medicament  pentru  a  le  ușura
disconfortul. După părerea mea, nu este nevoie ca cineva să treacă prin viață într-o stare constantă de agonie.
Dacă aveți probleme de spate de orice natură, sunt sigur că utilizarea acestui medicament va fi de un mare
beneficiu pentru majoritatea celor care au aceste afecțiuni. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Diabet
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Diabeticii care tocmai au fost diagnosticați sunt de obicei destul de ușor de vindecat și în cel mai scurt timp sunt
adesea liberi de boală. Dar la pacienții care au avut această afecțiune de mult timp și au suferit efectele bolii de
ani de zile, aceasta va dura adesea mai mult. Chiar și la pacienții grav deteriorați, dacă uleiul de înaltă calitate
este luat în mod corespunzător, adesea în șase săptămâni nu mai au nevoie de insulină. Din păcate, daunele
cauzate de această boală în corpul nostru pot dura mult mai mult pentru a se vindeca, dar, având în vedere
timpul, și cele mai multe dintre acestea pot fi reparate.

Uleiul pare să aibă adesea capacitatea de a întineri pancreasul destul de repede, deci poate funcționa din nou
corespunzător. Am reușit mai întâi să dovedim acest lucru pe un diabetic pe care l-am tratat pentru cancer. La
sfârșitul tratamentului împotriva cancerului, a scos uleiul complet timp de zece zile. Spre surprinderea mea,
nivelul său de zahăr din sânge a rămas normal și mânca multe lucruri pe care un diabetic nu le-ar trebui. Acest
bărbat era diabetic de peste treizeci de ani și luase două injecții cu insulină pe zi. Deci, după ce nu a luat ulei
timp de zece zile și nivelul de zahăr din sânge a rămas normal, a devenit evident că pancreasul său trebuie să
funcționeze din nou corect.

Le spun întotdeauna pacienților că nu sunt medic, dar cred că ar fi în interesul lor dacă ar putea să renunțe la
medicamentele  chimice  pe  care  le  folosesc pentru  alte  afecțiuni.  Destul  de des,  anumite  medicamente  pot
împiedica eficacitatea tratamentului cu ulei, iar utilizarea uleiului va înlocui aceste medicamente oricum.

Am primit rapoarte de la pacienți care sufereau atât de diabet de tip 1, cât și de tip 2, care au declarat că uleiul i-
a tratat cu succes. De exemplu, am întâlnit pacienți care injectează insulină de treizeci de ani și, după ce au
început uleiul, în șase săptămâni nu mai aveau nevoie să facă aceste injecții. În același timp, alte rapoarte pe
care le-am primit de la unii au declarat că nu au reușit decât să-și scadă aportul de insulină. Dar, de asemenea,
au declarat că, prin utilizarea uleiului, a făcut și alte lucruri minunate care le-au îmbunătățit starea generală de
sănătate.

Obiectivul este modul în care îl privesc, eliminarea insulinei și controlul pancreatic al nivelului de zahăr din
sânge. Cu toate acestea, chiar dacă acest lucru nu poate fi realizat complet, efectele uleiului vor fi în continuare
foarte  benefice  pentru  corpul  pacientului.  Deoarece  această  boală  provoacă  probleme  de  circulație  și  alte
complicații, adesea o infecție cauzată de o leziune este imposibil de vindecat folosind sistemele medicale așa-
numitele  metode convenționale.  De exemplu,  dacă un diabetic  primește  o infecție  pe picior și refuză să se
vindece corect, în cele din urmă, răspunsul sistemului medical este să îndepărteze piciorul sau cel puțin partea
care a fost infectată.

Am știut despre diabetici personal care au făcut acest lucru și, în cel mai scurt timp, de obicei au nevoie să fie
mai mult îndepărtați, deoarece infecția continuă să apară. complet inutil.

În acel moment, nu știam nimic despre abilitățile de vindecare ale plantei de cânepă și tot ce puteam face era să
urmăresc agonia prin care au trebuit să treacă acești pacienți; dar de atunci am aflat în sfârșit adevărul. Dacă
uleiul este utilizat extern, acesta va vindeca ulcerele diabetice într-un timp foarte scurt, astfel încât să vă puteți
imagina beneficiile pe care le primește un diabetic atunci când această substanță este ingerată.  Pun această
informație la dispoziție de ani de zile, dar totuși medicii aleg să ignore utilizarea acestui medicament și continuă
să-și mutileze pacienții. Acesta este unul dintre motivele pentru care nu folosesc sistemul medical și toți acești
așa-ziși medici care se hrănesc cu suferința noastră.

După ce au luat tratamentul cu ulei, mulți diabetici care au urmat diete restrânse de ani de zile se comportă ca
un copil într-un magazin de bomboane. Dintr-o dată, ei pot mânca din nou alimente pe care un diabetic nu ar
trebui să le consume, iar unii pacienți vor avea tendința de a se îngădui prea mult. Odată cu trecerea timpului,
uleiul poate inversa daunele care au fost aduse corpului diabeticilor, cum ar fi circulația defectuoasă, etc. uleiul
de cânepă de calitate superioară este eficient în tratamentul tuturor tipurilor de diabet. ” Rick Simpson, Cânepă:
Cea mai medicinală plantă
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„Uleiul  întinerește  pancreasul  și,  crezi  sau  nu,  începe  să  producă  adesea  insulină  chiar  și  după  ani  de
inactivitate.  Mulți  pacienți  pot  opri  administrarea  insulinei  după câteva  săptămâni  pe ulei.  Uleiul  ajută,  de
asemenea, la vindecarea sau controlul tuturor celorlalte probleme legate de diabet în organism.

Aș mânca uleiul  și  /  sau l-aș  folosi  într-un supozitor.  Fumatul  sau vaporizarea  pot  ajuta,  de asemenea,  la
reducerea nivelului de zahăr din sânge, dar efectele sunt foarte limitate în comparație cu ingerarea uleiului. Aș
folosi uleiul local pentru ulcerele diabetice, aș aplica pur și simplu uleiul, îl voi acoperi cu un bandaj și îl voi
repeta la fiecare trei zile până când ulcerul se vindecă. Aș amesteca uleiul de semințe de cânepă cu extractul și l-
aș folosi pentru masaje, care vor favoriza circulația sângelui și vor ajuta la prevenirea umflăturilor și a altor
disconforturi. Aș include, de asemenea, semințe de cânepă și ulei de semințe de cânepă în dieta mea. ” JB

Inima, tensiunea arterială

Ați avut rapoarte benefice despre uleiul de cânepă și afecțiunile cardiace?

„Pentru cei cu probleme cardiace care încep tratamentul cu uleiul, ar trebui să fie conștienți de faptul că adesea
uleiul poate crește ritmul cardiac al unui pacient, până când devin confortabili cu utilizarea acestuia. Creșterea
ritmului cardiac este de obicei doar ușoară, dar consider că pacientul ar trebui să știe că se poate întâmpla.

Acest medicament este eficient pentru a reduce nivelul colesterolului și îmbunătățește circulația sângelui, astfel
încât în  sine ar fi de mare beneficiu pentru inima pacientului. Cu siguranță, inima este un organ vital și, din
experiența noastră, uleiul de cânepă poate întineri organele vitale. Deși nu le-am spus niciodată oamenilor să nu
mai ia medicamente pentru inimă, mulți au făcut acest lucru fără efecte dăunătoare. Simt că efectul uleiului de
cânepă asupra afecțiunilor inimii necesită mai multe cercetări, dar din ceea ce am văzut, acest medicament pare
a fi foarte benefic pentru inimă.

Poate uleiul să regleze tensiunea arterială?

Uleiul de cânepă poate regla tensiunea arterială, într-adevăr. Îl folosesc singur pentru a mă ajuta să dorm și
pentru a-mi regla propria tensiune. Când încep tratamentul cu ulei de cânepă, le spun pacienților care iau deja
medicamente pentru această afecțiune să urmărească atent tensiunea arterială. Majoritatea celor care foloseau
produse farmaceutice pentru a-și controla tensiunea arterială nu le mai necesită la începerea tratamentului cu
ulei de cânepă.

Deoarece uleiul de cânepă reduce tensiunea arterială, oricine încearcă să continue să utilizeze medicamentele
farmaceutice pentru tensiunea arterială va constata probabil că combinația celor două le va reduce tensiunea
arterială în jos prea jos. Este o idee bună să evitați această situație și cu ajutorul testerelor portabile de tensiune
arterială disponibile astăzi, acest lucru poate fi realizat cu ușurință.

Poate ajuta cu alte boli ale organelor interne?

Din ceea ce am văzut cu utilizarea uleiului de cânepă, multe condiții interne ale organelor și problemele asociate
pot fi controlate sau vindecate. Când un organ intern este întinerit și vindecat, își poate relua din nou atribuțiile
în corpul nostru. Personal, cred că are mult mai mult sens să ne întinerim propriile organe vitale cu ajutorul
acestui ulei, decât să trecem printr-un transplant de organe cu toate pericolele asociate și apoi să ne petrecem
restul vieții luând medicamente, astfel încât organul să nu să fie respins. În unele cazuri, un transplant de organe
ar putea fi singurul răspuns, dar dacă acest medicament ar fi utilizat în mod corespunzător pentru întinerirea
organelor  vitale,  cred  că  ar  fi  mult  mai  puțin  nevoie  de  transplanturi.  ”  Rick  Simpson,  Cânepă:  Cea  mai
medicinală plantă

„Inima este un organ intern și uleiul întinerește organele vitale. Când pacienții încep să folosească uleiul, de
obicei  își  reduc  dozele  de  medicamente  pentru  inimă  la  jumătate  și  majoritatea  încetează  să  mai  utilizeze
medicamentele de îndată ce simt că pot înceta să le folosească. Uleiul este foarte benefic pentru inimă.
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Uleiul poate regla foarte ușor tensiunea arterială și aritmia. De obicei scade tensiunea arterială, astfel încât cei
care  utilizează  medicamente  pentru  tensiunea  arterială  ar  trebui  să  fie  atenți  la  utilizarea  uleiului  până  se
obișnuiesc cu el. O combinație de medicamente pentru tensiunea arterială și ulei poate reduce presiunea prea
scăzută  și,  prin  urmare,  este  o  idee  bună să monitorizați  tensiunea  arterială  folosind un tester  de tensiune
arterială. În multe cazuri, uleiul crește ușor ritmul cardiac.

Această zonă necesită mult mai multe cercetări, astfel încât pacienții ar trebui să-și urmeze bunul simț atunci
când încep cu uleiul, dar ar trebui să rămână în legătură cu medicul lor pentru a se asigura că inima.

Pacienții cu inimă ar trebui să verifice cablajul electric la domiciliu sau la locul de muncă.

Inima funcționează pe impulsuri electromagnetice, astfel încât acestea ar trebui să evite cât mai mult posibil să
rămână în câmpuri electromagnetice.

Aș mânca uleiul și l-aș folosi și în supozitoare. În ceea ce privește aplicarea topică, nu doare niciodată, dar nu
pot spune cât de benefică este cu adevărat în acest moment. Ca întotdeauna, aș folosi cânepa în toate modurile
posibile. Aș include, de asemenea, semințe de cânepă și ulei de semințe de cânepă în dieta mea, atât semințele,
cât și uleiul sunt cunoscute ca având efecte foarte benefice asupra multor afecțiuni cardiace.

Dacă aș fi medic și aș efectua o intervenție chirurgicală sau un transplant de inimă etc. aș încerca să întineresc
organul cu cel puțin 60g de ulei. Dacă 60g nu ar aduce pacientul la o stare de sănătate suficientă, aș continua să
le dau uleiul. ” JB

Astm

„Chiar și fumatul oală este benefic pentru mulți bolnavi de astm, dar ingerarea uleiului sau vaporizarea acestuia
este un mod mult mai eficient și mai medicinal de a trata această afecțiune. Utilizarea uleiului sub formă de
supozitoare este, de asemenea,  foarte eficientă pentru cei cu probleme de respirație și, prin urmare, această
metodă ar putea fi de asemenea benefică. Cunoaștem mulți oameni care suferă de astm care au fost ajutați cu
utilizarea  acestui  medicament  și  pot  spune  sincer  că  nu  sunt  conștient  de  niciun  tratament  pentru  această
afecțiune  care  să  fie  mai  eficient.  Chiar  și  cei  care  suferă  de  lucruri  precum  BPOC  au  fost  martori  de
îmbunătățiri uimitoare în capacitatea lor de a respira corect cu utilizarea acestui medicament. Dacă întâmpinați
orice tip de probleme de respirație, încercați uleiul și sunt sigur că nu veți regreta. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea
mai medicinală plantă

„Ne-am aștepta ca vaporizarea uleiului să fie cel mai bun tratament pentru astm sau probleme respiratorii. În
mod surprinzător, am constatat că supozitoarele pentru ulei de cânepă sunt extrem de eficiente în deschiderea
căilor respiratorii. De obicei, în termen de 30 de minute după ce un pacient a luat un supozitor, ei raportează că
se simt ca și cum plămânii s-au deschis și pot respira mult mai ușor. Desigur, la fel ca în cazul oricărei alte boli,
aș ingera o doză standard de 60g pe parcursul a trei luni și apoi aș sta pe un gram pe zi până mă voi simți
complet sănătos. Apoi, desigur, aș rămâne pe o doză de întreținere pentru tot restul vieții mele. Aș folosi uleiul
pe cale orală, local pe gât și piept și sub formă de supozitoare. ” JB

Copiii și uleiul

Mamele, în special, se vor îngrijora dacă este sigur să dai ulei copiilor. Este sigur atunci?

„Consider că uleiul de cânepă este perfect sigur în tratamentul copiilor din toate grupele de vârstă care suferă de
cancer și alte boli. Chiar nu știu cum pot trăi medicii care tratează copiii mici în unitățile de oncologie cu ei
înșiși. Nu știu daunele pe care le fac acestor mici cu radiațiile, chimio și alte substanțe nocive, otrăvitoare?

Oricine a studiat vreodată medicina cunoaște efectele unor astfel de tratamente și este conștient de faptul că este
mult mai probabil să producă moartea prin utilizarea acestor tratamente, mai degrabă decât un remediu. Dacă
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părinții și-ar lua timpul doar pentru a înțelege pe deplin ce intenționează să facă sistemul medical copiilor lor,
sunt sigur că majoritatea ar prefera să fie tratați cu ulei de cânepă, deoarece este o substanță naturală care este
sigură de utilizat și nu va provoca rău copilului.

Știind ce fac despre sistemul medical, nu i-aș lăsa niciodată să pună mâna pe vreun copil de-al meu. În cazul în
care cineva ar încerca să mă oblige să fac altfel, situația ar deveni instantaneu foarte urâtă.

Cred că este firesc ca orice părinte să vrea să-și protejeze copiii și să-i țină departe de calea răului. Dacă aș
crede că sistemul medical prezintă un pericol ca părinte al copilului, aș simți că ar trebui să am dreptul să aleg
alte metode de tratament. Recent, în SUA și Canada, au existat cazuri în care autoritățile au luat copii și i-au
obligat să ia chimioterapie atât împotriva dorințelor copilului, cât și a părinților înșiși. Se pare că, ca adulți,
avem dreptul să le respingem tratamentele nebunești, dar copiii noștri nu. Deoarece chimioterapia este pur și
simplu otravă, dacă cineva ar merge împotriva voinței mele și ar administra așa ceva unui copil de-al meu, s-ar
putea spune probabil că nu ar avea un viitor foarte luminos.

În opinia mea, oricine ar face așa ceva fără consimțământul părinților este vinovat de tentativă de crimă și dacă
copilul ar muri, atunci ar fi responsabil pentru moartea lor. Nu-mi pasă cum alegeți să o priviți, otravă este
otravă și, dacă un medic administrează aceste substanțe, acestea sunt la fel de vinovate ca și mine dacă aș face
același lucru. Doar pentru că medicii poartă haine albe nu înseamnă că au dreptul să-și facă rău pacienților; de
fapt,  este împotriva propriului lor jurământ hipocratic.  Dacă aș fi  ei,  aș începe să practic medicina în mod
adecvat înainte ca cineva legat de pacienții pe care i-au rănit să decidă să solicite retribuția împotriva lor.

Cum poate fi utilizat uleiul de cânepă în prevenirea bolilor? Încă o dată, ar fi, de asemenea, sigur să dai ulei 
copiilor?

Nu știu  nimic  mai  bun decât  uleiul  de  cânepă  pentru  a  preveni  bolile  și  consider,  de  asemenea,  că  acest
medicament este perfect sigur în tratamentul copiilor. Am afirmat adesea că, dacă copiilor li s-ar administra
doze mici de ulei de cânepă, boli precum diabetul, SM, cancer și multe altele ar putea fi prevenite să apară
vreodată în majoritatea cazurilor.

Dacă se administrează doze minuscule de ulei  copiilor,  THC și canabinoizii  săi  asociați  se vor acumula în
sistemele lor și  vor preveni bolile.  Nu vorbesc despre ridicarea copiilor;  este vorba de a oferi  copiilor  sau
persoanelor de orice vârstă un medicament inofensiv, non-dependent, pentru a preveni problemele medicale în
viitor.

Nu există niciun motiv logic pentru care ar trebui să ne împiedice să creștem și să producem propriul nostru
medicament pentru a-i trata pe cei pe care îi iubim. Ar trebui copiii noștri sau chiar noi înșine să suferim și să
murim pentru că companiile farmaceutice vor să câștige mai mulți bani? Când există un medicament natural
disponibil pentru a ușura problemele noastre medicale pe care majoritatea oamenilor nu prea le produc? Este
timpul să ne sărutăm la revedere de la companiile farmaceutice și să aflăm ce poate oferi Mama Natură pentru a
ne menține pe noi înșine și pe copiii noștri sănătoși.

Cum se dozează ulei de cânepă pentru copii?

În ceea ce privește dozele, copiii nu sunt diferiți de adulți și toți au toleranțe diferite pentru acest medicament.
Pentru a preveni bolile la copii, ar fi necesare doar doze minuscule o dată pe zi cu aproximativ o oră înainte de
culcare,  astfel  încât  șansa de a obține un copil  mare ar fi  foarte îndepărtată.  Din nou, uleiul de cânepă nu
provoacă niciun rău, așa că nu știu de ce ar ezita cineva să-l dea copiilor lor. În plus, imaginați-vă toate leziunile
de zi cu zi pe care le putem trata acum dacă uleiul ar fi disponibil. Lucruri precum arsuri, tăieturi, zgârieturi,
răni, infecții, mușcături de insecte etc. pot fi tratate atât de ușor și eficient cu utilizarea topică a acestui ulei.

După experiențele mele cu acest medicament, ar fi primul lucru pe care l-aș da copilului meu pentru afecțiuni
interne și externe. Cu toate acestea, cu siguranță aș ezita și mă voi gândi de două ori înainte să le permit să
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ingereze medicamente chimice. De fapt, știind ce fac despre industria medicală, nici nu aș lua în considerare așa
ceva.

Este nevoie de experiență  cu efectele  vindecătoare ale  uleiului  de cânepă pentru a ajunge la acest  mod de
gândire, dar fără îndoială, după ce ați văzut ce poate face, și voi vă veți converti. Cred cu tărie că, dacă copiii și
persoanele de toate vârstele ar lua doze mici din acest ulei în mod regulat, toți ar putea trăi mai mult și ar putea
fi mult mai sănătoși. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Î. Există o vârstă în care pot începe acest lucru? Fiul meu are 3 ani și are eczeme proaste și frigul este o bună
parte a anului aici. ” Roxanne

A. Roxanne, este absolut sigur să dai uleiul copiilor, chiar și nou-născuților, mai ales atunci când este utilizat
local într-un amestec cu ulei de semințe de cânepă sau unt de shea. Este o strategie bună să amestecați uleiul de
semințe de cânepă cu uleiul (1% din ulei va face, dar 20-30% ar fi ideal) și apoi adăugați câteva picături din el
în baie în fiecare zi. Va lăsa o peliculă subțire pe tot corpul și de obicei este tot ceea ce este necesar (sau cel
puțin  pentru  întreținere).  Faceți  fotografii  și  videoclipuri,  îmbunătățirea  va fi  foarte  rapidă.  Mâncărimea și
iritarea vor dispărea în câteva secunde sau minute, iar eczemele ar trebui să dispară pur și simplu în decurs de o
săptămână sau mai mult. Cele mai bune urări, JB

„Fumul acela NU este sănătos pentru copii sau mamici ... mamici proști și ce le spui copiilor tăi? Ulei sau nada!
Mai ales pentru copii! ” Naia

- Nu aș fi atât de radical, fumatul sau vaporizarea au și efecte benefice, de exemplu împotriva greaței la femeile
gravide. Nu-i va face rău copilului. JB

„Fumul nu este atât de grozav ... mai ales dacă aveți tendințe către alergii ... doar spunând. Nu mă descurc cu
fumul! De asemenea, copiii nu sunt capabili să știe când să se oprească ... dacă este vorba de zahăr, cofeină,
mâncare etc. Trebuie să fii ghidul lor. Nu cred că susținerea fumatului de canabis este o idee excelentă pentru
adolescenți. Doar spuneam. Doar părerea mea din ceea ce am văzut. Ar putea, de asemenea, să distragă atenția
de la activitatea școlară și de la problemele importante. ” Naia

- Obișnuiam să mă distrag de la activitățile școlare și de la problemele importante și nu aveam deloc canabis
disponibil pentru noi. Tot ce mi-a trebuit a fost să văd o fată frumoasă undeva prin preajmă și asta pentru munca
școlară și probleme importante pentru ceilalți, dar nu pentru mine.

Dacă controlați cât de mult ceai beau copiii dvs., desigur, continuați și controlați cantitatea de canabis pe care o
vor lua sau ingera. Noroc cu asta. Este un efort zadarnic, dar sunt sigur că îi va ține pe mulți oameni ocupați în
următorii  câțiva ani până când își vor da seama cât de sigură este canabisul și că este practic imposibil să
supradozajez fatal.

Deci, cui îi pasă cât de mult ingerează cineva? Eu nu. Nici nu-mi pasă câte cani de ceai sau cafea beau oamenii
pe zi, imaginați-vă asta. De ce ar trebui? Nu este treaba mea. Și nu este treaba nimănui cât de mult din acest
medicament de salvare a vieții și preventiv ingerează cineva.

Cu cât ai mai mult ulei în tine și cu atât mai des, cu atât mai bine pentru sănătatea ta. Aceasta este singura
regulă care se aplică cu adevărat. Oamenilor de toate vârstele, inclusiv copiilor și mamelor însărcinate. Dacă nu
vă place această idee, treceți peste ea, învățați să trăiți cu ea, acesta este cel mai bun lucru pe care îl puteți face.
Nici o reglementare a canabisului nu va funcționa, pur și simplu nu poate fi reglementată oricum. În plus, nu
există niciun motiv pentru a o reglementa. JB

„Sunt atât de fericit că pot să anunț în cele din urmă că băiețelul meu dulce folosește canabis pentru a combate
efectele secundare ale chimio-radiațiilor ȘI pentru a mă asigura că nu crește noi tumori! Acest medicament l-a
ajutat enorm. Înainte de a primi acest medicament, el arunca în mod constant, nu mânca, era foarte letargic și
obraznic ... acum mănâncă, își ține mâncarea jos, se îngrașă și oricine a fost în preajma lui știe cât de absolut
fericit este. "

- Ei bine, fără otrava din corpul său, copilul ar merge mult mai bine. Nu are sens să folosești chimio și radiații
împreună cu uleiul, este ca și cum ai da pacientului un antidot în timp ce pompezi venin în vene. Ulei numai
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pentru cele mai bune rezultate. Medicii ar trebui să știe acest lucru, nu este atât de dificil să înțelegeți că nu este
o idee bună să le dați otravă copiilor atunci când nu este necesar. JB

Î. „Sunt o mamă singură de 29 de ani. Fiul meu are acum 8 ani și trăiește cu autism moderat. Nu aș schimba
mini-ul meu pentru nimic în lumea asta, decât pentru a-i ușura viața. Mă întrebam dacă ați avut și alți părinți
care vin la voi întrebați despre ulei? Sau povești de succes cu autism / ale lui Asperger? Dacă aș decide să
urmez această cale, la ce fel de doză aș fi urmărit? Apreciez toate informațiile! Mulțumesc. De la o mamă și un
băiețel frustrat. ”

A. „Uleiul este singurul lucru care ar putea funcționa”, a spus Rick când i-am citit asta. Instrucțiunile de dozare
și alte informații despre modul de producere și utilizare a uleiului se află pe site-ul nostru și în cartea electronică
a lui Rick. Am ajutat destul de mulți copii cu autism în trecut și acest medicament face minuni pentru ei.

Copiilor le place să ia acest medicament, nu sunt prejudiciați, nu știu că „fac ceva greșit”, iar părinții se bucură
foarte mult atunci când au timp pentru ei înșiși. Pentru cele mai bune rezultate, ca întotdeauna, aș începe cu un
tratament standard de 60 g, fără pastile, și apoi aș ține copilul pe o doză de întreținere într-o cantitate la alegere
pentru restul vieții sale lungi și pașnice. Și copilul din videoclip ar trebui să facă exact același lucru, dacă este
posibil. Cele mai bune urări, JB

Î. Soția mea are dureri lombare severe datorită faptului că este însărcinată în 7 luni, ea o descrie ca o crispă
nervoasă extrem de dureroasă.  Am încercat  să mă uit  în jur pe site-ul dvs.  și aici.  RSO va ajuta dramatic
durerea? Aveți un link către un subiect anterior pe acest subiect? Sunt îngrijorat dacă o vor pune pe codeină,
aceasta va dăuna copilului

A. Aș vrea să ingereze doze mici de ulei și să-l aplic local pe spate. Faceți-i un masaj cu un amestec de ulei și
ulei de semințe de cânepă. Da, există șanse mari ca codeina să facă rău copilului. Uleiul nu poate și nu va dăuna
copilului în niciun fel. JB

„Care este cea mai tânără persoană despre care știți că este tratată cu RSO? Există un protocol de tratament
pediatric? Deși până acum nu am reușit să influențăm părerea bunicii și să putem vindeca bunicul. Am un vârstă
de 2 ani, cu probleme gastrice necunoscute (da, a fost în tratament „medical” de peste un an și toate pastilele,
cremele, loțiunile și poțiunile Big Pharma nu au reușit. Acum se apleacă spre un sindrom proteic. Evident, un
Copilul de 25 lb nu poate suporta aceeași doză ca un bărbat de 175 lb, așa că îl recomandați  deloc pentru
aplicații pediatrice? ”Sara

- Mămicile însărcinate ar trebui să folosească uleiul și apoi să mărească doza la naștere. După naștere, mamele
ar trebui să mănânce doze mici de ulei pentru a se asigura că copilul se va dezvolta într-un mod optim.

Deci, dacă mă întrebați, cel mai tânăr pacient al meu avea minus opt luni și încă se descurcă excelent, el este cel
mai dezvoltat copil din grădinița sa și a început să vorbească mai devreme decât majoritatea celorlalți. Mama sa
a folosit uleiul înainte să-l nască, iar copilului i s-a dat și uleiul după vaccinare cu un hexavaccin pentru a se
asigura că substanțele chimice periculoase vor fi spălate din corpul său cât mai repede posibil.

Uleiul  de  canabis  este  un  medicament  sigur  pentru  persoanele  de  toate  vârstele.  Dacă  aveți  probleme  să
înțelegeți acest lucru, vedeți ce face uleiul pentru eczeme sau o erupție pe scutec și apoi reveniți și spuneți-mi că
nu ați da canabis niciodată copilului dumneavoastră. Tot ce ați auzi de la mine este că un părinte care nu ar da
canabis ca medicament copilului său fie este prost dezinformat, fie sunt sadici psihopati cărora le place să-i vadă
pe alții suferind.

Știți  cât  de eficient este uleiul împotriva durerilor de dinți? Ați da copilului ulei  pentru a combate durerea
asociată creșterii dinților? Aș. Fără nici o ezitare.

Dozajul  pentru copii  este practic  același  ca pentru adulți,  atunci  când tratați  ceva grav.  Începeți  cu o doză
minusculă de trei ori pe zi, obișnuiți-o cu pacientul, măriți doza la fiecare patru zile sau cât mai convenabil și
încercați întotdeauna să introduceți cât mai multe medicamente în pacient cât mai repede posibil, asigurându-vă
în același timp că rămân. în zona lor de confort. JB

„O prietenă asistentă a folosit-o pe stadiul 3 pe scutec, trecând peste noapte!” Alice
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- Pentru cei care cred că copiii nu ar trebui să consume canabis. Ce alt medicament ați dori să le dați dacă nu
acest medicament natural cel mai vechi și mai sigur care a fost folosit de mii de ani? Sau ai de gând să te
privești cum suferi copiii de toate acele eczeme și erupții cutanate fără niciun motiv? Aș spune că nu este un
lucru frumos de făcut. Mai ales atunci când există o soluție atât de simplă la toate aceste probleme ale pielii.

Este ok să-ți vezi copiii strigând de durere când ai putea pur și simplu să le dai o picătură de ulei și aceștia ar fi
fără durere? Hm? JB

„Neurochirurgul s-a uitat la cel mai recent RMN al lui Spencer și a spus:„ Tumoarea mare, pe glanda pineală, și
nu există nicio îndoială că a fost o TUMORĂ mare, a dispărut !!!! ” Apoi a continuat spunând: „Tumoarea
trunchiului cerebral este complet calcificată !! Este foarte puțin probabil să crești vreodată! ” Apoi a spus: „NU
cred că are ORICE tumori pe coloana vertebrală, aceste mici pete de lumină NU mi se par tumori”.

Am aflat  motivul  pentru  care  starea  mentală  a  lui  Spencer  s-a  îmbunătățit  atât  de  drastic,  este  pentru  că
tumoarea pineală a PLUS !!! Neuro a încercat să spună că este chimio, dar am subliniat că acea tumoare era
încă complet neschimbată, la 30 de zile după ce am oprit chimio !! Răspunsul lui? „Ei bine, cred că este un
copil norocos, a cărui tumoră a dispărut MAGIC !!!”

Magie? Nu. Chemo? NU, și putem demonstra asta. Nu am menționat uleiul de canabis. El a fost FOARTE
insistent  să  facem imediat  un  alt  RMN pentru  a-i  confirma  opiniile.  El  a  spus  să-și  sune  biroul  chiar  în
momentul  în  care  rezervăm programarea  pentru  RMN. Deci,  iată-l,  oameni  buni!  Neurologul  a  confirmat,
CANNABIS OMOARE în siguranță pe CANCER! ” Corrie

„Poate administratorul să vă sfătuiască ce fel de doză să dea unui copil de 8 ani care a fost trimis acasă să
moară?” Ricardo

- Începeți cu o doză mică, vedeți cum răspunde copilul și apoi creșteți doza cât de repede poate lua copilul. De
trei  ori  pe zi.  De obicei,  acestea  sunt  pline de pastile  când sunt  trimise acasă să  moară,  așa că vrei  să  le
detoxifiezi  mai  întâi  pentru  că  nu  știi  ce  va  face  interacțiunea,  de  obicei  nu  este  foarte  frumos  ce  fac
interacțiunea cu acele substanțe chimice mortale. Dar acest lucru se datorează faptului că uleiul încearcă să
curețe masa, astfel încât să poată începe să funcționeze.

Sau, dacă nu aveți nimic de pierdut, puteți începe, de asemenea, cu o cantitate mare de ulei și să puneți pacientul
într-o stare de comă controlată în acest fel. Asta aș face probabil, dar depinde de părinți ce direcție de tratament
aleg.

Tot ce știu este că bolile agresive ar trebui tratate agresiv. Și mai știu că, în general, cu cât reușești să pătrunzi
mai mult ulei în pacient și cu cât o faci mai repede, cu atât sunt mai mari șansele de succes și supraviețuire. Dar
știu, de asemenea, că instrucțiunile de dozare sunt menționate dintr-un motiv.

Dacă ar fi copilul meu, l-aș umple plin de ulei, știu asta cu siguranță. Copilul ar înota în el și cel mai probabil nu
aș permite ca vreun doctor să se apropie de el sau de ea. Dar eu sunt și știu ce să fac. Cele mai bune urări, JB

Supozitoare

Supozitoarele cu uleiul Rick Simpson (RSO) sunt o binecuvântare pentru toate femeile cu probleme legate de
sindromul premenstrual, precum și pentru oricine cu probleme de hemoroizi, Crohn, intestin și intestin etc. Ele
sunt de asemenea excelente pentru respirație  și pentru afecțiuni  pulmonare,  ca să nu mai  vorbim controlul
gripei. Acestea produc o senzație foarte plăcută de lungă durată în corp. Nu am văzut încă pe nimeni căruia să
nu-i placă să-i ia după ce și-au depășit ezitările inițiale. ” JB
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CUM SE FACE SUPPOZITOARE?

Topiți untul de cacao, adăugați ulei, aproximativ 1-2g de ulei la 100g de unt de cacao topit pentru a începe.
Apoi creșteți  doza la fiecare patru zile până când pacientul  folosește aproximativ 0,33 g de ulei  în fiecare
supozitor.

1g (greutate totală) supozitoare pentru copii, 2g pentru adulți, 3g (bile) pentru probleme vaginale.

0,01-0,02g de ulei pe supozitor vor funcționa bine pentru începători. Dacă începeți pe cineva cu 0,05 g într-o
băutură, probabil că nici nu va simți prea mult, dar este mai bine să începeți cu o doză mică (pentru cei care nu
au încercat niciodată cânepă în trecut etc.). Dozele de până la 0,005g de THC sunt de obicei tolerate fără niciun
simptom sau aproape deloc.

Adevăratul RSO este foarte puternic și nu știi niciodată cum va răspunde exact pacientul (tensiunea arterială
etc.), dar supozitoarele ar fi o modalitate bună de a obișnui oamenii cu uleiul.

Interesantul despre supozitoare este modul în care acestea par să deschidă plămânii și să facă respirația mult mai
ușoară în decurs de 20 de minute - un vis devenit realitate pentru mulți cu BPOC sau astm etc. Pacienții le-au
folosit și pentru tratarea psoriazisului, hipertensiunii arteriale, Crampe PMS etc.

Puteți adăuga și alte uleiuri naturale în supozitoare, depinde pentru ce le doriți și care este scopul. Pur și simplu
la unele site-uri de medicină naturală și citiți ce fac diferitele uleiuri esențiale și puteți experimenta cât de mult
considerați necesar.

De asemenea, supozitoarele sunt o modalitate excelentă de a trata pacienții care nu pot mânca uleiul sau nu-l pot
păstra în stomac din anumite motive.

În ceea ce mă privește, judecând după efecte, luarea uleiului în supozitoare este cel mai bun și mai plăcut mod
de a folosi cânepa. Sună și arată amuzant la început, recunosc asta, dar cei care au încercat sunt de acord. Poate
deschide chakrele de jos în sus, cine știe, dar cu siguranță se simte grozav.

Femeilor  le-ar  plăcea  să  ia  supozitoare  -  de  asemenea,  ajută  la  tot  felul  de  infecții  bacteriene  și  virale,
„schimburi de parteneri de informații microbiologice”, alergii la prezervative și lubrifianții folosiți pe acestea
etc. Am menționat cât de mult are grijă uleiul ( niveluri) dezechilibre hormonale? Cele mai bune urări, Jindrich
Bayer

„Supozitoarele cu RSO pot fi, de asemenea, utilizate pentru tot felul de probleme vaginale, inclusiv, dar fără a
se limita la infecții cu drojdie, HPV, condilomi, herpes și multe alte boli sau infecții de care nu trebuie neapărat
să suferiți. Mai ales atunci când pot fi îngrijite atât de ușor cu utilizarea uleiului. ” JB

„Îmi puteți  da sfaturi  dacă uleiul de cânepă este sigur de utilizat  în timpul sarcinii,  vă rog? Nu sunt multe
informații pe care să le pot găsi. Prietenului meu tocmai i s-a spus că are un chist ombilical care poate provoca
cheaguri de sânge care să ducă la moartea bebelușului ei. Am văzut efectele uleiului de cânepă și binele pe care
îl poate face, nu sunt sigur dacă este sigur în timpul sarcinii. ” Christine

- Dragă Christine, bineînțeles că este sigur să o folosești, cânepa a fost folosită în timpul sarcinii și pentru dureri
de travaliu, de secole. Vă recomand să facă supozitoare cu 0,01-0,06g de ulei în fiecare (începeți cu 1-2g de ulei
la 100g de unt de cacao). Chistul va dispărea în câteva săptămâni, sau de obicei. De trei ori pe zi și fără griji,
uleiul nu va afecta copilul. Cele mai bune urări, JB

„JB, sunt de acord cu supozitorul, totuși ce tip de unt de cacao folosești? Ar trebui să obțin unt de cacao pur
nerafinat pur? De asemenea, uleiul de cocos va funcționa ca bază de supozitoare? ” Sara

- Ei bine, depinde de dvs. pentru ce marcă sau tip de unt de cacao veți alege. Uleiul de cocos ar putea fi prea
curgător. Untul de cacao funcționează mai bine ca bază de supozitoare. JB

„Ar avea cineva idei despre cum să dai ulei de cânepă cuiva printr-un tub de alimentare? L-am amestecat cu ulei
de măsline pentru a nu-l face la fel de gros, dar mi-e totuși frică de înfundarea tubului. Vreo idee?" Steven
Havre
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- Steven, este întotdeauna cel mai bine să găsești o modalitate de administrare a uleiului nediluat, acesta este cel
mai bun mod de urmat. Atunci când nu puteți găsi o cale, o puteți amesteca cu mâncarea pacientului și puneți-i
să mănânce așa. Da, s-ar putea înfunda tubul, și anume dacă uleiul are o consistență groasă. Unele uleiuri sunt
groase, altele sunt mai curgătoare. Dar când le încălziți la temperatura corpului, acestea ar trebui să fie suficient
de curgătoare pentru a nu înfunda tubul.

O altă modalitate este de a o administra pacienților din supozitoare cu unt de cacao. Totuși, consumul de ulei
este  modul  preferat  de  a  lua  acest  medicament,  ori  de  câte  ori  este  posibil.  Există  multe  modalități  de
administrare  a  uleiului  și  este  adesea  foarte  individual,  așa  că  încercați  să  găsiți  o  modalitate  care  să  se
potrivească cel mai bine pacientului. Cele mai bune urări, JB

"Exact! Îmi tratez mama, are cancer la gât și l-au administrat succesiv prin tubul ei de hrănire, îl încălzesc puțin
și îl amestec cu ulei de cocos! Nu am înfundat niciodată tubul! ” Steve

„Îi dau fiului meu prin tubul său de hrănire când nu-l va înghiți - turn apă foarte fierbinte pe ulei într-o ceașcă,
apoi se risipește, apoi adaug puțină apă mai rece (nu prea mult), astfel încât apa să fie nu prea fierbinte, apoi se
toarnă în tub. A funcționat destul de bine, deși uneori uleiul tapetează puțin tubul, dar nu a fost niciodată blocat.
Secretul pentru ao turna în timp ce este încă foarte cald ”. Angela

„Știu  că sună groaznic,  dar  un pic  de  coca cola  prin tub  pentru a-l  spăla  după administrarea  unor  lucruri
vâscoase sau doar pentru a curăța saboții, în general, funcționează bine. Un vechi stand de RN. ” Ellen

Chirurgie sau ulei?

„Nu mi-ai lua niciodată țâțele, când pot să inger RSO !!” Chloe

„Însăși ideea că cancerul de sân este un„ risc procentual ”este o minciună completă. În realitate, toată lumea are
micro-tumori de cancer în corpul lor, inclusiv eu. Cancerul nu este o boală pe care doar o „primești” ca și cum
ai fi lovită la întâmplare de fulgere. Este ceva ce trebuie „gestionat” sau „prevenit” zi de zi, masă cu masă,
printr-o alegere a stilului de viață care implică suplimentarea cu vitamina D, nutriție, superalimente, sucuri de
legume și evitarea substanțelor chimice care cauzează cancer și a radiațiilor. Deci, atunci când un medic spune
că aveți o „șansă” de a face cancer, ceea ce implică el este că nu aveți control asupra cancerului și aceasta este o
minciună directă. Cu alte cuvinte, șarlatanța împotriva cancerului. ”

- Când aveți „șansa” de a face cancer, pur și simplu intrați în ulei. Este o opțiune mult mai sănătoasă și mai
sigură. ” JB

„Uită-te la cancer sau la o altă boală gravă de parcă ar fi fost un incendiu. Cu cât focul este mai mare, cu atât
aveți nevoie de mai multă putere pentru a-l stinge.

Deci, ați prefera să folosiți o sută de găleți cu apă (RSO) sau un pahar cu apă (alte tipuri de ulei) dacă propria
dvs. casă arde? Sau ai vrea să vezi pompieri profesioniști care vin să te ajute? Asta aș prefera, dar pompierilor
actuali, adică medicilor, nu li se permite nici măcar să folosească apă pentru a stinge toate acele incendii și nici
nu știu  cum să o folosească după toate  acele  decenii  de îndoctrinare,  spălare a  creierului  și  neacoperire  a
canabisului în medicament.

Are sens pentru tine  că cineva ar  trimite  pompieri  experți  la  un incendiu  mare  din oraș  și  nu i-a lăsat  să
folosească apa, adică cea mai simplă și tradițională formă de luptă împotriva focului? Nu pentru mine. Dar
totuși, exact asta au făcut cei de la putere sistemului medical pe care îl avem astăzi.

O mulțime de incendii, fără apă, adică multă muncă suplimentară pentru pompierii / medicii care nu își pot face
treaba în cel mai bun mod în care au putut. Cred că nu așa ar trebui să fie. Ar trebui să aibă cele mai bune
echipamente și cele mai bune instrumente pentru meseria lor, nu-i așa? Asta aș face dacă aș fi managerul /
guvernul lor. Este ceva în neregulă cu privirea în acest fel? Nu cred. ” JB
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PMS, menopauză

„Acesta este un lucru pentru care cânepa și, în special, uleiul de cânepă sunt cele mai bune, fără niciunul. Pur și
simplu nu veți  găsi  nimic  care  ar  putea  sau ar  putea  ajuta  mai  bine decât  cânepa.  Va ajuta  la  restabilirea
echilibrului  hormonal  și  va  elimina  agresivitatea,  schimbările  de  dispoziție  etc.  Va ajuta,  de  asemenea,  la
ameliorarea durerilor și crampelor premenstruale, a sentimentelor neliniștite, a anxietății etc.

Dacă  aș  vedea  că  o  femeie  începe  să  se  comporte  ciudat  din  cauza  dezechilibrelor  hormonale  legate  de
sindromul  premenstrual  din  corpul  ei,  i-aș  da  cânepă  imediat  în  toate  modurile  sau  formele  sau  formele
disponibile. Nu văd un motiv pentru care cineva ar trebui să sufere inutil. Ca să nu mai vorbim că atunci când
cineva suferă, toți cei din jur suferă în consecință, așa cum poate confirma oricine a avut de-a face cu o femeie
premenstruală. Aș vrea să mănânce uleiul, să îl folosească într-un supozitor și nu aș neglija utilizarea topică pe
burtă  și  pe spate.  Îi  va plăcea  pentru că va îndepărta  durerea și  îi  va îmbunătăți  pielea  pe acele  părți.  De
asemenea, aș fuma niște ulei cu ea, astfel încât să știe că „nu este singură” și că cineva îi pasă.

Cu cânepă, menstruația nu trebuie să fie o experiență frustrantă și neplăcută pentru toți cei implicați. „JB

Î. La naiba, JB ... se descurca grozav, PÂNĂ împușcăturile anti-estrogen. O îmbolnăvesc de moarte.

A. Surpriză, surpriză, Valerie. „Stai departe de medici” este regula jocului în acest moment. Nu o spunem din
plăcere, este o realitate. De obicei, pacienții se descurcă bine cu uleiul până când intervin experții medicali și îl
înșurubează  cu niște  medicamente  chimice  inutile  extrem de alternative  și  experimentale.  Deci,  până când
medicii nu învață cum să utilizeze acest medicament în mod corespunzător, este cu adevărat cel mai sigur să stai
departe de ei (dacă circumstanțele o permit, desigur). Nu are nevoie de lovituri, trebuie să ingereze cât mai mult
ulei cât poate pentru a anula daunele cauzate de tratamentele medicale anterioare și pentru a-și controla starea.
Dacă uleiul nu ajută, este foarte puțin probabil ca altceva să ajute. JB

Reglarea greutății corporale

„Uleiul de cânepă este un detoxifiant excelent și nu este neobișnuit ca persoanele care sunt supraponderale să
slăbească multe kilograme în timpul tratamentului. Este aproape ca și cum uleiul știe ce ar trebui să cântăriți și,
în timp, vă va aduce corpul la acel nivel. În cazul meu, petrolul mi-a luat aproximativ 30 de kilograme, dar am
văzut că mulți oameni pierd mult mai mult.

Când ingerați ulei de cânepă, nu este ca și cum ați fi la dietă. Poți mânca cât vrei și orice îți place. Uleiul pare să
reducă în mod natural pofta de mâncare a unei persoane supraponderale și nu cunosc o modalitate mai bună sau
mai sigură de a slăbi. În plus, poate stimula apetitul unei persoane care trebuie să se îngrașe.

Așa cum am spus, uleiul vrea să vă readucă corpul la o greutate sănătoasă, indiferent dacă sunteți subponderal
sau supraponderal. Dacă doriți să urmați un anumit tip de dietă, aceasta este alegerea dvs., dar eu unul prefer să
nu consum tot timpul mâncare de iepure.

În plus, la vârsta mea nu prea găsesc nici o bucurie în a face tot felul de exerciții, așa că dacă aș vrea să slăbesc
asta nu ar fi o opțiune. Dacă vreau să arunc câteva kilograme, știu cum să o fac fără diete sau exerciții fizice și
acum sunteți conștienți și de modul în care acest lucru poate fi realizat singur. Odată ce acest ulei minunat
devine mai disponibil, în scurt timp, cei care sunt acum supraponderali sau subponderali probabil că nu vor
rămâne așa pentru mult timp. A fi supraponderal poate provoca o moarte timpurie,  așa că dacă transportați
câteva kilograme în plus, acum știți cum să faceți față problemei.

Vrei să spui serios că poate scoate excesul de greutate fără exerciții fizice?

Da, uleiul de cânepă poate scădea în greutate fără exerciții fizice și sunt o dovadă vie. Dacă îmi iau cămașa jos,
arăt ca cineva care a lucrat foarte mult și corpul meu are greutatea corectă pentru un bărbat de înălțimea mea.
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Când eram mai tânăr, făceam multă înot, dar acum, de când am pierdut excesul de greutate pe care îl purtam,
îmi puteți vedea din nou toți mușchii stomacului. Nici măcar nu am mânere de dragoste, ci doar o bandă de
mușchi pe fiecare parte și nu fac exerciții. Dacă doriți să experimentați același lucru, tot ce trebuie să faceți este
să urmați  exemplul  meu și în curând corpul vostru va începe să arate  așa cum ar trebui.  ” Rick Simpson,
Cânepă: Cea mai medicinală plantă

„Fiul meu folosește ulei Simpson pentru Crohn, dar am auzit că poate ajuta la slăbit. Dacă da cum? ” Krystal

- Da, se poate, mănâncă uleiul și vei pierde în greutate dacă ești supraponderal și crești în greutate atunci când
ești subponderal. Nu mă întreba de ce, nu mă întreba cum este posibil,  nu știu răspunsul. Pur și simplu se
întâmplă. Am pierdut 50 de kilograme eu însumi pe ulei și credeți-mă că am încercat din răsputeri să-l infirm pe
Rick. Dar am eșuat și uleiul mi-a recăpătat și mușchii. A fost ciudat și greu de crezut, recunosc. Dar nu mă
deranjează că am slăbit toată greutatea asta fără picătură de sudoare și fără exerciții fizice. De fapt, a fost destul
de plăcut și nu m-a deranjat somnul bun care a venit ca singurul efect secundar notabil al utilizării uleiului. JB

Anxietate, Paranoia

„Cred că anxietatea și paranoia cu utilizarea acestui medicament ar putea fi mult reduse dacă sistemul ar opri
arestarea oamenilor pentru utilizarea acestuia. Când încep tratamentul cu ulei, le spun pacienților: „Dacă uleiul
te face să ai somn, nu te lupta cu el”.

Unii oameni pot deveni anxioși în timp ce încearcă să depășească efectul relaxant al acestui medicament atunci
când ceea ce ar trebui să facă este să se relaxeze și să nu lupte împotriva acestor efecte. Multe soiuri de cânepă
au un potențial foarte scăzut de a provoca anxietate, dar există unele tulpini care o fac. Dacă pacienții se simt
incomod cu uleiul pe care încearcă să îl folosească în astfel de cazuri, îi sfătuiesc adesea să facă medicamentul
dintr-o tulpină care va cauza mai puține probleme.

Dacă utilizarea  acestui  medicament  ar  fi  doar  legală,  sunt  sigur  că ar elimina  o mare  parte  din anxietatea
asociată cu utilizarea acestuia. De asemenea, unele tulpini pot produce mai multă anxietate decât altele, deci
dacă vă confruntați  cu astfel de sentimente,  simpla schimbare a tulpinilor ar putea elimina problema. Mulți
oameni  consideră  că  utilizarea  substanțelor  precum ciocolata  neagră  și  piperul  de  cayenne  este  destul  de
eficientă  pentru  a  ajuta  la  scăderea  anxietății  și  a  ritmului  cardiac.  Cel  mai  important  lucru  de  reținut  cu
utilizarea acestui medicament este să rețineți că este cel mai sigur medicament de pe pământ.

Utilizarea acestei  substanțe nu dăunează și, dacă pacientul prezintă anxietate, aceasta este cauzată destul de
frecvent de pacienții înșiși, deoarece toți lucrează fără motiv. Sau adesea medicamentele farmaceutice pe care
un pacient încearcă inutil să le ingereze ar putea prezenta o problemă care le poate da simptome de anxietate.
Dar acest lucru este ușor de remediat în majoritatea cazurilor prin simpla eliminare a acestor medicamente
chimice dăunătoare. În plus, există și o substanță naturală pe care corpul nostru o produce, numită citicolină,
care ar trebui să fie eficientă și pentru tratarea anxietății. Mi se spune că citicolina este disponibilă în 70 de țări,
așa că dacă pur și simplu intrați pe internet, ar trebui să aveți puține probleme în a localiza ceea ce aveți nevoie.

Este nevoie de ceva timp pentru a vă obișnui cu efectele uleiului de cânepă și începătorii pot avea o anumită
anxietate. Dar, într-un timp scurt, majoritatea vor deveni confortabili cu utilizarea sa, iar anxietatea va dispărea.
De fapt, odată ce pacienții se obișnuiesc cu efectele uleiului, adesea râd despre felul în care îi speriase atât de
tare la început.

Destul de frecvent, sunt încă contactat de pacienții care au încercat să folosească o tulpină sativa pentru a-și
produce medicamentele și adesea efectele unei sativa puternice pot provoca anxietate. Acest lucru continuă să
se întâmple,  chiar  dacă am afirmat  de multe  ori  că aceste  tulpini  nu ar trebui  utilizate  deoarece sunt  prea
energizante.

Nu vrei ca un pacient să fie energizat, trebuie să folosești o indica sedativă puternică pentru a-l ajuta să se
relaxeze și să se vindece în timp ce doarme. Urăsc să văd cum oamenii își pierd timpul și banii încercând să
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producă ulei din tulpini greșite, dar asta se întâmplă adesea atunci când instrucțiunile noastre nu sunt respectate.
Cu puțin efort, sunt sigur că putem dezvolta soiuri medicinale bune care nu vor produce deloc anxietate. Dar
acest lucru nu poate fi realizat în mod corespunzător până când nu avem libertatea de a face cercetarea simplă
care este necesară. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Depresie

„Am descoperit că atât tulpinile sativa, cât și cele indica sunt eficiente în tratamentul depresiei. Cu toate acestea,
rareori folosesc tulpini sativa pentru tratarea oamenilor datorită efectelor lor energizante. Majoritatea pacienților
care vin la mine au o boală gravă și nu vreau ca aceștia să fie energizați în timpul procesului de vindecare.

Mi se pare  că somnul  și  odihna pe care  le  oferă un bun ulei  indica  sunt  cele  mai  benefice  pentru marea
majoritate a afecțiunilor medicale. Uleiul dintr-un soi bun indica este foarte eficient în tratamentul depresiei și
poate elimina adesea această problemă într-un timp foarte scurt. Cei mai mulți care au venit la mine erau într-o
stare deprimată din cauza altor condiții  de care sufereau. Când starea este vindecată sau adusă sub control,
starea deprimată pe care o trăiau se estompează ”. Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Scleroza multiplă (SM)

Care sunt experiențele dumneavoastră cu vindecarea sclerozei multiple? Mulți oameni știu deja că cânepa 
poate ajuta, dar nu știu cum să o folosească.

„Recent, am primit un raport de la o doamnă care suferea de SM care a ingerat două uncii de ulei de cânepă de
înaltă calitate acum un an pentru starea ei. Efectul tratamentului cu ulei a fost foarte reușit și, deși nu a ingerat
ulei  în  ultimul  an,  rămâne  în  stare  bună  de  sănătate.  Din  experiența  mea,  scleroza  multiplă  este  adesea
vindecabilă, dar pentru persoanele care au suferit ani de zile cu această afecțiune, va fi nevoie de timp pentru a
anula daunele cauzate de boală. Mulți bolnavi de SM fumează cânepă pentru ameliorare, dar utilizarea cânepei
în acest mod nu îi va vindeca și boala va continua să progreseze.

Singura modalitate pe care o cunosc pentru a trata SM și daunele asociate cu această boală este de a ingera
uleiul în mod regulat până când este vindecat sau controlat. Dacă aveți SM, faceți-vă o favoare și încercați acest
medicament. Se presupune că viața înseamnă a trăi, nu a suferi, așa că de ce ar trebui ca un pacient să permită
acestei afecțiuni să-și distrugă viața atunci când poate fi tratată într-un mod eficient? Știu despre pacienții cu
această tulburare care nu mai puteau merge corect, dar după doar câteva săptămâni de ingerare a uleiului, ar
putea să meargă din nou normal. SM este doar una dintre numeroasele afecțiuni despre care medicii spun că nu
pot fi vindecate, ci ne spun că pot gestiona doar simptomele, în timp ce boala însăși continuă să-și afecteze.
Dacă doriți să vă demonstrați greșeala medicului, încercați uleiul și începeți să trăiți pentru o schimbare și când
faceți acest lucru, Sunt sigur că vă veți da seama că tipul în haina albă nu are întotdeauna toate răspunsurile. ”
Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

Dependențe

„Am observat foarte recent un pacient bolnav de cancer cu morfină dependentă de boală terminală care se
oprește din morfină„ TURCIA RECE ”. Odată ce a ieșit din morfină, a devenit înfometată; nu mai era constipat;
a dormit foarte profund și durerea ei a fost controlată mult mai bine.
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De asemenea, ea a devenit din nou coerentă. UIMITOR. Dacă nu aș fi văzut eu însumi schimbarea asta de 180
de grade, nu aș fi crezut NICIODATĂ. Nu am fost niciodată pro-marijuana, dar această observație personală m-
a făcut credincios. ” Janice

„Un lucru pe care l-am observat acum este că am luat RSO timp de 3 luni, aproape că a scăpat de poftele mele
de alcool. Obișnuiam să beau sau 2 în fiecare seară, dar acum îmi doresc rar o băutură și când o fac, nu beau la
fel de mult, am observat și că pantalonii mei au fost mult mai slabi. Am pierdut 10 lbs. Singurul lucru pe care îl
fac mai puțin este să beau alcool.

Încă mănânc la fel și încă ronțăi nuci amestecate, prăjituri etc. noaptea când am mâncărurile și s-ar putea să
mănânc chiar mai mult decât înainte de Ulei. Da, uleiul vă poate înfometa.

Deci, fie lipsa alcoolului, fie uleiul, m-au făcut să pierd 10 kg în 3 luni. Și nu eram prea supraponderal, 5 '10 "și
aproximativ 198lbs. Când eram mai tânăr, aveam întotdeauna aproximativ 186 de kilograme și mă potriveam.
Acum am ajuns la 187 lb ultima dată când am verificat. Oricum ar fi, uleiul sau lipsa alcoolului m-au determinat
să slăbesc. Doar un efect secundar fericit. ” Scott

„Opiaceele mă fac să mă constipez, să îmi fie greață, sunt dificil să obțin doza potrivită pentru o ameliorare
eficientă. Mă fac „groaznic”, îmi face pericol să conduc și continuu. Marijuana nu. Destul spus." Fred

„Dependența de opiacee de 15 ani vindecată de ulei. Nu aș fi încercat-o dacă nu ar fi fost Rick. Așa că trebuie să
spun că îi datorez cu adevărat viața, așa că acum sunt unul dintre cei mai mari susținători ai săi. Fumasem
întotdeauna, dar asta nu m-a ajutat niciodată cu durerea pe care o aveam din cauza pastilelor. Am vrut doar să
mor de atâtea ori pentru că nu mai eram responsabil  de viața mea. Pot spune din cauza RSO. NU sunt pe
morfină, oxi, perc, vic sau suboxină ... m-a scos din toate !!!!! Și am 40 de ani și mă simt din nou 20. Artrita
mea pe care o simțeam în fiecare dimineață a trecut. Am luat uleiul intern de 10 ori și viața mea a început din
nou. Nu există cuvinte care să exprime cât de recunoscător sunt. Dacă sunteți pe pastile, începeți să vă luați
uleiul noaptea, cu excepția cazului în care aveți o săptămână doar pentru a dormi, atunci aș merge pe acea cale.
Spune-mi dacă aveți întrebări. ” Rebecca

„Cannabisul m-a scos de la Benzo după peste 30 de ani de dependență cu mai mult de 158 de ani în urmă, fără
ea, continuând așa cum eram, aș fi fost mort acum ...” Phil

„Am renunțat la toate medicamentele antialgice și acum pot funcționa - aș dori ca mai mulți oameni să aibă
încredere în puterea naturii!” a da in judecata

Somn, insomnie

„În ceea ce privește insomnia, nu este nimic mai bun decât uleiul produs corespunzător dintr-o tulpină indica
bună pentru a oferi unei persoane somnul de care are nevoie. Efectele rănirii mele la cap m-au lăsat cu ceea ce
se poate descrie cel mai bine ca un diapazon înnebunit în capul meu. Acest sunet puternic mi-a făcut imposibil
să dorm și nu am putut obține odihna necesară. Sistemul medical mi-a dat multe medicamente diferite pentru
această afecțiune,  dar nimic nu a funcționat.  Deseori am rămas cu efecte secundare teribile de la utilizarea
acestor medicamente care mi-au cauzat mai multă suferință decât afecțiunea de care suferă.

Am constatat că doar fumatul de cânepă mi-a permis să mă odihnesc mai mult decât oricare dintre pastilele pe
care mi le-a dat sistemul medical. Apoi, când am început să inger ulei de cânepă, am primit și mai multă ușurare
și nu mi-a fost neobișnuit să obțin opt până la doisprezece ore de somn neîntrerupt.

Ani înainte de a lua uleiul, mă trezeam mai obosit decât când mă culcasem și mă odihneam foarte puțin noaptea.
Apoi, dintr-o dată, după ce am luat uleiul, am început să mă trezesc dimineața bine odihnită și revigorată.

Pe măsură ce mulți dintre noi îmbătrânim, începem să avem probleme cu somnul și acest lucru poate avea un
efect foarte dăunător asupra sănătății și bunăstării noastre generale. Medicii îți pot da somnifere, dar dacă ai ști
cu adevărat din ce sunt făcute, mă îndoiesc că le-ai dori în corpul tău.
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Un somn bun nu este ceva plăcut, ci este o necesitate dacă vrei să rămâi activ și sănătos și nu este nimic mai bun
decât uleiul de cânepă care să ofere corpului tău odihna de care ai nevoie. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai
medicinală plantă

„Aaryn: Cred că am mâncat o bucată prea mare ... dar nu este un lucru rău! Este doar timpul să te culci.

- Cum a fost somnul, Aaryn? JB

Aaryn: Super! Încă mă odihnesc! Constat că ajută deja la depresia și anxietatea mea. Uleiul mă face să râd, lol.

Am avut un alt pacient aici, căruia îi arătam cum să facă uleiul și are și anxietate. Râdea și el. A fost minunat.

Mănânc o cantitate de orez de 4 ori pe zi în ultimele 2 zile și a trebuit să inhal mai rar medicamentul și am
dureri minime. "

- Așa ar trebui să arate tratamentul bolilor grave, nu-i așa? Pacientul doarme, se trezește reîmprospătat, râde
mult  despre  el  însuși  și  despre  prostia  întregii  situații,  nu  experimentează  stresul,  anxietatea  sau  efectele
secundare ale medicamentelor chimice etc. Personal, aș dori cu siguranță acest lucru foarte mult. ” JB

„Sunt pe uleiul de cânepă pentru mai multe condiții și nu am dormit niciodată atât de bine sau nu m-am simțit
atât de bine ... Mulțumesc Rick Simpson și JB pentru că am primit mesajul că această plantă face minuni pentru
tot ce se poate imagina !! Doar face asta oameni și vezi singur !! Este singurul mod prin care vei deveni un
credincios adevărat, ai încredere în mine !! ” Val

- Mulțumesc, Val. Este adevărat că nimic nu depășește experiența personală cu ceea ce poate face uleiul. Odată
ce ați încercat-o, de exemplu pe o arsură sau o mușcătură de țânțar și mâncărimea și durerea vor dispărea în
câteva secunde, fiecare vă poate spune ce vrea și veți ști că vă pot spune ce vor, dar uleiul va fi în continuare cel
mai bun medicament existent. Și veți dori să aveți o găleată cu ea acasă, în caz că s-a întâmplat ceva.

Nu trebuie să aveți încredere într-un cuvânt pe care îl spunem, ci doar să faceți ulei, să găsiți pe cineva cu arsuri,
cancer de piele, ulcer diabetic, apoi să-l aplicați local și să urmăriți ce se întâmplă. Apoi, amintiți-vă că același
lucru se va întâmpla în interiorul corpului dvs. atunci când ingerați ulei, și cam asta trebuie să știți, într-adevăr.
JB

„Unii oameni  sunt pur și  simplu ignoranți  și  se tem ...  Din cauza lui  Rick Simpson, eu am reușit  să scap
considerabil de medicamentele pentru durere, adică luam 60 mg de OxyContin 3 dimineața și 3 la culcare și le
luasem. de peste 8 ani ... A supt!

Acum, de la începerea uleiului, iau doar 1 dimineața și 1 dimineața! Vorbește despre un miracol cel puțin așa îl
văd eu! Medicii mi-au spus că nu voi putea niciodată să cobor sau să nu mă mai pot lua. Băiete, a făcut „Rick
Simpson” și dovedesc că medicii mei au greșit.

O fac și mă simt mai bine decât m-am luat la naibii alea de pastile otravitoare! Chiar dacă eram la o doză atât de
mare de OxyContin, încă mai simțeam durere, zi de zi, nu dormeam și nu mâncam ...

Astăzi sunt fără durere, dorm normal și mănânc mai mult! Și nu mă opresc din căutarea mea de a scăpa de
aceste pastile pe care sper că, până când voi fi petrecută în ulei de o lună, voi fi complet oprit! Îmi urează noroc!
„Nancy

De fapt, am schizofrenie și folosesc canabis medical pentru efecte secundare legate de starea mea, cum ar fi
anxietatea și insomnia. Medicamentul funcționează, de când am început să medicez mai des, am putut dormi,
ceea ce nu puteam înainte.

Multe dintre simptomele mele apar când îmi lipsește somnul. Nu am experimentat niciodată voci când eram pe
canabis, simt că de fapt mă protejează de ele ... „Jose

- Sunt de acord, Jose, lipsa de somn este cauza multor afecțiuni psihice. Foarte logic, atunci când cineva nu a
dormit suficient, nu se simte la fel de bine ca el / ea după zece ore de somn răcoritor după ce a mâncat uleiul. JB
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„Cu cât este mai sedativ, cu atât mai bine. Îl folosesc noaptea înainte de culcare și funcționează. Acum dorm 8
ore direct. Odihna a fost cel mai bun lucru pentru mine. Puterea de 80% și mai mult durează ceva timp pentru a
vă obișnui, dar veți ajunge acolo. Începeți cu 0,01 ml conform indicațiilor și lucrați de acolo. Am încercat un
0,025 pentru a începe ... data viitoare am luat doar 0,01 ml. 0,025 ml m-au pus pe canapea timp de 10 ore. Aveți
grijă, dar nu uitați să o luați. Așa cum am spus Noaptea este momentul potrivit pentru mine. Poate funcționa în
timpul zilei și să se odihnească noaptea. ” Ioan

„Îi dau uleiul logodnicului meu (Jason) și el nu este luat prea mult și îl face atât de obosit. El doarme cea mai
mare parte a zilei. Îl voi scoate din el pentru o zi sau două doar pentru a vedea ce schimbări face ... apoi poate
să-i dau un pic ca 1/2 un bob de orez (cel puțin asta am citit) poate l-am făcut rapid pentru el. ” Jason

- Jason, senzația de somn este ok și vrei ca pacientul să doarmă cât mai mult posibil. Efectul sedativ se va purta
în câteva săptămâni, dar nu este nimic nedorit, dimpotrivă. Cele mai bune urări, JB

Î: A face ceva astăzi pentru un bărbat despre care haina albă a spus că mai are două săptămâni de trăit și că nu
mai pot face nimic pentru el. Sper să am vești bune pentru toată lumea în curând. Încercând să-l fac să renunțe
la fumat și să-și schimbe dieta și mai mult pentru a oferi sistemului imunitar o șansă de luptă. Vă mulțumim
Rick și JB pentru cunoștințe și pentru că ne-ați oferit un adevărat leac.

R: Dave, lasă-l să fumeze, nu are nicio diferență dacă mănâncă ulei. De asemenea, va dormi mult, așa că oricum
va fuma atât de mult.

În ceea ce privește schimbarea dietei acum, ei bine, el ar trebui să o schimbe în mod rezonabil, dar nu drastic,
să-l lase să mănânce ceea ce simte. Nu neapărat un cârnat, ci ceva rezonabil, creșteți pH-ul corpului său, puneți-
l să mănânce semințe din două mere în fiecare zi. Cel mai important lucru este să obții cât mai mult ulei în el cât
mai repede posibil. Există încă o șansă. Combinați consumul de ulei, supozitoare, vaporizare și utilizare topică
pentru cele mai bune rezultate. Chiar dacă nu reușește, va trăi o calitate a vieții maximă până la sfârșit, și asta
este  foarte  important.  Sunt  sigur că vor dura mai  mult  de două săptămâni,  dar  vom vedea.  Medicii  nu au
întotdeauna dreptate cu predicțiile lor atunci când uleiul intră în joc. Cele mai bune urări, JB

„Dorm foarte bine și mai mult decât de obicei. Odată ce sunt sus mă simt foarte odihnită, nu groggy ca atunci
când fumez. " Terry

„Dorm bine și visez, dar mă trezesc groggy. Îți ia ore întregi și apoi durează mult, mult timp. Îl folosesc în
fiecare seară. Îmi îndepărtează durerea de artrită și mă lasă să dorm. ” Katherine

„Am  cancer  și  apnee  în  somn.  Nu  numai  că  dorm  somn  uimitor,  nu  mă  trezesc  din  bufeuri.  Este  o
binecuvântare. ” Stephanie

„Se simte ca și cum ai fi fericit mort!” Mal

„Mintea mea fără ea este ca un blocaj de trafic din New York. Cu el - îl ușurează într-o stare de grădină Zen,
funcționând totuși la un nivel normal. ” Andris

„Am o tulburare de somn de 20 de ani, uleiul RSO m-a ajutat să dorm pentru prima dată și nu sunt dureri la
trezire! Yay!" Bonnie

„Am o hernie de disc care apasă pe nervul meu sciatic, provocând dureri severe de a trage din spatele meu în
jos, pe piciorul stâng până la degetele de la picioare. Luam 3 ibuprofen la fiecare patru ore doar ca să mă pot
ridica din pat și să pot merge pe jos. Am început să iau ulei în urmă cu aproape două săptămâni pentru durere și
inflamație. Acum nu am nevoie de ibuprofen, dorm mai bine decât aș fi putut vreodată, colegii mei au comentat
stările mele de spirit mai bune și fericirea generală. MĂ SIMT BINE!" Jennifer

Îmi dau Pit de 14 ani, uleiul meu, de 4 săptămâni acum pentru cancer. Uneori devine un pic „zvâcnitoare” și
beată când îi dau prea mult, dar când agitația dispare, doarme ca un pui.

Ea a refuzat să ia medicamente veterinare,  așa că am luat niște ulei.  Încă în primele zile,  dar îi  înregistrez
progresul.  A durat  aproximativ  o săptămână să se obișnuiască cu uleiul  și  să-și  dezvolte  din nou pofta de
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mâncare. Sunt gelos, întrucât în  această etapă nu ne putem permite decât uleiul pentru ea Iubește frumoasele
povești ale tuturor! ”

„Am  fobie  socială  (mai  bine  denumită  tulburare  de  anxietate  socială),  depresie  și  insomnie.  Nu  am  luat
niciodată uleiul, pentru că nu îl găsesc aici, unde locuiesc, de asemenea, nu îl pot cultiva și extrage singur ... dar
am fumat de vreo zece ori, ceea ce am simțit a fost că, după prima dată, aș putea acum dorm ori de câte ori mă
simțeam obosit, aveam „toată viața-fără-depresie-lună”, nu mă simțeam niciodată atât de fericită (fără depresie)
și cu toată acea vitalitate luând chiar și cele mai puternice medicamente (care mă conduc spre alte probleme de
sănătate ) pentru asta, de asemenea,  anxietatea mea socială (fobia) a scăzut foarte mult și nu trebuia să fiu
„ridicat” ca să simt asta, dacă aș fi fumat cu 1 sau chiar 2 zile înainte,  trebuie să ies și să vorbesc cu alte
persoane , rămâneți  într-un loc public (ceea ce această tulburare face imposibilă),  ACUM AȚI POT FACE
ACEST lucru,  m-am simțit  din  nou  în  viață  ca  „persoană  normală”,  niciun  medicament  nu  a  făcut  asta.
Problema este că, datorită legilor, priorității ierbii, plus preconcepției sociale și ignoranței cu privire la plantă,
nici măcar nu mai pot să o fumez, nu vreau să mă „ridic”, vreau doar să trăiesc din nou fără acele probleme care
limitează viața, există mult anonim oameni care trăiesc ca mine cu un fel de fobie și alte tulburări și cred că
uleiul poate fi soluția. ” Pablo

„Puteți să-l întrebați pe Rick și sau pe JB, am constatat că utilizarea unui produs care are 20-30% sativa este una
dintre cele mai bune combinații pentru probleme legate de anxietate.” Brewster

- Ne place să lucrăm cu cruci sativa dominante indica cu 20% THC sau mai mult, exact din aceste motive.
Efectele celor mai bune uleiuri sunt extrem de puternice și sedative, dar euforice și chiar mai bune afrodiziace.
Când oferiți unui pacient un medicament cu astfel de efecte, puteți fi aproape sigur că se va bucura să îl ia. Cine
nu? Dormi bine, te trezești bine odihnit, euforic și plin de dorința de a face pe cineva fericit. Cui nu i-ar plăcea
asta? JB

„Apreciez să aflu despre RSO în fiecare zi și ce a făcut pentru oameni / animale. Dacă acest ulei face ceea ce
spun ei, trebuie să fie strigat de pe cel mai înalt munte - nu liniștit. Nu am avut experiență personală cu asta, dar
cu siguranță aș face dacă eu sau cineva la care țineam am descoperit că avem nevoie de ea.

Între timp, am citit cât mai multe postări. Încă nu am citit o postare care spune: „Mulțumesc Rick Simpson - am
fost complet lapidat, a fost grozav, tipule”.

- Vă mulțumim pentru sprijin, Debbie Nolan, sunt sigur că veți scrie o postare care va spune exact asta foarte
curând. Sentimentul din corp atunci când cineva ingerează doza potrivită de RSO potrivit pentru ei poate fi
descris doar ca „foarte cool”. Sau extrem de mișto. Sau poate uimitor de cool. Este unul dintre cele mai plăcute
sentimente pe care le poți experimenta, este foarte natural, liniștitor și liniștitor.

După cum spunem, cele mai bune uleiuri au un efect foarte sedativ, dar euforic, atunci când sunt ingerate. Deci
dormi bine și apoi te trezești chicotind ca un copil. Și când dormi bine și te trezești chicotind, e mai probabil să
te simți bine și să te odihnești decât atunci când nu dormi bine și nu te trezești chicotind. Iar când te simți bine și
odihnit,  corpul  tău  se  va  vindeca  în  mod logic  și  se  va  comporta  mai  bine.  Nici  o  știință  de  rachete,  ca
întotdeauna cu medicina canabisului. JB

„Deși sistemul endocannabinoid afectează o mare varietate de procese biologice (cum ar fi pofta de mâncare și
somnul), experții consideră că funcția sa generală este de a regla homeostazia.

Homeostazia  este  un  element  cheie  în  biologia  tuturor  ființelor  vii  și  este  cel  mai  bine  descrisă  ca  fiind
capacitatea de a  menține  condiții  interne stabile,  care sunt  necesare pentru supraviețuire.  Boala este pur și
simplu rezultatul unor aspecte ale eșecului în realizarea homeostaziei, făcând din sistemul endocannabinoid o
țintă unică pentru aplicațiile medicale. ”

- Cu alte cuvinte, este vorba despre echilibru. Nimic nou. JB

Glaucom, restabilirea vederii
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„Glaucomul și efectele sale pot fi controlate destul de ușor în majoritatea cazurilor, deoarece multe soiuri de
cânepă sunt eficiente în reducerea dramatică a presiunii oculare. Nu este neobișnuit ca o persoană care suferă de
glaucom care folosește ulei de cânepă să observe o îmbunătățire substanțială a vederii. Mulți pacienți trebuie
chiar să își schimbe ochelarii, deoarece vechile lentile de prescripție sunt acum prea puternice.

Credeți că are sens că medicii oculari nici măcar nu vor menționa canabisul, deși se știe că este eficient din cel
puțin 1800?
Din nou, uleiul de cânepă obținut din tulpinile potrivite este un tratament foarte eficient pentru glaucom și nu
știu nimic mai bun sau mai sigur pentru reducerea presiunii oculare. Efectul cânepei asupra presiunii oculare
este cunoscut de foarte mult timp, totuși sistemul medical încearcă să evite chiar discutarea utilizării cânepei
pentru glaucom. Din păcate, se pare că mulți medici de astăzi sunt mult mai mulți despre bani decât despre
vindecare.  Nu pot explica modul în care un medic de ochi poate sta acolo și poate urmări un pacient care
orbește încet și nu îi spune pacientului ce poate face cânepa pentru starea lor. Mult prea des, în cele din urmă,
pacienții își pierd complet viziunea, deoarece au avut orbire încredere în sfaturile medicilor lor. Faptul că un
pacient își pierde capacitatea de a vedea corect nu pare să însemne prea mult pentru mulți medici oculari. Inca,
Cred că ceea ce fac este rușinos și îmi pare foarte rău pentru cei cărora li s-a prădat viziunea fără alt motiv decât
lăcomia. ” Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

„Tocmai am făcut un lot de„ ulei de cânepă ”acum câteva nopți și un lot de unt. Am administrat uleiul unui
pacient  cu tumoare cerebrală,  înainte  de a lua uleiul,  era aproape oarbă,  după o lună de la luarea uleiului,
vederea i-a fost aproape complet restaurată. Nu ai obține aceleași rezultate din unt. Obțineți rezultate medicinale
din unt,  cu toate  acestea  uleiul  este  o formă mult  mai  concentrată  de medicamente  și  funcționează  pentru
aproape orice, lucrurile sunt pur și simplu uimitoare. „Dion

„Luat oral înseamnă restabilirea vederii mamei mele. Este orb din punct de vedere legal în ochiul stâng. O
vătămare a lăsat-o fără lentile și mai multe intervenții chirurgicale au lăsat-o cu glaucom. Ea se află în RSO de
un an și jumătate acum - o folosește zilnic. Nu a observat niciodată cât de mult se întorcea vederea până când nu
și-a machiat ochii. Ea este orbă în acel ochi de 40 de ani, așa că s-a antrenat să se machieze cu ochii închiși.
Singurul mod în care putea să-l aplice ochiului ei bun era să-și închidă ochiul bun, lăsând-o complet oarbă. Ei
bine,  ultima dată  când și-a închis ochiul bun, a început să vadă și  să se concentreze din ochiul  ei  orb. Se
machiază doar ocazional, așa că nu este sigură cât timp a trecut înainte ca vederea ei să înceapă să se întoarcă,
dar după ce a stat pe ulei de peste un an, acum poate face imagini, culori, și chiar a citit anumite lucruri din
ochiul ei rău! Țineam o pungă cu jetoane Lays și, de peste masă, ea putea citi minciuni. Ea crede că, dacă ar
avea o lentilă nouă, vederea i-ar fi restabilită complet. Pentru a obține o nouă lentilă, trebuie să fie inclusă pe o
listă de donatori de organe - nu sunt sigur că asigurarea ei va acoperi așa ceva, deocamdată - Acest ulei i-a dat
un miracol - un miracol al vederii unde odinioară era doar întuneric ! Deci, aș spune că nu este nevoie de
picături - Doar o aprovizionare constantă! Acum, începeți să vă plantați leacul! Oh, da, nu are nici o dovadă
despre GLAUCOMA! ” Lindsay Pentru a obține o nouă lentilă, trebuie să fie inclusă pe o listă de donatori de
organe - nu sunt sigur că asigurarea ei va acoperi așa ceva, deocamdată - Acest ulei i-a dat un miracol - un
miracol al vederii unde odinioară era doar întuneric ! Deci, aș spune că nu este nevoie de picături - Doar o
aprovizionare  constantă!  Acum,  începeți  să  vă  plantați  leacul!  Oh,  da,  nu  are  nici  o  dovadă  despre
GLAUCOMA! ” Lindsay Pentru a obține o nouă lentilă, trebuie să fie inclusă pe o listă de donatori de organe -
nu sunt sigur că asigurarea ei va acoperi așa ceva, deocamdată - Acest ulei i-a dat un miracol - un miracol al
vederii unde odinioară era doar întuneric ! Deci, aș spune că nu este nevoie de picături - Doar o aprovizionare
constantă! Acum, începeți să vă plantați leacul! Oh, da, nu are nici o dovadă despre GLAUCOMA! ” Lindsay

Boli și boli rare sau mai puțin frecvente
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Î: Bună Rick / JB, ați auzit vreodată de o boală rară a Porfiria? Dacă da, ați tratat pe cineva cu RSO și care au
fost rezultatele?

A. Nu, nu am. Dar, judecând din ceea ce am citit despre el, nu văd un motiv pentru care uleiul să nu ajute la
vindecarea acestuia sau să-l aducă sub control. Cu siguranță va ajuta la simptomele acestei afecțiuni rare și cu
siguranță foarte neplăcute.

Aș urma protocolul de pe site-ul nostru, aș mânca uleiul și l-aș folosi în supozitoare (așa va merge chiar în
sânge). Aș folosi uleiul local într-o tinctură sau balsam pentru afecțiuni / manifestări ale pielii (va elimina toate
mâncărimile și alte neplăceri).

Aș mânca cel puțin 60g în două sau trei luni, nu aș folosi substanțe chimice, aș urma pur și simplu instrucțiunile
lui Rick Simpson. Dacă 60g nu-l vindecă sau nu-l aduc sub control, aș mânca încă 120g. Și dacă asta nu ar
aduce rezultate satisfăcătoare, aș începe pur și simplu să bat uleiul în mine, una două trei grame pe zi sau chiar
mai mult dacă aș putea să-l iau și pur și simplu aș mânca cât de mult aș avea cât mai repede posibil . De ce?
Pentru că atunci când uleiul nu te ajută, este destul de puțin probabil să găsești orice altceva. De asemenea,
bolile agresive ar trebui tratate agresiv. Cele mai bune urări, JB

„Deci vești bune JB & RICK !!! Am fost la medic astăzi pentru rezultatele testelor mele! Tiroida mea, care a
fost subactivă și medicamentată timp de 22 de ani, este acum prea activă! Ingerez RSO doar cu normă întreagă
de o lună, mă frec și o tinctură chiar în gât și vaporizez și RSO! Sunt atât de fericit în această privință!

El este un doctor foarte drăguț care a fost acolo și m-a susținut prin toate acestea și știe foarte bine, EU SUNT
DE FAPT UTILIZând ULEIUL RSO! Fiind medicul care este, el încă vrea să facă un sunet ultra pe tiroida mea
pentru a verifica dacă există noduli! Ce părere aveți despre ultra sunet?

Voi lua întotdeauna acest ulei cu mândrie pentru restul zilelor mele, acest lucru se simte bine, acesta este tot
punctul corect! Medicamentele eliberate pe bază de rețetă sunt RĂU! Am și multe probleme de sănătate pe care
le tratez în prezent cu acest ulei minunat! Chiari Malformația de tip 1 a trunchiului cerebral, de asemenea, am
tunel carpian sever și multe altele!

Am 45 de ani astăzi tânăr, nu mă simt toți bătut și rănit așa cum obișnuiam să simt! Am menționat că am avut și
o intervenție chirurgicală pe creier acum 7 luni și nu am mai folosit narcotice de la operația mea din cauza
insuficienței hepatice de la medicamente! Sunt cu adevărat dovada că acest ulei este de la DUMNEZEU! Asta
este tot ce ar trebui să ingerăm ca medicament!

Mulțumesc  JB și  Rick  pentru  tot  ceea  ce  faci  din  suflet!  Gata  cu  medicamentele  tiroidiene,  DA !!!!!!!!  ”
Margene

- Felicitări, Margene. În ceea ce privește ecografia, ei bine, cred că știi răspunsul. Cu cât scanează mai puțin cu
atât mai bine, asta e tot ce pot spune.

Eu personal nu m-aș apropia de nimeni care nu mi-ar spune despre petrol timp de 22 de ani, dar dacă crezi că
acei oameni mai au ceva de spus, nu ezita să vorbești cu ei, și anume dacă te interesează cu adevărat ceea ce au
de spus despre medicină. Dar cam asta le-aș lăsa să facă, vorbind doar, în felul în care nu te pot face rău atât de
mult, așa cum vorbirea lor se traduce într-o „nevoie” de a ingera niște pastile la alegere.

Cele mai bune urări și feriți-vă de cei care au petrecut 22 de ani oferindu-vă sfaturi greșite. Fii fericit că ai
supraviețuit „tratamentelor” lor, alții nu au fost atât de norocoși. JB

„Poate fi folosit uleiul de canabis pentru tratarea rabiei?” Aami

- Aami, da, dar va necesita probabil punerea pacientului în comă pentru o perioadă de timp, cu doze foarte mari
de ulei, în special în cazurile avansate. JB

„Îngrijitorul  meu are un pacient  care este diagnosticat  cu Lupus și otrăvire  cu mercur pe tot  corpul.  După
aproximativ un an, până acum, folosindu-și uleiul de casă, otrăvirea cu mercur a dispărut complet, iar Lupus-ul
este al naibii de aproape dispărut. Foliculii de păr au fost luați la fiecare 2 săptămâni pentru a vedea exact ce și
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cât de multe otrăvuri sunt în corpul ei pentru actualizările succesului ei. Este cu adevărat uimitor ceea ce poate
fi vindecat în mod natural. Costă puțin, dar totuși mai sănătos și merită o viață! ” Jesse

„Am fost diagnosticat  cu fibroză mieloidă  primară,  am primit  medicamente care au ajutat,  dar nu am fost
mulțumit din cauza durerilor în creștere și a lipsei apetitului și a scăderii numărului de sânge, mărirea splinei,
insomnie. După ce am luat acest medicament timp de un an și nu am simțit nicio schimbare fundamentală reală,
am decis să încerc RSO, doar 1 lună pe ulei, durerea mea este inexistentă, apetitul a revenit, numărul de sânge
este în creștere, dormind ca o piatră. ” Aguae

„Îl folosesc pentru a-mi trata anomalia medicală ... mai multe spitale din zona mea spun că nu ar trebui să fie
posibil ... dar RSO este uimitor ... Resping un șunt VP în corpul meu, am o boală a țesutului conjunctiv și mai
multe alte probleme rare ... 4 operații pe creier în 36 de zile și am refuzat să umplu narcoticele ... exclusiv
marijuana medicală, RSO și respirație ... Nu m-am vindecat niciodată atât de repede în viața mea ... chiar așa
cum arată laboratoarele mele corpul meu este atât de nenorocit, durerea mea nu este chiar atât de rea ... ”Katie

„Următorul  este de la un domn care a fost  implicat  într-un accident  de mașină grav în 1977. A suferit  de
paralizie facială, canalele lacrimale nu au funcționat, a trebuit să folosească lubrifianți oculari, pierderea parțială
a vederii la un ochi. În plus, a suferit un traumatism cranian, rezultând probleme de memorie, de vorbire. A
mers cu un baston și și-a petrecut toți anii trecuți cu durere. Aceasta este dintr-un mesaj pe care l-a trimis. ==
„Uleiul mă repară la nivel celular. Tot țesutul cicatricial din dreapta mea a dispărut! Acum am mișcarea ochiului
drept. Pot chiar să zâmbesc, acum paralizia din fața mea dispare. Toate acestea s-au întâmplat în ultimele 6 luni.
Odată datorită durerii cauzate de tumoare, mi-am crescut doza la un gram și la 11/2 grame pe zi, pe tot parcursul
zilei. Acum câteva luni mă uitam la televizor și mi-am dat seama că îmi pot vedea partea dreaptă a nasului. Am
văzut-o prima dată din 1977. Am început să o fac. Acum am deplasare deplină. ” Uleiul de canabis ... nu doar
pentru cancerul Peeps. ” Corrie

Animale - Mărturii

„Am tratat tumoarea câinelui meu pe urechea lui cu RSO ... A fost enorm și acum a dispărut !!!!” Andrea

„Câinele meu are ostersarcom (cancer osos). Mi s-a amputat piciorul acum o săptămână și urmează să înceapă
chimio peste o săptămână. Odată cu cancerul său, se răspândește de obicei la plămâni, 95% dintre câini mor de
cancer pulmonar în decurs de un an. Dacă ar fi câinele tău, ai începe uleiul acum și tot ai face chimio, sau nu
chimio și ulei direct? Pentru oameni începeți cu un bob de orez, cu un câine de 70 kg, ați începe cu un al treilea
din asta de două ori pe zi? Vă mulțumim că ați citit acest lucru și aștept cu nerăbdare răspunsul dumneavoastră.
” Eda

„Eda, uleiul ne-a salvat prețiosul nostru câine Sophie. Era pe moarte. Dă câinelui tău uleiul cât mai curând
posibil ... Chemo o va ucide. Rugăciuni cu tine ... ”Brewster

„Tocmai am primit vești minunate despre câinele prietenilor mei pe care tocmai a trebuit să le împărtășesc! Cu
câteva luni în urmă, Maximus, pitbull-ul ei, avea o tumoare în interiorul unuia dintre picioarele sale din spate,
care scăpase de sub control. Veterinarul i-a spus prietenului meu că trebuie să plătească peste 3 mii pentru a-i fi
amputat piciorul, altfel  se va răspândi și el va muri într-un an. Aceasta a fost acum aproximativ 4 luni. Pe
atunci, când i-am văzut starea în legătură cu operația sa planificată, i-am trimis un mesaj și i-am sugerat să-l
hrănească cu ulei  de canabis.  Sa gândit  că va încerca tratamentul  natural  înainte  de a face ceva drastic  și
ireversibil,  cum ar fi amputarea.  Din fericire pentru ea (și  Maximus), avea deja un card Cannabis de când
locuiește în California. Așadar, a mers la un dispensar de canabis și a luat câteva. Ea l-a hrănit cu 1 picătură de
ulei de mărimea unui bob de mazăre, de două ori pe zi cu mesele lui. Imediat a spus că a observat că suferea
mai puțin și se simțea mult mai confortabil.  În plus, obiceiurile sale alimentare au revenit la normal. După
câteva săptămâni, el a putut chiar să alerge fără șchiopătare, așa că i-a anulat operația și a rămas cu tratamentul
natural. Tocmai a ajuns acasă de la un control veterinar astăzi și a aflat că tumoarea lui a fost COMPLET. Nicio
urmă a tumorii nu a fost lăsată în urmă. Veterinarul a fost foarte șocat când i-a spus cum l-a vindecat.
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FYI: Acesta este al treilea câine despre care știu, care a fost salvat de uleiul de canabis. Știu și mulți oameni
care au fost salvați. Dacă totuși crezi că canabisul nu vindecă cancerul, atunci nu ai fost atent. Știu adevărul de
ani de zile și nu am găsit niciodată pe nimeni, animal sau uman, că uleiul de canabis nu a reușit să salveze. ”
Lara

„Unul cancer al limfomului cu celule T CLCT-1 a SĂRIT! Vom merge la medicul veterinar doar pentru teste la
fiecare trei săptămâni pentru CBCs pentru a măsura nivelurile de calciu și FNA pentru a monitoriza numărul de
sânge roșu-alb pentru celulele t canceroase. Nu mai are nevoie de medicamente prescrise, dar o vom menține pe
uleiul  Rick  Simpson  care  a  vindecat  cancerul  în  fiecare  zi  pentru  tot  restul  vieții.  Suntem  o  familie
recunoscătoare. ” Un copil are nevoie de un miracol

„Poveste uimitoare! Fac și iau RSO pentru întreținerea sănătății, deoarece familia mea a avut mult cancer. Am
început să le dau câinilor mei, amândoi având tumori mici, iar câinele meu pastor Shetland are Discoid Lupus, o
formă de lupus canin.  E incredibil!  În câteva săptămâni,  una dintre  tumorile  câinelui  a scăzut cu 70%, iar
celălalt câine cu lupus se descurcă uimitor! Pentru prima dată în ani, nasul ei roșu, umflat și dureros se vindecă!
Am încercat rețete, steroizi, dietă și nimic nu a ajutat. RSO vindecă lupusul câinelui meu, știu că poate ajuta și
oamenii! - Ashley

„Pisica mea a obținut 1/4 -1/3 de orez cu boabe de 2-3 ori pe zi pentru a-și trata drăguțul UTI inflamator cronic,
când mai multe runde de lichide, antibiotice și medicamente nu au putut, l-au pus și pe o dietă crudă și este nu l-
am reapărut. Desigur, pentru cancer, ați folosi o doză mai mare. În general, încerc să găsesc doza care nu pare
să  le  afecteze  drastic  prea  mult  -  nu  le  va  face  rău  niciodată,  dar  un  proprietar  ar  observa  somnolență,
incontinență, posibil un pic de beție. Bineînțeles că în cancer nu vă pasă - doar lucrați-le cât de repede puteți la
doze mai mari progresiv.

Acest lucru este pentru „întreținere” - de exemplu, câinele meu căruia i s-a îndepărtat un ochi de glaucom (și
face minunat) prezintă riscul ca celălalt ochi să fie glaucom, așa că o dozez cel puțin de două ori pe zi cu puțin
ulei și am găsit un produs bun doză care nu provoacă incontinență etc., dar totuși își ia uleiul. Am pus-o să ia
mai mult în fața ochiului pentru durere. Simt cu adevărat că uleiul a ajutat-o mai mult decât medicamentele de
durere convenționale și după operație - în prima sau 2 zi a avut 1-2 doze de medicamente veterinare, dar am
mers la RSO doar, până a doua zi după operație, ea deja a vrut să joace mingea din nou și a fost și este o fată
fericită. Chloe îmi va linge RSO de pe deget - spre deosebire de pisica mea care îl urăște. LAUGH OUT LOUD
(…)

Nu găsesc că RSO provoacă anxietate la animale - sensibilitatea la lumină poate fi observată cu doze mai mari.

Am folosit chiar și RSO pe dihor - era foarte bătrân și s-a trezit într-o zi că a fost brusc foarte slab, poate că a
avut un accident vascular cerebral. I-am dat doze mici de RSO pe zi pentru a-l ține doarme - în acea seară părea
să se trezească - clătinând din cap și acționând așa cum fac câinii mei când mănâncă canabis, l-am lăsat doar
dormind și-a dat seama indiferent de corpul său măcar nu are dureri sau suferințe - am avut o jumătate de idee
că se va trezi bine - din păcate a murit, dar calitatea vieții sale până în ultima zi a fost grozavă, așa că simt că
RSO i-a dat cea mai bună zi trecută posibil. Știu că nu suferea și a dormit foarte liniștit și știu că nu era prea
mult RSO, deoarece i s-a administrat dimineața și după-amiaza devreme, apoi nimic și l-am verificat foarte
târziu în seara aceea, doar dormea - se putea trezi, dar voia doar să doarmă. ”

Whitney - Cea mai bună calitate a vieții până la final, asta contează foarte mult și atunci când este implicat
uleiul. Mulțumesc, JB

„Ieri,  Chloe,  femeia mea de 8 ani,  spalată  Heeler Fox Terrier,  a fost  diagnosticată  cu glaucom la un ochi.
Presiunea a fost foarte mare la un ochi și ar putea fi orb în el permanent. Am făcut tratament de urgență cu
lichide IV și manitol și ea a luat câteva medicamente. Presiunea a scăzut oarecum, dar nu foarte mult, iar ea nu
se bucură de adaptarea la viață pe jumătate orb chiar acum. Vreau să o tratez cu RSO, deoarece a fost incredibil
pentru propria mea durere și bf și cred cu adevărat în petrol și poveștile pe care oamenii  le spun aici  sunt
incredibile. Nu vreau ca Chloe să ajungă să primească glaucom în celălalt ochi și vreau să vindec tot ce pot în
ochiul afectat. Înțeleg că o mulțime de animale de companie au fost ajutate de ulei și aș fi atât de fericită dacă
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Chloe ar putea să-și recupereze vederea sau chiar ceva din ochii afectați ... Vă mulțumim pentru orice ajutor sau
sfat!

- Whitney, pur și simplu adu-o pe ulei. Unele uleiuri sunt mai bune pentru glaucom decât altele. Cel mai simplu
mod de a afla cât de eficient ar putea fi este să luați o doză și să vă urmăriți ochii dimineața. Dacă sunt curate,
căutați o altă tulpină sau o combinație de tulpini, dacă aveți multe lucruri de curățat pe ele, cel mai probabil este
o tulpină bună pentru scăderea presiunii intraoculare. Cele mai bune urări, JB

„Mulțumesc JB! Ieri am crezut că facem progrese incredibile, ochiul era limpede (i-am scos din goop toată ziua)
și pupila nu era complet dilatată și, deși nu se potrivea cu pupila celuilalt ochi, am crezut că răspunde la lumină,
dar în această dimineață arată din nou totul înnorat. Poate că în lumina puternică ca ieri va arăta mai bine ... Cât
și cât de des îmi recomandați să o dozez? Până acum am făcut o doză foarte mică de mazăre, are doar 30 de ani
și pare să o afecteze, câinilor aceștia le-a plăcut întotdeauna să mănânce tulpini și frunze sau gândaci, să ia fum,
etc., așa că îmi dau seama când este afectată de asemenea cu uleiul și pare să o afecteze puțin asemănător cu
dacă ar mânca tulpini, totuși asta nu mă îngrijorează, simt că asta înseamnă că „funcționează”. ” Whitney

- Whitney, i-aș da-o cu ceva bun de două-trei ori pe zi. Cu cât ajungi mai mult în ea și cu atât mai repede, cu
atât mai bine. Chiar și ea a trebuit să doarmă o zi sau două, căruia îi pasă. O mică comă indusă de cânepă nu
poate face rău. JB

"Sună bine! Voi face asta astăzi. Și ieri a fost destul de distrusă. Mulțumim pentru un răspuns atât de rapid JB! ”
Whitney

„Câinele meu a mâncat ieri o parte dintr-o plantă, pentru că știa că îi va ajuta stomacul, după ce a îngrășat
resturile  de  grăsime din  pui  și  a  mâncat  o  grămadă  din  ea,  a  pășit  mult  și  mai  târziu  și  apoi  s-a  odihnit
confortabil. Ghici ce era în frunzele ei de vâsle. Câine inteligent. ” Donna

„Bună, JB, dau RSO cailor mei. De fapt, am avut o sperietură săptămâna trecută cu căsătoria mea care a fost
bolnavă, i-am dat aproximativ 1/3 dintr-un gram din uleiul nostru ISO și el a fost atât de FĂRAT !! A fost sedat.
Deci  ...  funcționează  la  cai  și  dacă  1/3  dintr-un  gram este  acel  sedativ  pe  cal,  imaginați-vă  proprietățile
vindecătoare. I-a trebuit aproximativ 24 de ore să scape de efectele acesteia. I-am redus administrarea orală la
aproximativ un bob de orez pentru întreținere ”. Heather

„Cred că a fost înapoi în anii 70 FDA a raportat pentru prima dată că canabisul ucide celulele canceroase ... tot
ce știu este că cancerul de stomac al pisicii  mele pare să fi dispărut, acum mănâncă bine, pune greutate și
rulează ca un pisoi nou ...” Tony

„I-am dat pisicii mele de 19 ani canabis decarboxilizat la sol din decembrie 2011. Era foarte letargică, curățată
de caca, semne de senilitate felină ... o cunoștință care a lucrat la un veterinar mi-a sugerat să îi dau 1/4 aspirină,
1 / 4 t metamucil ... a făcut asta câteva zile, apoi am decis să încerc canabisul ... Presăr o cantitate mică în
mâncarea ei umedă la fiecare două zile ... ea este încă cu noi !!! ” Lori

„JB, i-am făcut mai multe loturi pe măsură ce îi facem un lot nou la fiecare 2 luni, deoarece ia 1cc / zi. Am
folosit 2 tulpini diferite. În prezent folosește același lot care a vindecat cancerul pisicii mele. ” Charlie

„Trebuie să-ți mulțumesc. Iubita mea pisică de 14 ani a fost diagnosticată pe 1 iunie cu carcinom cu celule
scuamoase.  L-am vindecat  cu RSO într-o SĂPTĂMÂNĂ! Veterinarul  spune că este un miracol.  L-am dus
înapoi  la  el  pe 8 iunie și  m-a întrebat  dacă este  aceeași  pisică,  pentru că tumora din gura lui  era  aproape
dispărută și se aștepta pe deplin să mă întorc pentru ca el să-l dea jos. Acum este aproape complet recuperat. Îl
iubesc  cu  drag  și  a  trebuit  să  vă  mulțumesc  pentru  că  ați  împărtășit  cum să  faceți  medicamentul  în  mod
corespunzător GRATUIT! ”

„Pisica mea a fost diagnosticată cu o formă de cancer„ în creștere rapidă, agresivă, netratabilă, inoperabilă ”, în
iunie anul trecut, un carcinom cu celule scuamoase în septul său, care este la fel de urât pe cât pare. I s-a acordat
maxim 1-3 luni, iar medicul veterinar mi-a sugerat cu blândețe „să-l las să plece acum”. Am plâns, m-am gândit
la asta și am decis că pur și simplu nu-l pot vedea cum moare. Am intrat online, am descoperit că există multe
remedii pentru cancer. A început să-i ofere o serie de suplimente etc. Se descurca bine, dar cancerul era încă în
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creștere și îi afectează respirația. Tumora a început în cele din urmă să crească până la cealaltă parte a nasului,
iar în decembrie începea să coboare. M-am gândit, ok, este timpul acum.

Apoi am descoperit canabisul și cum poate ucide cancerul. Pe scurt, Ted a preluat RSO din decembrie. A fost
cam o situație la început să obțin o doză mică corectă, pentru că este o pisică. Și mult mai mic decât un om.
Dorm MULT mai bine, respirația lui este mai bună când doarme, pofta de mâncare i-a revenit, deși nu la ceea
ce era. Totul este o călătorie în desfășurare și nu știu cum se va termina.

Cu toate acestea, tumoarea pare să se aplatizeze, deși foarte încet. Cred că dacă nu ar fi fost un cancer atât de
urât, probabil că ar fi fost vindecat în urmă cu câteva luni. Veterinarul meu este încântat și impresionat de starea
sa. Așa că o iau zi de zi și sunt fericit că majoritatea acestor zile par a fi zile bune. Data sa maximă de expirare a
fost în septembrie anul trecut, așa că merge bine. ” Anne-Marie Leidl

"Yay!!!! Am și eu o pisicuță de canabis. Uleiul de canabis de înaltă calitate m-a salvat să trebuiască să dau 4800
de dolari veterinarilor la măcelar ... Adică eu ... să fac o intervenție chirurgicală pe urechea pisicii mele pentru a
îndepărta o tumoare. Hurra pentru canabis Kitties n Cannines! ” LinZy

„Substanța RSO-ish a salvat viața unui câine de 40 de kilograme - un ulei extras cu etil, altfel identic cu RSO
folosit pentru salvarea câinelui meu care a băut antigelul vecinului. Veterinarul a spus la telefon că a terminat,
prea târziu și că nu va supraviețui probabil 40 de minute cu mașina pentru a fi eutanasiată și am fost sfătuit să o
fac confortabilă.

Tovarășul meu loial spumega la gură, avea convulsii frecvente, era supraîncălzit și gâtul atât de umflat încât
abia mai putea respira, intrând și ieșind din conștiință. - cu siguranță pe moarte, fără îndoială.

Încercând să-i ușurez trecerea din această lume, am încălzit 1/2 gram de ulei într-o linguriță de unt și l-am
îndesat literalmente pe gât cu degetul meu, împingând o deschidere în gâtul ei umflat. În decurs de zece minute,
ea nu mai spuma gura, febra i se rupse, respira normal, toate convulsiile și convulsiile au încetat.

A băut apă cu nerăbdare, apoi s-a culcat să doarmă 12 ore și s-a trezit în stare aparent perfectă, alergând și
jucându-se în câteva minute de la trezire. I-am spus veterinarului meu și i-am cerut să publice evenimentul într-
un studiu de caz, iar ea a refuzat, susținând că canabisul este toxic pentru câini! ” Alan

„O folosim pe vechiul nostru chihuahua de 14 ani care are convulsii. Acum câteva luni am crezut că nu va
rezista mult, așa că m-am gândit de ce să nu încerc puțin ulei? Într-o zi, era ca un câine cu totul nou! Mânca mai
bine și se simțea agitată și dorea să se joace! Chestiile astea chiar funcționează pentru multe lucruri! ” Mindy

„Am primit un cățeluș care a fost călcat de un om foarte mare. Ea este o chihuahua de jucărie, avea o centură de
patru pe patru inci care îi acoperea întreaga jumătate de jos. S-a făcut foarte rău și a început să se răcească, așa
că am decis că încercarea lacrimilor nu o poate răni prea mult.

Când i-am administrat prima dată, abia a reușit să-și miște capul. Cu toate acestea, sunt extrem de fericit să vă
spun că, după o săptămână de lacrimi de trei ori pe zi, ea este un cap de cap fericit, sănătos și yippy. Mulțumim
Rick și JB pentru că ne-au expus adevărului. Eu și soția mea credem că lacrimile au salvat-o.

Să nu uităm că dozam un chihuahua de jucărie care era mai puțin de o kilogramă cu un gram de RSO, de 3 ori
pe zi. Asta înseamnă 3 grame pe zi pentru un cățeluș care cântărea mai puțin de un kilogram și care se afla la
ușa morții din cauza faptului că a fost călcat de un băiat de peste 300 de kilograme. Dacă canabisul ar fi într-
adevăr toxic, kaimana nu ar mai fi alături de noi, aruncându-se înfundat și sărind după fum de buruieni. ”

„I-am dat-o copilului nostru de 13 ani pentru a o ajuta cu artrită la picioarele și șoldurile din spate ... surpriză, de
asemenea, am primit nu numai un câine izvorât, ci și 4 pui. În niciun caz nu ar fi trebuit să poată avea încă un
litru și toți sunt sănătoși și se descurcă minunat! Iubiți RSO! ” Julie

„Câinele meu a avut o problemă a pielii (o erupție cutanată care l-a determinat să-și rupă blana) și o infecție a
urechii recurente. Nu aveam RSO, dar i-am dat o tinctură făcută de prietenul meu. Blana lui a crescut din nou și
infecția urechii s-a lămurit. Dacă tinctura a funcționat atât de bine, mă gândesc cu RSO că l-aș putea vindeca
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complet. Deci aș spune că da, RSO ar lucra la cancerul unui câine la fel de bine ca la oameni. Binecuvântează-te
pe Rick și pe tine, JB. ” Bette

- Mulțumesc, Bette. Gândirea ta este logică și corectă. Animalele au un metabolism mai rapid și astfel uleiul le
vindecă mult mai repede decât vindecă oamenii. Este o plăcere să vindeci animalele cu ulei, le place să le ia. JB

„Îl folosesc la câinii mei. Doar puțin mai puțin decât am face. Am un copil de 12 ani care a fost fugit și a trebuit
să i se scoată șoldul. Nu este înlocuit ... eliminat! 4 săptămâni în ...

Nici o cicatrice din operație, plimbări, încă cu un șchiopătat, dar se descurcă foarte bine și am folosit uleiul în
loc de medicamente pentru durere ... A funcționat grozav! (…) Am un Rotty în vârstă de 9 ani, care are viermi
de inimă, alergii teribile, energie foarte scăzută și își pierde părul pe coadă. Începându-l astăzi ... Tocmai am
salvat un chihuahua de 10 ani care are 3 tumori și știu că asta o va rezolva imediat! „Dolly Durbin

„Biscuiții pentru câini RSO OIL și cu unguent local pe rănile canceroase de pe picior au avut dimensiunea 1/2 a
unei bancnote de dolar. Începea să plângă ridicându-se și tremurul ei era grav. Știam că RSO va funcționa ... În
ziua următoare s-a ridicat fără să plângă și să tremure și a fugit prin curte câteva zile mai târziu cu micuțul ei
prieten Nugget, șobolan terrier. Asta a fost acum 6 luni. Acum este ca un câine de 6 ani, nu de 12 ani. Aceasta
este una dintre atâtea povești la care am asistat în ultimii 2 ani.

Povestea mea este mult mai lungă ... RSO mi-a salvat viața. Gata cu opiaceele. Și foarte puțină durere de cele
mai multe ori. Mulțumesc Rick Simpson ... Pace cu tine. ” Ron Youngblood

Î. Dragi prieteni, sper că acest lucru vă va găsi bine. Îi dau câinele meu de 8 ani, 40 kg, RSO pentru tumorile
care cresc pe partea dreaptă a corpului său. Astăzi este prima lui zi de tratament și este eliminat și doarme. I-am
dat aproximativ cantitatea de bob de orez. Este prea mult? Cât timp și cât de des ați recomanda

Îți dau ulei? Sunt eu însumi pe ulei. Pe măsură ce trece timpul, mă obișnuiesc din ce în ce mai mult cu „înaltul”.
Trebuie să mă operez luna viitoare și intenționez să folosesc RSO pentru durerea și recuperarea mea. Dacă pot
să-l lucrez, voi fi pe el pentru tot restul vieții mele. Binecuvântări ~ Multe mulțumiri

A. Catherine, aș amâna operația, dacă este posibil, până când mâncați, spuneți 180g de ulei la un gram pe zi
(sau mai mult) în trei doze. Acordați câinelui jumătate din asta dacă credeți că nu este confortabil cu ceea ce a
primit acum. Dormitul face parte din procesul de vindecare, nu este nimic de îngrijorat și este un semn că uleiul
este sedativ, ceea ce îți dorești. Cu cât este mai puternic și sedativ, cu atât mai bine. Cele mai bune urări, JB

„Vă trimit  cu privire la actualizarea câinelui meu diagnosticat  cu cancer osos. 1 iunie au trecut șapte luni,
ultimele raze X nu arată răspândirea în plămâni. Au găsit o pauză intactă lângă locul tumorii la picior, nu știu ce
să facă din asta. În mod normal, acești câini care au o pauză, trebuie să-i lasi jos. Au ajuns la concluzia că
perfuziile lunare ale medicamentului numit Zometa îl păstrează intact, așa că o vor continua în proces, în timp
ce ea va primi perfuzii lunare de Zometa. Dar nu se răspândește cancerul și nu pot prelua tumora care a fost
acolo acum 7 luni. M-am gândit doar că ai vrea să știi. Acest cancer agresiv ia în mod normal viața câinelui în
decurs de 4-6 luni de la diagnostic. Iată-o, 7 luni, NU s-a răspândit cancer. O fractură intactă, dar tot mersul ca
și cum nimic nu este greșit. ” Linda

„După 9 săptămâni cancerele de piele de pe câinele meu au dispărut COMPLET !! Doza de întreținere acum
pentru testul vieții. Ceea ce simt că va fi acum nu numai mai confortabil pentru el, ci și o viață mai lungă.
Binecuvântări RS & JB !! > ;-) ”Goblin

„Câinele meu mai avea de trăit 3 săptămâni. Tumori cu celule de masă pe tot corpul său pitbull de rasă ... După
3 săptămâni tumorile se micșorează pe ISO / RSO. Jur. El s-a urinat de câteva ori cu un bețiv, dar știam că este
în bine. El este încă pe ea. Chiar și atunci când vor dispărea, încă îl voi face medicul lui. Te iubesc, JB și Rick. ”
Bocaj

„Îmi ofer Pit-ul meu de 14 ani ulei de 4 săptămâni acum pentru cancer. Uneori devine un pic „zvâcnitoare” și
beată  când îi  dau prea mult,  dar  când agitația  dispare,  doarme ca un pui.  Ea a  refuzat  să ia  medicamente
veterinare, așa că am luat niște ulei. Încă în primele zile, dar îi înregistrez progresul. A durat aproximativ o
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săptămână să se obișnuiască cu uleiul și să-și dezvolte din nou pofta de mâncare. Sunt gelos, deoarece în acest
stadiu nu ne putem permite decât uleiul pentru ea. Iubiți poveștile frumoase ale tuturor! ” Janine

„Am văzut efectele la prima mână ale unui câine care ia RSO ... În primele câteva zile Ruby (un câine bătrân de
12 ani) era bolnav și tremura puțin, simptome îngrijorătoare dacă sunteți sceptic cu privire la subiect, dar vă pot
asigura ai o lună de tratament și câinele sări în jurul valorii de plin de viață alergând pe scări sărind pe pat și
scaune pline de energie tot timpul jucăuș din nou. Ochii obișnuiau să fie apoși și să aibă o acoperire gri acum
complet normală. Ruby a avut o creștere destul de mare în interiorul piciorului ei acolo de ani de zile și acum,
după ce a mâncat ulei, aproape că a căzut !!!

Mulțumită lui Rick Simpson xxx binecuvântați acest ulei, chiar funcționează, de ce NU există mărturii care să
spună că nu ...? ” Brett

„Astăzi este ziua 3 pentru un tratament pe câinele meu cu RSO (ulei Rick Simpson), care este un concentrat de
canabis pentru tratamentul medicamentos pentru multe afecțiuni grave. Are 13 ani și în urmă cu aproximativ 7
luni, a primit ceva care i-a cauzat snottness extrem, mucus major și în unele zile a fost letargică. Am căutat-o 
online, am spus „tuse de canisa sau canin rece”, așa că am avut câteva antibiotice aici și am început-o pe un
curs. Nu am ajutat deloc, așa că am dus-o la veterinar.

Desigur,  au vrut  să efectueze  analize  de sânge,  radiografii  și  screening pentru mucus.  Aproximativ 500 în
facturile veterinare, am refuzat, așa că am început-o cu un antibiotic larg care, de asemenea, nu l-a atins într-o
lună. A luat-o înapoi și a primit încă două antibiotice mai puternice, a luat o lună pe ei religios. Nici nu l-am
atins!

Deci  veterinarul  a încercat  un medicament  fungicid ...  ÎNCĂ NU I-A ATINGUT BOLNA !! Este greu de
stabilit ce se justifică în cheltuirea pentru un câine de 13 ani ... Așa că am oprit toate medicamentele acum
aproximativ o lună pentru a-i permite corpului să se recupereze și am început-o pe RSO acum doar 3 zile, în
total 6 tratamente și este un câine total nou!

Fără muci, fără tuse, are munchies și, în general, am văzut o îmbunătățire remarcabilă. Incredibil cu adevărat.
Din experiența mea personală, pot atesta că acesta este un medicament suprarealist minunat. Mulțumesc din
suflet! ” Supravieţuire

„Câinele meu este un cioban belgian de 13 ani. Acum câțiva ani a apărut o mică bucată pe partea lui. A început
brusc să crească la un ritm alarmant în urmă cu câteva luni. Din păcate, a fost diagnosticat cu cancer ... și nu
doar  un singur nod. La examinare  a  avut  multe.  A avut  și  alte  probleme ...  În  principal  artrita  și  disfazia
șoldului. Chirurgia nu era o opțiune, deoarece era îndoielnic că va supraviețui anestezicului. Nu suportam să-l
privesc suferind ... abia putea merge și încetase să mănânce. Am decis să încerc să-i dau ulei de canabis ca
ultimă încercare de a-l ajuta. Eu și partenerul meu Pat i-am dat o cantitate mică (cam de mărimea unui bob de
orez) pe un cookie. L-a afectat cu adevărat ... era instabil în picioare și dormea ore întregi.

Am modificat doza în următoarele câteva zile și am observat că pofta de mâncare sa îmbunătățit imediat. De
asemenea, a început să se miște mult mai ușor și atitudinea lui a fost mult mai strălucitoare. Pe măsură ce zilele
au progresat, i-am crescut încet dozajul. Au trecut 3 săptămâni și cu greu îl recunosc ca fiind același câine. El
este fericit! Dând din coadă, jucăuș, mâncând și cel mai bun dintre toate tumoarea are jumătate din dimensiunea
pe care o avea înainte să începem cu uleiul !!!! Voi continua tratamentul lui (avem norocul de a ne putea furniza
propriul ulei) și vă voi ține la curent. Ma astept sa vad aceste tumori dispar complet !!!!!!!! ” Josie

„Am  un  vecin  care  a  îndepărtat  cu  succes  tumorile  la  câinele  său  într-o  lună,  hrănindu-i  medicamentul.
Continuați și dați doze foarte mici, deoarece Rick a declarat că metabolismul lor este foarte mare, astfel încât să
se îmbunătățească mult mai repede decât noi. ” Stol

„Am vindecat dihorul nostru de insulinom creat de cancer pancreatic. Urcă pe el, „familia ta blană” are nevoie
de tine. Iată Flower în timpul tratamentului ei,  este puțin încrucișată și gata pentru un somn odihnitor ..! ”
Hempy

122



CURA PENTRU CANCER: PROTOCOLUL RICK SIMPSON

„Da, mi-am vindecat pisica de cancer în iunie, când medicul veterinar a spus să-l dea jos. Tocmai l-am hrănit cu
ulei și în 10 zile tumora fatală dispăruse! Veterinarul a spus că a fost un miracol! ” Charlie

„DUMNEZEU BINECUVÂND JB și Rick Simpson pentru loialitatea față de oamenii care au cel mai mult
nevoie de tine.  Îmi voi face propria mea când voi putea să ajut oamenii  pe care îi  cunosc, care au nevoie
disperată de ea. Fiica mea a făcut puțin din tuns pentru o tumoare pe câinele ei. Patru zile de utilizare a spus că
părea să fie pe cale să cadă. Încă aștept rezultatele finale. DUMNEZEU înainte de CHIMIST! ” Greg

Calitatea vieții

Ar putea uleiul de cânepă să îmbunătățească speranța de viață?

„Dacă am lua cu toții doze mici de ulei de cânepă în mod regulat, sunt ferm convins că vom trăi mai mult și
vom fi mult mai sănătoși. O durată mai lungă de viață ar fi foarte benefică pentru omenire, deoarece ar permite
celor care au talente minunate să realizeze mult mai mult.  Mult prea des în lumea de astăzi, o persoană se
pricepe la ceea ce face și este lovită de probleme medicale care își pun capăt carierei.

Tuturor ni s-a dat această experiență numită viață pentru a ne lărgi abilitățile și orizonturile, astfel încât speciile
noastre să poată evolua la un nivel superior. În plus, ni s-a oferit această minunată plantă pentru a ne păstra și
proteja corpul de boli.  Îmi este imposibil  să înțeleg că rasa umană ar putea ignora mai mult potențialul de
vindecare al acestei plante. Acum, că adevărul despre puterile vindecătoare ale cânepei este disponibil, am fi
oarecum lipsiți de îndatoririle noastre față de noi înșine și de cei dragi, dacă nu am solicita imediat utilizarea
gratuită a acestui medicament.

Dacă dumneavoastră sau oricine altcineva de pe acest pământ doriți să trăiți mai mult într-o stare de sănătate
excelentă pentru a atinge potențialul maxim de care suntem capabili, nu văd cum cineva ar putea simți că are
dreptul să ne impună voința sau să încerce pentru a forța pe oricine să se abțină de la utilizarea medicamentoasă
a acestei plante. Din moment ce viața ar trebui să fie despre viață și acum ați găsit o modalitate de a evita toate
suferințele inutile, vă doresc tuturor o existență foarte lungă și sănătoasă.

Probabil că ai auzit atât de mulți oameni spunându-ți: „Acest lucru nu poate funcționa, nimic nu te va ajuta.
Doctorul a spus că voi suferi de asta pentru tot restul vieții mele ... ”

Un număr mare de pacienți au venit la mine cu afecțiuni medicale pe care medicii lor nu au avut succes în
tratare și au simțit că situația lor este lipsită de speranță. Destul de des, oamenii nici măcar nu au un diagnostic
cu privire la ceea ce este cu adevărat în neregulă cu ei, deoarece în realitate medicii nu le-ar putea oferi un
răspuns. Majoritatea acestor pacienți cărora le-am furnizat ulei nu credeau că cânepa le poate ajuta afecțiunile
până când nu au încercat tratamentul. Am fost în contact cu mii de persoane, care au fost complet uimite de ceea
ce a făcut acest medicament pentru condițiile lor. Dacă uleiul de cânepă nu vă poate vindeca afecțiunea, veți
găsi mai mult ca sigur că acest ulei este de departe cel mai bun control disponibil.

Doctorilor le place să ne spună că multe boli și afecțiuni sunt incurabile, dar acest medicament acordă puțină
atenție  opiniilor  medicilor  și  adesea  face  ceea  ce  este  considerat  miracol  medical.  Dacă  aveți  o  problemă
medicală, încercați uleiul și există șanse mari să vedeți miracolele pe care le poate produce pentru dvs.

Are sens să nu le oferiți oamenilor medicamente pe bază de cânepă?

Nu are absolut nici un sens să interzică utilizarea medicamentelor de cânepă publicului și, în realitate, nimeni nu
are dreptul să facă așa ceva. Singurul motiv pentru care cânepa a fost vreodată interzisă în primul rând s-a
datorat faptului că prezenta un pericol real pentru multe preocupări legate de bani mari. Restricționarea utilizării
medicinale a celei mai medicinale plante de pe pământ celor care locuiesc pe această planetă ar putea fi numită
doar o crimă împotriva umanității. Se pare că, în prezent, guvernele sunt încă dispuse să-și lase prietenii bogați
care dețin companiile de droguri, dar în cele din urmă nu vor putea reține adevărul despre acest medicament.
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Când cânepa își revine la medicina obișnuită, va distruge toată corupția care s-a opus vreodată utilizării sale
medicinale  gratuite.  Această  plantă  devine  rapid  recunoscută  încă  o  dată  ca  fiind  cea  mai  mare  plantă  de
vindecare existentă și medicamentele produse din aceasta vor schimba fața medicamentului pentru totdeauna. În
curând, publicul va respinge substanțele chimice și otrăvurile pe care le numim în prezent medicamente și vor
cere utilizarea acestei substanțe naturale, astfel încât să se poată vindeca în mod sensibil.

Credeți că oamenii care aplică legea nu realizează că mai devreme sau mai târziu ar putea avea nevoie de 
acest medicament pentru ei înșiși?

Mulți oameni care aplică legea știu cu siguranță că medicamentul de cânepă funcționează și toți ar trebui să-și
dea seama că nu au dreptul să interfereze cu utilizarea acestuia. De fapt, am furnizat acest medicament unui
număr bun dintre cei care servesc la poliția societății  noastre. Ofițerii  RCMP mi-au trimis chiar și pacienți
pentru  tratament,  care  mureau de cancer  terminal,  așa că mulți  ofițeri  sunt  conștienți  că  această  substanță
naturală funcționează. Poliția nu diferă de noi când vine vorba de boli, și ei se tem de cancer și de alte afecțiuni
grave.

Cu toate acestea, poliția pare să aibă dificultăți în a-și pune capăt asupra faptului că politicile guvernului nostru
în ceea ce privește medicina de cânepă îi ucid și pe ei și pe familiile lor. Majoritatea ofițerilor de poliție încearcă
să-și  elimine  acțiunile  greșite  în  ceea  ce  privește  raidurile  pe  care  le  fac  împotriva  celor  care  folosesc
medicamente de cânepă spunând că tocmai își fac treaba. Dar aceasta este aceeași linie pe care au folosit-o cei
care au lucrat în lagărele de moarte ale lui Hitler și nu a justificat comportamentul lor atunci și nici nu justifică
comportamentul forțelor de poliție de astăzi.

Este timpul ca polițiștii să se trezească la realitatea a ceea ce fac. Cred polițiștii că este greșit ca publicul să
crească cea mai mare plantă medicinală de pe pământ pentru a produce acest medicament? Sau ei înșiși nu ar fi
căutat acest ulei dacă ar avea o persoană dragă care murea și avea nevoie de tratament? Mă aștept că așa ar fi,
așa că poate a sosit timpul ca poliția să înceapă să-și arunce armele spre adevărații criminali.

A refuza  publicului  utilizarea  medicamentului  de  cânepă  este  o  infracțiune,  iar  poliția  trebuie  să  înceteze
aplicarea legilor care au fost puse în aplicare împotriva utilizării cânepei pentru nevoi medicinale. Cânepa este
pur și simplu o plantă naturală de vindecare inofensivă. Deci, cum ar putea poliția sau oricine altcineva să
creadă că au dreptul de a priva pe cineva cu o problemă medicală gravă de a li se permite utilizarea gratuită a
acestei substanțe? ”Rick Simpson, Cânepă: Cea mai medicinală plantă

De ce se numește RSO?

„Rick nu a început să-l numească RSO, alții au făcut-o. Este un termen bun, deoarece îi conduce pe oameni la
informațiile lui Rick despre metode și materiale. Rick este pe bună dreptate îngrijorat de oamenii care numesc
ulei care nu este realizat cu metodele sale și recomandă calitățile de materie primă Phoenix Tears sau RSO. Știe
ce a funcționat în vasta sa experiență în tratarea pacienților și vrea să se asigure că oamenii  foarte bolnavi
primesc ceea ce știe că funcționează și nu ceva care „ar putea fi la fel de bun” cu același nume ... ”Matthew

„Fără Rick și videoclipul său nu aș fi știut că vindecă cancerul ... deși sunt utilizator și cultivator de aproximativ
27 de ani nu știam că are aceste calități în el ... acum o mulțumesc lui Rick Simpson. .. și fără îndrăzneala și
sinceritatea lui, am trăi cu toții în întuneric ... din acest motiv, cred că RSO este un nume bun pentru ulei ... dar
RSO trebuie să facă instrucțiunile RS ... nu unele idei de mirosuri despre ceea ce este mai bun ... dacă nu este
rupt - nu rezolva problema. ” Petru

„Jack Herer a început să-l numească Rick Simpson Oil sau RSO. Rick nu a vrut să o numească așa și a durat
ceva timp să-l convingem că este de fapt o idee bună. Trucul este că există multe uleiuri de cânepă / canabis
acolo și există multe modalități de a produce un ulei sau extract și mulți pacienți au fost păcăliți să cumpere
uleiuri sau extracte de calitate inferioară.
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RSO este produs folosind o metodă specifică, din materiale specifice și într-un mod specific, deci ar trebui să fie
numit ceea ce este - RSO. RSO nu este BHO (ulei de miere de butan), RSO este decarboxilat și foarte puternic
și  sedativ.  Cel  mai  bun RSO este  95-98% THC, 1-2% CBD și  extrem de  puternic  și  sedativ.  Majoritatea
celorlalte tipuri de extracție pur și simplu nu vor produce un ulei decarboxilat și atât de puternic și care necesită
multă  muncă  suplimentară.  De  obicei  procesăm cantități  mari  de  canabis,  iar  metoda  lui  Rick  este  foarte
eficientă și simplificată pentru procesarea unor cantități mari de canabis. Puteți procesa un kilogram de canabis
și puteți produce ulei în mai puțin de două ore, folosind echipamente ușor de găsit în majoritatea părților lumii.
Ideea este de a face medicamentul cât mai repede posibil, astfel încât pacientul să nu trebuiască să aștepte. „JB

„Nu-mi pasă cum se numește !!! Vă rog să-i spuneți orice doriți, dar nu aruncați la gunoi un om ca Rick care a
salvat mii de vieți și și-a dat toată viața să răspândească vestea. Pur și simplu nu este corect !! ” Donna

„Îl numesc„ ulei de cânepă ”tot timpul, pentru că asta este, este în dicționar, doar un alt cuvânt pentru Cannabis.
Este un termen de modă veche, dar totuși un termen corect. Știm cu toții despre ce vorbește. ” Dion

„Magia se află în capul globular al tricomului. Nicăieri altundeva nu există THC pe plantă. Planta produce THC
pentru a-și proteja părțile reproductive. Cu cât te apropii de acele părți, mugurii, cu atât mai mulți tricomi. Prin
urmare, mugurii au cele mai multe medicamente disponibile. Este știință, nu speculație. Mulțumesc din nou
Rick pentru că m-ai inspirat să fac cel mai bun ulei pe care îl pot. Ulei de chihlimbar frumos. ” Toni

„La fel de mult ca porumbul? Cu toții nu suntem de acord JB. Mai ieftin ar fi frumos, dar hai acum. ” Rick

- Rick, dacă canabisul ar fi cultivat pe mii de hectare de câmpuri, cât ai vrea să plătești pentru asta? 20 de dolari
pe kilogram? Sau mai putin?

Trebuie să începeți să vă gândiți mai degrabă la tone de canabis decât la grame. Cererea de petrol va fi atât de
mare încât nu va fi posibilă cultivarea întregii plante numai în „sere medicale”. Cele mai puternice și sedative
tulpini vor trebui cultivate pe milioane de hectare de teren, în întreaga lume.

De exemplu, odată ce doamnele înțeleg cu adevărat ce poate face uleiul cu pielea și ridurile, vor cere 20-30%
din cel mai bun ulei din toate produsele lor cosmetice și dintr-o dată va exista cerere pentru milioane de tone de
cel mai bun ulei numai pentru produse cosmetice.  Apoi adăugați câteva sute de milioane de tone de petrol
pentru spitale.

Ai nevoie de 5-8 kilograme de mugur uscat pentru a produce un kilogram de ulei.  Un kilogram de ulei va
produce 5 kilograme de produse cosmetice - adică 100 de borcane cu 50g de balsam / cremă / loțiune / ruj /
cremă de față / șampon. Și o sută de borcane de salve de cânepă / creme / loțiuni / rujuri / creme faciale /
șampoane nu este nimic, poți da asta cu ușurință într-o zi, vei găsi întotdeauna pe cineva care le-ar putea folosi.

Deci, din nou, începeți să vă gândiți în tone, nu în grame. Știu că prețurile actuale sunt mult mai mari. Nu sunt
mulțumit  de  ei  și  voi  face  tot  ce  pot  pentru  a  obține  prețul  mugurii  uscați  în  aer  liber  de  la  un câmp la
aproximativ 10-20 de dolari pe kilogram. Pentru că acest preț ar oferi locuri de muncă și muncă bună milioane
de fermieri din întreaga lume. Și ar aduce o schimbare foarte pozitivă în viața tuturor. JB

„Permiteți-mi să rezum majoritatea a ceea ce se întâmplă în jurul petrolului Rick Simpson. Instrucțiunile le spun
oamenilor să A, B, C și D. Oamenii le citesc și mă întreabă - dacă nu fac A, B, C și D vor mai funcționa? Dacă
nu fac B, vor mai funcționa A, C și D? Dacă nu fac C, vor funcționa A, B și D? Dacă nu fac D, vor mai
funcționa A, B și C? Și dacă fac A, B, C și D, altfel, va produce totuși adevăratul lucru?

Răspunsul general este: nu, nu va fi. Dacă doriți să produceți RSO, urmați instrucțiunile de la cuvânt. Dacă
doriți  să produceți  altceva,  urmați  alte  instrucțiuni.  Dar  vă rugăm să nu ne faceți  responsabili  atunci  când
produceți un alt tip de ulei și tratamentul eșuează și ajunge la moartea inutilă a unui pacient.

Dacă faceți A, B, C și D, uleiul va funcționa cel mai bine posibil. De aceea instrucțiunile sunt acolo. Dacă nu,
nu va funcționa sau ar putea să nu funcționeze. Este la fel de simplu, nu-i așa?

Ce ți-ai dori personal să obții dacă ai avea nevoie de medicament? Ceva care s-a dovedit că funcționează atât de
bine sau altceva, doar pentru ca oricine a fabricat petrolul să-și poată dovedi sau infirma ipoteza sau „metoda”?
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Viața ta este în joc. Așadar, fii atent, gândește-te singur și învață de la cei care au parcurs această cale înaintea
ta.

Cele mai bune urări pentru tine. Jindrich Bayer ”
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Sperăm că această carte v-a ajutat. 
Acum este rândul tău să ne ajuți să îi ajutăm pe 
ceilalți.

Crearea acestei cărți și schimbul de informații este o muncă a iubirii. Din
păcate, dragostea nu plătește facturile.

Ne străduim să traducem această carte în peste 300 de limbi și să scriem
încă 10 cărți diferite pe această temă.

Mizăm  pe  sprijinul  unor  persoane  ca  dvs.  pentru  a  ajuta  la  costurile
traducerilor, cercetării etc.

Vă  rugăm  să  asistați  acum  revenind  la  site-ul  web  la
http://www.hempcures.work și făcând clic pe DONAȚI prin butonul PayPal
de mai jos și donați tot ce credeți că merită pentru dvs. și pentru cei dragi.

Alternativ,  puteți  utiliza  PayPal  pentru  a  trimite  o  donație  direct  la
DONATE@HEMPCURES.WORK sau puteți dona prin BitCoin la: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Vă apreciem sprijinul și vă dorim vouă și celor dragi o viață sănătoasă și 
fericită cu infuzie de cânepă.
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